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MILUJEMEVEČERNÍK

s pohodou od 16. 1.s pohodou od 16. 1.

Dědo a babovrah Tomáš Francl. Foto František Omasta
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UPRCHLÍCI
V PROSTĚJOVIČKÁCH!?V PROSTĚJOVIČKÁCH!?

OLOMOUC, PROSTĚJOV Loni v červnu zavraždil na Přerovsku babičku s dědečkem, 
kteří mu poskytli přístřeší. Potom je okradl o jednapadesát tisíc korun, načež peníze 
jel prohýřit do nevěstince přímo v Prostějově, odkud pochází! U olomouckého sou-
du začal uplynulý pátek případ s vrahem, kterého policisté honili i po Vrahovicích. 
Čtyřiadvacetiletému Tomášovi Franclovi nyní hrozí doživotní trest. 

VRAHVRAH  UTRÁCELUTRÁCEL
S PROSTITUTKOU!S PROSTITUTKOU!ŠO

KUJÍ
CÍ

zjistili jsme
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„7 dnù Veèerníku v kostce“ SCÉNA VEČERNÍKUSCÉNA VEČERNÍKU
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MILUJEMEVEČERNÍK

CO NÁS POTĚŠILO…CO NÁS POTĚŠILO…

Obchod je zpátky! Posledního 
půlroku se obyvatelé Čelechovic na 
Hané, Studence a okolí museli i pro 
obyčejný rohlík štrachat minimálně 
do Smržic. Tomu je od uplynulého 
pátku konec. V obci byla znovuote-
vřena prodejna se smíšeným zbožím, 
která má uspokojit minimálně základ-
ní potřeby. A lidé si tomuto kvitují!

CO NÁS UDIVILO…CO NÁS UDIVILO…

S bouchačkou na diskotéku. Pří-
pad, ze kterého tak trochu mrazí, mají 
nyní na stole prostějovští policisté. 
Strážníci jim předali muže, který byl 
ochrankou vyveden z nejmenova-
né diskotéky. Když se začal opilec 
vzpouzet, strážníci spatřili za jeho 
opaskem u kalhot devítimilimetro-
vou pistoli s ostrými náboji! 

 ZACHYTILI JSME…ZACHYTILI JSME…

976
Přesně tolik dětí se narodilo v pro-
stějovské porodnici v roce 2015. Je 
to o dvaadevadesát novorozenců 
méně než v předchozím roce. Mezi 
chlapeckými jmény vloni vítězili 
Honzíkové a Jakubové, u děvčátek 
zase Elišky, Terezky a Adélky.   

ZAUJAL NÁS…ZAUJAL NÁS…

TOMÁŠ LÁZNA 
& TEREZA 

DOKLÁDALOVÁ

Stojí v čele sdružení Pomáháme 
tancem, jež uplynulou sobotu uspo-
řádalo ve Společenském domě už 
pátý charitativní ples, který opět zís-
kal peníze pro potřebné. Oba hlav-
ní pořadatelé zaslouží velký obdiv 
všech Prostějovanů.    

ZASLECHLI JSME…ZASLECHLI JSME…

„A KONEC, 
ZAČÍNÁM 

HUBNOUT!“
Náměstkyně prostějovské primátorky 
Ivana Hemerková se svěřila, že musí 

za vánočním přejídáním udělat tlustou 
čáru. Prý se nevlezla do plesových šatů... 

•• Pondělí •• 
Hádka se šťastným koncem. Když jste na konci s argumenty, můžete ještě za-
čít nadávat! Jenže na konci každé hádky by mělo přijít usmíření. To snad bude i 
případ syna a matky, kteří se pohádali na začátku tohoto týdne...  

•• Úterý •• 
Host do domu, hůl do ruky. Návštěva nám vždy udělá radost. Ne-li svým pří-
chodem, pak tedy svým odchodem. Nic z toho ovšem neplatí o návštěvnících 
šestaosmdesátiletého muže, kteří ho zřejmě okradli o téměř tři sta tisíc korun. 
Mít peníze doma se starým lidem prostě nevyplácí! 

•• Středa •• 
Co znamená K+M+B? Tři králové jsou jediným gangem, kterému legálně 
projdou všechna graffiti po celé zemi. Málokdo přitom ví, že zkratka K+M+B, 
kterou křídou malují na zdi domů, neznačí ani počáteční písmena jmen Kašpar, 
Melichar a Baltazar, ani reklamu pro Komerční banku, nýbrž zkratku latinského 
Christus mansionem benedicat, což znamená Kristus požehnej tomuto domu...

•• Čtvrtek •• 
Už jsem Charlie celý rok. Terorista se samopalem si stěžuje, že ve Francii nej-
sou žádné atentáty. V bublině však říká: Do konce ledna by mohlo něco přijít. 
To je poslední vtip, který nakreslil šéfredaktor časopisu Charlie Hebdo Stephane 
Charbonnier. Již uplynul přesně rok od útoku na pařížskou redakci francouzské-
ho satirického týdeníku, při němž bylo zastřeleno deset novinářů a dva policisté. 

•• Pátek •• 
Nepřátelé všech tanečníků. Odstartovala plesová sezóna, během níž se řada z 
nás bude muset poprat jak s alkoholem, tak s výborným jídlem a modlit se, aby 
se vlezli do šatů a obleků... 

•• Sobota •• 
Běh se stářím. Stáří neutečeš, ale můžeš s ním běhat hodně dlouho. Každý, kdo 
se chtěl přesvědčit o pravdivosti této věty, se rád zúčastnil Běhu přes Kosíř, kte-
rý odstartoval ze slatinických lázní. Po kilometrech lesních cest vedoucích až na 
vrchol hanáckého Mont Blancu se unavení, ale šťastní běžci vrátili zpět do lázní. 

•• Neděle •• 
Alea iacta est. „Kostky jsou vrženy“ pravil Caesar, když překročil řeku Rubi-
kon a tím prakticky zahájil občanskou válku. Stalo se tak přesně před 2 064 
lety. Jen škoda, že se slavný vojevůdce lépe nepodíval, co mu na těch kostkách 
padlo. Zřejmě to byly samé jedničky a šestky, nic mezi tím. Caesar se nejprve 
stal vládcem římské říše, o pět let později však byl v senátu zavražděn. Dva roky 
na to ho prohlásili za římského boha. Už staří Římané nevěděli, co chtějí...

pohledem Martina Zaorala 

Po vzoru nejslavnějšího českého 
fotbalového derby mezi Spartou 
a Slavií se prostějovští zastupitelé 
rozhodli vyříkat si své rozdílné ná-
zory na travnatém pažitu. Jak se 
Agentura Hóser exkluzivně dozvě-
děla, fotbalové utkání mezi koalicí 
a opozicí se uskuteční v létě, a to 
hned první prázdninový den! 
„Místem našeho zápasu bude bý-
valý fotbalový stadion ve Sportovní 
ulici. Hřiště za místním nádražím 
nepřipadá v úvahu, nechceme po-
ničit plochu. Garantuji vám totiž, 

že soupeř bude žrát trávu,“ ozná-
mil Hóserovi radní Josef Augustus, 
který byl koaličními spoluhráči 
zvolen jako kapitán týmu. 
Vzájemné fotbalové střetnutí vítají 
také opoziční zastupitelé. „Těž-
ko můžu dát někomu na posvát-
né půdě zastupitelstva do držky. 
Ale na hřišti smím pár koaličníků 
v rudých dresech nakopat pěkně 
do zadku. To se mi nic nestane, 
maximálně mi dá rozhodčí červe-
nou kartu,“ pronesl odhodlaně Jan 
Nicnevrátil z hnutí Nic se v Pros-
tějově nezmění. „Tak určitě! Za ta 
zbouraná kasárna jim zbourám 
achillovky,“ vyhrožuje zase už 
nyní Aleš Kulihrášek z TOP 007. 
Vzájemné politické derby bude ur-

čitě vyhrocené. Otázkou je, koho si 
obě mužstva zvolí za rozhodčího, 
který by utkání uměl ukočírovat. 
„Já bych navrhovala rovnou ně-
jakého policajta, protože tam se 
může řešit hned několik vražd či 
znásilnění. Každopádně to asi ne-
bude pěkný zápas pro diváky. Ale 
opozice si zase vymínila, že z derby 
bude pořizován přímý přenos, tak-
že se i před televizní veřejností bu-
deme muset krotit. Opoziční zastu-
pitelé by ale mohli odejít předčasně 
pod sprchy, jako to udělali na pro-
sincovém jednání zastupitelstva,“ 
sdělila Agentuře Hóser primátorka 
Prostějova Alena Rašáková. Ta se 
do základní jedenáctky koaličního 
družstva nedostala, bude ale dělat 

masérku týmu. Agentuře Hóser 
se ale ještě podařilo vypátrat, že 
v týmu opozice bude hostovat
i předseda celostátního hnutí NE 
2011 Andrej Kakiš. „Pozval jsem 
ho jako výraznou posilu. Umí ko-
pat oběma nohama a navíc pro 
náš tým dokáže sehnat sponzory,“ 
okomentoval posílení mančaftu 
prostějovský zastupitel tohoto hnu-
tí Jaroslav Faltus. 
Slavností výkop derby zastupitelů 
je na pořadu 1. července v šest ho-
din ráno.      
 Za Agenturu Hóser Majkl

Text v této rubrice je smyšlený, 
nikterak pravdivý a redakce 

Večerníku se od něj distancuje.

Agentura

Poslední jsou fuè!
Prostějov (red) - Správkyně Oděvní-
ho podniku Prostějov Milada Horská 
prodala i posledních deset ochranných 
známek zkrachovalého gigantu. Zbý-
vající značky koupila na konci loňského 
roku za patnáct tisíc korun firma BHR 
Trade, která má v České republice síť 
prodejen s oděvy. S prodejem sou-
hlasil věřitelský výbor. S prodejem 
dvacítky ochranných známek začala 
Horská v říjnu 2013. Nejvyšší hod-
notu měla v aukci vlajková značka 
OP Prostějov Profashion. „Vyvolávací 
cenu této značky jsme stanovili na 495 
tisíc korun. Nakonec se ji v elektronic-
ké aukci podařilo prodat za 790 tisíc 
korun,“ uvedla insolvenční správkyně 
Oděvního podniku.
 

Milosrdní ve filmu
Prostějov (red) - Areál kláštera Mi-
losrdných bratří řádu svatého Jana z 
Boha v Prostějově je titul nové epi-
zody dokumentárního filmu popi-
sujícího založení kláštera a počátky 
působení řádu Milosrdných bratří v 
Prostějově. „Naplánovány jsou hned 
dva díly cyklu. Tato památka si to 
svým rozsahem a významem nepo-
chybně zaslouží. Netradičně ale pre-
miérujeme nejprve druhou epizodu,“ 
řekl Ondřej Sovík, režisér filmu. Tuto 
novou epizodu mohou diváci zhléd-
nout prostřednictvím internetových 
stránek www.pamatkydnes.cz.
 

Falešný vodaø
Prostějov (red) - V Kotkově ulici
v Prostějově se během posledních 
dnů objevil falešný pracovník vo-
dárny. „Muž zazvonil u domovních 
vchodových dveří na jednoho z oby-
vatel domu s tím, že mu přišel vrátit 
přeplatek za vodné a stočné. Naštěstí 
byl oslovený zákazník obezřetný a na 
výzvu nereagoval,“ uvedla Markéta 
Bártová, mluvčí Moravské vodá-
renské. „Lidé by si měli dávat dobrý 
pozor na to, koho si do svého bytu 
pustí.,“ dodala Bártová.   

Babimaki& mik

Ze sněhové „kalamity“ v Prostějově by se určitě za břicho popadal i ostravský písničkář Jaromíra 
Nohavica. Text jeho šlágru Ladovská zima o zděšení Pražáků z třícentimetrové vrstvy sněhu na 
Václavském náměstí se dá směle použít i k situaci, která během minulého týdne zasáhla naše 
město. První sněhová nadílka po dlouhé době totiž enormně „vystrašila“ i Prostějovany. 

POÈASÍ v regionu

Pondìlí  4/0 °C
Bohdana

Úterý 4/3 °C
Pravoslav

Støeda 2/1 °C
Edita

Ètvrtek 1/-1 °C
Radovan

Pátek 0/-3 °C
Alice

Sobota -3/-5 °C
Ctirad

Nedìle -4/-8 °C

Zdroj: meteocentrum.cz
Drahoslav

Foto: Josef Popelka

Derby zastupitelů, budou létat jiskry!Derby zastupitelů, budou létat jiskry!

PROSTĚJOV Šel jsem ještě ve starém roce po chodníku a narazil na kresbu. Byla neumělá, neumělecká, evidentně 
dětská, ale svým způsobem krásná. A proč? Vyjadřovala obraz malé duše, která se ještě těšila z vánoční atmosféry, 
stromečku, sluníčka, sněhuláka, kterého zatím ve městě postavit nešlo a hlavně srdíčko vyjadřovalo vzájemnou lásku 
všech vůči všem. Ano, měla naivní představu, ale není krásné se takhle na začátku roku ponořit do dětského světa bez 
záludností, přetvářky a klamu? Zamysleme se nad tím vážení. Pořád je ještě čas...

FOTOFOTO
VEÈERNÍKU

Martin MOKROŠ Foto: Martin Mokroš 

Jak krásnýJak krásný
je dětský svět...je dětský svět...
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v rytmu kankánu

Zdeněk VYSLOUŽIL
„Nezlobte se, vůbec nemám náladu se 
o tom bavit,“ konstatoval ro Večerník 
před týdnem Václav Řehák, ředitel 
Cukrovaru Vrbátky.  Tentokrát se nám 
jej kontaktovat nepodařilo. Strohé sdě-

lení nám poskytl také mluvčí Krajské-
ho ředitelství Policie ČR Olomoucké-
ho kraje, která celý případ vyšetřuje. 
„Mohu jen potvrdit, že se jednalo o 

pracovníka Cukrovaru Vrbátky. Ostat-
ní okolnosti případu jsou předmětem 
probíhajícího prověřování,“ odpově-
děl na náš e-mail František Kořínek.

Pondělí 11. ledna 2016
www.vecernikpv.cz zpravodajství 3
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Foto: Michal Kadlec

PROSTĚJOV Denně kolem tohoto místa projdou tisíce lidí. Přesto se prostor za bývalým novinovým stánkem před hlavním 
prostějovským vlakovým nádražím nachází v naprosto dezolátním stavu. Pokud nakouknete za zeď z bílých cihel, najdete tam 
jen odpadky, totálně zanesený záchod i umyvadlo. Nikdo přitom neví, komu objekt patří...  (mls)

Takto to vypadá, pokud nahlédnete do „interiéru“ známého objektu stojícího před hlavním prostějovským nádražím.  2x foto: Martin Zaoral 

V obèerstvení pøed nádražím

čtěte na 
straně 
14

POTKANI
SE NASYTÍ JEN

Městský ples:

BYLI  JSMEBYLI  JSME

U TOHOU TOHO

FOTO & VIDEO 
GALERIE

klikni na
www.vecernikpv.cz

Šestadvacátý Tradiční městský ples Prostějova byl v Národním domě mnohem vydaře-
nější než ten loňský. Přispěly k tomu i skvělé tanečnice, které se hostům představily ve 
skvělém spodním prádélku..  
Více se o startu letošní plesové sezony dočtete na straně 26 v rámci tematické strany dnešního vydání.

SPODNÍ
PROSTĚJOV A dost! Policisté za-
sahovali minulou středu v jednom 
prostějovském bytě proti násilníko-
vi, který už delší čas fyzicky týrá svoji 
přítelkyni. Ta si to ovšem tentokrát 
nenechala líbit a po dalším napadení 
vše oznámila strážcům zákona. 
„Fyzické napadení ze strany svého jed-
natřicetiletého přítele oznámila na policii 
ve středu šestého ledna krátce po poledni 
pětadvacetiletá žena z Prostějova. Zasa-
hující policisté provedeným šetřením na 
místě zjistili, že muž měl svou přítelkyni 
v posledních třech letech fyzicky napadat 
opakovaně a intenzita útoků se postu-
pem času stupňuje. K nim mělo dochá-
zet v soukromí společného obydlí,“ infor-
moval František Kořínek, tiskový mluvčí 
Policie ČR pro Územní odbor Prostějov. 
„Po zjištění těchto skutečností, které vy-
kazují znaky domácího násilí, policisté 
využili své zákonné oprávnění a agresora 
na dobu deseti dní ze společného obydlí 
vykázali. Fyzické napadení bude s mu-
žem řešeno samostatně,“ dodal mluvčí 
prostějovské policie.  (mik)

PRÁDLOPRÁDLO

ĎÁBEL zakázán,ĎÁBEL zakázán,
KANEC 007 neprojde
PROSTĚJOV Davové šílenství
v souvislosti s možností pořídit si 
od nového roku 2016 registrační 
značku na své auto přesně podle 
vlastního přání, se v Prostějově ne-
koná. Zatímco v jiných městech be-
rou motoristé magistráty útokem, 
místní odbor dopravy registroval 
uplynulý pátek pouhých sedmnáct 
žádostí... Večerník se šel o aktuální 
situaci přesvědčit na vlastní oči.

Michal KA DLEC
„Jak vidíte, u přepážek nikdo není, če-
kárny jsou prázdné. Do dnešního dne 
(pátku 8. ledna - pozn.red.), máme od 
majitelů vozidel podáno sedmnáct žá-
dostí o značku na přání. Z toho devět 
už rovnou zaplatilo deset tisíc korun

a značky jdou do výroby. Zbylých osm 
motoristů si po složení pětistovkové zá-
lohy dané označení rezervovalo, aby je 
v nápadu nikdo nepředběhl. Nyní mají 
tříměsíční lhůtu na to, aby si výrobu re-

gistračních značek závazně objednali,“ 
prozradil při návštěvě Večerníku Miro-
slav Nakládal, vedoucí odboru dopravy 
prostějovského magistrátu. 
 dokončení na straně 14 >>>

Uplynulý pátek nebyla u přepážek prostějovského odboru dopravy ani 
noha. Značky na přání zde moc „neletí“...     Foto: Michal Kadlec  

zjistili jsme

e

    NA VÁŠ NÁMÌT

Případ chlípného 
kněze začíná

znovu od začátku
PŘEROV, PROSTĚJOV Znovu 
sehnat a vyslechnout všechny 
poškozené, svědky a znalce bude 
muset přerovský soud v případu 
bývalého duchovního Vladimíra 
Krejsy z Prostějovska. Čtyřiaše-
desátiletý muž čelí obvinění ze 
zneužití patnácti romských ho-
chů.
Podle obžaloby měl dnes už býva-
lý duchovní jezdit do přerovského 
romského ghetta, kde měl během 
tří a půl roku sexuálně zneužít 
nejméně patnáct cikánských hochů 
mladších osmnácti let.
Loni v listopadu byla před vyne-
sením rozsudku kvůli podjatosti 
odvolána soudkyně Emilie Rich-
terová. Věc totiž nevhodně ko-
mentovala v tisku, kdy pro některá 
média zveřejnila výpovědi údajně 
zneužívaných hochů, které zazněly 
v neveřejné části jednání. Nyní po 

přidělení případu novému soud-
ci využil obžalovaný svého práva
a trvá na tom, aby soud znovu vy-
slechl všechny údajně poškozené, 
svědky i znalce. „Požádal, aby bylo 
celé dokazování zopakováno. Je to 
jeho právo,“ potvrdil nově ustano-
vený soudce Martin Lýsek.
Vyslechnout poškozené však nebu-
de jednoduché, už loni to totiž byla 
velmi složitá záležitost. Řada z nich 
je v současné době v různých krimi-
nálech, další si prý na nic nevzpo-
mínají. „Já už si to nepamatuju, teď 
mám jiné starosti,“ uvedl například 
jeden z nich, zatímco jiného musela 
k soudu předvést eskorta z výkonu 
trestu, kde si odpykává tret za krá-
deže.
Bývalému knězi z Prostějovska, 
který je obžalován z ohrožování 
výchovy a svádění k pohlavnímu 
styku, hrozí pět let vězení. Muž ob-
vinění nadále odmítá. Podle informa-
cí z olomouckého arcibiskupství už 
obviněný Krejsa nemá v církvi žádné 
pověření a je v důchodu.    (ofr)

zjistili jsme

ROKY
MLÁTIL3

PŘÍTELKYNI

Mrtvý z cukrovaru nikomu nechyběl...

V myčce ho našli
až na druhý den!

VRBÁTKY Smrt ve vrbáteckém cukrovaru je opředena rouš-

kou tajemství. Přestože jak Policie ČR, tak i vedení podniku drží 

„bobříka mlčení“, Večerník se pokusil zjistit více okolností celého 

neštěstí. Z několika zdrojů jsme se dozvěděli, že za smrtí brigád-

níka stojí údajně alkohol a hrubé porušení bezpečnosti práce!

EXKLUZIVNĚEXKLUZIVNĚ

➢VÍCE SE DOČTETE NA STRANĚ 10

!! !!
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PO STOPÁCHPO STOPÁCH STARÉHO
PŘÍPADU STÍNY MINULOSTI

Bohumíra Šmerala
jak šel čas Prostějovem ...jak šel čas Prostějovem ...

Příště: Bulharská ulicePříště: Bulharská ulice

Bývalé potraviny dostaly nový kabát. Ulice je nazvaná podle Bohumíra 
Šmerala (1880-1941), českého novináře a politika, spoluzakladatele Komu-
nistické strany Československa. Pojmenována byla v souvislosti s výstavbou 
panelových domů v roce 1971. Klidné prostředí v těsné blízkosti Kolářových 
sadů kolem protékající mlýnské strouhy je vhodné pro převážně bytovou zá-
stavbu. Původní objekt prodejny potravin byl později přestavěn pro jiné účely. 
 Foto: SOkA a Martin Zaoral

Hlavní událostí prvního týdne no-
vého roku byl bezesporu návrat 
bývalé světové jedničky Martiny 
Hingisové na tenisové kurty. Če-
chošvýcarka, která začátek svojí 
kariéry spojila s  Prostějovem, kde 
nejen trénovala, ale za který nastu-
povala i v české extralize smíšených 
družstev, se vrátila k tenisu po více 
jak tříleté přestávce. To, co už po-
malu nikdo nečekal, se stalo skuteč-
ností v australském Gold Coastu.
Martina Hingisová odložila raketu 
v roce 2002 kvůli chronickým problé-

mům s kotníky, přičemž jí bylo teprve 
dvaadvacet let. Dvakrát operovaný 
kotník jí sebral všechny plány, na pět 
grandslamových titulů a 209 týdnů 
v čele světového žebříčku zůstaly jen 
vzpomínky. Po oznámeném konci 
kariéry se začala věnovat běžným ži-
votním činnostem, pouštěla se i do 
obchodů. Tenis hrála jen rekreačně, 
občas se podívala na videokazety ze 
svých památných duelů. „Vrátit se? 
To by byl zázrak,“ opakovala často. 
Ale i zázraky se dějí a tak v  prvním 
lednovém týdnu 2006 se švýcarská 

tenistka vrátila na kurty a první zápas 
po čtyřech letech vyhrála, když v Gold 
Coastu zdolala Ventovou z  Venezu-
ely 6:2, 6:1. Ve druhém kole turnaje 
porazila Češku Kláru Koukalovou, ve 
čtvrtfinále si poradila s Llagosteraovou 
a její spanilou jízdu zastavila až v boji 
o finále Italka Pennettaová, s níž pro-
hrála ve třech setech. I tak ale byla se 
svými výkony spokojená. Radost jí 
kazilo snad jen lehké zranění kyčle. 
Návrat Hingisové k tenisu je událostí 
nejen týdne, ale bezesporu i celého 
roku.

Martina Hingisová alias Dominik Hašek v betonech. Stejně jako hokejový bran-
kář i tato někdejší hráčka TK Prostějov prožila hned několik konců a opětovných 
začátků. Po comebacku v roce 2006 opět pronikla do první světové desítky až 
na šestou příčku, když vyhrála tři singlové události. V sezóně 2007 ale ukončila 
tenisovou dráhu podruhé, stalo se tak v souvislosti s pozitivním testem na kokain. 
Mezi profesionálky se opět vrátila se sezónou 2013, kdy oznámila záměr hrát 
pouze čtyřhru. Nejdříve nastupovala po boku Lisické, po Wimbledonu 2014 se 
její spoluhráčkou stala Italka Pennettaová a od března 2015 nastupuje s Indkou 
Saniou Mirzaovou, s níž vytvořila nejlepší světový pár, přičemž obě nyní dlou-
hodobě figurují na prvních dvou příčkách žebříčku WTA ve čtyřhře a vyhrály 
Wimbledon, US Open i Turnaj mistryň. S Indem Paesem pak vyhrála hned tři 
grandslamy ve smíšené čtyřhře. V červnu 2011 Hingisovou časopis Time zařadil 
mezi „30 legend ženského tenisu: minulosti, současnosti a budoucnosti“ a o dva 
roky později byla přijata do Mezinárodní tenisové síně slávy.   (pk)

AKTUÁLNÍ KOMENTÁŘ VEČERNÍKU
Napsáno

predˇ
9. 1. 2006

OLÁ. Stražisko zvýšilo 
nájem v obecní hospodě 
STRAŽISKO A je to tady! To, co 
viselo ve vzduchu, se stalo skuteč-
ností. Zavedená hospůdka Osma 
ve Stražisku již nebude pronají-
maná za symbolickou jednu ko-
runu. Přesto nájem nebude nik-
terak horentní. Provozovatelka 
malé restaurace má od nového 
roku do obecní kasy posílat pě-
tistovku měsíčně...   
Tohle zřejmě vrtalo v hlavě až příliš 
mnoha lidem. A pravděpodobně 
nejen občanům Stražiska. I proto 
místní zastupitelstvo na svém po-
sledním zasedání schválilo návrh fi-
nančního výboru, kterým se navýšil 
nájem obecní hospody Osma. Před-
sedkyně finančního výboru navr-
hovala nájemné ve výši 1500 korun 
měsíčně. To však neprošlo. Nakonec 
zastupitelstvo odsouhlasilo zvýšení 
na 500 korun měsíčně.  
Hostinec Osma funguje v prostorách 
bývalé masny jen pár kroků od obec-
ního úřadu, vejde se do něj přibližně 
dvacet hostů. Prostory patří obci, 
která zde restauraci původně provo-
zovala a zaměstnávala zdejší provoz-

ní. Vzhledem ke ztrátovosti podniku 
se však vedení rozhodlo hospodu 
pronajmout. Stalo se tak ovšem v roz-
poru se zákonem, kdy bylo zařízení 
přednostně nabídnuto právě stáva-
jící hostinské. Celá situace vyvolala 
v obci bouřlivé debaty i dohady.
Po článku ve Večerníku, který na 
celou situaci upozornil, bylo vy-
psáno řádné výběrové řízení. Do 
něho se přihlásila jediná zájemky-
ně, kterou byla stávající provozní. 

Zastupitelstvo obce následně kolek-
tivně odsouhlasilo pronájem této je-
diné zájemkyni. Zároveň výši nájmu 
stanovilo na symbolickou jednu ko-
runu měsíčně. Po téměř dvou letech 
jej tedy nyní zastupitelstvo navýšilo.
Jelikož starosta Stražiska Jaroslav 
Kröner s  Večerníkem dlouhodobě 
nekomunikuje a z  jistých důvodů 
mají obavy z veřejných reakcí i dal-
ší zastupitelé, názory zasvěcených 
vám tak přinést nemůžeme...  (mls)

V únoru 2014 zastupitelstvo Stražiska schválilo pronájem Osmy za korunu 
měsíčně. Po téměř dvou letech se ho rozhodlo navýšit na celou pětistovku... 
 Foto: Martin Zaoral

Klip o OP k odsouzení 
manažerů nepomohl

PROSTĚJOV Koncem června 2014 
došlo k odstřelu budov Oděvního 
podniku v areálu ve Vrahovicích. 
Na silvestra loňského roku byla na 
internetu uveřejněna reportáž, z níž 
vyplývalo, že zpráva o této události 
pronikla až do bangladéšské televize. 
Jednalo se však o mystifikaci, která 
měla upozornit na vykořisťování tex-
tilních dělníků v jihovýchodní Asii. 
Jeho tvůrci se původně chtěli zaměřit 
na tunelářské praktiky manažerů OP. 
Navzdory jejich přesvědčení však 
nikdo z nich stále nebyl potrestán...  
Fiktivní reportáž bangladéšské televize 
vyvolala mezi lidmi z Prostějova velký 
zájem. Během jediného měsíce měla na 
internetovém kanálu YouTube přes sto 
deset tisíc zhlédnutí. V průběhu celého 
následujícího roku jich už přibývalo 
podstatně pomaleji. Přesně rok po 
zveřejnění se počítadlo zastavilo na 
necelých sto čtyřiceti tisících. 
„Těsně před odstřelem Oděvního pod-
niku Prostějov jsem zvažoval, že by se 
obraz demolice naší největší textilky 
mohl stát inspirací dokumentárního 
filmu o tunelářských praktikách českých 
zlodějů, kteří se už pětadvacet let 
převlékají za manažery. Nakonec jsem 

ten mocný obraz investoval do spotu 
Bangladesh TV,“ vyjádřil se před rokem 
režisér fiktivní reportáže Filip Remunda, 
který se do povědomí širší veřejnosti 
zapsal jako spoluautor dokumentu 
o otevření neexistujícího supermarketu 
„Český sen“. 
V době, kdy byl klip zveřejněn, se zdálo, 
že by například praktiky někdejšího gen-
erálního ředitele OP Prostějov mohly 
být potrestány. U Krajského soudu 
v Brně tehdy probíhal maraton soud-
ních líčení s Františkem Tuhým. Ten 
byl obžalován, že si sám sobě nechal vy-
platit mimořádné odměny ve výši přes 
šestadvacet milionů korun. Přestože 
byl začátkem února odsouzen k pěti 
letům vězení a úhradě způsobené škody, 

Vrchní soud v Olomouci tento rozsudek 
v červnu smetl ze stolu. Konečný verdikt 
tak zněl nevinen, čímž byla celá kauza 
uzavřena. 
Františka Tuhého ještě stále čeká soud 
týkající se nevýhodných pronájmů dvou 
prostějovských podnikových prode-
jen. Hlavní líčení v tomto případě však 
stále ještě nebylo nařízeno. Stejně tak 
dosud nepadl rozsudek ve věci druhého 
předsedy představenstva zkrachovalého 
Oděvního podniku Milivoje Žáka. 
Jak je z toho všeho jasně patrné, 
názory veřejnosti stejně jako film-
ových dokumentaristů jsou jedna 
věc, závěry českého soudnictví pak 
záležitostí často velmi odlišnou.    
 (mls)

Reportérka Nadirah Mujumdar do Prostějova nedorazila kvůli práci pro ban-
gladéšskou televizi, ale na pozvání českých filmařů.  Repro: youtube.com  

Tenistka Hingisová se vrátila na kurty
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UŽ OPRAVDU
POSLEDNÍ ŠANCE

Zvýhodněná 
nabídka platí 
i pro stávající

abonenty. 

Od 15.1. bude cena 
předplatného 17 Kč.

Pro velký zájem čtenářů 
si můžete 

CELOROČNÍ
 PŘEDPLATNÉ

PROSTĚJOVSKÉHO
 Večerníku

zajistit za výhodnější cenu 
až do POLOVINY LEDNA

VÍCE NA 
STRANĚ 28
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Na Silvestra se svěrákem

Dosud neznámý pachatel se po-
slední den starého roku vloupal 
do prodejny v Plumlovské ulici. 
K trestnému činu použil stolní 
svěrák modré barvy, kterým rozbil 
výlohu obchodu, načež vzniklým 
otvorem odcizil pět dámských 
náramkových hodinek a dvanáct 
kusů náušnic v celkové hodnotě 
šest a půl tisíce korun. Do samotné 
prodejny pachatel nevnikl. Celkem 
svým jednáním způsobil škodu ve 
výši deseti tisíc korun. 

Nic neukradl, ale...
V noci ze středy 6. na čtvrtek 7. led-
na se dosud neznámý pachatel vlou-
pal do kiosku v Prostějově. Pachatel 
musel nejprve překonat dva ploty 
a poté násilně pronikl do budovy. 
Při prohledávání budovy poničil 
mimo jiného výčepní zařízení, pří-
ruční pokladnu, skříňky a lednici. 
Přestože nic neodcizil, celkem svým 
jednáním způsobil škodu předběž-
ně vyčíslenou na pětadvacet tisíc 
korun. Neznámý pachatel je pro své 
jednání podezřelý z přečinu krádeže 
a přečinu poškození cizí věci, za kte-
ré mu v případě dopadení hrozí až 
dva roky vězení. 

Zloděj je i zámečník
Dosud neznámý pachatel se ve 
dnech od 2. do 6. ledna vloupal 
do bytu v domě ve Vrahovicích. 
Pachatel dovnitř vnikl zatím ne-
zjištěným způsobem a následně 
z něho odcizil smart televizor 
Samsung. Při svém odchodu 
z bytu pachatel ve vstupních dve-
řích vyměnil zámek. Celkem 
svým jednáním majiteli způsobil 
škodu ve výši patnácti tisíc jedno-
ho sta korun. V případě dopadení 
a odsouzení mu hrozí trest odnětí 
svobody až na tři léta. 

Vybílil celý bar
V přesně nezjištěné době od úterý 5. 
do čtvrtku 7. ledna se dosud nezná-
mý pachatel vloupal do provozovny 
baru v Prostějově. Pachatel do bu-
dovy vnikl po překonání zdi kolem 
pozemku a následném rozbití skle-
něné výplně plastových vstupních 
dveří. V baru vypáčil dvířka zásob-
níku na mince herního automatu, ze 
kterého odcizil nezjištěnou finanční 
hotovost. Z prostor tanečního par-
ketu pak ukradl dva mixážní pulty 
značky Xenyx 802, jeden mixážní 
pult nezjištěné značky a osvětlení 
parketu. Dále pachatel v provozov-
ně odcizil alkoholické nápoje, re-
probedny, bezdrátový telefon a sva-
zek klíčů, kterými si otevřel vstupní 
dveře a z objektu odešel. 

Vyřádil se na Fordu
Neznámý pachatel minulý pátek 8. 
ledna v nočních hodinách poško-
dil na vozidle značky Ford Focus 
zaparkovaném před domem v ulici 
Spitznerova s největší pravděpo-
dobností kamenem, skleněnou 
výplň čelního a zadního skla a pak 
také přední kapotu. Jeho pozornosti 
neuniklo ani zpětné zrcátko u spo-
lujezdce, které taktéž poškodil. Ma-
jiteli vozidla tímto způsobil škodu ve 
výši padesát tisíc korun.

ČERNÁ
KRONIKA

s městskou policií
168 h

o
d

in

Fretka v sudu!

Neobvyklého návštěvníka nahlásil 
hned na Nový rok po sedmé hodině 
ráno muž z Prostějova. Strážníkům 
městské policie zavolal s tím, že na 
svém pozemku objevil malého živo-
čicha. Hlídka v zahradě přilehlého 
domu skutečně ze sudu vytáhla za 
pomocí odchytových pomůcek fret-
ku. Šelmička byla posléze předána do 
Zverimexu. Pokud se přihlásí majitel 
zvířete, může si ho vyzvednout. 
 

Obava o synův život 
Minulé pondělí 4. prosince před půl-
nocí byla na linku 156 přijata žádost 
od ženy o pomoc při hledání syna. 
Ten po hádce s ní odešel z domu. 
Oznamovatelka z jeho posledních 
slov před odchodem pojala podezře-
ní, že si chce sáhnout na život. O celé 
situaci byla vyrozuměna také Policie 
ČR. Strážníci zjistili podrobnosti a za-
krátko se hlídce podařilo muže nalézt, 
nacházel se v místě svého bydliště. Vše 
se vysvětlilo, mladík celé toto nedo-
patření uvedl na pravou míru. Rozru-
šená matka jen nesprávně pochopila 
význam jeho slov. Nebylo tedy za-
potřebí žádného opatření. Ženě byla 
telefonicky podána zpráva, aby se zby-
tečně nestrachovala.

Pokladní neošidil
Zákazník si ve středu 6. ledna v ná-
kupním středisku vložil do sáčku 
rajčata, pomeranče, brambory, a na 
každý z nich po zvážení nalepil ští-
tek s cenou. Pokladní u kasy se ale 
nepozdávala cena s hmotností. Při 
převážení byl zjištěn rozdíl v částce 
šedesát korun! Strážníkům muž ne-
byl schopen toto vysvětlit. Pro pode-
zření z přestupku proti majetku byla 
věc postoupena správnímu orgánu.

Foto: MP Prostějov

Foto: Policie ČR

PROSTĚJOV Hodně práce s opi-
lým výtržníkem a jeho bratrem 
měla ochranka discoklubu v Olo-
moucké ulici. Jakmile jej po delší 
šarvátce vyvedla kvůli  nepřístoj-
nostem ven na ulici, chopili se jed-
natřicetiletého muže připravení 
strážníci městské policie. A ti se 
nestačili divit. Silně podnapilý rau-
bíř se totiž vrhl i na strážce zákona. 
Při jeho zpacifikování navíc vyšlo 
najevo, že má pod bundou střel-
nou zbraň! Proč si ji bral s sebou na 
diskotéku?

Michal KA DLEC
V noci ze soboty 2. na neděli 3. 
ledna se návštěvníci nejmenované-
ho prostějovského klubu náramně 
bavili. Ovšem jen do té doby, než 
se jeden z opilých hostů začal rvát 
s ochrankou. „Okolo druhé hodiny 
v noci při dohledu na veřejný pořá-
dek byla naše hlídka svědkem, jak 
členové ochranky vyvedli z klubu 
dva muže, kteří se ale snažili nási-
lím dostat zpět. Přitom se chovali 
hlučně a snažili se napadat pracov-
níky ostrahy. Při řešení této události 
vyšlo najevo, že jeden z těchto vy-
vedených má pod oděvem střelnou 
zbraň,“ prozradila Jana Adámková, 

tisková mluvčí Městské policie Pro-
stějov. 
Pro strážníky nastala nebezpečná 
situace, výtržníka museli zpaci-
fikovat a ještě k tomu ho rychle 
odzbrojit. Byl totiž úplně namol 
a hrozilo, že zbraň může použít. 
„Oba podnapilí sourozenci se stále 
chovali velice agresivně, odmítali 
jakkoliv komunikovat. Situace se 
vyhrotila v použití donucovacích 
prostředků. Starší z bratrů, jed-
natřicetiletý muž, měl na opasku 
kalhot pistoli ráže devět milimetrů 
a několik kusů nábojů. Zbraň mu 
byla podle zákonného oprávnění 
okamžitě odebrána. Po převozu na 
služebnu Policie ČR k ověření to-

tožnosti pak byla i s náboji předána 
policistům,“ popsala děj ostrého zá-
kroku Jana Adámková. 
Při dalším vyšetřování vyšlo najevo, 
že muž vlastní tuto devítimilimet-
rovou bouchačku legálně. „Je vlast-
níkem zbrojního průkazu, ale pro 
porušení povinností podle zákona 
o zbraních a střelivu je podezřelý z 
přestupku. Dechovou zkoušku sice 
odmítl, ale to v tomto případě nic 
nemění. Mít u sebe zbraň v opilosti 
zákon nepřipouští,“ objasnila tisko-
vá mluvčí prostějovských strážníků. 
Jak se Večerník ještě dozvěděl, celá 
událost byla postoupena k správ-
nímu řízení. Oba muži jsou navíc 
podezřelí i z přestupku proti veřej-

nému pořádku a neuposlechnutí 
výzvy úřední osoby. 
O vyjádření k celé události jsme 
pochopitelně požádali i zástup-
ce zmíněné diskotéky. Majitelé 
však v žádném případě reagovat 
nechtěli.

Tuto zbraň i s ostrými náboji sebra-
li strážníci opilému muži, kterého 
ochranka vyhodila z klubu v Olo-
moucké ulici!    Foto: MP Prostějov 

„O půlnoci mi přišla zpráva od bý-
valé přítelkyně, že je s někým jiným. 
Tak jsem šel do kuchyně pro nůž, se 
kterým jsem si znovu lehl do postele
a přemýšlel o tom, že se zabiju. Pře-
mýšlel jsem i o tom, jestli zabít také 
dědu a babičku. Pak jsem na chvíli 
usnul, a potom jsem to všechno pro-

vedl,“ vylíčil okamžiky před vraždou 
Tomáš Francl. Vše se odehrálo v Tova-
čově, v bytě jeho prarodičů...
Jako první napadl spící babičku, kterou 
nejprve rdousil, potom jí bodl nůž do 
krku, několikrát s ním zakvedlal, až 
babičce prořízl hrdlo. Nakonec vrazil 
seniorce nůž do srdce. Následně v jiné 
místnosti probodl spícímu dědečkovi 
krk skrz na skrz, aby mu poté prořízl 
hrdlo. Po hrůzném činu si otevřel la-
hev slivovice a pustil televizi. „Pak jsem 
dostal strach, zpanikařil. Nemohl jsem 

uvěřit tomu, že jsem ublížil vlastní ro-
dině... Místo abych se snažil pomoci, 
vytáhl jsem peníze ze skříně a utekl jak 
malý kluk,“ popsal průběh dvojnásob-
né vraždy Francl. 
Usmrceným prarodičům ze skříně, 
kterou vypáčil zkrvaveným no-
žem, skutečně sebral 51 000 korun.
S nimi odjel do nevěstince v Pros-
tějově. Tam se nejprve občerstvil 
kořalkou a potom si vzal jednu
z místních prostitutek na pokoj. 
Strávil s ní noc, během níž se sleč-
ně svěřil s tím, co provedl. Dívce to 
však zjevně nevadilo, protože druhý 
den s mladým vrahem odjela ochot-
ně do Olomouce na nákupy a do 
aquaparku...
Jak Večerník už tehdy informoval, poli-
cisté honili vraha i po Vrahovicích, kde 
se měl také pohybovat. Později pak 
sám Francl pocházející z Prostějovska 

volal bývalé přítelkyni, které se také 
doznal. Ta informovala policisty, kteří 
nechali otevřít zmíněný byt a v něm 
našli zmasakrovaná těla důchodců. 
„Věděl jsem, že to oznámí. Za hodinu 
mě už kontaktovala policie,“ konstato-
val mladík. Mužům zákona všechno 
přiznal. Nedokázal však vysvětlit, proč 
všechnu tu hrůzu spáchal... „Nevím, 
proč jsem je zabil. Byl jsem rozčilen
z práce, protože mi tam přidělili na 
starost nějakého cizince, který neuměl 
slovo česky a byl naprosto neschopný. 
Pak mě dorazila ta esemeska od bývalé 
přítelkyně, že je s někým jiným,“ uvedl 
jakoby na omluvu muž, který pak zmí-
něné expřítelkyni přiznal, že chtěl zabít 
také ji...
Za brutální dvojnásobnou vraždu 
nyní hrozí Tomáši Franclovi až do-
životní trest. Soud dalším stáním po-
kračuje dnes, tj. v pondělí 11. ledna.

OLOMOUC, PROSTĚJOV Tvář 
měl sice zborcenou slzami
a hlas se mu místy chvěl. Co lo-

ni v červnu udělal, však popisoval s neuvěřitelně detailní přes-
ností. Při jeho slovech až běhal mráz po zádech a ze soudní sí-
ně se ozýval tichý pláč pozůstalých... Večerník sledoval jednání 
na půdě Vrchního soudu v Olomouci pěkně zblízka a naživo.

původní zpravodajství
pro Večerník
František OMASTA
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Z DISCOKLUBU VYVEDLI OZBROJENÉHO ŠÍLENCEZ DISCOKLUBU VYVEDLI OZBROJENÉHO ŠÍLENCE
Strážníci zabavili opilci devítimilimetrovou bouchačku!

Další křivá výpověď...
PROSTĚJOV Na konci listopadu 
loňského roku informoval Večer-
ník o neobvyklém případu, kdy 
si policie došlápla na soudního 
znalce. Jeho posudek na jednoho 
z obžalovaných byl totiž vylhaný. 
Ale pozor, kriminalisté nyní za-
znamenali druhý podobný pří-
pad!  
„Podezření z trestného činu křivé 
výpovědi a nepravdivého znalec-
kého posudku sdělili prostějovští 
policisté jednadvacetiletému muži 
z Prostějovska. Tohoto činu se měl 
dopustit tím, že dne čtyřiadvacáté-

ho září loňského roku u hlavního 
líčení Okresního soudu v Prostějo-
vě jako svědek uvedl výpověď, kte-
rá byla soudem vyhodnocena jako 
nevěrohodná a v rozporu se skuteč-
ností. K tomuto jednání se pode-
zřelý následně i sám doznal,“ sdělil 
František Kořínek, tiskový mluvčí 
Policie ČR pro Územní odbor Pro-
stějov. „Ve věci je vedeno zkrácené 
přípravné řízení. V případě proká-
zání viny podezřelému hrozí trest 
odnětí svobody až na dvě léta,“ pro-
zradil mluvčí prostějovské policie. 
 (mik)

DĚDU DOMA OKRADLI
O STOVKY TISÍC KORUN!
PROSTĚJOV Tak to byla hodně 
drahá návštěva! Svému hostiteli 
se příliš neodvděčily osoby, které 
si starý pán pozval k sobě domů. 
Stařeček po jejich odchodu přišel 
na nemilý fakt, že mu doma jaksi 
chybí bezmála tři sta tisíc korun! 
Po zlodějích pátrá policie. 
„V době od neděle třetího do úterý 
pátého ledna došlo v bytě šesta-
osmdesátiletého muže v Prostějově 
ke krádeži finanční hotovosti ve 
výši 292 tisíc korun. Jako pravdě-
podobné pachatele krádeže poško-

zený senior uvedl osoby, které si
v tomto období sám pozval do bytu. 
Návštěvníci zřejmě využili mužovy 
nepozornosti, byt prohledali a od-
cizili uvedenou sumu peněz,“ popsal 
loupež František Kořínek, tiskový 
mluvčí Policie ČR pro Územní od-
bor Prostějov.  
Případ prověřují policisté obvodní-
ho oddělení Prostějov 1. „V případě 
prokázání viny a odsouzení pacha-
telům za přečin krádeže hrozí trest 
odnětí svobody na jeden rok až pět 
let,“ dodal Kořínek.  (mik)

Ze silnice
k soudu
PROSTĚJOV Hrůza! V uplynulém 
roce 2015 zjistili policisté na Pro-
stějovsku předběžně celkem 648 
řidičů pod vlivem alkoholu či jiné 
návykové látky. 
„Z tohoto počtu bylo pět set pět řidičů 
oznámeno správnímu orgánu pro po-
dezření z přestupku proti bezpečnosti 
a plynulosti silničního provozu. U zbý-
vajících stočtyřicetitří řidičů dosáhlo 
jejich ovlivnění takové míry, že naplnilo 
skutkovou podstatu trestného činu 
ohrožení pod vlivem návykové látky. 
Proto byli předáni orgánům činným v 
trestním řízení a čeká je soudní řízení,“ 
sdělil František Kořínek, tiskový mluv-
čí Policie ČR pro Územní odbor Pros-
tějov. (mik)

U hřiště létaly střepy
PROSTĚJOV Batoh odložený na 
zadním sedadle osobního vozi-
dla značky Škoda Felicia přilákal
v ulici Za Místním nádražím v 
Prostějově v noci ze čtvrtka 7. na 
pátek 8. ledna zloděje. 
„Zatím neznámý pachatel do vozi-
dla vnikl po rozbití skleněné výplně 
pravých předních dveří a batohu se 
zmocnil. V něm měl jeho majitel 
čtyři náramky z chirurgické oce-
li a nabíječku na mobilní telefon 
značky Panasonic. Majiteli věcí tak 
pachatel na odcizených věcech způ-
sobil škodu vyčíslenou na 3 550 ko-
run. Dalších sedmsetpadesát korun 
je škoda na rozbitém okénku,“ uve-
dl k trestnému činu spáchanému 
poblíž fotbalového hřiště František 

Kořínek, tiskový mluvčí Policie ČR 
pro Územní odbor Prostějov.  Jak 
mluvčí prostějovské policie dodal, 

pachateli za přečin krádeže hrozí 
trest odnětí svobody až na dva roky. 
 (mik) 

Policisté přijeli k vykradenému vozidlu a spatřili spoušť, kterou zloděj u hřiště 
zanechal.  Foto: Policie ČR

Po brutálním masakru odjel
HÝŘIT do „bordelu“

Prostějovan zavraždil prarodiče, prý neví proč... BYLI  JSMEBYLI  JSME

U TOHOU TOHO



Napadení pøíbuzných

Ve čtvrtek 31. prosince 2015 se silvestrov-
ské oslavy příliš nevyplatily dvěma mla-
dým mužům v příbuzenském poměru. 
Sanitka večer musela rychle spěchat do 
Kralic na Hané. „Oba mladíci uvedli, že 
byli fyzicky napadeni. Měli drobná zraně-
ní v obličeji, většinou se jednalo o hema-
tomy a oděrky. Oba jsme převezli do pro-
stějovské nemocnice na další vyšetření,“ 
popsal nám Radomír Gurka. 
 

Rum, vodka a prášky!

Na Nový rok 1. ledna 2016 zaměstnala 
lékaře prostějovské záchranky šestatři-

cetiletá žena z Plumlova. Zřejmě ji omr-
zel život, léky zapila značným množ-
stvím rumu a vodky. „Zajistili jsme její 
životní funkce a převezli na urgentní pří-
jem prostějovské nemocnice. Ženě byla 
aplikována protilátka a v nemocnici se 
podrobila i výplachu žaludku. Podařilo 
se ji zachránit,“ zkonstatoval nakonec 
příznivou zprávu ředitel Zdravotnické 
záchranné služby Olomouckého kraje 
v Prostějově. 

Zranilo se i dítì

K závažné dopravní nehodě došlo mi-
nulé pondělí 4. ledna u Žešova. „Po sráž-
ce dvou vozidel jsme ošetřovali řidiče i 
jeho nezletilé dítě, kteří tvořili osádku 

jednoho z havarujících vozidel. Naštěstí 
se jednalo o poranění lehčího rázu, oba 
jsme převezli do nemocnice k dalšímu 
vyšetření,“ řekl Gurka.   

Zachránili sebevraha

Poměrně složitým způsobem se roz-
hodl skoncovat se životem muž z Ur-
čic. „Ve čtvrtek sedmého ledna se o se-
bevraždu pokusil muž, který si přivodil 
intoxikaci alkoholem a léky, navíc si 
snažil ublížit elektrickým proudem 
pomocí zapojeného prodlužovacího 
kabelu. Také tohoto člověka se nám 
podařilo zachránit, na urgentní příjem 
prostějovské nemocnice jsme ho pře-
dali při plném vědomí. Jelikož byl zasa-
žen elektrickým proudem, v sanitce ho 
lékaři napojili na přístroje a sledovali 
srdeční funkci,“ uvedl šéf prostějovské 
záchranky.

Otøes mozku pøi nehodì

Ve Vřesovicích došlo uplynulý pátek 
8. ledna k ošklivě vypadající dopravní 
nehodě. „Mladá řidička osobního vo-
zidla zde nezvládla řízení a s autem se 
převrátila přes střechu. Utrpěla otřes 
mozku a drobné pohmožděniny. 

Při ošetření jsme jí znehybnili i páteř 
a převezli do nemocnice,“ popsal akci 
Radomír Gurka. 

Nebezpeèné náledí

Uplynulou sobotu 9. ledna si lékaři 
záchranky „užili“ pořádný kolotoč. 
Časté výjezdy zapříčinilo náledí, které 
nezvládali především chodci. „Bylo 
toho opravdu moc! Došlo k desítkám 
pádů osob různého věku a rovněž 
k četným zraněním. Zaznamenali 
jsme fraktury končetin, otřesů mozku 
a mnoho pohmožděnin. Vyjížděli 
jsme také k nehodě cyklisty. Ten byl 
ale opilý a při pádu na zledovatělé vo-
zovce si zlomil nohu. Dokonce došlo 
k případu, kdy jsme ošetřovali muže, 
který doma uklouzl na zamrzlém bal-
kóně,“ konstatoval ředitel Zdravotnic-
ké záchranné služby Olomouckého 
kraje v Prostějově

Lékaři ze záchranky mají za sebou 
období, na které se každoročně pocti-
vě připravují a mají z něho tak trochu 
obavy. Vánoce, Silvestr, ale i Nový 
rok proběhly nad očekávání v klidu. 
„Opravdu jsme nezaznamenali žádný 
mimořádný výjezd k závažnému pří-

padu, který je obvykle spojován s tím-
to obdobím. O Vánocích nikomu ne-
zapadla kapří kůstka do krku, během 
novoročních oslav jsme neošetřovali 
ani jednoho pacienta, který by utrpěl 
zranění od pyrotechniky. Vyjížděli 
jsme jen ke dvěma poměrně vážnějším 

případům opilých osob. Do nemocni-
ce putoval pouze jeden muž, ten druhý 
byl předán za asistence našeho lékaře 
a také strážníků jeho rodinným přísluš-
níkům v místě bydliště,“ zavzpomínal 
na nedávné období Radomír Gurka.   
 (mik)

Státní zástupce viní Luďka Štefka z fak-
tu, že si sjednal půjčky přesahující jeden 
milion korun, přičemž zatajil své aktuální 
nevyhovující finanční poměry. K tomu 
navíc vyjednával další úvěry pro Jána Zo-
ričáka, přestože věděl, že ten vzhledem ke 
své finanční situaci nebude schopen pro-
středky nikterak reálně vrátit zpět.
Oba muži se znali z volejbalu. Šestapade-
sátiletý Ján Zoričák si založil soukromou 
firmu a o tři roky mladší Luděk Štefek 
v ní po odchodu z České pojišťovny začal 

pracovat jako řidič s příjmem kolem tři-
ceti tisíc korun. „Společnost se rozvíjela 
dobře, získali jsme například zakázku 
na dodávání zboží do hypermarketů 
Globus po celé České republice. Když 
si ode mě Ján Zoričák začal půjčovat po-
měrně vysoké částky peněz, neměl jsem 
žádné podezření. Vždy mi říkal, že je to 
na nákup materiálu, který můžeme nyní 
sehnat s výraznou slevou. Peníze zpět 
jsem měl dostávat jako procenta z obratu 
firmy. Celkem jsem mu půjčil necelé dva 
miliony korun, dodnes mi většinu z toho 
dluží,“ vypověděl minulé úterý u Okres-
ního soudu v  Prostějově Štefek, který 
začal brzy pro svého „šéfa“ hledat další 
věřitele. Úroky, které oba muži nabízeli, 
přitom už na první pohled nevěstily 
nic dobrého. „Byla to obvykle tři pro-
centa měsíčně. Řada z věřitelů své pe-

níze skutečně dostala,“ upřesnil Štefek.
 V průběhu dokazování vyšlo také naje-
vo, že některé půjčky byly sjednány i se 
čtyřprocentním úrokem, a to za deset 
dní! Snad každému soudnému člověku 
muselo být jasné, že podobné hospoda-
ření není trvale udržitelné. Nikoliv tak 
obžalovanému. „Nechal jsem se Zori-
čákem zcela zmanipulovat. Peníze, které 
jsem si půjčil od jiných, jsem mu předá-
val, aniž bych od něj dostal nějaké po-
tvrzení. Tvrdil mi stále, že se o své peníze 
bát nemusím, přinejhorším prý prodá 
nějaké pozemky či dům v Určické ulici. 
Více jak milion dvě stě tisíc korun, které 
mi stále dluží, jsem od něj nikdy neviděl,“ 
postěžoval si Luděk Štefek s tím, že celý 

domeček z karet se zřítil 13. května 2013, 
kdy se Ján Zoričák pokusil spáchat de-
monstrativní sebevraždu. 
Faktem zůstává, že Štefek dluží minimál-
ně sedmi poškozeným více jak milion 
korun. Přitom je nyní bez zaměstnání, 
naposledy pracoval jako řidič s výdělkem 
nepřesahujícím čtrnáct tisíc korun mě-
síčně. Další peníze pak skončily u Zori-
čáka, jenž stihl „nasekat“ dluhy výrazně 
přesahující šest milionů korun. 
Kvůli výši způsobené škody je Zori-
čák souzen Krajským soudem v Brně 
v samostatné věci. Ani v případě jeho ně-
kdejšího kamaráda prostějovský soud 
rozsudek dosud nevynesl, hlavní líčení 
bylo odloženo.

do roku 2024. „Zvolili jsme osmiletou 
dobu. Také proto, že v roce 2024 má 
vejít v platnost nový zákon o odpado-
vém hospodářství a spousta věcí se 
může změnit,“ objasnil Jaroslav Šlam-
bor, uvolněný radní za KSČM.  

 Jana Halvadžievová (ČSSD): 
„A počkejte si, kolik obchůdků v Pro-
stějově ještě skončí, až ministr financí 
zavede elektronickou evidenci tržeb! 
Úbytek malých obchodníků v našem 
městě souvisí s tím, že stát dlouhodo-
bě nepodporuje drobné živnostníky 
a zmíněný EET je ze strany státu jen 
dalším hřebíčkem do rakve českého 
živnostníka, kterému to přinese jen 
další finanční náklady, přílišnou by-
rokracii a další kontroly.“

MILUJEME  Takto zastupitelka 
za sociální demo-

kracii zareagovala v  polovině květ-
na loňského roku na dotaz Večerní-
ku, proč je na náměstí T. G. 
Masaryka čím dál tím více prázd-
ných provozoven, kde dříve působili 
drobní obchodníci. Dnes víme, že 
onen další hřebík do rakve živnost-
níků v podobě elektronicky vedených 
tržeb je doslova na spadnutí. Jedině 
snad, že by paní Halvadžievová jela 
do Prahy za Andrejem Babišem
a nějak jej přesvědčila, aby od svého 
úmyslu odstoupil. To se ale asi nepo-
daří...

 František Filouš (ANO 2011): 
„V zastupitelstvu hájím zájmy ob-
čanů bez ohledu na jejich politické 
postoje. Rozumím tomu, že někte-
rým členům koalice není dvakrát po 
chuti se o jistých věcech důkladně 
bavit, zejména když se jedná o letité 
problémy města. Jako opozice hledá-
me a předkládáme návrhy na jejich 
konstruktivní řešení. Z tohoto pohle-
du nelze považovat žádnou otázku 
za zbytečné prodlužování jednání 
zastupitelstva.“

MILUJEME  Kdyby někdo toho-
to člověka neznal, 

řekl by, že podle použitých slov je 
správným politikem jako hrom... 
Jenomže, když se na zastupitelstvu 
někdo ptá na stejnou věc dvanáct-
krát a ještě k  tomu má sedm tech-
nických poznámek, přičemž za ka-
ždou druhou větou je hrozba 
trestním oznámením, není to vizit-
ka progresivního obhájce zájmů 
občanů, ale spíše účelového jedná-
ní. Není divu, že právě kvůli němu 
vystoupili z klubu ANO 2011 jeho 
dva opoziční kolegové a kritizuje 

ho také pravá ruka Andreje Babiše 
prostějovský zastupitel Jaroslav 
Faltýnek.

 Ivana Hemerková (PéVéčko): 
„Musím přiznat, že ze setkání s  fa-
noušky Jestřábů jsem měla obavy, 
ale naše jednání bylo korektní a sluš-
né. Padaly i nepříjemné otázky, ale 
ocenila jsem, že mi všichni příznivci 
ledního hokeje v Prostějově pozorně 
naslouchali.“

MILUJEME  Náměstkyně primá-
torky to na jaře loň-

ského roku neměla lehké ve chvíli, 
kdy vedení města prodlužovalo udě-
lení třímilionové dotace prvoligové-
mu mužstvu. Hokejisté ale nakonec 
peníze za reklamu od města dostali, 
tudíž i emoce se zchladily.  

 Zuzana Bartošová (KDU-ČSL):
„Mohu odpovědně říci, že ideály, se 
kterými jsem do zastupitelstva šla, 
v mnohém vzaly brzy za své. Domní-
vala jsem se, že napříč politickým 
spektrem lze budovat pozitiva pro 
občany a návštěvníky města Prostě-
jova. Zatím je to taková džungle před 
tabulí!“ 

MILUJEME  Jednoznačný sou-
hlas! Jednání za-

stupitelstva opravdu kolikrát i dnes 
připomínají džungli. Teď jde jen
o to správně označit ty, kteří za to 
mohou... Zuzana Bartošová patří k 
těm několika málo opozičním za-
stupitelům, které lze považovat za 
konstruktivní. Patřila k pětici poli-
tiků z opozice, která i přes odchod 
dvanácti jejích kolegů z prosincové-
ho zastupitelstva zůstala a pomoh-
la schválit rozpočet města na rok 
2016. 
 Připravil Michal Kadlec
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PROSTĚJOV V  průběhu takřka celého loňského roku, 
konkrétně od čísla 4, jsme vám na tomto místě v rámci projektu 
MILUJEME VEČERNÍK, pravidelně přinášeli exkluzivní rozhovory 
s prostějovskými zastupiteli. Na otázky k daným tématům na-
konec odpovědělo všech pětatřicet loni na podzim zvolených 
komunálních činitelů napříč politickým spektrem. Některé cit-
ace byly smysluplné, jiné vtipné, další zase ryze účelové. Večerník 
se závěrem uplynulého letopočtu poohlédl zpět a rozhodl se 
některé výroky jak koaličních zastupitelů, tak i členů opozice 
zpětně zveřejnit a s odstupem času krátce okomentovat. Po 
sváteční pauze jsme pro vás připravili již osmé pokračování. A 
těšte se, už brzy budeme zastupitele a zastupitelky grilovat ve 
zbrusu nové rubrice!

Co prohlásili a jaká byla realita...
VIII. díl

 UŽ BRZY!
Pospíšil

ROZSUDEK Ministerstva vnitra ČR: Pronájem 
školy na Husově náměstí je V POŘÁDKU!

PRAHA, PROSTĚJOV Kauza, kte-
rou Večerník dlouhodobě sledoval 
a o níž vás i průběžně informoval, 
je uzavřena. Ministerstvo vnitra 
České republiky se v uplynulých 
měsících zabývalo podnětem pro-
stějovských opozičních zastupite-
lů, kteří žádali posouzení platnosti 
nájemní smlouvy mezi městem 
Prostějov a Univerzitou Tomáše 
Bati i jejích dodatků, to znamená 
postup magistrátu při pronájmu 
jeho majetku v souvislosti s pů-
sobením Univerzity Tomáše Bati
v Prostějově a dále při útlumu a ná-

sledném ukončení činnosti univer-
zity v Prostějově. Opozice vedení 
města podezírá z nezákonného po-
stupu. Ministerstvo vnitra však po 
podrobném prozkoumání celého 
případu konstatovalo, že neshleda-
lo žádné porušení zákona o obcích. 
Je kauza opravdu u konce? Těžko 
říct, u některých zastupitelů člověk 
nikdy neví...  

Michal KA DLEC
„Prostějovský magistrát uzavřel v roce 
2009 nájemní smlouvu s Univerzitou 
Tomáše Bati ve Zlíně. Škola měla v ob-
jektu na Husově náměstí od prvního 
září toho roku provozovat vysokoškol-
ský vzdělávací program. Provoz vyso-
ké školy byl však v následujících letech 
postupně utlumován a město se tak
v roce 2012 ocitlo před rozhodnutím, 
jakým způsobem bude část prostor 

v objektu využívat dál. O tom, že by 
budova mohla sloužit jiným než škol-
ským respektive vzdělávacím účelům, 
se vzhledem k dotačním podmínkám 
při nákladné rekonstrukci budovy 
nikdy neuvažovalo,“ zrekapitulovala 
situaci náměstkyně prostějovské pri-
mátorky Ivana Hemerková s tím, že 
prostory tak magistrát nabídl jinému 
školskému zařízení. Od 1. července 
2012 využívá část objektu na Huso-
vě náměstí společnost ART ECON 
- Střední škola Prostějov. Tento po-
stup písemně schválil poskytovatel 
dotace, tedy Ministerstvo financí 
České republiky. „Když pak ke konci 
roku 2014 Univerzita Tomáše Bati 
svou činnost v Prostějově definitivně 
ukončila, pronajata byla i další část 
prostor v  objektu. Stalo se tak Měst-
ské knihovně Prostějov plus Základní
a mateřské škole, Kollárova ulice. A 

to opět poté, kdy ministerstvo financí 
udělilo písemný souhlas se změnou 
užití objektu,“ pokračuje Hemerková.
Někteří opoziční zastupitelé v tom-
to postupu ovšem viděli problém, 
zřejmě i odtud vzešel podnět, kte-
rý Ministerstvo vnitra šetřilo. Olej 
do ohně přilili při jednání zastupi-
telstva v prosinci roku 2014, kdy 
náměstkyni Hemerkovou dokonce 
obvinili z podvodu!  
„Po více než ročním skandalizování 
práce vedení města v souvislosti s vy-
užitím budovy na Husově náměstí je 
tak pro nás stanovisko Ministerstva 
vnitra určitou satisfakcí. Věřím, že
i dobrým signálem vůči veřejnosti,“ 
neskrýval zadostiučinění Jiří Pospíšil, 
náměstek primátorky Statutárního 
města Prostějov. Jak Večerník zjistil, 
Ministerstvo vnitra ve svém posud-
ku mimo jiného konstatuje, že co se 

týče postupu města z hlediska soula-
du se zákonem o obcích, nevyplývají
z podání žádná pochybení, která by si 
vynucovala využití jakýchkoliv dozo-
rových pravomocí. 
Připomeňme, že kdyby se nepodařilo 
vedení magistrátu vyřešit otázku pro-
nájmu budovy na Husově náměstí po 
ukončení činnosti Univerzity Tomáše 
Bati v souladu s poskytnutou dotací, 
mohla radniční pokladně přijít o pat-
náct milionů korun z tohoto dotační-
ho titulu. Stejná částka pak hrozila 
zaplatit jako penále!
Večerník kontaktoval prostějovskou 
šéfku hnutí ANO 2011 Hanu Naicle-
rovou. Na žádost o reakci na rozhodnu-
tí ministerstva jsme však do uzávěrky 
vydání nedostali žádnou odpověď. Při-
tom to byli právě představitelé tohoto 
subjektu, kteří do světa nejvíce vykři-
kovali slova o podvodném konání...

EXKLUZIVNĚ

PROSTĚJOV Po tvrdé výtce, kdy 
Večerník poukázal na skutečnost, že 
Olomoucký kraj nezačlenil do svého 
rozpočtu pro rok 2016 ani jednu vý-

stavbu již vyprojektovaných rondelů
v Prostějově, vám nyní přinášíme
o dost pozitivnější zprávu. Ledy se na-
konec přece jen pohnuly! 

Minulé úterý totiž rada města schválila 
zřízení služebnosti inženýrských sítí na 
Poděbradově náměstí. Tento bod pro-
gramu s kostrbatým názvem podle zjiš-
tění Večerníku úzce souvisí s mohutnými 
přípravami křižovatky na výstavbu dvou 
menších rondelů, které jsou již vyprojek-
tované.  „S vámi zmíněnými kruhovými 
křižovatkami to samozřejmě souvisí. 
Bude zapotřebí udělat několik přeložek 
inženýrských sítí a za to musíme už teď 
správcům jednotlivých sítí zaplatit. Tyto 
poplatky ale platíme běžně u každé větší 
investiční akce,“ potvrdil Zdeněk Fišer 

(ČSSD), první náměstek primátorky 
Statutárního města Prostějova. „Co se 
konkrétně týká Poděbradova náměstí, 
tak tady jsme jednotlivé správce požádali 
s velkým předstihem o vyčíslení nákladů 
tak, abychom potřebné přeložky měli za-
včas hotové a křižovatka byla připravena k 
přeměně na rondely,“ objasnil Fišer. 
Aktuálně ale výstavba dvou rondelů na 
Poděbradově náměstí stále není v roz-
počtu Olomouckého kraje. Přesto pros-
tějovští radní věří, že peníze na tuto inves-
tici budou k dispozici. „Ze strany vedení 
Olomouckého kraje jsme zaznamenali 

vstřícný přístup v hledání řešení. Existu-
je předpoklad, že v pololetí tohoto roku 
bude mít kraj určité přebytky v rozpočtu
z výběru daní. A pokud odborníci po-
soudí, že dva rondely na Poděbradově 
náměstí v Prostějově opravdu řeší svízel-
nou dopravu v našem městě, mohlo by 
už letos dojít k výstavbě,“ prozradila pro-
stějovská primátorka a současně i krajská 
radní Alena Rašková (ČSSD). „Pokud
v pololetí dostaneme od kraje peníze, 
stihneme i výběrové řízení a stavba oprav-
du může být zahájena ještě v tomto roce 
2016,“ přikyvoval Zdeněk Fišer.  (mik) 

POTOPA
V KULTURÁKU

PROSTĚJOV Hodně nepříjemnou 
komplikaci řešili během čtvrtka
a pátku ve Společenském domě. Ve 
středu v noci zde prasklo topení na 
balkóně hlavního sálu. Následky 
byly nedozírné, takovou vodní ka-
lamitu tady ještě nezažili! 

Michal Kadlec
„Vůbec bych to nerozmazával, zase až 
taková katastrofa to není,“ zareagoval 

na dotaz Večerníku Vladimír Průša, 
jednatel Domovní správy. „V noci ze 
středy na čtvrtek prostě praskl radiá-
tor, který je ještě původní, a to přibliž-
ně z roku 1988. Stalo se tak na balkó-
ně, ale hlavní sál zůstal tekoucí vodou 
zcela nedotčen. Plesová sezona tak 
není v žádném případě nikterak ohro-
žena,“ ubezpečil v pátek dopoledne šéf 
Domovní správy, která Společenský 
dům provozuje. 

Podle jeho dalších slov budou škody 
přepočtené na finanční prostředky 
minimální. „Největším problémem 
je zeď mezi sálem a chodbou, která je 
zcela nasáklá vodou. Tu bude potřeba 
důkladně vysušit, potom možná na-
hodit novou omítkou. Je pravda, že 
takovou událost jsme ještě v kulturáku 
nezažili. Ale jak říkám, není to žádná 
tragédie, poradíme si s tím,“ dodal Vla-
dimír Průša.  (mik) 

EXKLUZIVNĚ

ČERNÁ
KRONIKA

Probil se ke zlatu
Minulé pondělí 4. ledna krátce 
před devatenáctou hodinou rozbil 
dosud neznámý pachatel ocelovou 
trubkou výlohu zlatnictví na ná-
městí T. G. Masaryka v Prostějově. 
Z prostoru výlohy pachatel násled-
ně odcizil deset kusů pozlacených 
řetízků a jedenáct kusů pozlace-
ných náramků. Majitelce obchodu 
tímto činem na odcizených věcech 
způsobil škodu vyčíslenou na šest-
náct tisíc korun. V případě dopade-
ní hrozí pachateli za přečin krádeže 
trest odnětí svobody až na dva roky. 

Kapsáři stále řádí
Dosud neznámý pachatel odcizil 
v pondělí 4. ledna v 15:45 hodin 
v prodejně v Plumlovské ulici 
z nákupního vozíku tašku s osob-
ními doklady, platební kartou, 
finanční hotovostí 3 800 korun, 
doklady od vozidla a mobilním 
telefonem. Jednasedmdesátileté-
mu majiteli tašky pachatel tímto 
činem způsobil škodu vyčíslenou 
na 6 800 korun. V případě dopa-
dení pachateli za přečin krádeže 
a přečin neoprávněného opatření, 
padělání a pozměnění platebního 
prostředku hrozí trest odnětí svo-
body až na dva roky. 

s městskou policií
168 h

o
d

in
Odvezli ho k matce

Předminulý pátek 1. ledna o půl druhé 
v noci byla nahlášena fyzická potyčka 
skupiny pěti osob. Při příjezdu hlídky 
však vyšlo najevo, že nejde o rvačku, 
ale o zdravotní potíže jednoho z mužů. 
Tomu nebylo dobře, a proto v dopro-
vodu kamarádů šel ven, kde náhle upa-
dl a ostatní se mu snažili pomoci. Při-
opilého mladíka se podařilo probrat a 
přátelé ho za doprovodu strážníků od-
vedli domů, kde si ho převzala matka.

Plot uvěznil psa
O půl třetí ráno v sobotu 2. ledna zjistil 
zaměstnanec bezpečnostní agentury 
při kontrole objektů za nohy visícího 
psa na plotě. Hlídka se snažila zkontak-
tovat odpovědnou osobu, a to nejen 
vlastními silami, ale i prostřednictvím 
přítomného pracovníka ostrahy. Areál 
byl uzamčen a k psovi se nedalo dostat. 
Po značném úsilí se zmíněnou ženu 
podařilo o situaci vyrozumět. Psík byl 
paničkou vysvobozen.

Podezíral manželku
Neobvyklé oznámení přijali strážníci 
městské policie od muže, který v pon-
dělí 4. ledna odpoledne uvedl, že mu 
jeho manželka zadržuje peněženku. 
Hlídka dorazila na místo. Muž však s 
úsměvem strážníkům sdělil, že už ji na-
lezl. Jeho šrajtofle byla pod polštářem!

Prostějovská policie vyhlási-
la celostátní pátrání po čtve-
řici osob, která je podezřelá 
z trestné činnosti a skrývá se 
před spravedlností na nezná-
mých místech. Strážci zákona 
žádají veřejnost o pomoc při 
jejich dopadení. Prostějov-
ská policie žádá občany, aby 
v případě zjištění místa pobytu 
uvedených osob neprodleně 
kontaktovali kterékoliv oddě-
lení Policie ČR prostřednictvím 
bezplatné linky 158 nebo za-
volali přímo Službu kriminální 
policie a vyšetřování Prostějov 
na tel. číslo 974 781 326.

PÁTRÁNÍ po kvartetu hledaných
se narodil 10. září 1987 a trvalé byd-
liště má hlášeno v  okrese Prostějov. 
Na hledaného vyhlásila prostějovská 
policie celostátní pátrání dne 3. lis-
topadu 2015. Jeho zdánlivé stáří je 
v rozmezí od 28 do 30 let, měří mezi 
170 až 175 centimetrů, má střední 
postavu a hnědočerné rovné vlasy.

PETR PÁLENÍK

se narodil 14. dubna 1974 a trvalé 
bydliště má hlášeno v okrese Prostě-
jov. Na hledaného vyhlásila prostě-
jovská policie celostátní pátrání dne 
2. prosince 2015. Jeho zdánlivé stáří 
je v  rozmezí od 40 do 45 let, měří 
mezi 165 až 170 centimetrů, má 
střední postavu a hnědé vlasy. 

JIŘÍ NEČEKA L

se narodil 18. srpna 1970 a trvalé 
bydliště má hlášeno v okrese Prostě-
jov. Na hledaného vyhlásila prostě-
jovská policie celostátní pátrání dne 
11. srpna 2009. Jeho zdánlivé stáří je 
v rozmezí od 35 do 40 let, měří mezi 
170 až 173 centimetry, má střední po-
stavu a černé vlasy.

se narodil 30. prosince 1972 a trvalé 
bydliště má hlášeno v okrese Prostě-
jov. Na hledaného vyhlásila prostě-
jovská police celostátní pátrání dne 
6. ledna 2016. Jeho zdánlivé stáří je 33 
let a měří 185 centimetrů. Bližší údaje 
ke hledané osobě policejní databáze 
neobsahuje.
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ROMAN KONFÁL

ERVÍN ČUREJA

PROSTĚJOV Tomu se říká od desíti do mínus pěti. Luděk Štefek pra-
coval pro Českou pojišťovnu pětadvacet roků a byl „za vodou“. Jenže 
pak se vrhl do podnikání s Jánem Zoričákem, a to byl jeho konec. 
Pod jeho vedením pracoval ve firmě zabývající se prodejem lustrů 
a osvětlovací techniky. Společně si pak začali půjčovat od svých 
kamarádů miliony korun. Ti už však své peníze asi nikdy neuvidí...

původní
zpravodajství

pro Večerník 
Martin
ZAORAL

NAVŠTÍVILI JSME SOUDNÍ SÍŇNAVŠTÍVILI JSME SOUDNÍ SÍŇ

Je až neuvěřitelné, jak lidé do-
káží být neopatrní a podceňují 
riziko, že mohou být okrade-
ni. Bezmála tři sta tisíc korun 
si nechal z  vlastního bytu vzít 
starý pán z Prostějova. Senior si 
totiž pozval do bytu dva muže, 
kteří využili jeho nepozornosti 
a ukradli mu celoživotní úspory.

Otázkou ale rovněž zůstává, 
proč měl šestaosmdesátiletý 
důchodce doma tolik peněz. 
Jistě starší lidé považují za 
jistotu mít své těžce vydřené 
peníze takzvaně pod „stro-
žokem“. V  tom případě by 
ale jejich opatrnost měla být 
mnohem vyšší. Co je to platné, 
že dvěma strakám hrozí pět let 
vězení, když s penězi se staře-
ček už zřejmě nesetká...

292 000

Lékařské případy pod drobnohledem
Po klidném Novém roku přišlo zpropadené náledí...
PROSTĚJOV Velký kámen spadl ze srdce všem záchranářům 
po nedávných vánočních svátcích a silvestrovských a novoroč-
ních oslavách. Toto období z hlediska lékařů totiž skončilo velmi 
klidně, k žádné mimořádné události nedošlo. Jak ovšem ředitel 
Zdravotnické záchranné služby Olomouckého kraje v Prostějově 
Radomír Gurka potvrdil, například vzhledem k častým doprav-
ním nehodám vyjížděly sanitky poměrně často. Včetně případu 
tragédie ve vrbáteckém cukrovaru. Nejen o něm jsme hovořili 
v dalším z dílů seriálu se šéfy jednotek IZS Olomouckého kraje, 
který se na stránky Večerníku vrací po sváteční přestávce.

Foto: archív Večerníku

„LUSTRAŘI“ SI ROZPŮJČOVALI MILIONY KORUN 
Luděk Štefek  s Jánem Zoričákem běžně Luděk Štefek  s Jánem Zoričákem běžně 

nabízeli tříprocentní úrok měsíčně... nabízeli tříprocentní úrok měsíčně... 

Luděk Štefek přišel k soudu se sklopenou hlavou. Nejenže dluhy, které „nasekal“, 
bude splácet jen těžce, navíc mu hrozí vězení.   Foto: Martin Zaoral

“Zaznamenali jsme fr aktury končetin, 
otřesy mozku a mnoho pohmožděnin. 
Vyjížděli jsme k nehodě opilého cyklisty.



„Doby, kdy nám všechny komunál-
ní služby zajišťovala jediná firma, a 
to společnost .A.S.A., mohou být 

dávnou minulostí. Skutečně se může 
stát, že čtyři části těchto služeb nám 
mohou zajišťovat čtyři různé firmy. 
Osobně si to zatím nedokážu přesně 
představit, ale zákon je zákon. Vloni 
například Mladá Boleslav podobnou 
zakázku vypsala takzvaně v jednom 
balíku a byla citelně potrestána Úřa-
dem pro ochranu hospodářské sou-

těže,“ potvrdil Jiří Pospíšil (PéVéčko), 
náměstek primátorky Statutárního 
města Prostějova. 
Rada města teď dala náročnému výbě-
rovému řízení plně zelenou. „Schválili 
jsme velmi významný dokument. Jde 
o nadlimitní zakázku na komunální 
služby, kterou už vlastně v polovině 
prosince loňského roku posvětilo vět-
šinou hlasů zastupitelstvo města. Nyní 
jsme ještě upřesnili veškeré podmínky 
výběrového řízení, které proběhne v 
průběhu tohoto roku. Navíc jsme ro-
zeslali výzvy všem zájemcům,“ prozra-
dil Večerníku Pospíšil. Podle něj bude 
výběrové řízení na bezmála miliardo-
vou zakázku dvoukolové. „První kolo 
bude kvalifikační, do druhého postou-
pí jen ten uchazeč, který splní veškeré 
podmínky. Nyní jsme tedy schválili 
zadávací řízení. Od této chví- l e 

běží lhůta trvající šestapadesát dnů na 
to, aby se zájemci přihlásili a také nám 
poslali zpracované nabídky. Celý har-
monogram výběrového řízení máme 
vymyšlen a zpracován tak, abychom 
nejpozději do konce srpna letošního 
roku znali vítěze výběrových řízení na 
jednotlivé zakázky,“ vysvětlil postup 
při hledání nových provozovatelů 
technických služeb. 
Večerník pochopitelně zajímalo, 
co při tak náročném výběrovém ří-
zení bude rozhodovat o vítězi, lépe 
řečeno o vítězích. „Záleží na druhu 
komunálních služeb. Obecně platí, 
že největším kritériem je samozřejmě 
cena. Zároveň ale výběrová komise 
bude hodně přísně zkoumat profes-
ní zkušenosti daného uchazeče, stav 
technického zázemí a rovněž dobu 
zásahu i jeho rychlost,“ odpověděla 
nám prostějovská primátorka Alena 
Rašková (ČSSD). 
Zajímala nás i taková „maličkost“, co 
když například zakázku na údržbu 
komunikací vyhraje firma z Prahy? 
Jak rychle v případě náhlé námrazy či 
padání sněhu dorazí s technikou do 
Prostějova? Nebo co když v případě 
silného větru spadne na silnici strom? 
Dokáží ho Pražané odklidit během de-
seti minut, jako je tomu nyní v případě 
„prostějovské“ společnosti .A.S.A.? 
„Podmínka, aby uchazeč měl sídlo v 
Prostějově nebo jeho blízkém okolí, 
nesmí být v zadávacím řízení uvedena. 
To je podle zákona diskriminace. Do 
konkurzu se může přihlásit jakáko-
liv firma a je pak na ní, jak zabezpečí 
všechny podmínky, k nímž se při vý-
běrovém řízení zavázala. To znamená i 
zajištění komunálních služeb v přesně 
stanovených limitech. V konkrétních 
případech si mimoprostějovský vítěz 

konkurzu bude muset zřídit základnu 
pro svoji techniku přímo v Prostějo-
vě,“ vysvětlil Jiří Pospíšil. 
Výběrové řízení na zajištění komu-
nálních služeb pro město Prostějov 
proběhne na období od roku 2017 

Prostějov (red) -  Občané z Žitné 
ulice v Čechovicích se konečně mo-
hou těšit na nový chodník. „Lidem v 
tamní oblasti komplikuje život chy-
bějící chodník v trase od obchodu 
po mostek a absence přechodu pro 
chodce. Co se týče chodníku, jde
o stejnou situaci, kterou jsme nedáv-
no řešili ve Vrahovicích. Problémem 
je nedostatek prostoru na vybudo-
vání klasického chodníku. Proto při-
stoupíme ke speciálnímu řešení, které 
se zde nabízí, a to ke zpevnění kraj-
nice, která chodník nahradí,“ popsal 
první náměstek primátorky Prostějo-
va Zdeněk Fišer. Hrubý odhad nákla-
dů stavby činí šest set tisíc korun.  

Omezování

parkování je konec
Prostějov (red) - Na nešvar rozmá-
hající se v ulicích města, kterým je 
neoprávněné parkování v zálivech 
u škol a mateřinek, si posvítili jak 
městští strážníci, tak i radní. Ne-
správnému parkování budou nyní 
bránit zákazové značky. Jak se totiž 
ukazuje „parkovací zálivy“ mnohde 
neplní svoji prioritní úlohu, kterou je 
parkování vozidel rodičů vezoucích 
děti do školy. „Opatření, které by 
mohlo pomoci je prosté a to osadit 
je dopravní značkou Zákaz stání, při-
čemž platnost upřesnit dodatkovou 
tabulkou. V nočních hodinách pak 
může být ´parkovací záliv´ dále vy-
užíván obyvateli sídliště,“ uvedl ná-
městek primátorky Pavel Smetana, 
který je za dopravní problematiku 
města Prostějova zodpovědný. Rada 
města Prostějova na svém posled-
ním jednání instalaci omezujícího 
dopravního značení potvrdila.

Prostějov (red) - Zastupitelé také 
letos schválí udělení Cen města Pros-
tějova významným osobnostem. Do 
28. února mohou občané, organiza-
ce nebo občanská sdružení nomino-
vat jakoukoli významnou osobnost 
nebo kolektiv, jejichž práce zname-
ná přínos pro město. „Osobnosti
a kolektivy, které výrazně napomoh-
ly ke zvýšení prestiže města v jakéko-
li oblasti své činnosti, si zaslouží naše 
uznání. Oceňované obory činnosti 
nijak nevymezujeme, abychom 
tím nezúžili výběr nominovaných,“ 
uvedla vedoucí odboru kanceláře 
primátorky Jaroslava Tatarkovičová.
Nominace doručí navrhovatelé
v písemné formě osobně nebo poš-
tou na podatelnu magistrátu města.

Prostějov (red) - Tříkrálová sbírka 
je v plném proudu. Skupinka ko-
ledníků navštívila minulou středu
i Magistrát města Prostějova. Přijala 
je primátorka Alena Rašková. „Popřá-
la jsem všem koledníkům, aby vybrali 
co možná největší obnos, který bude 
sloužit potřebným,“ komentovala 
milé setkání první žena Prostějova. 
Podle koordinátora sbírky Víta For-
belského vybrané peníze, které Cha-
rita Prostějov získá, pomohou mimo 
jiné budovanému centru Marta. „Fi-
nance poputují také pečovatelským 
službám na nákup nového auta a na 
přímou pomoc těm, kteří se dostali 
do nenadálé nouze,“ dodal Forbelský.

RYCHLÝ

zpravodajství14 navštivte stále více oblíbenější inter 

Původní zpravodajství
pro Večerník

Michal 
KADLEC

BOJ O KOMUNÁLNÍ SLUŽBY ZAČNE KVALIFIKACÍ. 
„Soutěžit se bude každá zakázka zvlášť,“ interpretuje zákon Jiří  

PROSTĚJOV A je to tady! Společnost .A.S.A. Technické služby 
zajišťuje pro Prostějov veškeré komunální služby poslední rok, 
více než desetiletá smlouva s magistrátem totiž skončí 31. pros-
ince 2016. Rada statutárního města Prostějova minulý týden vyh-
lásila výběrové řízení, do kterého se začínají hlásit noví zájemci. Na 
pořadu dne je ale velká změna. Odvoz odpadků, údržbu silnic a 
chodníků, sečení trávy či správu a údržbu veřejného osvětlení mo-
hou pro město zabezpečovat klidně čtyři různé firmy! Nový zákon 
totiž bezvýhradně stanovuje, že zakázky na jednotlivé obory 
činnosti komunálních služeb musí být vyhlášeny každá zvlášť.   

Správa, opravy a údržba místních komunikací města Prostějova

Sběr, svoz a odstranění komunálního odpadu, bioodpadu, využití vytříděných 

složek komunálního odpadu a správa sběrných dvorů města Prostějova  

Správa a údržba veřejného osvětlení města Prostějova

224 milionů Kč 

280 milionů Kč 

216 milionů Kč 

56 milionů Kč 

Správa a údržba veřejné zeleně, dětských hřišť, sportovišť, mobiliáře 

a botanické zahrady města Prostějova 

Hodnota (bez DPH)

PROSTĚJOV Na vzrůstající pro-
blém před hlavním nádražím Ve-
černík upozornil jeden z  jeho pra-
videlných čtenářů. Nejen jeho celá 
situace pořádně udivuje. Jak jsme 
se byli na vlastní oči přesvědčit, je to 
fakt k pláči...
„Pravidelně jezdím vlakem z Prostějova 
do Bedihoště. Zároveň procházím ko-
lem objektu bývalého občerstvení před 
nádražím, který však už dlouhou řadu 
let nefunguje a chátrá. Nedávno jsem 
si jej celá obešel, abych viděl, jak to vy-
padá za tou bílou cihlovou zdí. Tím, co 
jsem spatřil, jsem byl naprosto zděšen. 
Zajímalo by mě, komu ten objekt patří a 
proč s tím někdo něco neudělá. Někdy 
se řeší úplné pitomosti, ale očividně to-
hle může být rejdištěm potkanů i zdro-
jem infekce. Kdyby to snad bylo někde 
na kraji města, tak to ještě pochopím, ale 
uvedený prostor je místem, kudy každý 
den projde spousta lidí,“ vyjádřil se Vla-
dimír Vláčil. Při následné návštěvě mu 
Večerník musí dát za pravdu... 

Jak jsme zjistili z katastru nemovitostí, 
pozemek, na kterém podivný objekt 
stojí, patří prostějovskému magistrá-
tu. Jaké s ním má plány? „Na začátku 
tohoto roku počítáme s odstraněním 
všech objektů a se zkulturněním dané-
ho prostoru,“ reagoval na dotaz Večer-
níku náměstek primátorky Jiří Pospíšil 
(PéVéčko), který má na radnici na sta-
rosti správu městského majetku. Proč 
město k tomuto kroku nepřistoupilo 

dříve? „Dosud se nepodařilo zjistit, 
komu patří stavby na pozemku. V této 
souvislosti jsme jednali s původním 
vlastníkem pozemku Sportovním 
klubem Prostějov. Ani tomu se však 
nepodařilo dohledat vlastníka staveb. 
Přesto jsme od něj získali souhlas k 
jejich odstranění. Momentálně jed-
náme s firmou O2 o přemístění tele-
fonního automatu,“ dodal Jiří Pospíšil. 
 (mls)
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PROSTĚJOV Nedal přednost a to se 
mu vymstilo. Hned první den minu-
lého týdne vyjížděly záchranné slož-
ky s policisty k havárii dvou osob-
ních vozidel na Žešovský kopec. 
Šofér Peugeotu udělal trestuhodnou 
chybu, kterou zaplatil zraněním. 
„V pondělí čtvrtého ledna pět minut 
před třetí hodinou odpolední do-
šlo v Brněnské ulici, na výjezdu od 
benzínové čerpací stanice u místní 
části Žešov, k dopravní nehodě dvou 
osobních vozidel. Čtyřiašedesátiletý 
řidič osobního automobilu značky 
Peugeot vyjížděl od zmíněné čerpací 
stanice v době, kdy tudy směrem do 
centra města jelo vozidlo značky Ško-
da. Po střetu obou vozidel zůstal řidič 

Peugeotu ve vozidle zaklíněn. Poté, co 
jej vyprostili přivolaní hasiči, byl s leh-
kým zraněním převezen k ošetření do 
prostějovské nemocnice,“ uvedl Fran-
tišek Kořínek, tiskový mluvčí Policie 
ČR pro Územní odboru Prostějov. 
V nabouraném Peugeotu ovšem jely 
celkem tři osoby, ve škodovce pak 
dvě. „Nikdo další ale naštěstí zraněn 
nebyl. Hmotná škoda na vozidlech 
byla předběžně vyčíslena na dvacet 
tisíc korun. Alkohol byl u obou řidi-
čů vyloučen provedenou dechovou 
zkouškou. Přestupek řidiče Peugeotu 
policisté vyřešili na místě uložením 
blokové pokuty ve výši dvou tisíc ko-
run,“ informoval mluvčí prostějovské 
policie.  (mik)

>>> dokončení ze strany 3
A jaké konkrétní značky na své voz-
idlo si Prostějované už vybrali? To 
bohužel není veřejné. „Každopádně 
bych chtěl všem vzkázat, že označení 
James Bond a veškeré další variace na 
toto jméno jsou už dávno obsazeny a 
zablokovány po celé republice. Docela 
mě překvapuje i velký zájem o značku 

Ďábel a ďábelské číslo 666 k tomu. 
Tohle ale nový systém přidělování 
registračních značek nepovolí použít,“ 
objasnil šéf dopravky. 
Jak je známo, nová registrační značka 
na přání musí mít osm znaků a v 
nich minimálně jedno číslo. „Osobně 
mám jasno, nechám si na značku vy-
robit nápis KANEC 007,“ svěřil se 

Večerníku Prostějovan Robert Sehnal. 
„Tak ani toto označení systémem ne-
projde! Snad kdyby se dotyčný pán 
jmenoval Kanec, ale tomu asi tak 
není, že?“ usmál se Nakládal s tím, 
že značky na přání nesmí ze zákona 
obsahovat zesměšňující či urážlivé 
označení, znaky rasismu, vulgární 
slova a podobně.   (mik)

Je krásný slunný den. Tráva kolem 
pěšinky olizuje kolemjdoucím 
lýtka a dřevěné pražce rozpálené 
letními paprsky vydávají svou 
nezaměnitelnou vůni. Dvě dívky 
loudající se pěšinou jakoby tuto at-
mosféru ani nevnímaly, jejich oči 
těkají pátravě po okolní louce. Tu 
a tam se zastaví a jedna ukazuje 
druhé nějakou bylinu. Vtom jejich 
smysly zaujal jiný než zrakový vjem. 
Za nimi se po pěšině ozýval těžký 
dech. Trochu znepokojeně se ohléd-
ly. Po pěšině od Kostelce na Hané 
kráčela stále ještě mohutná postava, 
byť ozdobená bílými vlasy a typick-
ým knírem.
„Neboj, to je Bezruč,“ špitla special-
istka na botaniku své kamarádce. 
„Často se prochází právě tady 
kolem kolejí k Lutotínu,“ dodala na 

vysvětlenou. Básník prošel kolem 
nich a přes svůj vysoký věk si to 
vykračoval dál na svém už podstatně 
skromnějším „výplazu“.
Tak takhle nějak vypadalo v polovině 
padesátých let setkání mojí maminky, 
kterou čekala na vysoké škole v Brně 
pedagogická studia a nechala si v bo-
tanice poradit od zkušenější kamarád-
ky, s básníkem Petrem Bezručem. 
A nebylo to poprvé, po osvobození 
jmenovaný národní umělec sice příliš 
společnost nevyhledával, ale míst-
ním děvčatům se ochotně podepsal 
do jejich památníčků. Mamince sice 
nevybral nic z vlastních veršů, nýbrž 
citoval z východních moudrostí. Na 
výjimečnosti této stránky to ale nic 
nemění. Těsně poté, v roce 1957, slav-
il Bezruč své devadesátiny a při této 
příležitosti vyšlo speciální vydání jeho 

Slezských písní. Počítám, že nejen 
maminka, ale i hodně současných 
obyvatel Kostelce na Hané má ve 
své knihovně pozapomenutý výtisk 
s vlastnoručním podpisem autora. 
A podobných osobních upomínek by 
se jistě našlo víc.
Není proto divu, že nedávné infor-
mace týkající se domku, v němž 
Bezruč strávil posledních skoro de-
vatenáct let života, vzbudily v tomto 
malém městě diskuzi o dalším osudu 
„Červeného domku“. Že je v tech-
nicky špatném stavu, se ví už dávno, 
že kraj se coby vlastník do oprav 
nehrne a může tu hrozit i krajní, 
tedy demoliční varianta, se naplno 
vyjevilo až koncem roku. V dnešní 
době jsou ale i jiné možnosti, jak vzít 
věci do vlastních rukou a nespoléhat 
se na státní správu či samosprávu. 

Chce to ale projevit potřebnou ini-
ciativu a „jít do toho“.
Básníkův odkaz si to zaslouží. Pokud 
tedy nezůstaneme pouze na povr-
chu a nečerpáme ze škatulky, do níž 
slezského barda ohraničila výuka v so-
cialistickém školství. Stačí si vzít
 sbírku básní do rukou a začíst se 
i do jiných slok, než o Maryčce 
Magdonově. Jistě sociální aspekt 
strhával na Ostravsku pozornost 
vždycky, tím více na konci devatenác-
tého století, ale určitě není jediný. 
Snad ještě zřetelnější je apel na ob-
ranu české řeči, české vzdělanosti 
a české kultury před „cizáckými“ 
vlivy. Tehdy šlo na Těšínsku o násilné 
poněmčování a popolšťování.
Starý muž si to vykračuje v letním 
slunci po pěšině podél kolejí. Je 
horko a těžce se dýchá, ale jemu 
to nevadí, na pohyb byl zvyklý 
celý svůj dlouhý život. Před sebou 
vidí dvě děvčata. Mládí, to je bu-
doucnost naší země, napadne jej 
a myšlenkami zabrousí do daleké bu-
doucnosti. Jestlipak budou mé verše 
ještě někdy aktuální?
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To, co se na tomto zasedání 
stalo, mne vrátilo do období 

Rakousko-Uherska, kdy v sedmde-
sátých letech devatenáctého století 
konzervativní křídlo české politické 
scény bojkotovalo zasedání Říšské 
rady. Dávalo tak najevo svůj nesou-
hlas s tím, že české země nedostaly 
stejnou možnost rovnoprávnosti 
jako část Uher, tedy takzvané ra-
kousko-uherské vyrovnání. Ano, 
toto jsme se učili v hodinách děje-
pisu a já jsem se tedy lidsky pokou-
šel o srovnání se současností, leč 
k paralele jsem prostě nedošel. 
Tehdy šlo o národní hrdost a boj za 
českou samostatnost i nezávislost. 
O co šlo teď, kdy větší část opozice 
z jednání zastupitelstva odešla, nám 
mělo být vysvětleno na „opoziční 
stránce“ v prosincových radničních 
listech. Stalo se tak ovšem?

Kdyby se alespoň všichni do-
mluvili a mluvili jednotně. Ale 

zatímco jedni hovořili o tom, že 
odešli kvůli nezvolení jedné zastu-
pitelky do jedné komise, další zase 
o tom, že v podstatě s rozpočtem 
souhlasí, ale zároveň... Pak ti další si 
vzali jako rukojmí naše děti a vzlet-
ně mluvili… o ničem. A teď, babo, 
raď!

Takže asi takhle. Především je 
třeba pochválit tu část opozič-

ních zastupitelů, která zůstala a roz-
počet pomohla schválit. Ono totiž 
rozpočtové provizorium je z hledis-
ka ekonomického pěkná divočina 
a k tomu mohlo v klidu dojít, kdyby 
k  jeho schválení nedošlo. Zname-
nalo by to například, že výdaje by 
se plnily pouze ty povinné - man-
datorní a nic jiného by propláceno 
nebylo, a to až do dalších jednání 
a schvalování, což by nepomohlo 
žádné organizaci na městu závislé. 
Nic by se nerekonstruovalo a ne-
spravovalo, všechno by tak nějak 
dál čekalo a chátralo. Tohle snad ni-
kdo soudný chtít nemohl, a pokud 
chtěl, pak lze pro něj jen těžko najít 
slušné slovo.¨

Já se tedy pokusil a nazval bych 
to alibismus. A tady se dostávám 

k dobám, kdy českou hokejovou 
reprezentaci trénoval „velmi popu-
lární“ Alois Hadamczik. Jistě pama-
tujete, že v těchto časech i ti největší 
střelci byli schopní před brankou 
„komusi“ přihrávat do lepší pozice, 
aby ten někdo dal branku. On ten 
gól pak překvapivě nepřišel, anebo 
když, tak do naší svatyně. Pak jsme 
se vraceli s pláčem a bez medailí, 

v tom nejlepším případě s bronzem 
jako na olympiádě v Turíně. Stejně 
tak to vypadá i teď. Zodpovědná část 
zastupitelů pro něco hlasovala a ali-
bisté šli raději na střídačku po jakési 
bezzubé přihrávce. Říkám si, zda 
to nesouvisí s novelou občanského 
zákoníku, který říká toto: „Kdo při-
jme funkci člena voleného orgánu, 
zavazuje se, že ji bude vykonávat 
s nezbytnou loajalitou i s potřeb-
nými znalostmi a pečlivostí. Má 
se za to, že jedná nedbale ten, kdo 
není této péče řádného hospodáře 
schopen, ač to musel zjistit při při-
jetí funkce nebo při jejím výkonu, 
a nevyvodí z toho pro sebe důsledky“ 
(§ 159 odst. 1 NOZ). Pro každého 
zastupitele platí, že v případě poruše-
ní tohoto zákonného příkazu, který 
nelze omezit, bude nést negativní 
důsledky svého jednání a bude obci 
povinen danou škodu nahradit.“

A tak si říkám, že by nám za-
čalo svítat? Ono jedna věc je 

neustále exhibovat do kamery při 
oněch zastupitelských maratonech 
a druhá věc je přijmout nějaké 
zodpovědné rozhodnutí a nést za 
něj třeba i finanční a právní dů-
sledky. Já jen doufám, že voličům 
již začíná svítat...

HLAS LIDUHLAS LIDU

HLAS BOŽÍHLAS BOŽÍ

Leden má jednu podstatnou 
výhodu z hlediska našeho 
statutárního města. Tou je, 
že nezasedá zastupitelstvo. 
Přínosem je to především pro 
ty, kteří sledují přímé přenosy 
z jednání, a pak je musí do-
spávat v pracovním procesu, 
neboť se v poslední době 
jedná až do ranního kuropě-
ní. A také proto, že můžeme 
v klidu rozebrat zatím posled-
ní prosincové jednání, kdy se 
především schvaloval rozpo-
čet na rok 2016.

VZPOMÍNKA VEČERNÍKU

TOMÁŠ KALÁB

ANALÝZA
MARTINA
MOKROŠE

Dìkuji za dùchodce
Při pravidelném a pozorném čtení Večerníku z 30. listopadu neušel mojí po-
zornosti rozhovor se starostou Hrubčic. Jako místní občan vím, co obnáší 
vybavenost naší obce. Předškolní a školní zařízení, obchod a pohostinství. 
Pod tímto označením si téměř každý představí běžnou vesnickou hospodu. 
To ale u nás neplatí. Pokud do Hrubčic zavítáte v poledne, můžete mít pro-
blém zaparkovat na poměrně velkém parkovišti či získat volné místo u stolu. 
O čem to svědčí? Naše restaurace si mezi lidmi získala oblibu, a to díky velké-
mu výběru jídel a rychlé obsluze, kterou u nás zajišťují pohledné a usměvavé 
servírky. Restaurace pana Drábka se navíc stará i o místní občany, hlavně dů-
chodce. Umožňuje jim nosit obědy domů a také je potřebným rozváží. Vy-
užívám této příležitosti, abych za důchodce a také jménem všech ostatních 
poděkoval za tyto kvalitní služby. Chci popřát i všem hostům dobrou chuť 
a všem pracovníkům restaurace poklidné adventní období. 
 Arnošt Lejsal, Hrubčice

Poøád na „jedno brdo“
Silvestrovský ohňostroj bereme 
všichni určitě jako slavnost, která 
neodmyslitelně patří k závěru roku. 
Nedivím se, že každý rok míří na 
náměstí T. G. Masaryka davy lidí, 
zvláště když je tato akce už v osm 
hodin večer a nikoliv o půlnoci. 
Rok od roku ale pozoruji, že se 
Prostějované při ohňostroji nudí. 
Není divu, když scénář této údaj-
né show je stále stejný a za dlouhá 
léta nedošlo k žádnému oživení. Je 
to vždy opravdu na „jedno brdo“ 
a ať se nikdo nediví, že na tuto nudu 
bude chodit čím dál tím méně lidí. 
 Jiří Novák, Prostějov

Zase trošku zaspali...
Musel jsem se sám zasmát, jak nás řidi-
če na Nový rok vystrašily tři centime-
try čerstvě napadeného sněhu. To už 
přece dlouho nepamatujeme, aby se 
v Prostějově objevily nějaké sněhové 
vločky. A to se projevilo na chová-
ní řidičů, kteří jezdili velmi opatrně 
a v očích měli v tu chvíli skutečně 
„smrt“. Co mě ale nemile překvapilo, 
byla reakce silničářů. Na silnicích se už 
v ranních hodinách začala objevovat 
slabá, ale přesto uježděná vrstva sněhu. 
A první oranžové auto se solí projelo 
naší Plumlovskou ulicí až po poledni! 
Zase někdo zaspal? 
 Radim Petrásek, Prostějov   

Ve stopách slezského barda...

SOUVISLOSTI MEZI HOKEJEM A ZASTUPITELI
ALIBISTÉ JSOU VŠUDE...aneb

A vida, už nám zase začíná sezóna 
honu na vietnamské prodejce. Na jejich 
prodejních pultech se to hemží smrtelně 
nebezpečnými gumovými hračkami, 
jedovatými zplodinami nabušenými 
polévkami a život ohrožujícími, kriticky 
zlevněnými ozdobami na stromek. 
Takže je pochopitelně v našem nej-
vlastnějším zájmu tam co nejrychleji 
povolat televizní štáb, abychom se 
následně mohli, nejlépe v hlavních 
zprávách, zasmát nad větou: „Já ne-
mluvit šesky.“ Teď nemám na mysli ty 
padouchy, co tu potají pěstují ve skla-
du marihuanu nebo další roztodivně 
halucinující přípravky, ale ty opravdo-
vé ničemy, kteří nám prodávají levné 
oblečení nebo nedej bože i smažené 
nudle a kung-pao! Na ty je potřeba 
si zvlášť posvítit, protože z nevysvět-

litelného důvodu se jim nechce sedět 
doma na podpoře, ale jen co do naší 
republiky přijedou, otevřou si krámek, 
a světe div se - prodávají, vaří, smaží, 
grilují a obsluhují zákazníky. A co víc, 
dělají to uctivě a někdy dokonce, což je 
na nich zvlášť podezřelé, se i usmívají, 
byť přijdete jen několik minut před za-
víračkou. A to přesto, že jim polovina 
národa ještě tyká, přičemž už prosím 
máme více jak dvacet let od toho, co 
jsme si soudružsky tykali skoro všichni. 
Na druhou stranu, určitě bude mnohem 
bezpečnější koupit si zboží ve značko-
vém obchodě. Co na tom, že je vyrobeno 
v téže továrně, hlavně že nám to prodal 
Evropan, který zboží v případě potřeby 
odmítne vyměnit, i když máte účtenku. 
Tak to máme vysokou cenu za přiměře-
nou kvalitu, děkujeme, přijďte zas.

FEJETON 
PETRY HEŽOVÉ

HROZBA Z ASIE
U



Z Z NEMOCNICE ...NEMOCNICE ...

V ROCE 2015 SE NARODILO MÉNĚ DĚTÍ 

PROSTĚJOV Celkem 976 dětí se 
v loňském roce narodilo v Nemocni-
ci Prostějov, která je členem skupiny 
AGEL. To je o třiadvacet novorozenců 
méně než v roce 2014. Mezi miminky 
bylo 493 chlapců, 483 děvčátek a šest 
párů dvojčat. Nejplodnějším měsícem 
byl březen a srpen, kdy se narodilo vždy 
dvaadevadesát dětí. 

Na první miminko roku 2016 nemuse-
li prostějovští porodníci dlouho čekat, 
malá Natálie se narodila v pátek 1. led-
na již 1 hodinu a 20 minut po půlnoci 
s mírami 49 centimetrů a 3 300 gramů. 
Její maminka přijela rodit až ze Zlína 
a od Nemocnice Prostějov dostala dár-
kový balíček s drobnostmi pro sebe 
i holčičku. 

Nejčastěji se v uplynulém roce rodili 
v prostějovské nemocnici mezi chlap-
ci Janové, Jakubové, Adamové, Filipové 
a Matyášové. Mezi děvčátky vedly Elišky, 
Terezky a Adélky. „Někteří rodiče se však roz-
hodli pro netradiční jméno, například jsme 
pomáhali na svět dětem se jménem Andrew, 
Dastin, Etien, Abigail, Thea, Evelína či Jasmí-
na,“ sdělila Věra Tisoňová, vrchní sestra gyne-

kologicko-porodnického oddělení Nemocni-
ce Prostějov. Porodnice se pyšní titulem Baby 
friendly hospital - nemocnice přátelská k dě-
tem. Rodičkám nabízí tři samostatné, klima-
tizované porodní boxy se sociálním zázemím. 
Součástí vybavení je také porodní vana a velká 
pohodlná polohovatelná porodní lůžka. Ro-
dička může využít přítomnost blízké osoby 
po celou dobu porodu zcela zdarma.   (red)
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PEJSCI HLEDAJÍ SVÉ PÁNÍČKY!
Kdo z nás by neměl rád psy. Mnozí nějakého čtyřnohého miláčka doma mají, a tak jen mohou potvrdit, že se nejspíš stal nerozlučným členem domácnosti, bez kterého si snad už ani nedove-
dou představit domácí pohodu. Vždyť právě věrní a oddaní chlupáči nepochybně patří k našim nejlepším a nejmilejším přátelům. Pokud si vyberete pejska z útulku a jste zdaleka, prosíme, 
ověřte si telefonicky, zda pejsek již nebyl vydán. Ušetříte si tím cestu, ale i případné zklamání.
Informace a odchyt psů na tel.: 776 189 235  nebo při osobní návštěvě na adrese VOŘÍŠEK - ÚTULEK PRO PSY, SAMOTA 133, 798 58 ČECHY POD KOSÍŘEM. Vedoucím útulku je 
Ing. et Bc. Leopold Dostál.

DIOR
je dvouletý kříženec pudlíka malého vzrůstu. Je to klidný a vel-
mi přátelský pejsek, který bude šťastný v domečku se zahrád-
kou, kde bude moci volně běhat. Svého pána bude milovat 
celou svou duší. Na vodítku chodí pěkně, netahá, s fenkou 
i pejskem se bez problému snese.

ORNELA
německý ovčák, velkého vzrůstu ve věku cca dva až tři roky. 
Je krásná, veselá psí dáma, která rozdává úsměv a lásku na 
potkání. Má milou, přátelskou povahu, vhodná k domečku se 
zahrádkou kde bude moci volně běhat a hlídat. Snese se bez 
problému s pejskem, na vodítku umí, netahá.

EVIČKA
je kříženec velkého vzrůstu ve věku zhruba jednoho roku. Je to 
milá fenečka vyrovnané povahy. Ze začátku potřebuje chvilku 
čas, než začne někomu novému důvěřovat, ale jak si její důvěru 
získáte, je z ní ten největší mazel. Bez problému se snese s pej-
skem, na vodítku umí, trošku tahá. Vhodná k dětem.

p j

BRIT
je kříženec středně velkého vzrůstu ve věku cca tři až čtyři 
roky. Je velmi učenlivý klučík, který je neustále pozitivně 
naladěný, má přátelskou povahu. Vzhledem k jeho tempe-
ramentu je vhodný například na různé psí sporty. S fenkou 
se bez problému snese, na vodítku chodí pěkně.

Dominik BERNÁT
3. 1. 2016 51 cm 3,55 kg

Prostějov

Jan BRABLEC
4. 1. 2016 51 cm 3,60 kg

Soběsuky

Matěj ŠENK
4. 1. 2016 51 cm 3,00 kg

Senice na Hané

David ŠUTA
4. 1. 2016 52 cm 3,65 kg

Prostějov

Jakub TESAŘ
5. 1. 2016 49 cm 3,25 kg

Čehovice

Adriana POSPÍŠILOVÁ
16. 12. 2015 50 cm 3,30 kg

Prostějov

Viktorie KOLINSKÁ
5. 1. 2016 51 cm 3,30 kg

Prostějov

Anita FERKOVÁ
3. 1. 2016 47 cm 2,35 kg

Brodek u Prostějova

Maria Adéla PAPALOVÁ
4. 1. 2016 50 cm 3,20 kg

Prostějov

Julie URBÁNKOVÁ
4. 1. 2016 49 cm 2,85 kg

Tištín
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BLAHOPØEJEME!!!
Co může být pro každou maminku s tatínkem 

největším darem? No přece miminko! 
Všem novorozeňátkům a jejich pyšným 

rodičům přeje PROSTĚJOVSKÝ Večerník život 
provázený klidem, zdravím a jen těmi 

nejradostnějšími událostmi. 
Vítejte na tomto světě, děťátka!

PoPoPoPPPPoPoPPPPoPPPoPPPPPPPPPoPPPPPPPPPoPPPPPoPPPPPoPPPPPoPPPPoPoPoPoPPPPPondělí 11. le
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Vítejte na svìtì

Fotografie narozených miminek po-
řizujeme každou středu v porodnici 
Nemocnice Prostějov. Jestliže již mamin-
ku v pokoji nezastihneme, můžete nám 
zasílat  své snímky i s potřebnými údaji na 
e-mailovou adresu: 

miminka@vecernikpv.cz
Nádavkem pak všem rodičům zašleme 
jako poděkování dárek - přímo domů 
graficky zpracovaný portrét i s blahopřá-
ním. PROSTĚJOVSKÝ Večerník 
- Myslímei na vaši budoucnost!

k 
!

 Vyhráli Honzíkové a Elišky

UŽ OPRAVDU POSLEDNÍ ŠANCE
SOUTĚŽTESOUTĚŽTE

O DESET TISÍC KORUN
O DESET TISÍC KORUN

V HOTOVOSTI!V HOTOVOSTI!

Pro velký zájem čtenářů si můžete
CELOROČNÍ PŘEDPLATNÉ PROSTĚJOVSKÉHO Večerníku

zajistit za výhodnější cenu až do POLOVINY LEDNA
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zprávy z regionu
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aneb jsme
s vámi

u toho...Konicko ● Kostelecko ● Němčicko ● Plumlovsko ● Protivanovsko 

Držovice mají poštu!
Držovice (zv) - Obec Držovice se 
od začátku nového roku může ho-
nosit další samostatnou institucí. 
Jeden z nejfrekventovanějších poš-
tovních úřadů regionu - pošta Pro-
stějov 7 sídlící v obchodní galerii 
Arkáda změnil název. Od 1. ledna 
2016 se jmenuje pošta Držovice! 

Nìmèice schválily 
pøebytkový rozpoèet 

Němčice nad Hanou (mls) - Za-
stupitelstvo Němčic nad Hanou 
schválilo rozpočet na letošní rok. 
Ten počítá s příjmy ve výši 49 846 
961 korun a výdaji ve výši 47 410 
961 korun. V městské kase by tak 
mělo zůstat téměř dva a půl milio-
nu korun. 

Platby v kosteleckém 
domovì se zvýšily 

Kostelec na Hané (mls) - V no-
vém roce 2016 si lidé žijící v Do-
mově pro seniory v Kostelci na 
Hané za služby připlatí. Rada měs-
ta schválila navýšení plateb o osm 
korun za osobu a den. Za místo na 
dvoulůžkovém pokoji s WC a bal-
konem senioři v Kostelci na Hané 
každý den zaplatí 154 korun a za 
stravu navíc dalších 150 korun.

RYCHLÝ
VEČERNÍK

JE TO MOŽNÉ?! BEZRUČŮV DŮM MŮŽE JÍT K ZEMI
KOSTELEC NA HANÉ „Chléb
s uhlím beru si do práce. Z roboty 
jdu na robotu. Při Dunaji strmí 
paláce z krve mé a z mého potu,“ 
napsal kdysi básník Petr Bezruč, 
který posledních devatenáct let 
svého života prožil v Kostelci 
na Hané. Zchátralý „Červený 
domek“, ve kterém pobýval, nyní 
bude možná už brzy srovnán se 
zemí. Vlastník budovy, kterým 
je Olomoucký kraj, do jeho ne-
zbytné opravy váhá investovat.
A stát už dům za kulturní památku 
nepovažuje, tak co... 

„Červený domek“ v Kostelci na 
Hané, kde až do své smrti žil Petr 
Bezruč, se pro veřejnost uzavřel už 
před deseti lety. Do té doby v něm 
fungoval památník odkazující na 
básníkův život a dílo. Návštěvníky 
však po uzavření v domě vystřídalo 
vlhko, plísně, špína, prach a kupící se 
harampádí. Pěkná přilehlá zahrada 
zarostla keři. Během uplynulých 
deseti let se soustavně mluvilo
o opětovném otevření domku, které 
se však neustále oddalovalo. A na-
konec k němu ani nemusí vůbec 
dojít! 

Olomoucký kraj, coby vlastník 
objektu, totiž nyní vážně uvažuje
o jeho demolici. Posvěcení už dos-
tal i od Ministerstva kultury České 
republiky, které „Červený domek“ 
nedávno vyškrtlo ze seznamu 
kulturních památek. „Petr Bezruč 
byl jako básník značně přeceňován
a v dnešní době není jeho význam 
tak společensko-historicky zásadní 
jako v době minulé. Nepovažujeme 
tedy nutné, aby domek, v němž po-
býval, byl nadále kulturní památkou,“ 
píše se v žádosti, kterou kraj poslal na 
Ministerstvo kultury. To jeho podnětu 
vyhovělo, možné demolici tak
v současnosti nic nestojí v cestě... 
Kompletní oprava celého areálu 
čítající kromě „Červeného domu“
i vedlejší „Bílý dům“ a přilehlou zah-
radu by podle odhadů stála kolem šesti 
milionů korun. Tyto peníze však kraj 
už několik let ve svém rozpočtu hledá 
marně. „Zrušení památkové ochrany 
ještě neznamená, že dům chceme 
hned zbourat. Naopak může to i snížit 
cenu oprav, které již nebude nutné 
konzultovat s památkáři,“ vyjádřil 
se  hejtman Olomouckého kraje Jiří 
Rozbořil, podle něhož je ale třeba 
pečlivě zvážit, zda má smysl do oprav 
investovat. „Hodně bude záležet na 
dalším využití stavby,“ dodal Rozbořil. 
Návštěvnost Památníku Petra 

Bezruče byl již před jeho uzavřením 
dosti nízká. Důvodem mohly být stav 
domu, nepříliš atraktivní nabídka 
pro návštěvníky tak i skutečnost, že 
v Kostelci leží mimo hlavní ulice. 
„Dokážu si představit, že by celý 
areál mohl opět ožít. Museli bychom
v něm však nabídnout i něco víc než 
jen vzpomínky na Petra Bezruče. 
Jsme připraveni zde pořádat pravi-
delné akce pro školy i pro veřejnost. 
Nezbytnou podmínkou je ovšem 
oprava celého areálu. V tuto chvíli 
však nic nenasvědčuje tomu, že by do 
nemovitosti chtěl Olomoucký kraj 
cokoliv investovat,“ sdělil Večerníku 
Daniel Zádrapa, ředitel Muzea a gal-
erie v Prostějově s tím, že panely se vz-

pomínkami na Petra Bezruče má nyní 
k dispozici kostelecká škola. 
Opětovné oživení „Červeného 
domku“ by samotní lidé z Kostelce 
na Hané určitě uvítali. „Petr Bezruč 
k našemu městu už dlouhá léta 
neodmyslitelně patří. S tím, že by 
byl přeceňovaný, se rozhodně nedá 
souhlasit. To, že si ho oblíbili ko-
munisté, rozhodně neznamená, že 
byl špatným básníkem,“ shodují se 
občané. Samotné město a jeho vedení 
však toho v současné situaci mnoho 
udělat nemůže. „Určitě ale nedojde 
k tomu, aby se za pár dnů do domku 
začaly zakusovat bagry,“ ujistil staros-
ta města Ladislav Hynek. „Demolice 
je pouze jednou ze třech možností

a nejsem rád, když se diskutuje právě 
jen ta nejhorší,“ přidal.
Zastánci odkazu slezského barda se 
tedy určitě nemusí bát, že by se po 
něm v Kostelci i v krajním případě 
slehla zem. Je po něm pojmenovaná 
ulice, ve stejnojmenném parčíku stojí 
jeho socha. Přebytečné finance na 
rekonstrukci zmíněného domu ale 
město v současné době rozhodně 
nemá. „Kromě dobudování spor-

tovního areálu, kam směřujeme inves-
tice kvůli našim dětem, má Kostelec 
dlouhodobější problémy s kvalitním 
zázemím pro místní sbor dobrovol-
ných hasičů, navíc budeme muset řešit 
svízelnou situaci okolo sokolovny,“ 
vyjmenoval prioritní požadavky na 
městský rozpočet Ladislav Hynek.
Vzpomínkovou úvahu Večerníku 
od Tomáše Kalába si můžete přečíst 
na straně 7 dnešního vydání.

Jaké jsou možné varianty dalšího osudu
„ÈERVENÉHO DOMKU“? 

Varianta A 
Kompletní rekonstrukce celého souboru s plným funkčním využitím jak 
„Červeného domku“ (památník, muzeum), tak „Bílého domku“ pro klubo-
vou činnost, řešení zahrady, napojení na inženýrské sítě. 

Celkové náklady cca. 6,4 mil. Kč

Varianta B 
Rekonstrukce „Červeného domu“ pro památník Petra Bezruče, demolice 
„Bílého domku“, novostavba „Bílého domku“ pro klubovou činnost, úprava 
zahrady, napojení na inženýrské sítě.

Celkové náklady cca. 6,9 mil. Kč

Varianta C
Rekonstrukce „Červeného domku“ pro památník Petra Bezruče, demolice 
„Bílého domku“ s vytvořením parkoviště pro provoz objektu, úprava zahrady. 

Celkové náklady cca 3,5 mil. Kč

Varianta D
Demolice celého areálu po vynětí „Červeného domku“ z památkové ochrany.

Náklady cca. 0,7 mil. Kč

Martin ZAORA L
Tomáš KA LÁB

„Červený domek“, který byl jedním ze symbolů Kostelce na Hané, se 
pro veřejnost uzavřel v roce 2005 a následně totálně zchátral až do 
současného stavu. Foto: Martin Zaoral

KONICE Dostali jste chuť na 
párečky či klobásku? Pak byste při 
nákupu v obchodu vedle „Živňáku“ 
v Konici měli být opatrní. Inspektoři 
Státní zemědělské a potravinářské 
inspekce (SZPI) zde totiž opakovaně 
objevili zkažené uzeniny!   
Potraviny vedle Živnostenského domu 
oficiálně provozuje vietnamský obchod-
ník Quoc Hao Tran. Kontrola SZPI u něj 
nejprve koncem loňského roku odhalila 
zelené lahůdkové párky. „Povrch párků 
byl oslizlý, místy nazelenalý, výrobek 
zapáchal po kažení,“ uvedla organizace 
na svých internetových stránkách www.

potravinynapranyri.cz. Problém spočíval 
zejména v tom, že párky byly při návštěvě 
inspektorů už téměř dva týdny prošlé... 
Na celé věci je nejsmutnější fakt, že 
obchodník se ze své chyby nikterak 
nepoučil. Už měsíc po první návštěvě se 
u něj inspektoři zastavili zase. A ani ten-
tokrát nebylo vše v pořádku, když jim 
do oka padly smradlavé pirátské klobásy. 
„Potravina zapáchala po kažení a měla 
oslizlý i lepkavý povrch,“ poznamenala 
v této souvislosti SZPI. 
Rozdíl tak spočíval snad jen v tom, že 
klobásy byly na rozdíl od párků prošlé 
už téměř měsíc...  (mls)

Inspektoři v potravinách našli zelené lahůdkové párky. Přibližně po měsíci 
se situace opakovala se zkaženými pirátskými klobásami.  2x foto: SZPI

Podle zveřejněné zprávy se s  ne-
známými uprchlíky měla starostka 
obce Prostějovičky setkat v místní 
hospodě. „Tohle jediné z celého 

zveřejněného e-mailu je pravda. Jinak 
jde o naprostý nesmysl! Nejedna-
lo se totiž o žádné uprchlíky, ale 
o mladé lidi, kteří sem přijeli autem 
v rámci projektu Empowering the 
Youth z organizace Brno Connect-
ed. Konkrétně šlo o Řeka, Lotyšku, 
Bulharku, co žije v  Anglii, a Italku. 
Do pohostinství se uchýlili, aby 
zde v rámci daného projektu plnili 
různé úkoly. Panovala zde přátelská 
atmosféra. Mapy sice měli, ale ne 

vojenského prostoru, nýbrž situační 
polohu vesnic, které v průběhu 
daného projektu navštívili a chystali 
se navštívit,“ uvedla pro Večerník vše 
na pravou míru Zdeňka Růžičková, 
starostka Prostějoviček. 
Kdo tedy stál za fámou, kterou zcela 
nekriticky převzala internetová tele-
vize CNTV? „E-mail byl poslaný 
z adresy patřící Petře Vosecké. Nikdo 
toho jména však v Prostějovičkách 
nežije a ani nikoho takového ne-
znám,“ reagovala na dotaz Zdeňka 
Růžičková, která pořádající orga-
nizaci vytkla pouze to, že ji nikdo 
o probíhajícím projektu neinformov-
al. „Po zhlédnutí dané reportáže mohli 
lidé nabýt dojmu, že starostka obce 
podcenila vzniklou situaci a ohro-
zila tím obyvatelstvo Prostějoviček. 
I proto jsem žádala omluvu, která byla 

odvysílaná dva dny po zveřejnění e-
mailu, konkrétně devátého prosince,“ 
dodala starostka obec, která zvažovala 
i podání trestního oznámení. „Zatím 
jsem ovšem nic takového neučinila,“ 
uzavřela Růžičková. 

Kontaktovat jsme se pokoušeli 
i vedení CNTV, avšak koncem up-
lynulého týdne jsme na uvedených 
číslech nikoho povolaného nezasti-
hli. A samotná reportáž už byla ze 
serveru odstraněna.

PROSTĚJOVIČKY Tohle je fakt hodně zábavná záležitost! 
Bohužel ale trochu hloupá... Starostka Prostějoviček dostává 
v těchto dnech desítky e-mailů či telefonátů týkajících se údaj-
né návštěvy čtveřice uprchlíků ve Vojenském újezdu Březina. 
Podle zprávy zveřejněné ve vysílání internetové televize CNTV 
měli u sebe běženci „mapy vojenského prostoru s vyznačenými 
místy, kam se chtěli dostat“ a měli zde plnit „své poslání“... Bylo 
tomu tak ve skutečnosti, nebo jde o fikci? Večerník to ví!

původní zpravodajství
pro Večerník

Martin
ZAORAL

zjistili jsme

Redaktor CNTV zcela nekriticky převzal anonymní e-mail zaslaný do 
redakce. O dva dny později se ovšem musela televize omluvit a vše 
uvést na pravou míru...  Foto: internet

VE VOJENSKÉM PROSTORU MĚLI BLOUDIT UPRCHLÍCI
Zpráva internetové televize CNTV byla fáma jako hrom!

POSLEDNÍ ŠANCE

Zvýhodněná nabídka platí 
i pro stávající abonenty. 

Od 15.1. bude cena 
předplatného 17 Kč.
VÍCE NA STRANĚ 28

Pro velký zájem čtenářů 
si můžete CELOROČNÍ

 PŘEDPLATNÉ Večerníku
zajistit za výhodnější cenu 
až do POLOVINY LEDNA

V Konici prodávali
smradlavé klobásy
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Podle vyjádření 
Podle vyjádření 

Olomouckého kraje byl 
Olomouckého kraje byl 

básník přeceňován..
básník přeceňován..

Delikventa policisté dopadli...

OKRADL
i vlastní matku!

KONICE, PROSTĚJOV Poli-
cistům se podařilo polapit noto-
rického zloděje, který se neštítil 
okrást ani vlastní matku o dvě 
platební karty. Kromě již pro-
kázaných čtyř případů vloupání
a jedné krádeže podezírají krimi-
nalisté jednatřicetiletého grázla 
také z dalších devíti skutků majet-
kové kriminality. 
„Z celkem čtyř případů vloupání
a jednoho odcizení finanční hoto-
vosti a platebních karet je podezřelý 
devětadvacetiletý muž z Konicka. 
K těmto skutkům došlo v období 

od šestnáctého října loňského roku 
do druhého ledna 2016. Koničtí 
policisté muže podezírají ze tří vlou-
pání do rodinných domů, jednoho 
vloupání do zdravotního střediska
a z odcizení částky devíti tisíc korun 
a dvou platebních karet své matce. 
Obviněný pachatel těmito skutky 
poškozeným osobám způsobil ško-
du odcizením ve výši 58 300 korun 
a poškozením majetku za dalších
4 890 korun,“ vypočítal všechny za-
tím prokázané hříchy zloděje Franti-
šek Kořínek, tiskový mluvčí Policie 
ČR pro Územní odbor Prostějov. 

Část odcizených věcí policisté
u podezřelého zajistili. „S mužem 
byla pro podezření z přečinu krá-
deže, přečinu porušování domovní 
svobody a přečinu neoprávněného 
opatření, padělání a pozměnění pla-
tebního prostředku vedena zkrácená 
přípravná řízení. V případě prokázá-
ní viny a odsouzení mu hrozí trest 
odnětí svobody až na tři roky,“ dodal 
František Kořínek s tím, že v součas-
né době policisté prověřují dalších 
devět případů majetkové kriminality 
spáchaných na Konicku, ze kterých 
podezírají stejného pachatele.  (mik)



ČELECHOVICE NA HANÉ
Půlroční absťák ukončen! Téměř 
šest měsíců se museli lidé z Čele-
chovic na Hané obejít bez vlastního 
obchodu. Minulý pátek se konečně 
dočkali a mohli si zajít do ‚své´ pro-
dejny. „Samozřejmě máme radost, 
že zde bude opět obchod,“ usmála 
se Jarmila Stawaritschová, starost-
ka obce. 

Zdeněk VYSLOUŽIL
Už první den, kdy byla nová prodejna 
otevřena, mohli být jeho provozovatelé 
spokojeni. Dveře se od rána prakticky 
netrhly, proud zákazníků se začal linout 
prakticky okamžitě. „Takový nával lidí 
jsme opravdu nečekali,“ komentoval 
nápor muž vietnamského původu, 
veřejnosti známý pod jménem Robin. 
„Měli jsme obchod v Ohrozimi a tam 
chodilo opravdu málo lidí. Provozo-
vali jsme po regionu více prodejen, 
ale všechno jsme zrušili a budeme jen
v Čelechovicích. Je to rodinný podnik,“ 
doplnil vedoucí prodejny, která nabízí 
hodně širokou škálu zboží. 

„Mají tu opravdu velký výběr. Od droge-
rie přes domácí potřeby až po potraviny,“ 
spokojeně pravil jeden ze zákazníků jmé-
nem Roman. Největší radost panovala 
mezi občany důchodového věku. „Jsme 
už staří, neměli jsme možnost koupit si 
čerstvé pečivo. Navíc jsme se ani neměli 
kde potkat, takhle se uvidíme mnohem 
častěji,“ usmívala se jedna z žen v několi-
kahlavém hloučku stojícím před prodej-
nou. „Jsme spojení ze tří dědin a obchod 
nebyl v žádné! Museli jsme chodit až do 
Smržic. První dojem mám velice dobrý, 
výběr zboží je dostatečný. Navíc jsou 
prodejci velmi ochotní,“ pochvaloval si 
zase Ladislav Vysloužil. 
Otázka chybějící prodejny se tak nako-
nec vyřešila i bez pomoci obce. „Pokou-
šeli jsme se někoho kontaktovat, nic-
méně obecní prostory k nabídnutí jsme 
neměli žádné. Řešit to pronájmem jed-
né místnosti by bylo jen provizorium. 
Máme radost, že místní podnikatelka 
prodejnu otevřela,“ svěřila se Večerníku 
starostka Jarmila Stawaritschová s tím, 
že do obce se konečně vrací život. „Ně-
kdy to bylo tak hrozné, že člověk vylezl 
na ulici a málem nepotkal živáčka. To 
se snad teď změní.“ Usmála se.
Zdá se tedy, že se svízelná situace če-
lechovických občanů vyřešila. Nově 
otevřená prodejna má být k dispozici 
každý den s tím, že v sobotu a neděli 
bude otevřeno do třinácti hodin. 

Po všech dvou set padesáti lístcích, 
které šly letos do prodeje, se v Ohro-
zimi jen zaprášilo. „Na některé zájem-
ce se už nedostalo, neboť kapacita 
sálu nám neumožnila jim vyjít vstříc. 
Chceme, aby se tu lidé příjemně po-
bavili a nemuseli se na sebe mačkat,“ 
vyjádřil se Jaroslav Kozárek, předseda 
pořádajícího Mysliveckého spolku 
Háj Lešany. Právě on společně se sta-
rostou Ohrozimi Michalem Lukešem 
vítal příchozí a letos jim premiérově 
nabízeli i „welcome drink“ v podobě 
malé „štamprle“. 
Letošní novinkou bylo i to, že všech-
ny vstupenky automaticky sloužily 

jako poukaz na jídlo, takže v kuchyni 
se měli po celou dobu skutečně co 
otáčet. Navíc některým tanečníkům 
jeden chod připadal málo. V nabíd-
ce byl stejně jako loni výtečný kančí 
guláš, kančí řízek a masová směs paní 
Serafinky. „Na tenhle ples stojí za to 
jít, i když nejste žádný velký tanečník 
a na parket se dostanete až po půlno-
ci,“ usmál se nad plným talířem jeden 
ze spokojených účastníků. 
V Ohrozimi měli hned dvě tomboly. 
„V té zvěřinové máme například tři 
kance, čtyři zajíce, osmnáct bažantů, 
šest kačerů a několik dalších úlovků 
našich členů. V té druhé pak je do-

statek věcných cen na to, aby si až na 
notorické smolaře od nás každý něco 
odnesl,” upřesnil Kozárek. 
I letos k tanci návštěvníkům ohro-
zimského plesu hrála osvědčená troj-
členná olomoucká skupina Bene, jejíž 
ozdobou je nepochybně zpěvačka 
Martina Bednaříková. A všichni se pa-
rádně bavili až do pozdních nočních či 
chcete-li brzkých ranních hodin...
Reportáž z dalších víkendových 
plesů najdete na straně 26 dnešního 
vydání.

zprávy z regionu aneb jsme
s vámi u toho...

Konicko • Kostelecko • Němčicko • Plumlovsko • Protivanovsko

sa jak se plesalo v ohrozimi...jjakkk see ppllessalooo vvv ohhhroozimmmi...FFootooorreepoorrtááážž
3x foto: Martin Zaoral

Všechny návštěvníky osobně přivítal starosta Ohro-
zimi Michal Lukeš i Jaroslav Kozárek z pořádajícího 
Mysliveckého spolku Háj Lešany.

Dříve než taneční parket se tentokrát zaplnila jídelna, 
kde byly připraveny lahůdky myslivecké kuchyně.

Účastníkům mysliveckému plesu hrála ověřená olo-
moucká skupina Bene v čele s půvabnou zpěvačkou 
Martinou Bednaříkovou.

sa
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„Zbytkáč“ v dechu
V roce 2016 neuběhl ani jeden den 
a policisté z obvodního oddělení
v Plumlově hlásili již prvního zjiště-
ného řidiče s pozitivním výsledkem 
dechové zkoušky. Šestadvacetileté-
ho muže kontrolovali v obci na Pro-
tivanovsku v pátek 1. ledna během 
odpoledne. A provedenou decho-
vou zkouškou u řidiče osobního au-
tomobilu značky BMW změřili hod-
notu 0,17 promile alkoholu v dechu. 
Muž s hodnotami souhlasil s tím, že 
během předcházejícího večera vypil 
láhev whisky a dva decilitry vína. 

Chyběl mu týden...
Z trestného činu maření výkonu 
úředního rozhodnutí a vykázání po-
dezírají prostějovští policisté pětatři-
cetiletého muže z Opavy. Ten minulé 
pondělí 4. ledna dvacet minut po 
desáté hodině řídil v Konečné ulici 
v Držovicích osobní vozidlo značky 
Renault, přestože má tuto činnost až 
do 12. ledna 2016 zakázanou. Ve věci 
je vedeno zkrácené přípravné řízení.  

Zfetovaný řidič
Minulý čtvrtek 7. ledna večer kontro-
lovali policisté v Ivani devětadvaceti-
letého řidiče osobního automobilu. 
Policisté u muže provedli test na pří-
tomnost omamných a psychotrop-
ních látek s pozitivním výsledkem 
na marihuanu a pervitin. Ten uvedl, 
že si již v pondělí 4. ledna několikrát 
„potáhl“ cigaretu marihuany a vde-
chl jednu dávku pervitinu. Policisté 
jej vyzvali k provedení odborného 
lékařského vyšetření spojeného
s odběrem biologického materiálu. 
Tomu se však muž podrobit odmítl. 
Na místě mu tak byl zadržen řidičský 
průkaz a zakázána další jízda. 

ČERNÁ
KRONIKA
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EXKLUZIVNÍ REPORTÁŽ
pro Večerník

Pondělí 11. ledna 2016
www.vecernikpv.cz

OHROZIM Stejně jako v minulých letech zahájil i letos plesovou 
sezónu v regionu myslivecký bál v Ohrozimi. O akci konanou pod 
heslem „Lovu, lesu zdar!“ byl i tentokrát velký zájem. Důvody jsou 
jasné: kromě příjemné atmosféry a typické výzdoby, které vévodí 
dvanáct velkých obrazů s mysliveckou tematikou, jsou to zejmé-
na výborné zvěřinové speciality. A tradičně u toho uplynulý pá-
tek nechyběl ani PROSTĚJOVSKÝ Večerník.

exkluzivní rozhovor
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První dopravní nehoda roku 2016

ŠOFÉRA ZASTAVILA SVODIDLA!
PROSTĚJOVSKO První dopravní 
nehodou, kterou v novém roce 
řešili prostějovští dopravní poli-
cisté, byla havárie osobního auto-
mobilu značky Opel Corsa na 12,3 
kilometru dálnice D46 ve směru 
od Vyškova na Prostějov. Po nárazu 
do svodidel zůstal naštěstí řidič cizí 
státní příslušnosti nezraněn. 
„V pátek prvního ledna deset minut 
před dvanáctou hodinou sedmadva-
cetiletý cizinec podle svých slov mu-
sel v prostoru sjezdu u obce Brodek 
u Prostějova z důvodu vyvolaného 
silničním provozem prudce brzdit. 
Při tom došlo ke smyku a násled-
nému nárazu přední části jeho vozidla 
do středových svodidel. Ke zranění 
osob nedošlo,“ popsal první do-
pravní karambol roku 2016 František 
Kořínek, tiskový mluvčí Policie ČR 
pro Územní odbor Prostějov. 
Hmotná škoda na poškozeném vozidle 
a svodidlech byla předběžně vyčíslena 

na šedesát tisíc korun. „Alkohol byl u 
řidiče vyloučen provedenou decho-
vou zkouškou. Jeho přestupek s ním 

policisté na místě vyřešili uložením 
blokové pokuty ve výši pěti set korun,“ 
doplnil František Kořínek.  (mik)

Jediné štěstí, že daleko závažnějším následkům nehody zabránila svodidla.  
 Foto: Policie ČR

Na první pohled hodně ošklivá havárie dopadla nakonec dobře, mladá 
řidička neutrpěla žádné zranění.    Foto: Policie ČR

Mrtvý z cukrovaru nikomu nechyběl...
Z dobře informovaných zdrojů 
však vypluly na světlo zajímavé po-
drobnosti. Podle nich dvaatřicetile-
tý pracovník nastoupil na ranní smě-
nu v pátek 1. ledna 2016. „Stalo se tak 
v šest hodin, ale už za pět minut ho 
nikdo neviděl,“ prozradila Večerníku 
zasvěcená osoba. „Pravděpodobně 
jej stáhlo dělo přímo do pračky, letěl 
s ním! Po dalších pěti minutách jej 
začali jeho spolupracovníci hledat, 
ale marně. O půl sedmé pak nahoře 
v dílně vyplaval gumák...“ Ani tyto 
okolnosti však nikoho z míry příliš 

nevyvedly. Všechny stroje pracovaly 
v onen osudný den stále na plný vý-
kon! „Když je kampaň, jede se nepře-
tržitě. To byste koukali, co všechno 
z myčky vyplave,“ dodal další člověk 
dobře obeznámený s poměry v cuk-
rovaru. 
Nešťastného brigádníka se podařilo 
najít až na druhý den, kdy byla teprve 
zastavena výroba! Podle našeho zdro-
je se tak stalo o půl jedenácté ráno. 
Hledaný - nehledaný chlapík byl 
tak nalezen až po osmadvaceti ho-
dinách!  
Pohřešovanému nepomohla ani jeho 
pověst. Všeobecně se totiž vědělo, že 
nemá daleko ke skleničce. Do práce 

tak přišel kolikrát v podnapilém stavu. 
Zvláště v kontextu s posilvestrovským 
datem se dá předpokládat, že střízlivý 
nebyl ani tentokrát. „Jedná se o nesku-
tečně tvrdou a špinavou práci, navíc ji 
téměř nikdo nechce dělat. A tak nad 
tím, že tam dělají lidi v podnapilém 
stavu, přivírá vedení mnohdy oči,“ 
sdělil nám zdroj. 
Jestli měl dotyčný v krvi alkohol, po-
tvrdí definitivně až pitva. Život mu 
to už ale bohužel nevrátí. Podle nej-
novějších informací došlo na myčce 
k zpřísnění bezpečnostních opatření. 
V současnosti jsou na inkriminova-
ném pracovišti dělníci dva a navíc 
přivázáni...

➢ ze strany 3

●● Ve funkci starosty jste již páté 
volební období, z čeho máte za tuto 
dobu největší radost?
„Velký posun v naší obci nastal poté, co 
jsme se v roce 1991 osamostatnili od 
střediskové obce Určice. Vypracoval se 
územní plán, začala stavba rodinných 
domků, což zvrátilo nepříznivý trend 
poklesu počtu obyvatel. Díky stovce 

nově přistěhovaných máme nyní přes 
pět set obyvatel. Cením si stavby nové-
ho obecního domu nebo rekonstrukce 
průtahu obcí. Kvůli zabezpečení služeb 
koupila obec v dražbě obchod, dále 
ještě budovu vývařovny a jídelny od 
zemědělského družstva.“
●● Čím obec žila v posledním ob-
dobí?
„Poměrně nedávno jsme zateplili a re-
konstruovali budovu obecního úřadu. 
V rámci komplexních pozemkových 
úprav jsme vybudovali komunikaci 
k osadě Plániva a obecnímu rybníku, 
osadili zeleň na skoro dvou hektarech 
obecních pozemků, abychom přírodě 
vrátili to, co bylo v dřívějších dobách 
zničeno. Doslova koncem roku jsme 
dokončili revitalizaci centra obce včet-
ně chodníků, parku a dvou čekáren.“
* O bydlení ve vaší obci je tedy zájem?
„V roce 1930 měly Dětkovice kolem 
osmi set obyvatel, v osmdesátých letech 
pouhou polovinu, takže o budoucnost 
obce nemám obavy. V územním plánu 
existují vytipovaná místa pro stavební 
parcely, ale jsou na pozemcích soukro-
mých osob. Obecní pozemky máme 
také, ale nejsou v tolik žádané lokalitě. 
Obec těží ze strategické polohy u dál-
nice, zájem o bydlení u nás je, prázdné 
domy se vždy daří rychle prodat.“
●● Jestliže všichni přiloží ruce
k dílu, pak obec jen kvete...
„Přál bych si, aby se nově přistěhovaní 
obyvatelé více zapojili do života obce. 
Někteří zde takřka pouze nocují, ráno 
odjedou za prací a večer se vrací. Při-
tom společenský život zde existuje, 
hasiči mají dvě družstva v požárním 
sportu a dvě družstva stolního tenisu, 

zahrádkáři pořádají prodejní výstavy. 
Na hasičské bály se muselo ještě před 
pěti lety rezervovat místo, teď chodí 
zhruba šedesát až osmdesát lidí. Mož-
ností zábavy pořádané místními spolky 
je hodně, např. plesy, ostatkové průvo-
dy, hodová zábava, dožatá a další. 
Pro děti pak den dětí a vánoční 
besídka. V obci je také dětské 
hřiště.“
●● Nechybí vám po toli-
ka letech ve funkci po-
třebná motivace?
„Víte, pokud se tady 
narodíte a proži-
jete zde celý ži-
vot, máte zájem 
na tom, aby se 
stále vytvářely 
nové hodnoty 
a obec se zvele-

bovala. V zastupitelstvu máme několik 
mladších členů. Každý zvolený kandi-
dát musí počítat s tím, že se nechodí 
pouze na zasedání či porady, ale je nut-
né pro obec nějakou aktivitu vyvinout. 
Je samozřejmě leckdy obtížné skloubit 
práci pro obec s vlastním zaměstnáním. 
Jako neuvolněný starosta vím, o čem 
mluvím.“ (úsměv)
●● Co stěžejního plánujete do kon-
ce tohoto volebního období?
„Potřebujeme vyřešit stávající jed-
notnou kanalizaci, která musí být 

podle nových předpisů rozdělená na 
splaškovou a dešťovou. Optimálním 
řešením je čistička odpadních vod, 
na kterou ovšem nemáme finanční 
prostředky. Chceme ale mít připra-
vený projekt, abychom mohli využít 
případně vypsaných dotačních ti-
tulů. Také vzhledem k bezpečnosti 
cyklistů chceme na našem katastru 
vybudovat cyklostezku jeden směr 
na Vranovice a druhý k Určicím, kde 
by se napojovala na cyklostezku do 
Prostějova.“

>>> chcete vìdìt, kdo je vaším starostou?

DĚTKOVICE Letos šestaše-
desátiletý starosta Josef Hýbl 
poprvé nastoupil do čela obce
v roce 1998, tedy sedm let po-
té, co Dětkovice znovu získaly 
samostatnost od Určic. V té do-
bě už čtyři roky hospodařil jako 
soukromý zemědělec a dodnes 
je starostou neuvolněným. Ve 
vlastním hospodářství mu po-
máhá jeho syn, kromě něj má 
Josef Hýbl ještě dospělou dce-
ru. Jako celoživotní zemědělec 
má blízký vztah k přírodě, které 
se snaží něco vracet, nejen ji 
využívat. Právě tento muž byl 
dalším hostem našeho seriálu 
rozhovorů s čelními představi-
teli měst, městysů a obcí pro-
stějovského regionu, který se 
na stránky Večerníku vrací po 
sváteční pauze.

„Posun nastal tehdejším odpojením od Určic,“
vzpomíná starosta Dětkovic Josef HÝBL
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“ Pokud se tady narodíte a prožijete zde 
celý život, máte zájem na tom, aby se stále 

vytvářely nové hodnoty a obec se zvelebovala.

PLUMLOV Drogy a alkohol roz-
hodně za volant nepatří. To si už 
snad bude navždy pamatovat mla-
dý řidič, kterého po požití extáze 
načapali policisté v Plumlově při 
jízdě osobním automobilem. Muž 
přišel zatím o řidičák, další flastr 
ho čeká u správního orgánu.
„V úterý pátého ledna přesně ve 20.40 
hodin kontrolovali policisté v Bos-
kovické ulici v Plumlově jednatřice-
tiletého řidiče osobního automobilu 
značky Renault. Po předložení povin-
ně předkládaných dokladů a kontrole 
vozidla policisté u muže provedli de-
chovou zkoušku na přítomnost alko-

holu v dechu a zkoušku na přítomnost 
omamných a psychotropních látek. 
Dechová zkouška byla negativní, test 
na návykové látky však ukázal jejich 
přítomnost. Se zjištěnou skutečností 
muž souhlasil a uvedl, že v prvních 
hodinách letošního roku užil jednu 
tabletu drogy extáze,“ uvedl František 
Kořínek, tiskový mluvčí Policie ČR 
pro Územní odbor Prostějov. 
Policisté mu tak na místě zadrželi ři-
dičský průkaz a zakázali další jízdu. 
„Věc bude předána k dořešení pří-
slušnému správnímu orgánu,“ dodal
o zatím nejasném postihu mluvčí 
prostějovské policie.  (mik)  

Spolkl extázi a jel

Hodně podcenila sníh

PLUMLOV Minulé úterý 5. ledna 
těsně před devátou hodinou ráno 
došlo na silnici ve směru ze Sobě-
suk do Plumlova k havárii osob-
ního vozidla Škoda Fabia. Mladá 
šoférka si nevěděla rady s čerstvě 
napadaným sněhem a na kluzké vo-
zovce nezvládla řízení... 
„Devětadvacetiletá řidička podce-
nila sjízdnost komunikace a jejímu 
stavu nepřizpůsobila rychlost jízdy. 
Na sněhem pokryté vozovce dostala
s vozidlem smyk a vyjela vpravo mimo 
vozovku. Auto narazilo do svodidel
a následně se převrátilo na levý bok. 

Ke zranění osob při havárii nedošlo,“ 
popsal havárii na zasněžené silnici
v Plumlově František Kořínek, tiskový 
mluvčí Policie ČR pro Územní odbor 
Prostějov. 
Hmotná škoda na vozidle byla před-
běžně vyčíslena na deset tisíc korun, 
řidička ovšem bude muset zaplatit
i škodu na svodidlech ve výši dvou ti-
sícovek. „Požití alkoholu před jízdou 
bylo u ženy vyloučeno provedenou 
dechovou zkouškou. Její přestupek 
policisté vyřešili na místě uložením 
blokové pokuty ve výši jednoho tisíce 
korun,“ přidal Kořínek.  (mik)  

TŘI KRÁLOVÉTŘI KRÁLOVÉ
vybírali penízevybírali peníze
pro potřebnépro potřebné

PROSTĚJOVSKO Rodinám v nou-
zi, dětskému domovu ve Staré vsi
a také na nákup nového vozidla pro 
pracovníky charity dojíždějící do 
domácností starých lidí. Tam všude 
poputuje výtěžek letošní Tříkrálové 
sbírky na Konicku. 
Hlavním koledním dnem letošní Tří-
králové sbírka byla uplynulá sobota. Pro 
konickou charitu letos koledovalo cel-
kem sto třináct skupin po čtyřech lidech. 
Vždy to byli TŘ KRÁLOVÉ a jeden 
dospělý coby doprovod. I se samotnou 
Konicí celkově zamířili hned do třiceti 
obcí. „Největší dík samozřejmě patří 
všem koledníkům, z nichž mnozí pro 

nás koledují už několikátým rokem. 
Právě oni jsou mostem mezi veřejností 
a organizátory,“ zmínil se ředitel konické 
charity Marek Navrátil, který před šest-
nácti lety stál u samotného zrodu tradice 
Tříkrálových sbírek, která v současnos-
ti probíhá po celé republice.  „Peníze
z naší sbírky nepůjdou na pomoc uprch-
líkům,“ podotknul Marek Navrátil s tím, 
že výsledky sbírky by měly být známy na 
konci příštího týdne. 
Loni se na Konicku vybralo celkem 436 
330 Kč, prostějovská charita se pak 
mohla těšit z výtěžku 852 955 Kč. Jak 
tomu bylo letos se dočtete v příštím vy-
dání Večerníku.    (mik)

Na závěr páteční mše svaté konickým koledníkům požehnal farář Milan Ryšánek. 
 Foto: Jaroslav Procházka 

ČELECHOVICE UŽ ZASE MAJÍ OBCHOD:
ZÁKAZNÍCI VZALI PRODEJNU ÚTOKEM!

Hned první den se v nově otevřené prodejně dveře netrhly.       Foto: Zdeněk Vysloužil

OHROZIMSKÝ PLES VONĚL ZVĚŘINOUOHROZIMSKÝ PLES VONĚL ZVĚŘINOU
„Sem stojí za to jít, i když nejste žádný tanečník...“„Sem stojí za to jít, i když nejste žádný tanečník...“



PROSTĚJOV Není to tak dáv-
no, co spisovatelka Jarmila Po-
spíšilová představila v prostě-
jovské městské knihovně svoji 
nejnovější detektivku Šaman-
ský bubínek. A aby toho nebylo 
málo, už na samém počátku roku 
2016 vychází této činorodé dámě 
v pořadí šestý společenský román. 
Tato plodná spisovatelka ovšem 
nežije pouze ve světě fantazie, jak 
by se mohlo na první pohled zdát. 
Její kmenovou profesí je advoka-
cie, navíc působí od roku 2010 ve 
funkci neuvolněné starostky obce 
Vincencov, kde trvale žije. Nelze se 
tedy divit, že mít volný čas je pro ni 
vzácná věc. Přesto si pro Večerník 
chvíli našla a tak vznikl tento exklu-
zivní rozhovor...

●● Jste opravdu velmi zaměstnaná 
žena, jak všechny své aktivity zvlá-
dáte?
„Psaní mě určitým způsobem napl-
ňuje a už bych si bez něj život těžko 
dokázala představit. Advokacie je 
moje profese, kterou jsem si vybrala, 
která mě baví a živí. Úřad starosty je 
čím dál těžší zastávat, množství by-
rokracie narůstá, v této pozici se ni-
kdy nelze zavděčit všem. Na druhou 
stranu, pokud se něco nového v obci 
podaří, přináší tato služba i pocity ra-
dosti.“
●● Uplatňujete při psaní vlastní 
zkušenosti získané z advokátní pra-
xe?
„Všechny příběhy, postavy a motivace 
jejich chování jsou skutečně moje au-
torská fikce. Mám pocit, že si to ani ne-
mohu dovolit, advokát má také povin-
nost mlčenlivosti. Navíc bych se cítila 
svázaná okolnostmi daného případu. 
Daleko lépe se mi tvoří, pokud je vše 
čirá fantazie. Je pravda, že se díky mé 
profesi může něco z této oblasti zvlášť 
v detektivkách zobrazit. Nepíši ovšem 
takzvané kriminální procedurálky, to 
by mě ani netěšilo, nedržím se úplně 
striktně autentických policejních nebo 
soudních postupů, protože by se to dle 

mého názoru mělo odehrávat pouze 
na pozadí příběhu. Kladu důraz na lid-
ský příběh, to zajímá mě a mám pocit, 
že i čtenáře. Když už ale něco popisuji, 
mám jistě výhodu ve znalosti justič-
ních postupů. Jde mi spíše o dokreslení 
atmosféry.“
●● Konzultujete vyšetřovací postu-
py s odborníkem?
„Velmi výjimečně, ale občas ano. Jde 
spíše o drobnosti, které předcházejí 
momentům, než se do řízení vloží 
obhajoba. Narazila jsem opravdu na 
situace, kdy jsem si nebyla úplně jistá, 
v takovém případě se mi dostalo rady 
od jedné policistky, které jsem vděčná 
za nezištnou pomoc.“
●● Inspirujete se místem, kde 
žijete, byť je základní místopis 
smyšlený?
„Většina místopisných pojmenování 
je smyšlená. Tu a tam použiji reálný 
název. Lokality jsou do jisté míry in-
spirovány místy, které znám, ale ze 
značné části jsou dotvořeny fantazií, 
okolnostmi příběhu i třeba tím, co by 
se mi líbilo. Takže vznikne prostředí, 
které reálně neexistuje, byť třeba čte-
náři mají pocit, že určité místo poznali. 
I když to není pravda, neberu jim to, 
protože k literatuře patří volnost čte-
nářovy fantazie, aby si představil místo 
děje, které může být u každého trochu 
jiné. Základní osa se odehrává na střed-
ní Moravě zhruba na pomezí Hané 
a Drahanské vrchoviny, tedy v místech, 
kde žijeme. Určitě si to zaslouží.“
●● Jak vlastně vybírá spisovatel pří-
jmení svých postav?
„Vybírám je vlastně spontánně. 
Snažím se, aby nebyly vysloveně za-
měnitelné s jinými postavami v zná-
mějších dílech, to by pro čtená-
ře nemuselo být úplně příjemné. 
Nedovedu říci přesně jakým způ-
sobem, ale příjmení tak nějak ke 
křestnímu jménu, které obvykle vy-
bírám postavě jako první, vyplyne 
v průběhu psaní. V jednom případě 
si vzpomínám, že snadno zaměnitel-
né jméno jsem registrovala v anotaci 
k právě vycházející publikaci, proto 
jsem příjmení svého hrdiny dodateč-
ně pozměnila. Pokud opravdu nevím, 
kouknu třeba do telefonního sezna-
mu, které jméno mě zaujme.“ (úsměv)
●● Vztahy většiny dvojic jsou v Ša-
manském bubínku poměrně kom-
plikované, myslíte, že to je charakte-
rem dnešní doby?

„Snad to nebude úplně přesný odraz 
reality, některé postavy v příběhu spo-
kojené jsou. Do děje se mi ale nutně 
vplétá doba, ve které žijeme. Většina 
lidí se nachází pod tlakem, který na 
ně klade současná společnost, ať už 
jde o existenční potíže, nebo důsledky 
konzumního způsobu života. Vidím 
sice kolem sebe pár šťastných párů, 
ale většina lidí postupně své problémy 
řeší, prochází krizemi, které mohou 
naopak lidi stmelit, pokud je úspěšně 
překonají. Mnozí najdou spokojenost 
až ve druhém či třetím svazku.“
●● Psychologie postav je opravdu 
propracovaná, stejně jako vzájem-
né vztahy - máte k tomuto oboru 
blízko, zabývala jste se jím někdy?
„Sice jsem tento obor přímo nestudo-
vala, ale zajímá mě, něco o něm vím. 
Souvisí to určitě také s mým povolá-
ním, protože znalost povah, chování 
a odhad lidského jednání máte po dva-
ceti letech advokátní praxe zažité.“
●● Předpokládám správně, že před 
prvním úhozem do klávesnice máte 
sestavenou základní osnovu pří-
běhu, tedy co se stane a kdo bude 
pachatelem, motiv činu a řešení. Je 
tomu tak?
„Detektivka má určitá pravidla a byl 
by to podvod na čtenáře, pokud bych 
na konci došla k řešení, k němuž od 
začátku stopy vůbec nevedou. Ne-
mám ráda něco jako křížovku, kde 
je příběh vystavěn na čisté logice. 
Základní linie musí samozřejmě 
na počátku být, kdo je oběť, jakým 
způsobem zemře, možný pachatel. 
Oběť většinou vadí více osobám, 
příběh má více dějových linií, není 
to stejné jako třeba v reálném živo-
tě. Stalo se mi ale, že jsem nakonec 
v závěru knihy pachatele zaměnila. 
Dlouho jsem určitou postavu příbě-
hem táhla jako viníka, ale nakonec 
u vedlejší postavy nabyl motiv i cha-
rakter takové převahy, že jsem pacha-
tele udělala právě z ní.“
●● A konkrétně u Šamanského bu-
bínku?
„Jasno jsem měla, ale i v tomto přípa-
dě existovala možnost u dvou postav, 
mohla jsem si vybrat. Rozhodovala 
jsem se, ale zůstala jsem u původní za-
mýšlené varianty.“
●● Jak dlouho trvalo psaní třeba 
této konkrétní knížky?
„Kdyby to bylo tak, že budu chodit na 
procházky se psem, okopávat zahrádku 

a přitom si rovnat v hlavě kapito-
ly i dějové linie, šlo by vše samo-
zřejmě mnohem rychleji. (úsměv) 
Pak by se psaní dalo zvládnout 
třeba za měsíc nebo měsíc a půl. 
Záleží ale také na tom, který oka-
mžik berete jako počátek psaní. Já 
třeba s daným nápadem nějakou 
dobu pracuji pouze v myšlenkách, 
a když si sednu k počítači, neznamená 
to samozřejmě, že je vše hotové a děj 
se pouze vyťuká do klávesnice. Spous-
ta nápadů přichází teprve v průběhu 
psaní. V mém případě jsem odkázaná 
především na víkendy, večery a tu 
a tam nějaký volný den. Není vždy 
lehké přepnout z racionální denní 
praxe do světa fantazie. Častokrát to 
prostě nejde. Takže i díky dovolené 
a nějakým svátkům jsem Šamanský 
bubínek napsala za zhruba tři měsíce. 
Měla jsem knihu dopředu hodně pro-
myšlenou.“
●● Existují v tomto rozdíly mezi 
detektivkou a společenským romá-
nem, který také píšete?

„Detektivka má pevně daná pravi-
dla děje, u románu je větší možnost 
volnosti. Samozřejmě je také nutné 
vědět, o čem chci psát, ale není nutné 
mít kostru příběhu natolik konkrétní 
a jasnou. Hodně záleží na vnitřním po-
citu autora, jestli je už v takové fázi, že si 
může sednout ke klávesnici.“
●● Když je zmínka o pravidlech 
detektivky, ta jste musela někde na-
studovat?
„Celý život ráda čtu. Detektivky 
jsem měla vždycky ráda. Přečetla 
jsem jich hodně, dobré, špatné, z 
různých škol od anglické, takříka-
jíc křížovkářské, přes americkou 
drsnou školu až po moderní sever-
skou školu a české klasické autorky 
Proškovou, Kačírkovou. Nejraději 
ale mám detektivku s rozvinutou 
psychologií postav, která podtrhuje 
příběh a staví hrdinu do mezní situa-
ce, kterou třeba z pohledu veřejnosti 
řeší nesmyslně. Všechny do jedné by 
ale měly ctít základní pravidlo, a tím 
je známé Desatero pátera Knoxe.“
●● Byla pro vás oblast ezoteriky 
něco nového, o čem jste musela 
nejprve něco přečíst, nebo je to vám 
blízké téma?
„Hodně věcí jsem si musela pozjišťo-
vat, ale je pravda, že tato oblast mi není 
tak úplně cizí. V minulosti jsem psala 
detektivku, která se zabývala smrtí kar-
tářky, už tam jsem toho musela hodně 
nastudovat. Ezoterika není ale jen ta 
pouťová, tedy věštění z karet či čtení 
z ruky, ale podle mého názoru se začí-
ná trochu prolínat i s regulérní vědou. 
Hranice mezi nimi se poněkud stírá. 
Jakmile narazím na nějakou oblast, 
v níž nejsem odborník, nemohu va-
řit, v mém případě tedy psát, jen tak 
z vody.“ (úsměv)
●● Proč jste se rozhodla nechat 
onemocnět majora Pavlatu - jde 
o oživení spektra hlavních postav 
po několika knížkách?
„Nemám samozřejmě nic proti ma-
joru Pavlatovi, je to velmi sympatická 

postava, ale v průběhu let, v nichž de-
tektivky píši, by i jejich hrdinové měli 
mít nějaký vývoj. V tomto případě to 
byl celkem logický důsledek jeho špat-
né životosprávy, pracovního nasazení 
a psychické zátěže. V té době jsem oprav-
du uvažovala o oživení hlavních postav 
a drobné změně, takže se mi toto vy-
světlení hodilo. Přitom to i v reálném 
světě není nic výjimečného.“
●● Máte od vydavatele stanoven 
termín, dokdy musíte rukopis ode-
vzdat?
„Pouze první dvě knihy jsem psala 
volně bez jakýchkoli limitů, pak už 
jsem vždy měla požadavek od vyda-
vatele, který sestavuje dopředu svůj 
ediční plán. Ono je to nakonec v po-
řádku, protože člověk se při vědomí 
pevného termínu dokáže vybičovat 
k lepším výsledkům. Na druhou stra-
nu je potřeba mít určitou tvůrčí svobo-
du, přílišný tlak by ublížil knížce, toho 
se vždy chci vyvarovat. Ty termíny 
jsou ale poměrně dlouhé, smlouva je 
uzavřená tři čtvrtě roku až rok před ter-
mínem odevzdání, takže bych mohla 
jakýkoliv stres před uzávěrkou vyčítat 
pouze sama sobě, pokud bych pozdě 
začala.“ (úsměv)
●● Na kolik stran v počítači vyjde 
zhruba dvousetstránková kniha?
„Je to zhruba polovina, myslím 
v tomto konkrétním případě kolem 
sto osmnácti stránek. Záleží samo-
zřejmě na zalomení textu, odstavcích, 
množství přímé řeči.“
●● Jste nakladatelstvím limitována 
co do rozsahu nebo to necháváte 
čistě na plynutí děje?
„Nakladatel má určité požadavky, byť 
to samozřejmě není dogma. Rozsah 
něco přes dvě stě stran je v tomto pří-
padě ideální stav, ale není problém, 
pokud je počet stránek překročen. 
Osobně se tím nenechávám ovlivňo-
vat, ale je možná trochu zvláštní, že 
se do optimální délky většinou vejdu. 
Hodně se dá samozřejmě upravit po 
grafické stránce.“

rozhovor Večerníku12 Pondělí 11. ledna 2016
www.vecernikpv.cz

vizitka
JARMILA POSPÍŠILOVÁ

✓ letos oslavila padesátiny
✓ vystudovala práva a od roku 1993 pracuje 
jako advokátka
✓ má ráda literaturu, detektivky nejen ráda 
čte, ale již několik let i píše

✓ kromě nich si vyzkoušela také žánr společenského románu
✓ druhé volební období působí jako starostka obce Vincencov
✓ ráda zahradničí, houbaří a chodí se psem na dlouhé procházky do přírody
zajímavost: podle jejích námětů byly natočeny dva díly seriálu Policie 
Modrava

„BEZ PSANÍ BYCH SI UŽ NEDOKÁZALA PŘEDSTAVIT ŽIVOT“ 
Spisovatelka, advokátka a starostka Jarmila Pospíšilová vydává Šamanský bubínek

„Kdyby tomu bylo tak, že budu chodit na procházky se psem, okopávat zahrádku a přitom si rovnat v hlavě kapitoly i děj, šlo by vše samozřejmě mnohem rychleji...“

v rámci exkluzivního
interview
pro Večerník
se ptal

Tomáš
KALÁB

w
rník

Ředitel Městské knihovny Aleš Procházka křtí šampaňským novou detektivku Jarmily Pospíšilové (na snímku 
zcela vpravo) Šamanský bubínek.  Foto: archív Večerníku
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BERANI - 20.3. až 18.4. Měli byste se 
co nejdříve vzpamatovat, čas na večírky 
a mejdany už dávno pominul. Nedivte 
se, že z vás sousedé mají hrůzu a se zlos-
tí pozorují, jak se do vaší domácnosti 
hrnou další a další hosté. Přece nechce-
te válku!
BÝCI - 19.4. až 19.5. Celým týdnem 
vás bude provázet stres, budete mít 
neustále pocit, že něco nestíháte. Není 
také divu, když teprve nyní se snažíte 
dohnat věci, které jste měli mít v pořád-
ku už na konci loňského roku. Času už 
opravdu moc nemáte.
BLÍŽENCI - 20.5. až 19.6. Na svém 
pracovišti se potkáte s problémem, kte-
rý jste dosud nemuseli řešit. Někdo se 
totiž vehementně začne tlačit na vaše 
místo, což pochopitelně ponesete vel-
mi těžce. Tím také začnete dělat chyby, 
které mohou být osudové.
RACI - 20.6. až 21.7. Ztratíte věc, kte-
rá vás životem provázela dlouhá léta. 
Svoji lítost nebudete umět ukočírovat, 
okolí se pro vás rázem stane něčím, co 
budete nenávidět. Pokud se nesmíříte 
se ztrátou, vaše špatná nálada bude ne-
konečná.

LVI - 22.7. až 21.8. Můžete se celkem 
lehce dostat do křížku se zákonem. 
V nejbližších dnech se totiž seznámíte 
se skupinkou lidí, kteří stojí na šikmé 
ploše. Těžko říct, proč u nich najdete 
zalíbení, ale dávejte si na ně obrovský 
pozor.
PANNY - 22.8. až 21.9. Vynechejte 
na nějakou dobu návštěvy barů, alko-
hol v jakékoliv míře vám nesvědčí. Co 
by vám ale prospět mohlo, je návštěva 
knihovny či muzea a prohloubení vaše-
ho vzdělání. Nikdy nevíte, jaké moud-
ro budete ještě potřebovat.
VÁHY - 22.9. až 21.10. Zanevřeli jste 
na společnost? Chyba! Odhoďte ja-
kékoliv skrupule a zamiřte tam, kde se 
baví co nejvíce lidí. Kromě zábavy zde 
můžete potkat zajímavé osobnosti, kte-
ré vám pomohou v kariéře. Nebojte se 
navázat nové vztahy.
ŠTÍŘI - 22.10. až 20.11. Stáváte se tak 
trochu neoblíbenými členy pracovní-
ho kolektivu. Máte totiž za sebou další 
a další úspěchy, což se bohužel neod-
pouští. Určitě se ale nesmíte nechat od-
radit. O víkendu vás čeká tajná schůzka 
s nadřízeným.

STŘELCI - 21.11. až 20.12. Rádi 
si pochutnáte na dobrém jídle, takže 
nikoho ani moc nepřekvapí, že denně 
budete postávat u sporáku či trouby 
a stále budete něco kuchtit. Důležité 
ale je, aby něco z těch dobrot měl také 
někdo, kdo pochválí vaše umění.
KOZOROHOVÉ - 21.12. až 19.1. 
V partnerském vztahu vám to začne 
skřípat. Není ale divu, určité náznaky 
nesouladu ve vašich názorech se pro-
jevily už dříve. Pořádně si rozmyslete, 
jestli se současným partnerem chcete 
pokračovat, nebo zkusíte změnu.
VODNÁŘI - 20.1. až 18.2. Nespráv-
nou investicí přijdete o nezanedbatel-
nou částku peněz. Samozřejmě vás to 
bude štvát, co je však horší, že přijdete 
o vydobytou pozici znalců finančního 
trhu. Co naplat, stáhněte se na pár týd-
nů do ústraní a šetřete.
RYBY - 19.2. až 19.3. Do cesty se vám 
připlete člověk, který vás bude chtít na-
pálit a připravit o část majetku. V žád-
ném případě ho nepodceňujte, není to 
žádný amatér! Jde jen o to, jestli se vám 
podaří včas přijít na to, kdo touží po va-
šem krachu.

Konstelace hvězd Prostějova
Je na čase ponořit se do práce. Tvůrčí atmosféra ovládne většinu Prostějovanů, což se hned proje-
ví na jejich náladě a přístupu k druhým lidem. Co však zůstane i nadále značným problémem, 
bude smogové „nedýchatelno“ na většině území města.
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MUZEUM PROSTĚJOVSKA, P. O.MUZEUM PROSTĚJOVSKA, P. O.

ASTRONOMICKÉ ODDĚLENÍ ASTRONOMICKÉ ODDĚLENÍ 
- LIDOVÁ HVĚZDÁRNA- LIDOVÁ HVĚZDÁRNA

OD 11. DO 17. 1. 2016
● POZOROVÁNÍ SLUNCE se koná v pondělí, ve čtvrtek a v pátek od 14:00 hodin. Slunce se neustále mění 
a nabízí pozorování zajímavých útvarů ve fotosféře i v chromosféře. Vstupné 20 Kč.
● VEČERNÍ POZOROVÁNÍ oblohy se koná v pondělí, ve čtvrtek a v pátek od 18:30 hodin a také ve středu od 
17:30 hodin. V první polovině týdne nabízíme pozorování objektů vzdáleného vesmíru a v pátek budeme mít 
možnost prohlédnout si spoustu podrobností na povrchu našeho kosmického souseda - Měsíce. Vstupné 20 Kč.
· POHÁDKOVÁ STŘEDA přináší v 15:30 hodin dětem příběh: NOVOROČNÍ POHÁDKA. Vstupné 20 Kč.
● Výstavy MATEMATIKA VE SLUŽBÁCH ASTRONOMIE prof. RNDr. Miloslav Druckmüllera, CSc., 
obsahující unikátní fotografie slunečních zatmění i dalších krásných astronomických objektů a Z  DĚJIN 
PROSTĚJOVSKÉ ASTRONOMIE si můžete prohlédnout na začátku všech výše uvedených pozorování.

Z důvodu plánovaných prací na zařízení distribuční soustavy - rekonstrukcí, oprav, údržbových a reviz-
ních prací - bude přerušena dodávka elektrické energie:
Obec: Žárovice
Dne: 22. 1. 2016 od 7:30 do 11:30 hodin. Vypnutá oblast: Celá obec Žárovice včetně chatové 
lokality směr Hamry. E. ON Česká republika, s.r.o.

Oznámení o přerušení dodávky elektrické energie

Pondělí 11. ledna 2016
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Není nad to, dát si zdravou snídani. Proto jsme po svátečních hodech vyrazili tentokrát k re-
gálům, které dodají našemu organismu tolik potřebnou energii. A zjistili jsme, že nejlevnější 
müssli tyčinku a sušenky Be Be Dobré ráno nabízí Penny market, tu cereální od Nesquika 
Billa, rýžové chlebíčky má nejlevnější Albert a Tesco, kde společně s Kauflandem najdete 
i nejvýhodnější ovesné vločky. Pro Cini minis si zajděte buďto do Teska či Penny marketu. 
 Ať vám chutná!

 Průzkum proveden ve středu 6. ledna 2016

Mussli tyčinka 30 g 5,80 3,90 7,90 3,50 4,50 2,90
Nesquik tyčinka

 cereal 25 g 9,90 - 6,90 8,90 9,90 9,90

Cini minis 450 g 79,90 - 99,90 89,90 69,90 69,90

Rýžové chlebíčky 130 g 11,90 - 14,90 14,90 11,90 14,90

Be Be Dobré ráno 50 g 8,50 9,90 8,90 9,90 9,90 7,90

Ovesné vločky 
natural 500 g 16,90 14,90 14,90 12,90 13,90 14,90

Naše Naše RESUMÉRESUMÉ

nákupní servis nákupní servis 
pro váspro vás

... tentokrát ze sortimentu:... tentokrát ze sortimentu:  ZDRAVÁ SNÍDANĚĚĚ

Hospodářská komora České republi-
ky je jedním z  iniciátorů sektorového 
rozšíření Exportní strategie ČR 2012-
2020. Výsledkem je Mapa globálních 
oborových příležitostí, kterou vypraco-
valy Zastupitelské úřady ČR v zahrani-
čí a  zahraniční kanceláře CzechTrade 
spolu s Ministerstvem zahraničních věcí 
ČR a  Ministerstvem průmyslu a  ob-

chodu ČR. Mapa obsahuje konkrétní 
přehled oborů a podoborů, které jsou 
pro danou cílovou destinaci českého 
exportu klíčové a poskytují tak českým 
firmám vodítko pro nasměrování jejich 
exportních aktivit. Výčet oborů je zamě-
řený na sektory, ve kterých na cílových 
trzích stabilně roste poptávka a v nichž 
v současné době není plně využit 

exportní potenciál České republiky.
Data je možné zobrazit na základě te-
ritoriálního nebo oborového členění s 
možností filtrace dle HS kódu.
Mapu oborových příležitostí nalez-

nete na:
www.businessinfo.cz/mop 
 Helena Chalánková,
 ředitelka OHK v Prostějově

p
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MAPA OBOROVÝCH PŘÍLEŽITOSTÍ PRO ČESKÉ EXPORTÉRY

PROSTĚJOV
A VÝBĚR DALŠÍHO STUDIA...
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PROSTĚJOV Možnost navštívit 
Střední odbornou školu podnikání 
a obchodu v Prostějově mají všich-
ni zájemci o studium na této ško-
le příští středu 20. ledna, kdy zde 
proběhne DEN OTEVŘENÝCH 
DVEŘÍ. 
„V průběhu roku realizujeme tři Dny 
otevřených dveří a tento lednový je 
posledním. Zájemci o studium a jejich 
rodiče si mohou prohlédnout interiéry 
školy, získat informace o vzdělávacích 
programech, seznámit se s průběhem 
a výsledky vzdělávání a s možnostmi 
budoucího uplatnění absolventů. Bu-
dou mít také možnost vyzkoušet si 
webový portál, který obsahuje elektro-
nické učebnice a zkušební a ostré testy 
většiny odborných předmětů. Ten je 
jeden ze způsobů, jak se snažíme ze-
fektivnit výuku na naší škole“ prozradil 
zástupce ředitele Marek Moudrý. 
Prostějovské veřejnosti je SOŠPO 
známá například svými aktivitami 
v  oblasti průvodcovské činnosti. 
„Tradičně největší zájem projevují 
žáci o marketing turismu. Tento eko-
nomický vzdělávací program je zamě-
řen na propagaci cestovního ruchu. 
Studenti mají možnost složit si u nás 
profesní kvalifikační zkoušku Průvod-
ce cestovního ruchu, která je v součas-

nosti nejvyšším možným dokladem 
pro průvodce v cestovním ruchu. Této 
možnosti každým rokem využije ně-
kolik studentů čtvrtého ročníku,“ po-
dotkl dále Marek Moudrý.  SOŠPO je 
jedinou školou v  Prostějově, která 
se problematice cestovního ruchu 
dlouhodobě a intenzivně věnuje. 
První prohlídky začala realizovat již 
před více než deseti lety a turistům 
při mimořádných akcích zpřístupnila 
například brodecký zámek nebo kostel 
v  Mostkovicích. V  Prostějově tradič-
ně probíhají prohlídky centra města 
a kostela Povýšení sv. Kříže. 
Třetím rokem také škola jako jediná 
v kraji nabízí studium Sportovního 
managementu. „Tento vzdělávací 
program je určen všem sportovcům, 
kteří chtějí získat odborné ekonomic-
ké vzdělání se zaměřením na manage-
ment sportu. Jsem rád, že u nás studují 
sportovci z  různých odvětví, tenisem 
počínaje a netradičními sporty, jako 
je například nohejbal, konče. Studenti 
Sportovního managementu kromě 
ekonomického vzdělání získají také 
znalosti z teorie sportovních disciplín, 
psychologie sportu a sportovního 
marketingu a managementu“ sdělil zá-
stupce ředitele Střední odborné školy 
podnikání a obchodu. (pk)

Den otevřených dveří na SOŠPO

  Připravujeme
už příště vyjde speciál
KAM ZA VZDĚLÁNÍM

UŽ OPRAVDU
POSLEDNÍ ŠANCE

Zvýhodněná nabídka platí i pro 
stávající abonenty. Od 15.1. bude 

cena předplatného 17 Kč.
  Volejte 608 960 042 Více na straně 28
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smuteèní oznámení

Pohřební služba Pavel Makový,
Kravařova 11, tel.: 582 332 100

Pohřební služba Václavková a spol. s.r.o.,
Mlýnská 31, tel.: 582 343 883, 582 340 004

Pohřební služba A.S.A. TS,
Žižkovo náměstí 19, tel.: 582 344 073, mobil: 602 581 098

Radimír Trunda 1968  Prostějov
Ladislava Luckerová 1938  
 Prostějov
Jiřina Najbrová 1923  
 Malé Hradisko
Jarmila Černá 1948  Prostějov
Anna Greplová 1924  Lešany
Karel Bělka 1925  Hrubčice
Jaroslav Mrňka 1927  Prostějov
Miroslav Studený 1935  Držovice
Anna Šírová 1942  Smržice
Milada Charvátová 1932  
 Dobrochov
Miroslav Karásek 1934  Seloutky
Mgr. Demeter Hleb 1946  

 Držovice
Stanislav Klímek 1937  Prostějov

Růžena Oravcová 1945  Bílovice

Pohřební služba Pavel Makový
Nejsou již mezi námi Poslední rozlouèení

Pondělí 11. ledna 2016
Blažena Benychová 1931 Hluchov 10.00 Obřadní síň Brněnská 104
Josef Žampach 1945 Klopotovice 12.00 Obřadní síň Brněnská 104
Marie Kekeňáková 1935 Čehovice 14.00 kostel Čehovice 
Úterý 12. ledna 2016
Marta Vaňková 1957 Prostějov 11.00 kostel Určice
Středa 13. ledna 2016
Jindřiška Řezníčková 1940 Prostějov 12.00 Obřadní síň Brněnská 104 
Miroslava Pavlů 1944 Protivanov 14.00 Obřadní síň Brněnská 104
Čtvrtek 14. ledna 2016
Emil Kovářík 1931 Ondratice 13.00 kostel Brodek u Prostějova
Pátek 15. ledna 2016
Milan Grill 1960 Vrahovice 10.00 Obřadní síň Brněnská 104 

Nejsou již mezi námi
Oldřich Novotný 1928  
 Olšany u Prostějova
Ing. Evžen Šrot 1933  Prostějov
Bedřich Hlobil 1938  Prostějov

PhDr. Olga Vysloužilová 1965  
 Prostějov
Marie Karásková 1946  
 Prostějovičky

Soukromá pohřební služba Václavková a spol.

Nejsou již mezi námi
Rudolf Rehovič 1947  Prostějov
Julie Daničová 1946  Prostějov
Dagmar Kodadová 1955  Prostějov

Pohřební služba A.S.A. TS
Poslední rozlouèení

Pondělí 11. ledna 2016 
Jan Sonnewend 1924 Prostějov 10.15 Obřadní síň Prostějov 

Poslední rozlouèení
Středa 13. ledna 2016 
Hana Smékalová 1961 Hluchov 
11.00 Obřadní síň Prostějov 

Jen svíci hořící a hezkou kytici Jen svíci hořící a hezkou kytici 
Ti na hrob můžeme dát, Ti na hrob můžeme dát, 
chvíli postát a s láskou chvíli postát a s láskou 

na Tebe vzpomínat.

Dne 13. ledna 2016Dne 13. ledna 2016
 by se dožila 90. let  by se dožila 90. let 

paní Emílie SLÁMOVÁpaní Emílie SLÁMOVÁ
 z Prostějova. z Prostějova.

S láskou v srdci vzpomínajíS láskou v srdci vzpomínají
 dcery a syn a rodinami. dcery a syn a rodinami.

Dne 9. ledna 2016Dne 9. ledna 2016
 by se dožil 37 let  by se dožil 37 let 

pan David AMBROŽ,pan David AMBROŽ,
 policista  DI Prostějov. policista  DI Prostějov.

Kdo jste jej znali, vzpomeňte Kdo jste jej znali, vzpomeňte 
s námi. Zarmoucená rodina.s námi. Zarmoucená rodina.

Dne 15. ledna 2016Dne 15. ledna 2016
 uplyne 10 smutných let  uplyne 10 smutných let 
od tragické smrti našehood tragické smrti našeho
 milovaného syna a bratra  milovaného syna a bratra 

Zdeňka KRATOCHVÍLA.Zdeňka KRATOCHVÍLA.
 S láskou a bolestí v srdci S láskou a bolestí v srdci
 stále vzpomínají rodiče  stále vzpomínají rodiče 

a sestra Katka.a sestra Katka.

Odešla jsi, jak si osud přál, Odešla jsi, jak si osud přál, 
v našich srdcích v našich srdcích 

a vzpomínkách zůstáváš dál.a vzpomínkách zůstáváš dál.

Dne 15. ledna 2016  Dne 15. ledna 2016  
by se dožila 80 let by se dožila 80 let 

paní Marie paní Marie ŠNÉVAJSOVÁŠNÉVAJSOVÁ
  z Ptenského Dvorku.  z Ptenského Dvorku.

Kdo jste ji znali, vzpomeňteKdo jste ji znali, vzpomeňte
 s námi. Děkují dcery a synové  s námi. Děkují dcery a synové 

s rodinami.s rodinami.

Ruku Ti už nepodáme, Ruku Ti už nepodáme, 
abychom Ti mohli přát, abychom Ti mohli přát, 

jen kytičku na hrob dámejen kytičku na hrob dáme
a budeme vzpomínat.

Dne 13. ledna 2016Dne 13. ledna 2016
 si připomínáme  si připomínáme 

nedožité 80. narozeniny  nedožité 80. narozeniny  
pana Josefa KOUKOLA.pana Josefa KOUKOLA.

S láskou vzpomínají manželka, S láskou vzpomínají manželka, 
syn Josef s rodinou, dcera Alena syn Josef s rodinou, dcera Alena 
s rodinou, syn Lubomír, dcera s rodinou, syn Lubomír, dcera 

Lenka s rodinou.Lenka s rodinou.

Dne 5. ledna 2016Dne 5. ledna 2016
 uplynulo 30 let od chvíle,  uplynulo 30 let od chvíle, 

kdy nás opustil náš kdy nás opustil náš 
drahý manžel, tatínek a dědeček drahý manžel, tatínek a dědeček 

pan Miroslav pan Miroslav MALÝMALÝ  
z Tištína.z Tištína.

 Kdo jste ho znali, vzpomeňte,  Kdo jste ho znali, vzpomeňte, 
prosím, s námi. Manželka prosím, s námi. Manželka 

Ludmila a syn Ludmila a syn 
Petr s rodinou.Petr s rodinou.

Dne 15. ledna 2016Dne 15. ledna 2016
 vzpomeneme  7. výročí   od úmrtí  vzpomeneme  7. výročí   od úmrtí 

pana Jana SOLDÁNApana Jana SOLDÁNA
 z Čechovic. z Čechovic.

Za tichou vzpomínku děkuje Za tichou vzpomínku děkuje 
manželka Ludmila, dcera Ilonamanželka Ludmila, dcera Ilona
 s rodinou a synové Jan a Luděk s rodinou a synové Jan a Luděk

 s rodinami. s rodinami.

Čas ubíhá a nevrací, co vzal, Čas ubíhá a nevrací, co vzal, 
ale láska, úcta a vzpomínkyale láska, úcta a vzpomínky

v srdcích žijí dál.

Dne 9. ledna 2016Dne 9. ledna 2016
 uplynul první smutný rok  uplynul první smutný rok 

od úmrtíod úmrtí
 paní Květoslavy  paní Květoslavy BALCAŘÍKOVÉBALCAŘÍKOVÉ

  z Mostkovic. z Mostkovic. 
Kdo jste ji znali, vzpomeňte Kdo jste ji znali, vzpomeňte 

s námi, děkuje dcera s námi, děkuje dcera 
Květoslava s rodinou.Květoslava s rodinou.

Dnes, tj. 11. ledna 2016Dnes, tj. 11. ledna 2016
 je to 30 roků,  je to 30 roků, 

ode dne, kdy zemřel ode dne, kdy zemřel 
Ing. Martin VINCENEC.Ing. Martin VINCENEC.
Stále vzpomíná manželka Stále vzpomíná manželka 
Soňa, syn Martin a dcera Soňa, syn Martin a dcera 

Andrea Šmídová s rodinami.Andrea Šmídová s rodinami.

Jen svíci hořící a hezkou kytici Jen svíci hořící a hezkou kytici 
Ti na hrob můžeme dát, chvíli Ti na hrob můžeme dát, chvíli 

postát a s láskou na Tebe vzpomínat.

Dne 12. ledna 2016Dne 12. ledna 2016
 jsme si připomenuli druhé výročí  jsme si připomenuli druhé výročí 

od úmrtí mého syna od úmrtí mého syna 
Martina Martina PETRŽILKYPETRŽILKY

 z Ptenského Dvorka.  z Ptenského Dvorka. 
S láskou v srdci vzpomíná S láskou v srdci vzpomíná 

maminka, sestra Katka maminka, sestra Katka 
s rodinou a sestra Lucie.s rodinou a sestra Lucie.

Dne 14. ledna 2016Dne 14. ledna 2016
 uplynou dva roky,  uplynou dva roky, 

kdy nás opustila naše milovanákdy nás opustila naše milovaná
 dcera, vnučka, neteř a sestřenice dcera, vnučka, neteř a sestřenice

slečna Michaela HREBEŃÁROVÁ. slečna Michaela HREBEŃÁROVÁ. 
Kdo jste ji znali, Kdo jste ji znali, 

vzpomeňte s námi.vzpomeňte s námi.
Tatínek s celou rodinou.Tatínek s celou rodinou.

Těžko se s Tebou loučilo,těžko je Těžko se s Tebou loučilo,těžko je 
bez tebe žít. Láska však smrtí  nekončí, bez tebe žít. Láska však smrtí  nekončí, 

v srdcích Tě navždy budeme mít.

Dne 15. ledna 2016Dne 15. ledna 2016
 vzpomeneme 1. smutné výročí,  vzpomeneme 1. smutné výročí, 

kdy nás navždy opustila naše kdy nás navždy opustila naše 
maminka, babička a prababičkamaminka, babička a prababička

 paní Pavlína CHROMÁ paní Pavlína CHROMÁ
 ze Štarnova. ze Štarnova.

Za tichou vzpomínku děkují dcery Za tichou vzpomínku děkují dcery 
Marie, Jana a Libuše s rodinami.Marie, Jana a Libuše s rodinami.

UZÁVÌRKA
ØÁDKOVÉ
INZERCE
v PÁTEK

15. ledna 2016
 ve 10.00 hodin

Dne 6.ledna 2016Dne 6.ledna 2016
  uplynulo 25 let   uplynulo 25 let 

od úmrtí mého tatínka od úmrtí mého tatínka 
pana Jaromíra FALTÝNKApana Jaromíra FALTÝNKA

  

a dne 25.dubna 2016a dne 25.dubna 2016
 uplyne 8 let od úmrtí mé maminky  uplyne 8 let od úmrtí mé maminky 

paní Jarmily FALTÝNKOVÉ.paní Jarmily FALTÝNKOVÉ.
Za tichou vzpomínku Za tichou vzpomínku 

všem známým, přátelům všem známým, přátelům 
a příbuzným děkuje syn a příbuzným děkuje syn 

s rodinou a dcery.s rodinou a dcery.

Oznamujeme všem příbuzným 
a známým, že nás navždy opustila
 paní Jindřiška ŘEZNÍČKOVÁ, 

rozená Krčová z Prostějova.
Pohřeb drahé zesnulé se koná 

13. ledna 2016 ve 12.00 hodin 
v Obřadní síni p. Makového

na ulici Brněnské 104

OZNÁ MENÍ

Děkujeme všem, Děkujeme všem, 
kteří vyprovodili kteří vyprovodili 

dne 21. prosince 2015dne 21. prosince 2015
 na poslední cestě  na poslední cestě 

pana Miloslava ZACHARA.pana Miloslava ZACHARA.
 Zarmoucená rodina Zarmoucená rodina

Děkujeme všem, Děkujeme všem, 
kteří se přišli rozloučit 

dne 6. ledna 2016
 s paní PhDr.  s paní PhDr. 

Olgou VYSLOUŽILOVOU.Olgou VYSLOUŽILOVOU.
Zarmoucená rodina.Zarmoucená rodina.

PODĚKOVÁNÍ

                       vzpomeòte 
                       na zesnulé
                NOVÌ 

v barevném
provedení

pouze

za 200 Kè
tel.: 582 333 433 tel.: 582 333 433 **  mob. 608 960 042mob. 608 960 042
e-mail: inzercee-mail: inzerce@@vecernikpv.czvecernikpv.cz

                                           vzvz
                                    nnnnnnn
               

Galerie umění Prostějov (bývalá G. 
Bašta) vykupuje a zdarma oceňuje 
veškeré obrazy a starožitnosti. Ne-
prodávejte překupníkům, ale odbor-
níkům za nejvyšší ceny. Školní 49, 
tel.: 608 805 775, J. Skácel.

Vykoupíme starožitný, ale jen starý 
nábytek a byt. doplňky, hodiny, ob-
razy,  koberce, lustry, lampy, sklo, 
porcelán, knihy pohlednice a další  
Provedeme  vyklízecí práce. Tel.: 
605 138 473

Aukční ceny ihned v hotovosti zapla-
tíme za kvalitní obrazy 17. - 20. století, 
zlaté a stříbrné mince, hodiny a hodin-
ky, zbraně, stříbrné předměty, šper-
ky a veškeré starožitnosti. Prosíme 
pouze kvalitní a hodnotné předměty, 
nejlépe celé sbírky či pozůstalosti.  
Info René Simon,  tel.: 736 127 661,
 simonrene@seznam.cz

Sběratel koupí stará plechová a ba-
kelitová autíčka i plastová na ovlá-
dání (bovden) dále různé mech.
hračky,ale i vláčky,panenky, hry, 
stavebnice atd. Tel.: 603 161 569

Koupím vířivou pračku Romo,
ledničku, WC- combi, dveře, okna, 
vařič, umyvadlo. T.: 608 539 783

KOUPÍM

Pila Otaslavice nabízí tvrdé palivové 
dříví – krácené. AKCE! Cena 500 Kč/
prms., vč. DPH. Doprava zajištěna. 
Tel.: 582 371 493 nebo 605 405 953

ZD Moravan Domamyslice 
Sad Mostkovice Prodej jablek 

Konzumní i do kvasu
(pro maloodběratele i velkoodběratele)

Po až pá: 7.00 do 15.00 hodin.
Tel.: 602 510 465

Prodej palivového dřeva, polena 33 
cm, metrovky, odřezky od pily. Cena od 
490 Kč/ m. Doprava zajištěna. Tel.: 
734 481 013

AKCE! Prodej bukového palivo-
vého dříví. Cena 500 Kč/prms. 
+ 15% DPH. Doprava zajištěna. Pila 
K+L Doloplazy. Tel.: 582 388 101

PRODÁM PALIVOVÉ DŘEVO TVR-
DÉ + MĚKKÉ  (PILINY+ZBYTKY 
DŘEVA) , MOŽNOST DOPRAVY. 
Bližší informace na  tel. čísle: 606 893 919, 
email:zouharhonza@email.cz

PRODÁ M

GR ATUL ACE

Dnes, tj. 11. ledna 2016
 se dožívá 83 let  se dožívá 83 let 

paní Eva JAKUBCOVÁpaní Eva JAKUBCOVÁ
z Krasic.z Krasic.

Hodně zdraví, štěstí a pohodyHodně zdraví, štěstí a pohody
 do dalších let přeje syn s rodinou  do dalších let přeje syn s rodinou 



Hned tolik exkluzivních 
nabídek pro ty, co hledají 

práci, vám nabízí naše 
speciální rubrika
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UZÁVÌRKA ØÁDKOVÉ INZERCE
v PÁTEK 15. ledna 2016

 ve 10.00 hodin

SEZNÁMENÍ
Najdu příjemnou rozumnou štíhlou 
ženu nad 60 let v okolí města s vlast-
ním domkem z vesnice. Řidičák vítán, 
auto  mám. Kutil 71 roků, výš. 175 cm, 
vitální. Pěkné žití spolu po celé roky ve 
zdraví a s láskou. Tel.: 776 210 670
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Stavební firma hledá pozemek pro 
výstavbu RD. PV a okolí 739 322 895

REALITNÍ KANCELÁŘ
VNB REALITY

Hlaváčkovo nám.1 (ATRIUM), 
Prostějov

Ing .Marie Vymazalová, 774 421 818
aktuálně NABÍZÍ:

BYT 1+1, OV/P, 45m2 v RK
BYT 3+1, DB/P, 74m2 1.360.000 Kč
RD Otaslavice 960.000 Kč 
RD Plumlov 1.350.000 Kč  
RD Držovice 1.575.000 Kč
RD Vrahovice 2.900.000 Kč
RD Plumlov, novost. 3.990.000 Kč
Pozemek 9.518 m2 Brodek u Pv
Ing. Zuzana Kučerová, 774 409 430

aktuálně NABÍZÍ:
BYT 3+1, Kralice n/H 1.090.000 Kč
RD 2+6, Brodek u Pv 1.890.000 Kč
RD 3+kk, 1800 m2, NOVOSTAVBA, 
Brodek u Konice 2.700.000 Kč
Pozemek, 1800 m2, Brodek u K.
 230.000 Kč
Pronájem  bytu 2+kk  6.000/měs.+ink.
PRO NAŠE KLIENTY HLEDÁME:
* BYTY 1+1, 2+kk, 2+1 v Prostějově
* BYT 3+1 do 1.500.000 Kč v PV
* Rodinné domy v PV a okolí
* Chaty, zahrady a pozemky
Více na:WWW.VNB-REALITY.CZ

Pronajmu od února byt 2+1, cihlový, 
Jezdecká ul. přízemí + sklep, RK ne! 
Tel.: 728 581 494

Pronajmu byt 2+1, cihlový, ve stře-
du města PV. Tel.: 724 913 390 

Prodáme cihl. družstevní byt 2+1 
u centra Prostějova s lodžií a vlast-
ním topením. Původní stav, možnost 
okamžitě bydlet. RK nevolat!!! Cena 
899 000 Kč. Tel.: 739 104 377

Pronajmu nový podkrovní byt 
2+kk o velikosti 55 m2, cena 9 
100,-Kč včetně inks., RK nevolat. 
Dlouhodobě, solidní jednání. Tel.: 
605 907 890

Sháním ke koupi byt 1+1, i původní 
stav, 773 513 220

Pronajmu garážové stání v bytovém 
domě, Krasická 360/53 od 1.3.2016. 
Tel.: 722 545 208

Koupím byt 1+1, 2+1. Telefon: 
774 101 818

Sháním ke koupi rodinný dům 
v okolí Prostějova. Tel, SMS na 
773 545 092

Koupíme dům v PV. Telefon: 
774 858 723

Prodám obchodní prostor v obci Pro-
tivanov, patrový, o výměře 612m2, 
cena: 800.000 Kč. Více info Kamil 
Koňařík, tel.: 602 192 583

Koupíme byt 1+1,spěchá. Hoto-
vost. Tel.: 774 421 818

Koupím dům  alespoň s malou za-
hrádkou . Tel. 792 284 168

Koupím jakýkoliv byt, nejlépe 2+1. 
Stěhuji se z OL. 792 273 285

Prodám  byt 3+1 v Pv (E. Beneše) 
v os. vl. o rozloze 82 m2,1. patro, pů-
vodní stav bytu, dům po rekonstruk-
ci.Cena  1 300 000 Kč, KR ne! Tel.: 
725 218 710 od 16.00-20.00 hod.

Pronajmu v centru města Prostějo-
va 2 obchody,  jeden 34 m2, druhý 
120 m2 , vhodné na cokoliv, povo-
lení vyřízeno i k občerstvení. Tel.: 
777 13 55 40

Pronájem bytu 2+1, 2+kk,3+kk, 
1+kk, nebytový prostor. Ceny od 
4000 Kč, kontakt 725 549 790, 
Vápenice 31, Pv

REALITY
Peníze pro všechny ihned při pod-
pisu! Zvýhodněné podmínky, žád-
né poplatky. Volejte: 775 02 12 12

!PENÍZE VŠEM! Úvěry, hypotéky, 
zástavy, exekuce.. od 8 věřitelů = vaše 
výhoda, konzult. zdarma 739 066 462, 
603 317 378

Půjčka od 5000 Kč
Stačí zavolat 
Přijedeme vyplatit ještě dnes
pracuji pro jednoho věřitele
Tel.: 736 772 043

Rychlá půjčka 5 - 20 000 Kč. Peníze
ještě dnes. Tel.: 603 218 330 

Poskytuji půjčky od 5 do 70 tisíc, 
rychlé a diskrétní jednání, vše až 
do domu, pro jednoho věřitele. 

Tel.: 605 507 236

POTŘEBUJETE RYCHLE PENÍ-
ZE A BANKA VÁM NEPŮJČÍ?
MY ANO !! VOLEJTE 739 429 448

FINANCE

STOLÁŘSTVÍ V. Jančík.
Výr. nábytku, dřev. oblož. a pergol, plov. 

podlahy. Domamyslická 104, PV.
www.stolarstvijancik.cz, 

Tel.: 604 820 358

 Opravy oděvů
Obuvi a batohů

Opravy deštníků
Broušení nůžky nože

Vedle knihkupectví u radnice
702 870 751

Provádíme také zcelování

Čištění kanalizací a odpadů
Odvoz fekálií

Tel.: 774 368 343

Stěhování bez pomoci zákazníka
a vyklízecí služby. Rychle, levně. 

Prostějov 604 389 367
Stěhování, vyklízení.

Tel.: 775 132 134

Provádíme rekonstrukce bytových 
jáder od A do Z, Tel.: 774 06 22 53  
ZIMNÍ AKCE  SLEVA  10%

STĚHOVÁNÍ, vyklízení Hájek, 
721 344 771. Práce strojem UNC, 
výkopové, terénní práce.

Dodání montáž a opravy žaluzií a sítí 
proti hmyzu. Tel.: 602 764 713

Zahrajeme  na svatbě, plesu apod. T.: 
608 539 783

SLUŽBY
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UŽ OPRAVDU
POSLEDNÍ ŠANCE

ZVÝHODNĚNÁ 
NABÍDKA PLATÍ 

i pro stávající abonenty. 
Od 15.1. bude cena 
předplatného 17 Kč.

VÍCE NA STRANĚ 28

Pro velký zájem čtenářů 
si můžete 

CELOROČNÍ
 PŘEDPLATNÉ

PROSTĚJOVSKÉHO
 Večerníku

zajistit za výhodnější cenu 
až do POLOVINY LEDNA



Přijmu číšníka, servírku do baru, 
tel.: 777 077 897

Přijmu řidiče na rozvoz pečiva. 
Info.: 582 342 095

Hledám pomocné dělníky na stav-
bu. Tel.: 774 989 007

Stavební firma se sídlem v Pv hle-
dá pro práci v okr. Pv  štukatéry a 
zároveň řidiče nákladního vozidla. 
Praxe v oboru vítána, dobré platové 
podmínky. Tel.: 608 984 766

Úklidová firma přijme spolehlivé 
pracovnice na zkrácené úvazky.
Kontakt: 582 345 379, 775 605 
121, volejte 8.-14. h

Firma na šití kožené konfekce v PV 
hledá obsluhu vyšívacího a sekací-
ho stroje, dobré platové podmínky 
+ stravenky. Kontakt 603 834 529

SOUKROMÁ Ř ÁDKOVÁ INZERCE
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Hledáme personál do exkluzivní 
herny v Prostějově. Požadujeme 
profesionalitu, loajalitu, čistý 
trestní rejstřík. Přednost mají 
uchazeči s praxí. Kontakt: tel. 774 
812 175 nebo 582 332 359.

Firma NEKR SERVIS s.r.o. v Dr-
žovicích přijme do TPP technic-
ko obchodního referenta/-ku, 
požadujeme vzdělání technické-
ho směru. Nástup možný ihned. 
Kontaktní osoba pan Hloušek tel.: 
777 743 604

Zprostředkování zaměstnání: Plumlovská 458/36, 796 01 Prostějov, KONTAKTNÍ TELEFON: 950 154 317, p. Kovaříková 
Bližší info na http://portal.mpsv.cz/sz/obcane/vmjedno/vmrozsir a na nástěnkách ÚP ČR-Prostějov ulice Plumlovská 36.

AKTUÁLNÍ NABÍDKA VOLNÝCH MÍST
 Pozice Plat (Kè) Provoz Kvalifikace Firma

HLEDÁTE PRÁCI?
NEPROPÁSNĚTE SVOJI ŠANCI...
Stálá rubrika PROSTĚJOVSKÉHO Večerníku a Úřadu práce ČR - Kontaktní pracoviště Prostějov 

elektrikář/-ka  90 Kč/hod. třísměnný střední odborné ŽOLÍKOVÁ PRÁCEPv
asistent/-ka 16 000 Kč jednosměnný úplné střední odborné ECO Finance Group
automechanici os.vozidel 20-30 000 Kč dvousměnný střední odborné Invest Trade, Čechovice
manipulační dělníci 65-70 Kč/hod. jednosměnný základní+praktická WISCONSIN  ENGINEERING
obsluha stroje 75 Kč/hod. dvousměnný střední odborné OBALIA Pv
památkář/-ka 16 440-24 750 Kč pružný vysokoškolské Statutární město Prostějov
pracovníci inf. systému       14-20 000 Kč jednosměnný úplné střední odborné Computer Media Pv
řidiči pro rozvoz jídel 80-90 Kč/hod. jednosměnný střední odborné SV Catering Pv
strážníci 14 000 Kč dvousměnný úplné střední odborné Statutární město Prostějov
strojírenští dělníci 12-15 000 Kč třísměnný základní+praktická Železárny Anahutte Pv
techničtí asistenti 19 000 Kč jednosměnný úplné střední odborné ALPER Pv
zámečník 72-75 Kč/hod. jednosměnný střední odborné Strojírenská společnost Pv
řidiči malých dodávk.autom. 10 000 Kč jednosměnný střední odborné MOPS Němčice nad Hanou   
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EXKLUSIV NABÍDKA PRACOVNÍCH MÍST
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SUDOKU

BÁDEJTE, KDO SE
SKRÝVÁ POD TOUTO TVÁŘÍ...SSS

OSMISMĚRKA

RANTL, RAJČE, ÚVAHA, HEREC, TVARY, TUŘÍN, FÚRIE, HYMNA, KRESLIT, 
OKURKA, JÍCEN, VLNKA, ÚMRTÍ, KADETI, TONÁDA, PERDA, LÁNEK, DRANC, 
ČINITEL, DŽBER, TRNČÍ, ŘÁDEK, PECEN, ARSEN

PLNO NOVINEK MÁ PRO VÁS ........

PRO VOLNOU CHVILICKU PRO VOLNOU CHVILICKU 
aneb luStETe, bádejte, hádejte..ˇ̌ˇ̌ ´́ ´́́

Ve druhém čísle pro rok 2016  vám v rámci projektu "MILUJEME VEČERNÍK" přinášíme podobu oddechové strany,
 při které můžete báječně relaxovat a ještě k tomu NĚCO VYHRÁT!

Vzhledem k vysoké oblíbenosti stávajících soutěží, kterou jste jako věrní čtenáři prokazovali po celé předchozí roky, 
najdete i v těchto vydáních kvintet tradičních možností. Také dnes máte za úkol rozpoznat fotografii jisté známé osob-

nosti veřejného života, jež je graficky mírně "poupravena", námi zachycený objekt z města Prostějova, nechybí stále oblí-
benější bádání s čísly, ani hrátky s písmenky a pochopitelně klání nejtradičnější - křížovka. A když se na vás usměje trošku 

toho štěstíčka, máte šanci získat nějaký ten bonus navíc. Proto neváhejte, luštěte, bádejte, hádejte a hlavně bavte se !
Správné odpovědi nám můžete i nadále zasílat na známou emailovou adresu SOUTEZE@VECERNIKPV.CZ, 

volat na ještě známější číslo 582 333 433, případně psát SMS na 608 960 042.
Řešení nám také můžete zaslat na adresu Olomoucká 10, Prostějov a to  do ČTVRTKU 14. ledna 2016,

12:00 hodin, pokud není u některého z klání uvedeno jinak!

správné odpovìdi a vylosovaní výherci z èísla 01/2016:
KDE V PROSTĚJOVĚ NAJDETE

  správně: vyhrál/-a                    
Sadova 12 Alena POLÁKOVÁ, Brodek u Prostějova 39 

Výherce získává: POUKAZ na 3 kg medu od Včelařství Jelínek.

BÁDEJTE, KDO SE SKRÝVÁ POD TOUTO TVÁŘÍ...
 správně: vyhrál/-a                    
Tomáš Bureš Zbyněk HOŠŤÁLEK, Stroupežnického 17, Pv 
Výherce získává: POUKAZ v hodnotě 500 kč na ošetření pleti..

OSMISMĚRKA
 správně: vyhrál/-a                     
ASLANO  Markéta DOLEŽELOVÁ, Plumlov 61
Výherce získává: KUPON na konzumaci v hodnotě 400 Kč,

který věnovala palačinkárna PALL  A  CHINKY.

SUDOKU
 správně: vyhrál/-a                    
2,1,1,6 Hana STEJSKALOVÁ, Libušinka 4, Prostějov

Výherce získává: RODINNÉ VSTUPNÉ na Novocirkusové
                                        pojetí romeo a julie od MK Litovel 

KŘÍŽOVKA
 správně: vyhrál/-a                      

Ateliérové focení a výroba obrazů Jaromír PŘIKRYL, Okružní 75, Prostějov
Výherce získává: POUKAZ na výrobu obrazu na plátně v ceně 500 Kč,
                                           který věnoval partner dnešního kola Grafikstar..

Šťastní jmenovaní si mohou své výhry jako už tradičně vyzvedávat
 v redakci Večerníku, pokud speciálně není určeno jinak.

T
V

SUSU
DODO
KUKU

  KDEKDE  V PROSTĚJOVĚ V PROSTĚJOVĚ NAJDETENAJDETE

ˇ̌

Naše dnešní otázka již tradičně zní: 
Kde je k vidění objekt na  uvedeném snímku?

Kdo je na fotografii?  Tentokrát jsme zabrousili

do POLITIKY a graficky lehce poupravili

první ženu prostějovské radnice...

Výherce získá RODINNÉ VSTUPNÉ
na Novocirkusové pojetí ROMEO A JULIE 

od MK LITOVEL
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Výherce získá POUKAZ v hodnotě 400 Kč 
od Zdravotnických potřeb VELEBOVÁ.

...s námi po cestách 
ŠAMPIONŮ

Výherce získá DÁRKOVÉ PŘEDMĚTY
v hodnotě 400 Kč od partnera TK PLUS.

Výherce získá POUKAZ v hodnotě 200 Kč
NA KONZUMACI a 200 Kč na POČÍTAČOVÝ 
KOUTEK, který věnovala kavárna AVATARKA.
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Výherce získá POUKAZ v hodnotě 400 Kč
 od firmy PONOŽKY OD MARUŠKY.
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Správně vyluštěná tajenka ze silvestrovského speciálu, který byl součástí vydání 52/2015:
OBJEDNEJ  SI  CELOROČNÍ  PŘEDPLATNÉ  VEČERNÍKU
 A  MŮŽEŠ  VYHRÁT  DESET TISÍC  KORUN 
Ze správně došlých odpovědí jsme vylosovali výherkyni:
Hana Stejskalová, Libušinka 4, Prostějov,
Která získává celoroční předplatné ZDARMA. Kontaktuje redakci Večerníku!

SILVESTROVSKÁ KŘÍŽOVKASILVESTROVSKÁ KŘÍŽOVKA



 Kino METRO 70 
Školní 1, Prostějov 

pondělí 11. ledna
17:30 Sázka na nejistotu
americké drama
20:00 Osm hrozných
americký western
úterý 12. ledna
17:30 Sázka na nejistotu
20:00 Opuštěný vesmír
Art film - dokument ČR
středa 13. ledna
17:30 Sázka na nejistotu
20:00 Sázka na nejistotu
čtvrtek 14. ledna
17:30 Muzikál aneb Cesty ke štěstí
český hudební a taneční film
20:00 Muzikál aneb Cesty ke štěstí
pátek 15. ledna
15:30 Ledová sezóna
americký animovaný film
17:30 Muzikál aneb Cesty ke štěstí
20:00 Revenant: Zmrtvýchvstání
americký western
sobota 16. ledna
15:30 Ledová sezóna 
17:30 Muzikál aneb Cesty ke štěstí
20:00 Revenant: Zmrtvýchvstání
neděle 17. ledna
15:30 Ledová sezóna
17:30 Muzikál aneb Cesty ke štěstí
20:00 Revenant: Zmrtvýchvstání

Kino klub
DUHA

Školní 4, Prostějov  
Středa 13. ledna
15:00 Bio Senior: 
Prázdniny v Římě
americko-italský film
Sobota 16. ledna
15:00 Vzpoura hraček
pásmo pohádek ČR
17:30 Paddington
koprodukční rodinný film
20:00 Věčně mladá
americký romantický film

MÌSTSKÉ DIVADLO 
PROSTÌJOV

ADLO
 

Vojáčkovo nám.1, Prostějov
čtvrtek 14. ledna
18:00 Pohádky pro neposlušné děti 
          a jejich starostlivé rodiče

Knihovna
úterý 12. ledna 
9:00 hodin  SENIOR KLUB
Při kávě, a bylinkovém čaji se ohlédne-
me za loňským rokem, zavzpomínáme 
na zajímavé přednášky a výlety, kterých 
jsme se zúčastnili, prohlédneme si foto-
grafie z nich a dozvíme se, co nás čeká 
v novém roce.
středa 13. ledna 
17:00 hodin KLAUN
MEZI UPRCHLÍKY 
Jan Šprynar, zdravotní klaun a herec, 
se podělí o svoje zážitky z uprchlických 
táborů v Srbsku a na dalších místech, 
kudy proudí uprchlíci do Evropy.
čtvrtek 14. ledna
15:00 - 17:00 hodin PORADNA SOS
Máte spotřebitelský problém, a neví-
te, kam se obrátit? Každý sudý týden, 
vždy ve čtvrtek se v Městské knihovně 
Prostějov koná „ Poradna pro spotře-
bitele“.

kavárna Galerie
Národního domu

Školní 49, Prostějov
do 28. ledna 2016
JANA BAYEROVÁ: OBRAZY

Zámek Prostìjov
Pernštýnské nám. 8, Prostějov

do 23. ledna 2016
V. MEMORIÁL LUĎKA MAŘÁKA
výstava Spolku prostějovských fotografů
 (sál RIC)

 Muzeum a galerie
  v Prostìjovì
Hlavní budova, nám. T. G. Masaryka 2
do 31. ledna 2016 
SKVOSTY ČESKÉ KRAJINOMALBY
vernisáž výstavy mistrů české krajinomalby.
do 31. ledna 2016 
SKLO A BARVA 
vernisáž výstavy Filipa Nízkého
od 14. ledna 
CHLÉB ZA BŘICHEM NECHODÍ
aneb jak se břicho k chlebu dostane
Výstava seznámí návštěvníka s tím, 
co všechno musel člověk v minulosti 
vykonat, aby na stole zavoněl dobrý 
chléb. Dozví se nejenom to, jak se hos-
podařilo na poli, zpracovávalo obilí, ale 
také jak se nyní obdělává půda a šlechtí 
obiloviny.

Špalíček, Uprkova 18  
do 31. ledna 2016
VÝSTAVA HISTORICKÝCH
PŘÍBORU A PANENEK  
Zajímavé exponáty ze soukromé sbírky 
Aleny Čechové doplňují výstavu Mag-
dalena Dobromila Rettigová a Vánoce 
v měšťanské rodině

 Galerie U Hanáka
Školní 24, Prostějov

do 23. ledna 2016
FOTOKLUB PROSTĚJOV 
„VII. klubová výstava“

FILMOVÉ, DIVADELNÍ FILMOVÉ, DIVADELNÍ 
    OKÉNKO     OKÉNKO A VÝSTAVYA VÝSTAVY

aneb, co se aneb, co se kde děje…kde děje…

Pondělí 11. ledna 2016
www.vecernikpv.czzveme vás...20

KDE SE CO DÌJE?
SVÉ NÁMĚTY, POZVÁNKY 

NA AKCE NÁM VOLEJTE, PIŠTE
582 333 433 , 608 960 042, 

VECERNIK@PV.CZ

TTIPIP Večerníku

Máte doma dítě, které se dloubá v nose, je zapomnětlivé, leni-
vé, lakomé nebo hubaté? Hledáte dobrou polepšovnu, která 
vaše dítě zachrání před celoživotní neposlušností? Už nehle-
dejte! Z této knihy se vaše dítě konečně dozví, co ho čeká, když 
bude neposlušné! Na programu je 100. titul LiStOVáNí!
Legendární slovenské „Pohádky pro neposlušné děti a jejich sta-
rostlivé rodiče“ od autorů Dušana Taragela a Josef „Danglár“ Gert-
liho, má tisíce nadšených fanoušků, ale také stejně mnoho odpůrců. 
A právě tento bestseller uvede projekt LiStOVáNí jako svou jubilej-
ní stou premiéru a titul. 
Můžete se tedy opět těšit na Lukáše Hejlíka jako profesora Herma-
na Kostižera, který vám představí neposluchy jako například Věrku 
Hollou, co se neustále dloubala v nose, zapomnětlivého Pavlíka 
Oubrama, žravého Alánka Novotného nebo například Leničku Ja-
níkovou, která neustále žalovala. A klidně vezměte i své neposedné 
děti, na místě totiž proběhne test poslušnosti...

  KDY: ÈTVRTEK 14. LEDNA, 18:00 HODIN
  KDE: MÌSTSKÉ DIVADLO PROSTÌJOV (jevištì za oponou)

BASKETBAL:

Sobota 16. ledna:
14.00: Orli Prostějov – TJ Sokol Pražský (13. 
kolo extraligy kadetů, hala Sportcentra Pv).
Neděle 17. ledna:
10.00: Orli Prostějov – Sokol Písek Sršni 
(14. kolo extraligy kadetů, hala Sportcen-
tra Pv).

FLORBAL:

Sobota 16. ledna:
8.30: 11. kolo Olomoucké ligy mužů (týmy 
TJ Sokol Kostelec na Hané-HK „B“, FBC 
Spartak Přerov „C“, FBC Mohelnice „B“, 
FBC Cannibals Lipník, FbC Asper Šum-
perk „B“, SH v Kostelci na Hané).

LEDNÍ HOKEJ:

Sobota 15. ledna:
10:45: LHK Jestřábi Prostějov – HC Olo-
mouc „A“ (3. kolo krajské ligy přípravek roč-
níku 2006, zimní stadion Pv).
Neděle 16. ledna:
10:15: minihokej (9. turnaj ročníku 2007, 
zimní stadion Pv).

VOLEJBAL:

Neděle 17. ledna:
11.00 a 15:00: VK Agel Prostějov – TJ Os-
trava (19. a 20. kolo extraligy juniorek, hala 
Sportcentra DDM Pv).
9.00 a 13:00: VK Agel Prostějov – TJ Os-
trava (19. a 20. kolo extraligy kadetek, hala 
Sportcentra DDM Pv).

Brodecké véšlap
Druhý ročník turistické akce by se měl 
konat v sobotu 16. ledna v Brodku 
u Konice.

Na králíky do Vyškova
ZO ČSCH Vyškov pořádá v sobotu 
16. ledna 2016 Prodejní výstavu krá-
líků v chovatelském areálu u vlako-
vého nádraží Vyškov.Otevřeno pro 
veřejnost je po posouzení králíků od 
11:00 do 15:00 hodin. Máte možnost 
si nakoupit nový chovný materiál do 
svých chovů.Info na tel.: 608 456 330, 
e-mail: jana1jiraskova@seznam.cz.

akce
v regionu...
Divadlo v Němčicích

 láká na pohádku 
s písničkami

Tuto neděli 17. led-
na od 15:00 ho-

din v sále kina Oko bude k vidě-
ní pohádka s písničkami O Hon-
zovi a hloupé víle Rozárce. V rámci 
deváté sezóny Divadelních nejen pátků 
se tak představí divadelní soubor z Kro-
měříže. Půjde o druhé nedělní předsta-
vení určené zejména dětem. V příběhu 
se bude Honza pomocí Kašpárka sna-
žit uniknout kouzelné moci lesních vil 
a zachránit svou milou. Pokud vás za-
jímá, zda se jim podaří přelstít starého 
Hejkala, odolat vílím tanečkům a jak je 
to s hloupostí víly Rozárky, pak přijďte 
a uvidíte.

  KLUZIŠTĚ 

                        Prostějov
nám. T.G.Masaryka

DENNĚ  9:00 - 21:00 hodin

ŠTĚTĚŠTĚ

POHÁDKY PRO NEPOSLUŠNÉ DĚTI 
A JEJICH STAROSTLIVÉ RODIČE

Multikulturní centrum Mozaika
Raisova 1159, Prostějov

Multikulturní klub rodičů a dětí pra-
videlně v pondělí a čtvrtek od  9:30 do 
11:30 hodin 
Ve čtvrtek 14. ledna 2016 se koná před-
náška JAK OCHRÁNIT NEJEN SEBE 
(přednáší J. Adámková a T. Greplová, 
Městská policie, Prostějov). Nikdo se ne-
chce stát obětí zlodějů a podvodníků. Jak se 
chovat a na co si dávat pozor, to je možné 
se dozvědět na setkání se strážníky městské 
policie, kteří poskytnou nejrůznější rady 
a informace na daná témata. Přednáška do-
plněna videoprojekcí.

MC Cipísek 2015 
MÍČOVÉ HRY IN ENGLISH – je 
vám 10 až 14 let a rádi hrajete volejbal, 
nebo basketbal? A chcete si u toho ještě 
procvičit angličtinu, francouzštinu, nebo 
španělštinu? Přihlašte se na míčové 
hry s našimi dobrovolnicemi Marion 
a Elenou. Hrát se bude každou středu 
od 15:00 do 16:30 hodin. Stále jsou 
ještě volná místa. Přihlásit se můžete na 
e-mailu  info@icmprostejov.cz

KŘESŤANSKÉ MATEŘSKÉ CEN-
TRUM MATKY MARKÉTY – set-
kávání rodičů s dětmi. 
každé pondělí a středa od 9:00 do 
12:00 hodin nabízí rodičovské inspi-
race, přednášky, hernu pro děti a tvůrčí 
a pohybové činnosti. 
PRVNÍ ŠKOLIČKA - je dopolední 
kroužek typu miniškolky, určený 
rodinám s dětmi od 2 do 4 roků. 
Usnadňuje přípravu na nástup do MŠ. 
Koná se každý čtvrtek od 8:30 do 
11:30 hodin ve vnitřních, i venkov-
ních prostorách Centra pro rodinu 
v Krasicích. – dopolední kroužek typu 
miniškolky, určený rodinám s dětmi od 
2 do 4 roků. E-mail:cprpv@seznam.cz

RÙZNÉ…
Svaz tělesně postižených v ČR, o. s.

nabízí k zapůjčení kompenzační pomůcky, 
např. polohovací lůžka, ortopedické vozíky, 
chodítka aj. Služby jsme rozšířili i o rozvoz 
pomůcek. Bližší informace v kanceláři č. 106 
nebo na tel. č. 588 008 095, 724  706  773

Půjčovna rehabilitačních a kompenzačních 
pomůcek LAZARIÁNSKÉHO SERVISU 
PV, Hacarova 2, zajišťuje ortopedické 
vozíky, WC křesla, chodítka – pevná, pojízd-
ná, podpažní, servírovací stolky a polohovací 
lůžka (mechanická, elektrická). Kontakt po 
telefonu pí. V. Zapletalová 776 054  299 

Regionální pracoviště TyfloCentra Olo-
mouc v Prostějově nadále poskytuje služby 
nevidomým a slabozrakým občanům na 
adrese: Kostelecká 17, Prostějov.

SVAZ NESLYŠÍCÍCH 
A NEDOSLÝCHAVÝCH, 

Svatoplukova 15, Prostějov 796 01
I v roce 2016 nabízíme možnost využít 
služeb našeho zařízení. Kromě odborného 
sociálního poradenství také zajištění baterií 
do sluchadel a drobného příslušenství ke 
sluchadlům (hadičky, čistící tablety, či ušní 
tvarovky různých velikostí). Zároveň vás 
upozorňujeme na změnu telefonního čísla 
poradenského zařízení: 775 549 777. 

Taneční škola Šárky Milarové pořá-
dá Taneční kurzy pro dospělé.Zahájení 
v pátek  8.ledna 2016 v 19.30 - začátečníci,  
ve čtvrtek 14.ledna 2016 v 18.00 - pokro-
čilí. Pokračovací kurz pro středoškoláky 
začíná v pátek 8.ledna 2016 v 16.30 . Info: 
www.tanecni-prostejov.cz, tel. 602 966 222. 

Až do 29. února 2016  potrvá výstava 
Věry Hejdové: UMĚNÍ A ELEGANCE 
KAROSERIE v Galerii S (Střední odbor-
ná škola, náměstí E. Husserla 1, Prostějov).

CO, KDY, KDE CO, KDY, KDE aneb informace, akce, 
události a pøednášky z vašeho okolí…

BRUSLENÍ 
VEŘEJNOSTI

Úterý  12.1.Úterý  12.1.  09.00 - 10.0009.00 - 10.00
Pátek  15.1.Pátek  15.1. 17.15 - 18.15 17.15 - 18.15
Neděle  10.1.Neděle  10.1. 13.30 - 15.30 13.30 - 15.30

Režie:  I. Novák
Hrají: R. Brzobohatý, J. Kemr, J. Hanzlík, 
H. Maciuchová, O. Kaiser, K. Macháčková, 
O. Vízner, I. Janžurová, P. Nárožný, J. Somr, 
M. Zounar, J. Lábus, P. Skarke, J. Ptáčník, T. 
Medvecká, R. Rázlová, S. Beneš, B. Prokoš, 
R. Schránil, Č. Řanda
Pokladní Helena tká jemné sítě kolem Emi-
la, kterého definitivně opustila žena Lída. 
Na Janově pracovišti se objevují problémy. 
Hampl, člen jeho brigády a ve volném čase 
estrádní kouzelník, nedokázal nechat bez 
povšimnutí zbytky benzínu v cisternách. 
A Jan mu uděluje lekce i za absence. Jeho 
syn Pepa zatím tajně plánuje stěhování celé 

rodiny do většího bytu. Doufá, že mu otec 
s rodinou finančně vypomůže. Netuší, že 
Jan se stal majitelem zahrádky v železničář-

ské kolonii. Martin se zamiloval do zpěvač-
ky a kolem výpravčí Lídy se začíná podezře-
le často objevovat právník dr. Šesták.

NEDĚLE
       17.1.2016
    11:05 HODIN

TIP 
k obrazovcek obrazovce

DYNASTIE NOVÁKŮ
Seriál ČR (1982) - 3. díl

LHK JESTŘÁBI PROSTĚJOVLHK JESTŘÁBI PROSTĚJOV
HC BENÁTKY NAD JIZEROUHC BENÁTKY NAD JIZEROU

Pozvánky na utkání WSM ligyPozvánky na utkání WSM ligy

středa 13.1. od 18:00 hodin

LHK JESTŘÁBI PROSTĚJOVLHK JESTŘÁBI PROSTĚJOV
ČEZ MOTOR ČESKÉ BUDĚJOVICEČEZ MOTOR ČESKÉ BUDĚJOVICE

Zimní stadion v ProstějověZimní stadion v Prostějově
sobota 16.1. od 17:00 hodin

 15.1. REPREZENTAČNÍ PLES Městské divadlo v Prostějov
 Střední škola designu a módy Prostějov
 15.1. PLES Kulturní dům Kralice na Hané
   Prostějov venkov o.p.s.
 15.1. MATURITNÍ PLES  Společenský dům Prostějov
 Střední zdravotnická škola Prostějov
 16.1. HASIČSKÝ PLES Sokolovna Čechovice
   SDH Čechovice
 16.1. MATURITNÍ PLES Městské divadlo Prostějov
 Art Econ-střední škola s.r.o. 
 16.1. MYSLIVECKÝ PLES Kulturní dům Lipová
 Myslivecký spolek Lipová
 16.1. SOKOLSKÝ PLES Sokolovna Mostkovice
 TJ Sokol Mostkovice

PLESY
v Prostějově a jeho okolívvv

Foto: archív Večerníku

ZIMA JE TUZIMA JE TU
HLEDEJ NÁS I NA WEBUHLEDEJ NÁS I NA WEBU

WWW.VECERNIKPV.CZWWW.VECERNIKPV.CZ

UŽ OPRAVDU POSLEDNÍ ŠANCE
   MÍT VEÈERNÍK JEN ZA 15 Kè

            str. 13



●● Pro všechny, kdo si oblíbili vo-
jenský újezd Březina, nebo v jeho 
okolí bydlí, připravila armáda ne-
milé překvapení. Do lesů už se od 
ledna 2016 nesmí. Povolenku zís-
kají jen lesníci a zemědělci.

●● Náhradní termín nesehraných 
duelů prostějovských basketbalo-
vých juniorek ve Strakonicích a na 
Spartě zatím nebyl stanoven, ten-
to kalendářní rok začnou mladé 
hráčky o nejbližším víkendu 
v Hradci Králové a Trutnově.

●● Všechny silnice na Prostějov-
sku jsou podle vyjádření silničářů 
sjízdné. A to i přes ledovku, která 
zasáhla region o uplynulém ví-
kendu. 

●● Bývalý Jestřáb Šimon Anton-
čík začal obrat Kobry Praha proti 
vedoucímu Kolínu a tým z Braní-
ku nakonec zvítězil 4:3, v západní 
skupině druhé ligy se při výhře 
13:4 nad Kláštercem trefil i nym-
burský Aleš Knesl.

●● Do stylového prostředí mu-
zea kočárů se v pátek vydali lidé 
v Čechách pod Kosířem. Obyva-
telé obce, ale také všichni milov-
níci hudby, si mohli vychutnat už 
tradiční tříkrálový koncert.

Naleznete
uvnitř

●● Výstava prostějovských foto-
grafů se v prostějovském zámku 
pomalu chýlí ke konci. strana 24

ESKÁČKO
STARTUJE

GAMBOVÁ
TO NEBALÍ

VZPOMÍNKA
NA L. MAŘÁKA

●● Už tuto středu zahájí fotbalisté 
Prostějova zimní přípravu. Kdy 
odehrají první zápas? strana 29

●● Exkluzivní rozhovor se sme-
čařkou VK Agel Prostějov, která 
„chytá“ formu. strana 32

JEDNOU
VĚTOU

Po n d ě l í  1 1 .  l e d n a  2 0 1 6

Číslo 2•Ročník 20

MILUJEMEVEČERNÍK

MILUJEMEVEČERNEEEEEE ÍK

I JE E

navštivte stále více oblíbenější
internetové stránky www.vecernikpv.cz

SPORT
KULTURA
SPOLEČNOST

®
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ŠLÁGR VEČERNÍKU - ŠIPKY

PROSTĚJOV Rivalita mezi Prostějovem 
a Olomoucí je zvláště na sportovních kolbištích 
dobře známá. Hokejové a fotbalové souboje 
zástupců dvou sousedících měst mají vždy 
velký náboj. Nejinak tomu je i v elektronických 
šipkách. V elitní krajské soutěži, Extralize UŠO, 
bojují o prvenství zástupci obou měst - Tygři 
Prostějov a Sharks Olomouc.
Obě družstva doposud v probíhající sezóně neztratila jediný bod 
a právě v pátek 15. ledna je čeká vzájemný souboj. V lepší výchozí 
pozici jsou zatím Tygři, kteří mají odehraný jeden zápas navíc, tudíž 
drží před svým pronásledovatelem tříbodový náskok.
Prostějovští Tygři se opírají o výkony své jedničky Pavla Paděry, jenž 
patří v individuálních statistikách soutěže mezi absolutní krajskou 
špičku. Žraloky zase táhne Ondra Rédl. Sestavu Tygrů dále tvoří 
kapitán Robert Vymlátil, Roman Šmíd, Jiří Mlčoch, Tomáš Navrátil, 
Petr Grulich a Petr Toufar. „Naše síla spočívá v individuální hráčské 
kvalitě a pevných nervech. Bereme jedině vítězství,“ burcuje před 
šlágrem Robert Vymlátil. 
Prestižní duel se koná v pátek 15. ledna od 18:00 hodin v Restauraci 
TABOO na Olomoucké ulici v Prostějově. Jste zváni!    (zv)

Pro aktuální tabulky a výsledky šipkařských soutěží
otočte list na stranu 22.  
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BYLI  JSMEBYLI  JSME

U TOHOU TOHO

TYGŘI se chystají
na olomoucké žraloky

Repro Česká televize

JSME JEDNA RODINA

www.facebook.com/vecernikpv

Řekni svým přátelům, že už jsi taky s náma

Oblíbený poøad
Èeské televize
zabrousil na Hanou

POŠŤÁK POŠŤÁK 
ONDRA LOVÍONDRA LOVÍ

V PROSTĚJOVĚV PROSTĚJOVĚ
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• PRO VELKÝ ZÁJEM ČTENÁŘŮ SI MŮŽETE
   CELOROČNÍ PŘEDPLATNÉ
• PROSTĚJOVSKÉHO VEČERNÍKU ZAJISTIT 
• ZA VÝHODNĚJŠÍ CENU JEN DO POLOVINY LEDNA

SOUTĚŽTE
O DESET TISÍC KORUN

V HOTOVOSTI!

Ze studentů Ze studentů „Švehlovky“„Švehlovky“ jsou  jsou 
od soboty oficiálně maturantiod soboty oficiálně maturanti

PROSTĚJOV Velkou slavnostní událost zažili uplynulou sobotu studenti nejvyšších ročníků Švehlovy střední školy po-
lytechnické Prostějov. Na pódiu Městského divadla byli za přítomnosti plného hlediště rodinných příslušníků a přátel 
povýšeni do řad maturantů roku 2016. Šerpy obdrželi z rukou svých třídních učitelů, přičemž je doprovázel mohutný 
potlesk stejně, jako tomu bývá při divadelních představeních. Zde se ovšem zdaleka nejednalo o divadlo, ale o skutečný 
zlomový životní okamžik.  Ozdobeni šerpami byli v sobotu studenti tříd 4. A /TCH oboru Analýza potravin, 4. AT oboru Au-
totronik a 2. PA nadstavbového studia oboru Podnikání. „Právě jsem přemýšlel nad tím, že je to už pětatřicet let, co jsem sám ma-
turoval. A rozhodně je to okamžik, na který se celý život nezapomíná. Během své pedagogické praxe mám již mnoho let možnost 
pohlížet na tuto slavnostní událost z druhé strany, ale vždycky maturitu prožívám společně se studenty,“ poznamenal Radomil 
Poles, ředitel školy. Zároveň připojil svoje poděkování všem sponzorům za finanční podporu. 
 >>> celou reportáž včetně fotogalerie najdete na www.vecernikpv.cz

Foto: Pavla Vašková       

 #VECERNIKPV.CZ

‚BURY' KOZLEM!‚BURY' KOZLEM!

PROSTĚJOV Dlouho nečekal! Krátce poté, co se fotbalový brankář Tomáš Bureš rozhodl skončit 
v třetiligovém 1.SK Prostějov, dostal divizní nabídku. „Na jaře budu chytat v Kozlovicích,“ potvrdil 
Večerníku zákulisní informace populární gólman. „Zavolal mi trenér Kozlovic Roman Matějka. 
Slovo dalo slovo a domluvili jsme se. Byl jsem se už tam podívat a prostředí se mi velmi zamlou-
valo,“ popsal Bureš, jak se všu událo. Od vedení eskáčka má odchod slíben, tudíž žádné komo-
likace v přestupových tahanicích se neočekávají a „Bury“ tak bude v jarní části probíhající sezony 
2015/2016 hájit barvy klubu z předměstí Přerova, jenž je v divizní skupině D po podzimu na desáté 
příčce.    (zv)

Foto: koláž Večerníku

EXKLUZIVNĚ
EXKLUZIVNĚ



Hopmanův pohár
Česko - Ukrajina 1:2 (Karolína Plíšková - Svitolinová 5:7, 2:6; Veselý - Dolgopo-
lov 5:7, 6:7 (3:7); Veselý, Plíšková - Dolgopolov, Svitolinová 6:3, 6:1)
Česko - USA 1:2 (Veselý - Sock 6:4, 2:6, 6:7 (3:7); Karolína.Plíšková - Duvalová 4:6, 
6:1, 6:4; Veselý, Karolína Plíšková - Sock, Duvalová 6:7 (5:7), 6:4, 7:10)

ATP Tour - Dauhá, muži
Dvouhra - 1. kolo: Berdych (3) - Sta-
chovskij (Ukr.) 7:5, 6:4. 2. kolo: Berdych 
- Džumhur (Bosna) 6:0, 6:4. Čtvrtfinále: 
Berdych (3-ČR) - Edmund (Brit.) 6:3, 
6:2. Semifinále: Berdych - Djokovič (1-
Srb.) 3:6, 6:7.

ATP Tour - Čennaí, muži
dvouhra muži: 1. kolo: Rosol - Giraldo 
(Kol.) 6:3, 6:4. 2. kolo: Rosol - Paire (3-
Fr.) 5:7, 5:7.

WTA Tour - Šen-čen, ženy
Šen-čen, dvouhra: 1. kolo: Smitková - 
Gibbsová (USA) 0:6, 2:6; Kvitová (2) 
- Čeng Saj-saj (Čína) 2:6, skreč.

WTA Tour - Sydney, ženy
Dvouhra: 1. kolo: Karolína Plíšková (5) - 
Ivanovičová (Srb.) 6:4, 6:2

www.
vecernikpv.cz

Sportovní sumáø
 * výsledky * statistiky * tabulky
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„Řekli jsme si, že musíme víc zabrat „Řekli jsme si, že musíme víc zabrat 
a výhra by sama nepřišla.“a výhra by sama nepřišla.“
  trenér Prostějova Zbyněk CHOLEVAtrenér Prostějova Zbyněk CHOLEVA
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Dohrávka 22.kola: Ústí nad Labem - Opava 78:75 (20:24, 42:44, 59:62). Nejvíce bodů: 
Kendrid 21, Barham 16, Pecka 12 - Gniadek 20, Cvek 17, Jurečka 11.
23. kolo: Kolín - Děčín 71:82 (24:21, 43:44, 58:62). Nejvíce bodů: Skinner 14, Bakič 13, 
Machač 11 - Vyoral 21, Jelínek 11, Stria 10 * Pardubice - Opava 67:69 (23:17, 33:31, 52:43). 
Nejvíce bodů: Wall 19, Pandula 17, Švrdlík 13 - Šiřina 24, Blažek 14, Kvapil a Lyčka po 9 * Svitavy 
- Jindřichův Hradec 86:77 (17:16, 36:35, 62:59). Nejvíce bodů: J. Jones 26, Doaks 18, Barker 
16, Teplý 12 - Lamar 20, Šoula 18, Zuzák 15, P. Novák 11 * Ústí nad Labem - USK Praha 66:74 
(19:19, 43:40, 58:57). Nejvíce bodů: Barham a Abercombie po 18, Kendrid a Pecka po 9 - J. 
Bohačík 24, Josipovič 14, Feštr 12, Slavík 11.
24. kolo: USK Praha - Pardubice 93:89 po 2. prodl. (19:17, 28:33, 48:54, 67:67, 77:77). 
Nejvíce bodů: J. Bohačík 20, Michal Mareš 14, Feštr a Josipovič po 12, Křivánek 11 - Autrey 33, 
Wall 15, Švrdlík 13 * Ostrava - Ústí nad Labem 77:67 (20:19, 36:33, 56:52). Nejvíce bodů: 
Bratčenkov 21, Igrutinovič 20, Číž 13, Kerr 12 - Barham 16, Pecka 15, Abercrombie 12 * Jindři-
chův Hradec - Kolín 88:80 (22:15, 39:44, 61:62). Nejvíce bodů: Zuzák 21, Manley 16, Lamar 
11, Šoula, P. Novák, White a Vošlajer po 10 - Ličartovský 23, McEachin 14, Bakič 12 * Děčín 
- Brno 90:83 (28:16, 47:39, 70:58). Nejvíce bodů: Vyoral a J. Houška po 14, Bosák 12, Stria 
10 - A. Jones 23, Křemen 16, Egwuonwu 14 * Opava - Svitavy 95:78 (26:21, 45:44, 72:60). 
Nejvíce bodů: Jurečka 31, Gniadek 18, Cvek 15, Šiřina 10 - Doaks 26, Barker 17, Bruinsma 9.

DALŠÍ VÝSLEDKY 

Český pohár, 5. kolo, 13. ledna, 18:00: USK Praha - Děčín, Litoměřice - Nymburk B 
(21.1., 19:30), Radotínský SK - Kolín (13.1., 20:00), Hradec Králové - Prostějov, J. Hradec 
- NH Ostrava, Svitavy -  Opava
25. kolo, sobota 16. ledna, 18.00 hodin: BOHEMILK Tuři Svitavy – USK Praha Lions 
mmcité Brno – Jindřichův Hradec (18.30), SLUNETA Ústí nad Labem – Ariete Prostějov 
(neděle 17.1., 17.00), GEOSAN Kolín – BK Opava (17.45), BK JIP Pardubice – NH Os-
trava (15.00).

KAM PŘÍŠTĚ...

 Tým Z V1 V2 P1 P0

1. BK ARMEX Děčín 23 21 2 1818:1521 91.3
2. ČEZ Basketball Nymburk 5 4 1 468:380 80.0
3. Ariete Prostějov 22 17 5 1797:1566 77.3
4. BK Opava 23 15 8 1821:1691 65.2
5. BK JIP Pardubice 23 13 10 1811:1676 56.5
6. USK Praha 23 11 12 1625:1621 47.8
7. BC GEOSAN Kolín 22 9 13 1654:1717 40.9
8. BOHEMILK Tuři Svitavy 22 9 13 1527:1733 40.9
9. SLUNETA Ústí nad Labem 22 8 14 1650:1755 36.4
10. NH Ostrava 22 8 14 1471:1599 36.4
11. BK Lions Jindřichův Hradec 24 7 17 1839:1994 29.2
12. mmcité Brno 21 4 17 1527:1755 19.0

PRŮBĚŽNÁ TABULKA PO NEÚPLNÉM 24. KOLE

Třetím kolem pokračoval krajský přebor starších žákyň 2015/16. Mladým volej-
balistkám VK Prostějov obhajujícím vítězství v elitní skupině z předchozího dějství 
se tentokrát dařilo o něco méně, když v Přerově skončily na bronzové pozici.
Agelky nejprve těsně porazily Uničov a poté si stejným způsobem poradily i s domá-
cím béčkem, aby následně znovu těsným poměrem podlehly Olomouci a nakonec 
jasně nestačily na přerovský A-tým. V průběžné tabulce soutěže drží druhou příčku 
za Prechezou a před UP. Přinášíme také výsledky a umístění dalších tří prostějovských 
družstev. (son)

Starší žákyně VK 
jsou v KP druhé

3. kolo KP starších žákyò 2015/16
Skupina A – výsledky: Prostějov A – Uničov 2:1 (-24, 17, 9), Prostějov A – Přerov 
B 2:1 (20, -20, 8), Olomouc A – Prostějov A 2:1 (19, -12, 7), Přerov A – Prostějov 
A 2:0 (21, 19). Pořadí: 1. Přerov A 8, 2. Olomouc A 7, 3. Prostějov A 6, 4. Uničov 5, 
5. Přerov B 4.
Skupina B – výsledky: Prostějov B – Olomouc B 2:1 (21, -14, 11), Prostějov B – 
Šumperk 0:2 (-13, -10), Šternberk – Prostějov B 0:2 (-16, -20). Pořadí: 1. Šumperk 6, 
2. Prostějov B 5, 3. Šternberk 4, 4. Olomouc B 3.
Skupina C – výsledky: Prostějov C – Prostějov D 2:1 (20, -19, 12), Prostějov D – 
Olomouc C 2:0 (18, 21), Prostějov C – Přerov C 2:0 (15, 9), Přerov C – Prostějov D 
2:0 (21, 21), Olomouc C – Prostějov C 1:2 (21, -16, -10). Pořadí: 1. Prostějov C 6, 2. 
Přerov C 5, 3. Prostějov D 4, 4. Olomouc C 3.
Pořadí KP starších žákyň 2015/16 po 3. kole: 1. Přerov A 43, 2. Prostějov A 40, 
3. Olomouc A 37, 4. Uničov 28, 5. Prostějov B 26, 6. Přerov B 24, 7. Šumperk 24, 8. 
Šternberk 18, 9. Olomouc B 12, 10. Prostějov C 12, 11. Přerov C 12, 12. Olomouc 
C 5, 13. Prostějov D 4.  (son)

5. kolo KP mladších žákyò 2015/2016
Skupina A – výsledky: Moravská Třebová – Prostějov A 0:2 (-23, -20), Prostějov A 
– Česká Třebová 1:2 (21, -17, -7), Lanškroun – Prostějov A 0:2 (-20, -18), Prostějov 
A – Šumperk 0:2 (-6, -21). Pořadí: 1. Šumperk 8, 2. Česká Třebová 7, 3. Prostějov A 
6, 4. Moravská Třebová 5, 5. Lanškroun 4.
Skupina C – výsledky: Prostějov B – Olomouc B 0:2 (-15, -21), Prostějov B – Pře-
rov B 1:2 (-13, 20, -10), Šternberk – Prostějov B 2:0 (20, 22). Pořadí: 1. Přerov B 6, 
2. Olomouc B 5, 3. Šternberk 4, 4. Prostějov B 3.

6. kolo KP mladších žákyò 2015/16
Skupina A – výsledky: Moravská Třebová – Prostějov A 2:1 (-16, 23, 7), Prostě-
jov A – Česká Třebová 0:2 (-14, -21), Olomouc C – Prostějov A 2:1 (18, -16, 13), 
Prostějov A – Šumperk 0:2 (-12, -23). Pořadí: 1. Česká Třebová 7, 2. Šumperk 7, 3. 
Moravská Třebová 7, 4. Olomouc C 5, 5. Prostějov A 4.
Skupina C – výsledky: Olomouc B – Prostějov B 2:0 (7, 22), Uničov – Prostějov B 
2:0 (11, 8), Prostějov B – Šternberk 0:2 (-13, -22). Pořadí: 1. Uničov 6, 2. Šternberk 
5, 3. Olomouc B 4, 4. Prostějov B 3.
Pořadí KP mladších žákyň 2015/16 po 6. kole: 1. Šumperk 82, 2. Česká Třebová 
81, 3. Prostějov A 68, 4. Olomouc C 58, 5. Lanškroun 55, 6. Přerov A 45, 7. Moravská 
Třebová 43, 8. Olomouc A 36, 9. Uničov 33, 10. Přerov B 31, 11. Olomouc B 16, 12. 
Šternberk 15, 13. Prostějov B 7.  (son)

Mladší žákyně
drží třetí pozici
Hned dvě další kola se stihla odehrát v krajském přeboru mladších žákyň 2015/16. A-výběr 
VK AGEL během nich potvrdil své postavení v soutěži, když zůstává třetí za Šumperkem a Čes-
kou Třebovou, to znamená nejlepší mezi celky jen z Olomouckého kraje. Prostějovské béčko je 
třinácté. (son)

Český pohár, 4. kolo, čtvrtek 14. ledna, 17:00: Olomouc - Prostějov (odveta 4.2., 
17:00), KP Brno - Ostrava (20.1., 18:00, odveta 3.2., 18:00)16. kolo, sobota 16. 
ledna, 17.00 hodin: Šternberk – Přerov, SG Brno – Olomouc (18.00), Ostrava – KP 
Brno, Frýdek-Místek – Prostějov.

VOLEJBAL KAM PŘÍŠTĚ...

UNIQA EXTRALIGA ŽEN

  Ariete Ariete 
 Prostějov

NHNH
 Ostrava

8888

6262 čtvrtiny skóre
 1. 20-23
 2. 15-23
 3. 08-20
 4. 19-22
  poločas:  35-46

Bratčenkov 13, Kerr 12, Koloničný 12, Klímek 8, Igrutinovič 6, 
Bohačík 6, Landor 3, Medvecký 2, Jančík 0, Leczo 0, Urbánek 0. 
 Trenér: Dušan Medvecký.

Dokoupil Petr 25, Tomanec Jan 21, Slezák Pavel 12, Roseboro 
Brett 10, Šteffel David 6, Palyza Lukáš 5,Kouřil Radovan 4, Sehnal 
Marek 3, Peterka Ondřej 2, Novák Martin 0, Marko Roman 0. 
 Trenér: Zbyněk Choleva.

SESTAVA 
OSTRAVY:

SESTAVA 
PROSTĚJOVA:

kooperativa nbl - 23. kolo

Střelba 2b.: 34/14:39/18
Trojky:  6:13
Trestné hody:  25/16:18/13
Doskoky: 34:42

Asistence: 15:19
Osobní chyby: 18:21
Získané míče:  6:12
Ztracené míče: 20:11

Rozhodčí: 
Matějek, Kapl, 

Večeřa.
Diváci: 500.

Olomouc - Šternberk 3:1 (14, 16, -28, 23). Nejvíce bodů: Dědíková 18, Kubová 15, 
Závodná - Dudová 12, Janečková 11, Borovcová 8 * KP Brno - SG Brno 3:0 (16, 10, 
9). Nejvíce bodů: Měrková 14, Keddyová 11, Hrazdírová 10 - Plešingrová 5, Kopáčová a 
Šnellyová po 4 * Olymp Praha - Ostrava 3:1 (-22, 17, 13, 15). Nejvíce bodů: Hodanová 
19, Vyklická, Melicharová a Kalhousová po 13 - Toufarová 12, P. Kojdová a Nachmilne-
rová po 11 * Přerov - Frýdek-Místek 3:1 (-23, 17, 20, 19). Nejvíce bodů: Do uzávěrky 
nezveřejněno.

VÝSLEDKY 15. KOLA

PROSTĚJOV Okolo čtyř stovek 
sportovců obou pohlaví hraje jednu 
z  největších amatérských, či chcete-
-li hobby soutěží v  prostějovském 
regionu. Ano, jde o Hanáckou volej-
balovou ligu smíšených družstev. Její 
současný 25. ročník má momentálně 
za sebou dvě úvodní kola.
To první přitom bylo svým způsobem 
přelomové. V minulých letech totiž plati-
lo, že pro zahajovací dějství poslal los do 
jednotlivých základních skupin proti sobě 
týmy různé výkonnosti ze všech pater 
tabulky předchozí sezóny, jež následně 
vzniklé pořadí vstupního kola rozřadilo 
do grup A až F ve druhém pokračování. 
Tentokrát vedení soutěže daný systém 
zrušilo a ve výkonnostních skupinách se 
bojovalo hned od počátku, aby nedochá-
zelo k příliš jednoznačným konfrontacím 
herně různě zdatných celků.
Na druhou stranu toto pozitivum 
muselo být vykoupeno určitou nevy-

vážeností v  zisku základních bodů ze 
vstupního dějství, tudíž pořadí po dvou 
dosud absolvovaných víkendech HVL 
2015/2016 je zatím trochu zkreslené. 
Přesto se již do popředí prodrali největ-
ší favorité. V  čele figuruje loni stříbrný 
mančaft TJ Haná Metal Prostějov před 
výběry Našrot (obhájce pátého místa) 
a Glauber R (minule čtvrtý), na brambo-
rové pozici dlí ambiciózní nováček The 
Avengers. Naopak úřadující vítěz Juřu 
bolí vlasy se musí spokojit s prozatímní 
osmou příčkou, ale na posun směrem 
vzhůru má ještě šest dějství zbývajících 
do konce základní části. To nejbližší se 
hraje o víkendu 23. + 24. ledna tradičně 
v hale RG a ZŠ města Prostějova ve Stu-
dentské ulici.
Hanácké volejbalové lize se budeme 
od jejího nejbližšího pokračování 
podrobně věnovat nejen v  tištěném 
vydání, ale na našich internetových 
stránkách www.vecernikpv.cz!  (son)

Hanáckou volejbalovou ligu
smíšených družstev vede po dvou
kolech TJ Haná Metal Prostějov

Poøadí HVL 2015/16 po 2. kole
1. TJ Haná Metal Prostějov 35, 2. Našrot 34, 3. Glauber R 32, 4. The Avengers 31, 
5. Lazam Vyškov 28, 6. SK K2 Prostějov A 28, 7. Debakl Team 26, 8. Juřu bolí vlasy 
26, 9. Sexmeralda Prostějov B 25, 10. Čučkyni 24, 11. Sokol I Prostějov 21, 12. Pre-
miéra 20, 13. Panteři 20, 14. VK Vrbátky 20, 15. Sokol Smržice 19, 16. Mosambik 
17, 17. Reálka 15, 18. SK Čunín 14, 19. Kosti 14, 20. Volej „93“ 12, 21. Kaktusáři 
12, 22. Raubíři 11, 23. Tučňáci 11, 24. Galaxie 9, 25. Haluzáři 7, 26. Sexmeralda 
Prostějov A 7, 27. Fénix 4, 28. TJ Sokol Přemyslovice 4.

 Tým Z V1 V2 P1 P0 Sety Míče Body

1 Prostějov 14 13 0 1 0 41:5 40 14
2 Ostrava 13 9 2 0 2 34:14 31 13
3 Olomouc 13 10 0 0 3 31:12 30 12
4 Olymp 14 7 2 0 5 28:21 25 12
5 Přerov 13 6 0 2 5 23:24 20 5
6 Královo Pole 14 5 2 1 5  26:26 19 5
7 Frýdek - Místek 14 3 0 2 9  16:36 11 4
8 Šternberk 13 1 1 0 11 12:35 5 3
9 SG Brno 14 0 0 1 13 4:42 1 1

Poznámka: tato soutěž se boduje takzvaným italským bodováním. V3 je výhra 3:0 a 3:1 za tři body, 
V2 výhra 3:2 za dva body. P1 je prohra 2:3 za jeden bod, P0 je prohra 1:3 a 0:3 bez bodu.

PRŮBĚŽNÁ TABULKA PO 15. KOLE

ŠIPKAŘI
Po Vánocích pozvolna
PROSTĚJOVSKO Tradičně dlouhá, byla vánoční pauza v soutěžích 
šipkařů. Byla však vyplněna spoustou turnajů jednotlivců, z nichž 
největším bylo finále ČDS Cupu. Na programu druhého lednové-
ho víkendu, tak bylo jen pár dohrávek. Níže vám nabízíme aktu-
ální výsledkový servis všech soutěží, v nichž figurují naši zástupci.  
 (zv)   

EXTRALIGA UŠO - OLOMOUCKÝ KRAJ 
Dohrávka 4. kola: Miagi Mohelnice - Zavadila o jedličku Čechovice 3:15. 

TABULKA:

1. Tygři Prostějov 9 9 0 0 0 0 0 114:48 27
2. Sharks Olomouc 8 8 0 0 0 0 0 100:44 24
3. Čechovice 9 6 1 0 0 2 0 103:60 20
4. Dobří bobři Ol. 8 6 0 0 0 2 0 84:60 18
5. Nová Hradečná 9 5 1 0 0 3 0 90:73 17
6. Legend Olomouc 9 5 0 0 0 4 0 93:69 15
7. Bělkovice-Lašťany 9 3 0 0 2 4 0 72:92 11
8. U Jiřiny Prostějov 9 3 0 0 0 6 0 66:96 9
9. H. Moštěnice 9 3 0 0 0 6 0 59:103 9
10. Miagi Mohelnice 9 2 0 0 1 6 0 62:101 7
11. No Fear Šternberk 9 0 1 0 0 8 0 55:108 2
12. Brablenci Kojetín 9 0 0 0 0 9 0 59:103 0
Příští program - 10. kolo, pátek 15.1. 2016: Sem Sex z Dolní, Horní Moštěni-
ce - Miagi Mohelnice, Zavadila o jedličku Čechovice - Draci Nová Hradečná, 
Tygři Prostějov - Sharks Olomouc, No Fear Šternberk - Legend Olomouc, 
Dobří bobři Olomouc - U Jiřiny Prostějov, Poslanci Bělkovice-Lašťany - Brablenci 
Kojetín (SO 16.1.). 

B LIGA PROSTÌJOVSKO
Dohrávka 9. kola: Rafani Čelčice - Mexičani Biskupice 11:7.

TABULKA:
1. Twister Kroměříž 9 7 1 0 0 1 0 109:54 23
2. V Zeleném Prostějov 9 6 0 0 0 3 0 97:65 18
3. Darts La Putica Pv 8 5 1 0 1 1 0 86:60 18
4. Mexičani Biskupice 9 5 0 0 0 4 0 74:88 15
5. Fénix Prostějov 9 3 2 0 0 4 0 78:86 13
6. O tečku Prostějov 9 3 1 0 1 4 0 81:83 12
7. Orli Kojetín 9 3 1 0 1 4 0 78:86 12
8. Rafani Čelčice 9 3 0 0 2 4 0 79:85 8
9. Hamerské kladivo 8 3 0 0 0 5 0 68:76 9
10. Skalní Doloplazy 9 0 0 0 1 8 0 48:115 1
Příští program - dohrávka 7. kola, sobota 30.1. 2016: Darts La Putica Prostějov 
- Hamerské kladivo.

C LIGA PROSTÌJOVSKO

TABULKA:

1. Hanácká trefa Pv 9 7 0 0 0 2 0 100:62 21
2. Fe-MAT Čehovice 8 6 0 0 1 1 0 89:56 19
3. Mlynáři Ochoz 8 6 0 0 0 2 0 95:49 18
4. Žabáci Ivanovice 9 4 1 0 0 4 0 82:81 14
5. Kamzík 21 Pv 9 2 0 0 0 7 0 54:108 6
6. Pávi Bedihošt 9 0 0 0 0 9 0 49:113 0
Příští program - 10. kolo, sobota 16.1. 2016: Hanácká trefa Prostějov - Kamzík 
21 Prostějov, Pávi Bedihošt - Fe-MAT Čehovice, Mlynáři Ochoz - Žabáci Ivano-
vice na Hané. 
Dohrávka 9. kola, sobota 23.1. 2016: Fe-MAT Čehovice - Mlynáři Ochoz. 

POSLEDNÍ ŠANCE

Zvýhodněná nabídka platí i pro stávající abonenty. 
Od 15.1. bude cena předplatného 17 Kč.

Více čtěte na straně 28

PRO VELKÝ ZÁJEM ČTENÁŘŮ
SI MŮŽETE CELOROČNÍ PŘEDPLATNÉ VEČERNÍKU

ZAJISTIT ZA VÝHODNĚJŠÍ CENU
AŽ DO POLOVINY LEDNA



výsledkový servisPondělí 11. ledna 2016
www.vecernikpv.cz 23

 Tým Z V VP PP P Skóre Bodů

1. Rytíři Kladno 39 23 5 4 7 156:108 83
2. ČEZ Motor České Budějovice 39 21 5 1 12 136:103 74
3. HC Dukla Jihlava 39 21 4 3 11 126:98 74
4. HC Slavia Praha 39 18 5 5 11 127:95 69
5. SK Kadaň 39 16 6 2 15 116:107 62
6. HC Zubr Přerov 39 18 2 2 17 116:113 60
7. AZ Havířov 39 18 2 1 18 119:113 59
8. LHK Jestřábi Prostějov 39 15 2 9 13 101:118 58
9. HC Stadion Litoměřice 39 13 7 4 15 116:131 57
10. HC Slovan Ústí nad Labem 39 17 1 3 18 135:137 56
11. SK Horácká Slavia Třebíč 39 12 5 7 15 93:112 53
12. HC Benátky nad Jizerou 39 12 2 3 22 96:108 43
13. Salith Šumperk 39 8 5 4 22 98:141 38
14. HC Most 39 9 1 4 25 95:146 33

PRŮBĚŽNÁ TABULKA PO 39. KOLE

„To co předvedl pan Dědek „To co předvedl pan Dědek 
je výsměch v rozhodování!“je výsměch v rozhodování!“
 kouč Jestřábů KAMIL PŘECECHTĚL kouč Jestřábů KAMIL PŘECECHTĚL
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LHK Jestřábi
 Prostějov

HC Zubr
 Přerov 55 33

(0:1, 2:1, 3:1)

Branky a nahrávky: 31. Sikora, 33. Stoklasa (Sýkora, Sikora), 42. Ferenc (Sýkora, 
Goiš), 52. Sýkora (Stoklasa, Vágner), 60. Procházka (Grof) – 1. Venkrbec (Cetkovský), 
33. Novák (Drtina, Moskal), 53. Venkrbec (Luňák). Rozhodčí: Mikula – Barteček, Vengřín. 
Vyloučení: 4:4. Využití: 2:0. V oslabení: 0:0. Střely na branku: 29:33. Diváků: 2570.

Horčička – Drtina, Vokurka, Mojžíš, Kaluža, Husák, Pro-
tivný, Rudl – Luňák, Cetkovský, Venkrbec – Novák, Moskal, 
Čuřík – Šlahař, Augustin, Volek – Zadražil, Illéš, Krejčík. 
 Trenéři: Kamil Přecechtěl a Jiří Vykoukal.

Klimeš – Chmelíř, Grof, Pala, Vágner, Novotný, Ferenc, 
Přindiš, Šnajnar – Procházka, Pšurný, Dostálek – Sikora, 
Sýkora, Stoklasa – Goiš, Popelka, Kovařík – Král, Kratochvíl. 
 Trenér: Petr Dočkal.

SESTAVA 
PŘEROVA:

SESTAVA 
PROSTĚJOVA:

WSM Liga – 38. kolo

řááábbbbbřáábbbiiiibbbbbbbbbiiiibbbiiiii

Rytíři
 Kladno

LHK Jestřábi
 Prostějov 4433

(2:1 - 0:1 - 1:1 - 0:1)

Branky a nahrávky: 12. Šlahař (Augustin, Mojžíš), 16. Cetkovský (Luňák, Venkrbec), 
50. Drtina (Moskal, Cetkovský) – 14. Stach (Kindl, Nash), 37. Strnad (Gutwald, Mensa-
tor), 43. Bílek (Růžička, Pitule), 65. Stach (Rudovský). Rozhodčí: Koziol – Hanzlík, Novák. 
Vyloučení: 8:5. Využití: 0:2. V oslabení: 0:0. Střely na branku: 32:42. Diváků: 1785.

Mensator – Nash, Repe, Gutwald, Růžička, Zajíc, Ptáček, 
Kehar – Machač, Skuhravý, Rudovský, Kindl, Stach, Bílek, 
Dvořáček, Pitule, Redlich, Šilhavý, Miura, Strnad.  
 Trenér: Jindřich Lidický.

Horčička – Mojžíš, Kaluža, Husák, Protivný, Vokurka, 
Drtina – Cetkovský, Venkrbec, Luňák – Čuřík, Moskal, 
Novák – Augustin, Volek, Šlahař – Krejčík, Zadražil, 
Illéš.  Trenér: Kamil Přecechtěl a Jiří Vykoukal.

SESTAVA 
PROSTĚJOVA:

SESTAVA 
KLADNA:

yyyyyyyyyyyyyyyyyyyyyyyyyyyyyyyyyyyyyyyy
WSM Liga – 39. kolo

Salith
  Šumperk

LHK Jestřábi
 Prostějov 4433

(1:2, 2:1, 0:0 - 0:0)

Branky a nahrávky: 12. Vokurka (Meidl), 29. Volek (Moskal, Husák), 32. Vokurka 
(Venkrbec) – 9. Vrdlovec (Milfait, Holík), 13. Fořt (Milfait), 36. Půhoný (Sedlák, Staněk), 
rozhodující nájezd Půhoný. Rozhodčí: Dědek – Měkýš, Reich. Vyloučení: 7:5, navíc 
Husák a Krejčík (oba P) 10 minut osobní trest. Využití: 1:2. V oslabení: 0:0. Střely na 
branku: 43:28. Diváků: 1314.

Zelenka – Zdráhal, Holík, Gewiese, Sedlák, Puzič, Drtil, 
Bažant, Bail – Milfait, Vrdlovec, Fořt – Staněk, Plášek, Půhoný 
– Ostřanský, Šebek, Haas – Prokop, Jurík, Hroch.  
 Trenéři: Milan Mazanec a Libor Pivko.

Horčička – Mojžíš, Kaluža, Husák, Protivný, Vokurka, 
Drtina – Cetkovský, Venkrbec, Luňák – Volek, Novák, 
Moskal – Šlahař, Meidl, Čuřík – Illéš, Zadražil, Krejčík.  
 Trenéři: Kamil Přecechtěl a Jiří Vykoukal.

SESTAVA 
PROSTĚJOVA:

SESTAVA 
ŠUMPERKU:

WSM Liga – 37. kolo

40. kolo, středa 13. ledna 2016, 17.30 hodin: České Budějovice - Havířov (předehráno 
v neděli 10.1.), Jihlava - Litoměřice, Most - Ústí nad Labem, Třebíč - Šumperk, Kadaň - Pře-
rov (18.00), Prostějov - Benátky nad Jizerou (18.00), Slavia Praha - Kladno (18.00).
41. kolo, sobota 16. ledna 2016, 17.00 hodin: Kladno - Kadaň (16.00), Benátky nad 
Jizerou - Slavia Praha (16.30), Litoměřice - Havířov, Přerov - Třebíč, Prostějov - České 
Budějovice, Šumperk - Most, Ústí nad Labem - Jihlava.

KAM PŘÍŠTĚ NA HOKEJ...

„Ve druhé třetině jsme inkasovali gól „Ve druhé třetině jsme inkasovali gól 
z čistého nebe, to nás trošku srazilo...“z čistého nebe, to nás trošku srazilo...“
 trenér Jestřábů KAMIL PŘECECHTĚL trenér Jestřábů KAMIL PŘECECHTĚL
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„Byli jsme lepší a měli vyhrát, ale díky třetí „Byli jsme lepší a měli vyhrát, ale díky třetí 
straně, která zápas ovlivnila, jsme prohráli...“straně, která zápas ovlivnila, jsme prohráli...“
 asistent Jestřábů Jiří VYKOUKAL asistent Jestřábů Jiří VYKOUKAL
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2. LIGA, SK. „E“ – 5. KOLO:
ŠK GORDIC – ŠK Duras BVK „B“ 5:3, ŠK 
GARDE Lipovec – OREL Ořechov 4:4, 
ŠK Caissa Pivovar Dalešice – A64 PRO-
CLIENT Grygov „B“ 4,5:3,5, ŠK Lokomoti-
va Brno „B“ – ŠK Kuřim 4:4, TJ Podlužan 
Prušánky – Silko Gambit Jihlava 4,5:3,5, 
SK Prostějov – Jezdci Jundrov 3:5 (Zá-
vůrka – Fiala 0:1, Matoušek – Pakosta 
0,5:0,5, Adamčík – Hošek 0,5:0,5, Sýko-
ra – Hladík 0,5:0,5, Zapletal – Šipek 1:0, 
Zvoníček – Továrek 0:1, Fiala – Staněk 
0,5:0,5, Š. Londin – Šípek 0:1).
Tabulka:
1. Lokomotiva Brno „B“ 4 1 0 13 24.5 17
2. ŠK GORDIC 4 0 1 12 24.5 16
3. Prušánky 3 1 1 10 22.0 15
4. GARDE Lipovec 2 3 0 9 23.5 12
5. Dalešice 2 3 0 9 23.0 16
6. Gambit Jihlava 1 2 2 5 19.5 13
7. OREL Ořechov 1 2 2 5 18.5 7
8. ŠK Kuřim 1 2 2 5 18.0 7
9. Jezdci Jundrov 1 2 2 5 17.5 8
10. Duras „B“ 1 1 3 4 18.0 10
11. Grygov „B“ 1 1 3 4 18.0 9
12. SK Prostějov 0 0 5 0 13.0 5

OBLASTNÍ PØEBOR JIH
 – 5. KOLO:

ŠK Vinary – SK Prostějov „B“ 2:6 (Přikryl 
– Hradský 0:1, Lukša – Král 1:0, Šlapák 
– Meissel 0:1, Potrok – Milan Londin 
0,5:0,5, Ilko – Strejček 0,5:0,5, Potrok 
– Piskovský 0:1, Zemánek – Grbin 0:1, 
Přikrylová – Martin Londin 0:1), T.J. Sokol 
Přemyslovice „B“ – A64 Př.F UP Olomouc 
5:3 (Hájek – Kamarád 0:1, Prucek – Botur 
0,5:0,5, Vejmola – Doubek 1:0, Šubert – 
Škvír 0:1, Popelka – Jelínek 1:0, Ošťádal 
ml. – Mohapl 0,5:0,5, Brablec – Kama-
rádová 1:0, Böhm – neobsazeno 1:0), 
T.J. Sokol Skalička „B“ – Sigmia Senior 
Olomouc „B“ 5:3, SK ROŠÁDA Prostějov 
„B“ – T.J. Sokol Tovačov 4,5:3,5 (Dvořák 
– Čala 0:1, Brácha – Ďatel 0:1, Snášel – 
Drtil 1:0, Navrátil – Řihošek 1:0, Zatloukal 
– Vaculík 0,5:0,5, Krejsa – Zacpal 1:0, 
Kment – Mojžíš 1:0, Vysloužil – Nedoma 
0:1), Sparta Přerov – T.J. Sokol Konice 
nehlášeno, T.J. Sokol Citov volno.
Tabulka:
1. Přemyslovice „B“ 5 0 0 15 27.0 20
2. Skalička „B“ 4 0 1 12 26.5 19
3. SK Prostějov „B“ 4 0 0 12 22.0 17
4. Senior Olomouc „B“ 2 0 3 6 21.5 15
5. A64 UP Olomouc 2 0 2 6 17.0 12
6. ROŠÁDA Pv  „B“ 2 0 2 6 15.5 9
7. Sokol Konice 2 0 2 6 13.0 7
8. ŠK Vinary 1 0 4 3 17.0 12
9. Spartak Přerov 1 0 2 3 10.5 7
10. Sokol Citov 1 0 3 3 9.5 4
11. Sokol Tovačov 0 0 5 0 12.5 7

Poznámka: Za názvem následuje počet 
výher, remíz a proher, body, skóre a partie.

ŠACHOVÉ ŠACHOVÉ 
PARTIEPARTIE

1. TØÍDA   
7. turnaj, sobota 9. 1. 2016, hala RG a ZŠ Prostějov:
Sexmeralda - AC Zavadilka 1:2 (1:1), Tyl - Zapletal, Petržela. Mecheche-
len - FC Anděl 4:3 (0:1), Ošlejšek 3, Liška - Fládr 2, Kopečný. Sexmeralda 
- FC Relax 2:5 (2:4), Sečkář, Jareš - Spáčil 2, Kucharčuk, M. Machálek, 
Kiška. Mechechelen - AC Zavadilka 2000 4:2 (2:1), F. Pospíšil 2, Ošlej-
šek, Dostál - Zapletal, Chmelík. FC Anděl - Sexmeralda 6:9 (2:3), Kopeč-
ný 3, Fládr, Troneček, P. Gottwald - A. Pospíšil 3, Sečkář 2, Tyl 2, Přikryl 
2. Mechechelen - FC Relax 2:4 (0:3), Ošlejšek 2 - Spáčil 2, Kiška, Jáhl. 

Prùbìžná tabulka 1. tøídy:
1. Relax Pv 13 12 1 0 65:23 37
2. Mechechelen 13 10 1 2 58:33 31
3. Sexmeralda 13 5 1 7 37:36 16
4. Anděl Pv 13 4 3 6 42:47 15
5. Griffins 98 Pv 11 4 2 5 43:48 14
6. Konice 11 4 1 6 30:37 13
7. Zavadilka 12 3 3 6 20:34 12
8. Ariston Pv 11 3 1 7 23:35 10
9. Nezamyslice 11 2 1 8 19:44 7
Příští program: 8. turnaj, neděle 17. 1. 2016, 10.00-18.00 hodin, 
hala Němčice n./H.: 
Mechechelen - SK Ariston 92 (10:00), Sexmeralda - Vyprahlo Konice 
(10:40), Vyprahlo Konice - SK Ariston 92 (11:20), Sexmeralda - Mecheche-
len (12:00), SK Ariston 92 - Sexmeralda (12:40), Mechechelen - Vyprahlo 
Konice (13:20), FC Relax - FC Anděl (14:00), SK Griffins 98 - ŽE-STAV 
Nezamyslice (14:40), FC Relax - AC Zavadilka 2000 (15:20), ŽE-STAV Ne-
zamyslice - FC Anděl (16:00), SK Griffins 98 - FC Relax (16:40), FC Anděl 
- AC Zavadilka 2000 (17:20). 

2.A TØÍDA
6. turnaj, neděle 10. 1. 2016, hala Němčice n./H.: 
Fakin FC - Pobřeží Kocoviny 0:5 (0:4), Glouzar, Špaček, Bartoník, Vogl, 
Šenkeřík. Medvědi - Sexmeralda „B“ 1:6 (1:4), Kučera - Blahoušek 2, Jan-
čík, Bezouška, Tyl, Wolker. Pobřeží Kocoviny - Medvědi 6:0 (3:0), Vogl 
2, Bartoník, Glouzar, Spisar, Bako. Sexmeralda „B“ - Fakin FC 5:2 (3:1), 
Blahoušek 2, Wolker, Jareš, Tyl - Svoboda, Mach. Fakin FC - Medvědi 2:4 
(0:3), Konečný, Svoboda - Čunderle 2, Kučera, Kořínek. Galacticos - Bo-
tafoga 1:4 (0:2), Dostálík - Takáč 2, Petrásek, Petržela. Atletico Smržice 
- Brodek u Pv 1:3 (0:1), Gotwald - Zapletal 2, Piňos. Botafoga - Atletico 
Smržice 6:2 (3:2), Kratochvíl 2, Jamrich, Petrásek, Rus, Petržela - Martínek, 
Kotlár. Brodek u Pv - Galacticos 7:2 (1:2), Matoušek 3, Zapletal 3, Typner 
- Hýbl 2. Galacticos - Atletico Smržice 4:1 (3:0), Hýbl 2, Dostálík, R. Švéda. 

Prùbìžná tabulka 2.A tøídy:
1. Botafoga 14 13 0 1 86:34 39
2. Brodek u Pv 14 11 0 3 66:40 33
3. P. Kocoviny 14 8 2 4 48:28 26
4. Sexmeralda B 14 7 2 5 46:35 23
5. Smržice 14 5 2 7 31:41 17
6. Fakin 14 3 1 10 33:63 10
7. Medvědi 14 3 0 11 39:70 9
8. Galacticos 14 2 1 9 20:58 7

2.B TØÍDA
5. turnaj, neděle 10. 1. 2016, hala Kostelec n. H.: 
FC Memphis - FC Orange 1:6 (1:0), Prášil - Grulich 2, Zatloukal 2, Lužný, 
Hruban. Bedihošť - AC Zavadilka „B“ 2:6 (2:3), Neckář, Jura - Kolečkář 
4, Hupšil, Matula. FC Orange - Bedihošť 8:2 (3:2), Hruban 2, Muzikant 2, 
Studený, Lužný, Apalovič, Grulich - Hrubý, Neckář. AC Zavadilka „B“ - FC 
Memphis 4:5 (1:3), Kolečkář 2, Chmelík, Matula -  Prášil 2, Zatloukal 2, 
Obručník. FC Memphis - Bedihošť 4:7 (2:1), Nakládal 2, Obručník, Prášil 
- Fečo 3, Jura 2, Hrubý 2.  
6. turnaj, neděle 10. 1. 2016, hala Němčice n./H.: 
BVD - Torpedo 4:4 (3:1), J. Svozil 3, Olbert - Coufal 2, Runtág, Sekanina. 
Torpedo - FC Vrahovice 4:1 (2:1), Procházka 2, Sekanina, Coufal - Maš-
ka. FC Vrahovice - BVD 2:4 (2:2), Michálek, vlastní Olbert - M. Svozil 4.

Prùbìžná tabulka 2.B tøídy:
1. Orange 12 9 3 0 47:11 30
1. Relax B 11 9 1 1 74:23 28
3. BVD 12 8 2 2 56:37 26
4. Zavadilka B 12 5 2 5 39:30 17
5. Vrahovice 12 3 1 8 25:55 10
6. Torpedo 11 2 3 6 18:32 9
7. Bedihošť 12 3 0 9 33:64 9
8. Memphis 12 1 2 9 17:57 5
Příští program: 7. turnaj, neděle 17. 1. 2016, 12.00-18.00 hodin, 
hala RG a ZŠ Prostějov:
Bedihošť - FC Vrahovice (12:00), FC Memphis - Torpedo (12:40), Torpedo - FC 
Relax „B“ (13:20), FC Memphis - FC Vrahovice (14:00), Bedihošť - Torpedo 
(14:40), BVD - AC Zavadilka „B“ (15:20), FC Relax „B“ - FC Orange (16:00), AC 
Zavadilka „B“ - FC Relax „B“ (16:40), BVD - FC Orange (17:20).

   FUTSAL 
PROSTĚJOVSKA

KOSTELEC NA HANÉ, NĚM-
ČICE NAD HANOU, PRO-
STĚJOV O všem důležitém 
prakticky rozhodnuto. Vítězem 
základní části, jsou téměř se 
stoprocentní pravděpodobností 
borci Relaxu. Pochyb není ani o 
druhé příčce Mechechelenu, o 
bronzový stupínek se bude ješ-
tě bojovat. Nejvíce namočené 
jsou pak celky Aristonu a Neza-
myslic. Jasno už je o barážistech 

– 2.A třída má dohráno, ve dru-
hé B se pak už bude rozhodovat 
pouze o tom, jestli vyválčí první 
místo Orange nebo béčko Re-
laxu, teoreticky mohou i BVD. 
Právě Orange jsou společně s áč-
kem a veterány Relaxu jediným 
neporaženým týmem regionu.  
Sledujte web www.vecernik.pv, na 
kterém v  průběhu týdne najde-
te kompletní tabulky doplněné
o střelce branek!   (zv) 

37. kolo: Třebíč – Havířov 1:4 (0:1, 0:1, 
1:2). Branky: 43. Šik (Wasserbauer) – 3. Krisl 
(Kanko, Maliník), 37. Gřeš (Štumpf, Krisl), 42. 
Štumpf (Pechanec, Peslar), 55. Štumpf (Pe-
chanec, Krisl). Diváci: 840 * Most – Jihlava 
3:2 s.n. (0:1, 1:0, 1:1 - 0:0). Branky: 22. 
Kubinčák (Rindoš, Alinč), 59. Tauš (Doležal), 
rozh. náj. Hanzl – 16. Dobrovolný (Beránek), 
51. Skořepa (Zadražil, Štebih). Diváci: 235 * 
Kladno – České Budějovice 3:0 (1:0, 2:0, 
0:0). Branky: 9. Stach (Nash, Kindl), 39. Pitule 
(Ptáček, Repe), 40. Kindl (Zajíc). Diváci: 3193 
* Přerov – Benátky nad Jizerou 0:1 (0:0, 0:0, 
0:1). Branky: 54. Volf (Dlouhý). Diváci: 1723 
* Slavia Praha – Ústí nad Labem 2:4 (0:1, 
1:1, 1:2). Branky: 36. Pavlin (Vas, Robinson), 
60. Robinson (Markovič) – 15. Kloz (Roubík, 
Tůma), 22. Tenkrát (Merta, Melka), 45. Tůma 
(Skočovský, Smetana), 59. Holomek (Merta). 
Diváci: 1314 * Kadaň – Litoměřice 3:0 (0:0, 
2:0, 1:0). Branky: 37. Hejcman (Szathmáry), 
37. M. Rohan (Šťovíček, Vaněk), 53. Szath-
máry (Hlava). Diváci: 390.
38. kolo: České Budějovice – Jihlava 3:2 
(1:0, 0:1, 2:1). Branky: 5. Straka (Nouza, 
Kuchejda), 41. Chovan (Květoň, Pajič), 44. 
Rob (Žálčík, Kříž) – 24. Skořepa (Důras, 
Flek), 50. Jícha (Diviš). Diváci: 6421 * 
Havířov – Most 4:1 (1:0, 1:0, 2:1). Branky: 
15. Okál (TS), 27. Kalus (Kotala, Lenďák), 
56. Krisl (TS), 59. Kanko – 51. Doležal (Tauš, 
Smolka). Diváci: 1576 * Litoměřice – Třebíč 
4:3 pp (0:1, 2:0, 1:2 - 1:0). Branky: 28. Kristl 
(Doležal), 40. Bílek (Doležal, Kalla), 51. Kopta 
(Doležal), 64. Berger (Šulc, Mikliš) – 7. Pekr 
(Erat, Malena), 45. Podlipnik (Erat, Dolníček), 
59. Psota (Přibyl, Wasserbauer). Diváci: 830 
* Ústí nad Labem – Kadaň 2:0 (1:0, 1:0, 
0:0). Branky: 12. Roubík (Smetana), 37. Kloz 
(Brož, Roubík). Diváci: 722 * Šumperk – Sla-
via Praha 1:4 (0:0, 1:2, 0:2). Branky: 21. 
Fořt (Milfait) – 29. Čermák (TS), 32. Šafránek 
(Hruška D.), 42. Bahenský (Tejral), 43. 
Markovič. Diváci: 1074 * Kladno – Benátky 
nad Jizerou 2:1 (0:0, 2:1, 0:0). Branky: 35. 
Bílek (Kehar, Stach), 39. Bílek (Stach, Kindl) – 
33. Pletka (Víšek, Říha). Diváci: 1868.
39. kolo: Slavia Praha – Přerov 4:3 (0:1, 2:2, 
2:0). Branky: 31. Šafránek (Čermák, Knot), 
35. Krstev (Hruška), 45. Bahenský (Andres), 
52. Robinson (Vas) – 8. Procházka (Pšurný), 
28. Ferenc (Pšurný, Klimeš), 40. Dostálek 
(Pšurný, Grof). Diváci: 1655 * Benátky nad 
Jizerou – České Budějovice 4:1 (1:0, 1:0, 
2:1). Branky: 10. Havlas (Hrníčko, Vitásek), 
31. Havlas (Ulrych), 59. Černoch (Jonák, 
Ulrych), 60. Špaček (Kajínek) – 41. Květoň 
(Mikyska). Diváci: 644 * Kadaň – Šumperk 
3:2 pp (1:1, 0:0, 1:1 - 1:0). Branky: 14. Hlava 
(Kaše, Trefný), 60. Chlouba (Trefný, Kaše), 
65. Chlouba (Rohan) – 4. Holík (Milfait), 
50. Vrdlovec (Milfait, Prokop). Diváci: 410 
* Třebíč – Ústí nad Labem 3:1 (0:0, 2:1, 
1:0). Branky:  24. Čejka (Erat, Zohorna), 
29. Wasserbauer (Bratoň, Psota), 46. Přibyl 
– 27. Dalecký (Kuchler, Brož). Diváci: 1120 
* Most – Litoměřice 1:4 (0:3, 1:1, 0:0). 
Branky: 31. Kubinčák (Havlíček, Černý) – 3. 
Z. Doležal (Kalla, Toman), 12. Pavlas (Přeučil, 
Berger), 16. Kristl (Z. Doležal, Piegl), 34. Pav-
las (Plášil, Švagrovský). Diváci: 361 * Jihlava 
– Havířov 2:4 (1:1, 1:1, 0:2). Branky: 11. 
Březina (Gríger, Baránek), 32. Gríger (Březina, 
Parýzek) – 12. Krisl (Pechanec), 29. Gřeš, 53. 
Kotala, 60. Lenďák. Diváci: 1784.

DALŠÍ VÝSLEDKY 

37. , 38. A 39. KOLA 

WSM LIGY
snsn

pppp

LIGA VETERÁNÙ
AC Štika Prostějov - AC Zavadilka 2000 2:5, Popelka 2 - P. Fialka 2, Šťastný 2, 
P. Zapletal. FC Litrpůl - Bexim Paletten 3:4, K. Spáčil 2, Bureš -  Hodulák, Dohnal, 
Navrátil, Bílý. AC Štika Prostějov - FC Relax Prostějov 3:13, Procházka, Staněk, 
Pospíšil - M. Spáčil 5, Ohlídal 4, Černý 3, Macourek. AC Zavadilka 2000 - Kobra 
Kobeřice 1:4, Lisický - Dokoupil 2, M. Zapletal, Rochla. Bexim Paletten - Moravská 
Modelárna 4:2, Hodulák 3, Bílý - Návrat 2. FC Litrpůl - Pokop Domamyslice 11:2, 
K. Spáčil 3, Bureš 2, J. Kiška 2, Chmelař 2, Kutný, S. Ociepka - Karafiát, Cigr. Kobra 
Kobeřice - FC Relax Prostějov 4:8, Valný 2, Dokoupil 2 - M. Spáčil 2, Macourek 2, 
Ohlídal 2, Keluc, Zbožínek. Moravská Modelárna - FC Litrpůl 1:1, Kaprál - J. Kiška. 
Pokop Domamyslice - Bexim Paletten 4:3, Hanák 3, Rek - Bílý 2, Slouka.
Průběžná tabulka:
1. Relax Pv 11 11 0 0 86:24 33
2. Litrpůl 12 9 1 2 48:27 28
3. Bexim Pal. 12 6 2 4 47:35 20
4. Zavadilka 12 6 0 6 34:36 18
5. M. Modelárna 11 5 2 4 28:26 17
6. Kobeřice 12 4 1 7 34:47 13
7. Pokop D. 12 2 0 10 19:59 6
8. Štika Pv 12 0 2 10 19:64 2
Příští program: 8. turnaj, neděle 24. 1., 8.00-14.00 hodin, hala Kostelec n. H.: 
AC Zavadilka 2000 - Bexim Paletten (8:00), FC Litrpůl - FC Relax Prostějov (8:40), 
FC Relax Prostějov - Bexim Paletten (9:20), AC Zavadilka 2000 - FC Litrpůl (10:00), 
AC Štika Prostějov - Moravská Modelárna (10:40), Kobra Kobeřice - Pokop Doma-
myslice (11:20), Moravská Modelárna - FC Relax Prostějov (12:00), Kobra Kobeřice 
- Moravská Modelárna (12:40), AC Štika Prostějov - Pokop Domamyslice (13:20).

FOTO & VIDEO 

GALERIE
klikni na

www.vecernikpv.cz

PROSTĚJOV V neděli 24. ledna 
uspořádá Komise mládeže při Okres-
ním fotbalovém svazu (OFS) Pro-
stějov turnaj mladších přípravek. 
Klání určené pro hráče ročníku 2007 
a mladší se uskuteční v nezamyslické 
sportovní hale od půl deváté ráno, sa-
motná prezence začíná přesně o půl 
hodiny dříve.
Startovné určené na částečné pokrytí vý-

dajů činí sedm set korun, občerstvení hra-
dí OFS. Družstva se mohou přihlašovat 
do pondělí 18. ledna zasláním vyplněné 
přihlášky na adresu okresního svazu Za 
Místním nádražím 4536, 796 01 Pros-
tějov, předběžný zájem mohou projevit 
na telefonních číslech 582 351 522, 604 
940 603 či zasláním e-mailu na adresu 
f.kocourek58@centrum.cz. Předpokláda-
ný počet účastníků je osm týmů.  (jim)

Mladší přípravky se utkají
v NEZAMYSLICÍCH

 FUTSAL PROSTĚJOVSKA FUTSAL PROSTĚJOVSKA



Sboru Nota Bene pod taktovkou Anny Králové to na vánočním koncertě krásně ladilo.  Foto: Pavla Vašková

Spolek prostějovských fotografů funguje 
od roku 2009 jako sdružení amatérských 
fotografů a zároveň kamarádů se společ-

nými zájmy, mezi které se řadí zejména 
cestování a láska k přírodě. Svoje úlovky 
si navzájem představují a hodnotí při 
přátelských posezeních. Výsledky své 
snahy pravidelně prezentují na veřejnosti 
a účastní se i fotografických soutěží.
Společná výstava je mozaikou různých 
žánrů, kterými se jednotliví členové 
zabývají, ať už se jedná o architektu-
ru, krajinu, portrét, akt, či reportážní 
snímky. Na výstavě jsou k vidění napří-

klad fotografie skotské krajiny Dušana 
Věženského, automobilová technika 
hledáčkem Jiřího Uvízla či soubor s ná-
zvem Obrázky z Maroka světoběžnice 
Kateřiny Francové. 
„S průběhem výstavy jsme velmi spo-
kojeni, vernisáž se vydařila, prostory vý-
stavního sálu se zcela zaplnily a pěvecký 
sbor Proměny nám vytvořil příjemnou 
atmosféru. Během prosince se na naše 
fotky přišlo podívat mnoho lidí. Podle 

dojmů zapsaných v návštěvní knize to 
vypadá, že se expozice líbí. Za to jsme 
velmi rádi a pozitivně nás to motivuje 
pro další práci,“ zhodnotil pro Večerník 
dosavadní průběh výstavy Josef Franc, 
jeden z vystavujících členů spolku.
Pokud jste dosud neměli možnost se 
na V. Memoriál Luďka Mařáka přijít 
podívat, můžete tak učinit ještě do 23. 
ledna. Regionální informační cent-
rum má otevřeno denně.   

PROSTĚJOV Po šestnácti dnech 
zápasové přestávky sehrály volej-
balistky Prostějova další střetnutí. 
Zatímco těsně před Vánocemi šlo 
o extraligový mač, tentokrát si pouze 
zpestřily přípravu přátelským due-
lem. Přerovský soupeř byl přitom 
stejný a Agelky vzdor opětovným 

dílčím problémům ve své hře zno-
vu neztratily ani sadu, když ve čtvr-
tečním odpoledni získaly pro sebe 
všech pět tréninkových setů.

Bez národních reprezentantek Weiss, 
Steenbergen a Topič bojujících na 
olympijské kvalifikaci v Ankaře měl 
domácí tým od počátku potíže. Sou-
časná Precheza na něj umí, dobrým vý-
konem tak polovinu úvodního dějství 
těsně vedla. Až poté favorit zlepšením 
přihrávky, obrany i celého výkonu prů-
běh otočil. Tím se vékáčko dostalo do 
vyššího tempa a druhou část mělo díky 
poměrně kvalitní produkci jasně pod 
kontrolou, byť až osmibodový náskok 
se v koncovce trochu ztenčil. Naopak 
třetí set byl podobný prvnímu. Na na-
hrávku hostujícího družstva se vrátila 
někdejší prostějovská plejerka Kubí-
nová, s níž to svěřenkám Libora Gálíka 

šlo o poznání lépe. Čadova parta zase 
dlouho ztrácela, aby v druhé půlce sady 
zabrala k těsnému vítězství.
Čtvrté pokračování mělo nejvíc jedno-
značný vývoj, neboť úřadující mistryně 
republiky udeřily výborným servisem 
a přerovská hra se pod zvýšeným tla-
kem úplně rozpadla. Na dílčí debakl 
dal však protivník zapomenout v zá-
věrečném cvičném tiebreaku, který 
rozjel směrem ke korekci na setových 
4:1. Leč místo toho za stavu 5:8 znovu 
nezvládl přihrávku, české suverénky 
šňůrou pěti bodů zvrátily na 10:8 a ne-
dopustily ztrátu ani pátého dílu.
„Náš výkon ale nebyl zdaleka optimální, 
povedené pasáže jsme střídali s horšími 
a dělali zbytečně moc vlastních chyb. Pro-
jevila se delší pauza bez utkání, některým 
hráčkám se tolik nedařilo. A například 
obě blokařky se kvůli menší sehranosti 
s druhou nahrávačkou nedostávaly do za-
končení tolik, jako obvykle. Pozitivem ur-

čitě je, že jsme tak dlouhé čistě tréninkové 
období mohli přerušit přípravným zápa-
sem. Výborně navíc zahrála Bára Gam-
bová na přihrávce i v útoku, svůj standard 
odvedly Meli Vargas, Táňa Markevich 
a Julča Kovářová,“ zhodnotil hlavní kouč 
Agelek Miroslav Čada.
S ohledem na pokročilou fázi turecké 
kvalifikace o LOH 2016 v Riu bylo v tu 
chvíli už zřejmé, kdy bude výběr prostě-
jovských volejbalistek opět kompletní. 
„Katy Weiss s Německem i Mira Topič 
s Chorvatskem vypadly už v základní 
skupině, tím pádem by se k nám obě měly 
připojit hned od pondělka. Quinta Steen-
bergen s Nizozemskem postoupila do 
semifinále a očekávat ji můžeme nejspíš 
v úterý, možná až ve středu. Každopádně 
i v neúplném složení jsme mezi svátky 
a po nich jak dobře potrénovali, tak se vě-
novali odpočinku a regeneraci, všechno 
běží podle plánu. Hlavní je, že jsou holky 
zdravé,“ zmínil Čada podstatný faktor.

OSTRAVA, PROSTĚJOV Pra-
vou nohou vstoupily volejbalo-
vé juniorky VK AGEL Prostějov 
do nového kalendářního roku. 
O minulém víkendu absolvova-
ly tradiční mezinárodní turnaj 
Křišťálová váza 2016, a to nad-
míru úspěšně, když celé ostrav-
ské klání ovládly! Sice šlo jen 
o přípravnou akci, ale přesto ten-
hle triumf samozřejmě potěšil 
a ukázal slibnou formu před po-
kračováním extraligy.
Mladé Agelky prošly celým dvou-
denním kláním bez porážky, když 
v základní skupině hladce přehrály 
UMKS Varšava i kadetky Ostravy 
a otočením nepříznivého vývo-
je zdolaly Vyškov. V play off poté 
smetly jak Tychy, tak Španielku, 
zatímco v semifinále jen těsně pře-
mohly Šternberk. Také závěrečné 
finále bylo vyrovnané, leč juniorské 
Agelky v něm proti Přerovu zvítězi-
ly 2:0 díky lépe zvládnutým drama-
tickým koncovkám.

Na severu Moravy se představily 
rovněž naše kadetky, které obsadily 
ve dvacetičlenném startovním poli 

převážně starších družstev sedm-
náctou příčku. Za nižší umístění 
mohly tři prohry ve skupině, které 

vékáčko poslaly do grupy o 17. až 
20. pozici, kde naopak všechny tři 
duely skončily příznivě. Pro oba 
prostějovské týmy přitom měla 
větší důležitost než výsledky mož-
nost kvalitní zápasové konfrontace 
během soutěžní pauzy.

Pro zajímavost dodejme, že hned 
dvě plejerky VK se v Ostravě do-
čkaly individuálního ocenění. Kris-
týna Adamčíková byla vyhlášena 
nejlepší hráčkou celého turnaje 
a Tereza Slavíková jeho nejlepším 
liberem.   (son)

UNIQA extraligy na půdě TJ Sokol 
NIBE Frýdek-Místek. Citelně omlaze-
ný mančaft ze severu Moravy v letošním 
ročníku zatím tápe, porazil jen SG Brno 
(dvakrát 3:1) a Šternberk (jednou také 
3:1). To ho v tabulce nejvyšší národní 
soutěže řadí až na sedmou příčku, tím 
pádem je AGEL v sobotním duelu jas-
ným favoritem. Zvlášť když v listopadu 
sokolský výběr smetl doma 25:9, 25:15, 
25:17. „Ve Frýdku často panuje bouřlivá 
atmosféra a není úplně snadné tam hrát, 
ovšem jeho současný kádr logicky nemá 
takovou sílu jako ten loňský s řadou za-
hraničních posil. Soupeř momentálně 
dává prostor převážně mladým hráčkám, 
proto bychom si měli jednoznačně pora-
dit. Půjde především o to nic nepodcenit 
a odvést standardně dobrý výkon,“ zdů-
raznil lodivod Miroslav Čada.

Bramborová
v Prostìjovì!

Prostějov (son) - Že by volejbalistky 
VK AGEL oslavily jistotu čtvrtého 
místa v základní skupině Champions 
League uvařením chutné polévky? 
Nebo se urodil senzační přestup ně-
kdejší prostějovské hráčky zpět do 
hanáckého klubu? Ani jedno, ani dru-
hé. Ivana Bramborová se však v hale 
Sportcentra DDM přece jen objevila. 
Stalo se ve čtvrtek 7. ledna večer krát-
ce po skončení přípravného duelu 
s Přerovem a nešlo o první takovou 
návštěvu bývalé Agelky v jejím dřívěj-
ším působišti během aktuální sezóny. 
Až to kouče vékáčka přimělo k jedné 
vtipné poznámce.
„Ivo, ty už jsi zase tady? To určitě není 
jen tak! Že ty se chystáš přestoupit do 
Olomouce a teď sleduješ, jak my hraje-
me,“ nadhodil Miroslav Čada směrem 
k Bramborové. Svá slova však dopro-
vázel typickým bodrým smíchem 
a vzápětí následovalo srdečné přivítání.
Jeho svěřenka z let 2008 až 2011 na-
víc hned ujistila, že důvod návštěvy je 
mnohem nevinnější. „Chtěla jsem se 
potkat s Šárkou Kubínovou, abychom 
trochu pokecaly,“ opáčila Ivana. Se 
svou kamarádkou pak opravdu strá-
vila dlouhé chvíle v družné debatě, na 
chvíli se připojila i Gabriela Tomáše-
ková. Tři ex-Agelky si jistě měly hodně 
co říct...

Novinka
v nadstavbì

Prostějov (son) - Finišuje základní 
část volejbalové UNIQA extraligy žen, 
na kterou od počátku února plynule 
naváže nadstavbová fáze. A ta s sebou 
letos přináší jednu novinku, o které se 
zatím mezi veřejností nijak moc neví. 
Oč konkrétně jde?
Zatímco v minulých letech se soutěž 
pro nadstavbu rozdělila do skupin 
o 1. až 5. místo a 6. až 9. příčku, ten-
tokrát došlo k mírnému posunu. Do 
horní grupy A1 totiž postoupí mís-
to pěti družstev jen čtyři, naopak ve 
spodní skupině A2 bude počet celků 
logicky obrácený. A vzhledem k téhle 
skutečnosti je nabíledni, že teď vrcholí 
žhavý boj o elitní čtyřku. Postupují-
cím totiž už dopředu zajistí ještě před 
startem nadstavbových bojů výhodu 
domácího prostředí v úvodních dvou 
čtvrtfinálových zápasech play off nej-
vyšší české soutěže. „Je to zajímavá 
změna, ale nás se při vší úctě k soupe-
řům vlastně netýká. Pokud půjde vše 
normálně, měli bychom jako obvykle 
obsadit bezpečně první pozici a bitvu 
okolo čtvrtého postu sledovat jen zpo-
vzdálí. Spíš nás ovlivní fakt, že místo 
osmi utkání v nadstavbě letos sehra-
jeme jen šest,“ glosoval extraligovou 
inovaci sportovní manažer VK AGEL 
Prostějov Peter Goga.

RYCHLÝ
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VK PV
PRE PŘE 5:0

Jednotlivé sety:
25:21, 25:20, 25:22, 25:12, 15:10
Rozhodčí: Navrátil. Čas: 96 mi-
nut. Diváků: 50. Sestava Prostějo-
va: Tinklová, Gambová, Herelová, 
Vargas, Matienzo, Borovinšek, libe-
ro Kovářová – Markevich, Soares. 
Trenéři: Miroslav Čada a Lubomír 
Petráš.

Pondělí 11. ledna 2016
www.vecernikpv.cz netové stránky www.vecernikpv.cz

NA PLAC
ve Frýdku-Místku

JUNIORKY VK AGEL PROSTÌJOV
Základní skupina: UMKS Varšava 2:0 (15, 15), Ostrava kadetky 
2:0 (21, 19), Vyškov 2:1 (-23, 21, 6). Osmifi nále: Tychy 2:0 (10, 16). 
Čtvrtfi nále: Španielka 2:0 (14, 12). Semifi nále: Šternberk 2:1 (15, 
-21, 13). Finále: Přerov 2:0 (23, 23).

KADETKY VK AGEL PROSTÌJOV
Základní skupina: Šternberk 0:2 (-15, -18), Tychy 1:2 (16, -21, -8), 
Frýdek-Místek 0:2 (-17, -22).
Skupina o 17. až 20. místo: Halemba 2:0 (22, 6), Ostrava kadetky 
2:0 (14, 14), Nový Jičín 2:0 (21, 25).

KONEÈNÉ POØADÍ
1. Prostějov, 2. Přerov, 3. Šternberk, 4. TJ Ostrava, 5. Španielka, 6. 
Řepy, 7. Žilina, 8. Frýdek-Místek, 9. SG Ostrava, 10. Vyškov, 11. 
Tychy, 12. Bílovec, 13. UMKS Varšava, 14. Wola Varšava, 15. Bílo-
vec kadetky, 16. Debina, 17. Prostějov kadetky, 18. Nový Jičín, 19. 
Ostrava kadetky, 20. Halemba. 

- VÝSLEDKY

Juniorky VK vyhrály Křišťálovou vázu v Ostravě

PROSTĚJOV Ještě před víkendo-
vým pokračováním UNIQA ex-
traligy žen ČR 2015/2016 Večer-
ník nahlédl do hráčských statistik 
a předkládáme vám přehled nejlep-
ších plejerek v jednotlivých indivi-
duálních činnostech.
Z  Agelek patří mezi nejčastěji bo-
dující volejbalistky soutěže Melissa 
Vargas, která je nahoře i na podání. 
Úplně nejvýše figurují Quinta Steen-
bergen ve smečařské úspěšnosti 
a Julie Kovářová na přihrávce, kde 
jsou hned za ní Tatsiana Markevich 
s Mirou Topič.   (son)

Nejvíce bodující hráčky
(celkový součet)

1. Vendula Měrková (KP Brno) 279, 2. 
Petra Kojdová (Ostrava) 168, 3. Dani-
ela Pavelková (Frýdek-Místek) 158, 4. 
Andrea Štrbová (Frýdek-Místek) 158, 
5. Melissa Vargas (Prostějov) 155, 
19. Quinta Steenbergen 108, 21. Tat-
siana Markevich 106, 34. Barbora 
Gambová 76, 36. Nina Herelová 69, 
39. Sonja Borovinšek 66, 56. Veroni-
ka Tinklová 30, 59. Kathleen Weiss 
24, 67. Solange Soares (všechny Pro-
stějov) 18.

Nejvíce bodující hráčky
(průměr na set)

1. Vendula Měrková (KP Brno) 5,94, 
2. Melissa Vargas (Prostějov) 5,17, 3. 
Petra Kojdová (Ostrava) 3,91, 4. Mo-
nika Dedíková (Olomouc) 3,66, 5. 
Tatsiana Markevich (Prostějov) 3,53, 
Barbora Gambová 3,17, Sonja Boro-
vinšek 2,87, Quinta Steenbergen 2,51, 
Nina Herelová 2,46, Veronika Tinklo-
vá 1,20, Kathleen Weiss 0,71, Solange 
Soares (všechny Prostějov) 0,69.

Nejlépe smečující hráčky
(celkový součet bodů)

1. Vendula Měrková (KP Brno) 238, 2. 
Petra Kojdová (Ostrava) 143, 3. Daniela 
Pavelková (Frýdek-Místek) 141, 4. Meli-
ssa Vargas (Prostějov) 129, 5. Andrea Štr-
bová (Frýdek-Místek) 128, 15. Tatsiana 
Markevich 83, 24. Quinta Steenbergen 70, 
25. Barbora Gambová 69, 35. Sonja Bo-
rovinšek 57, 40. Nina Herelová 52, 58. Ve-
ronika Tinklová 17, 61. Solange Soares 13, 
66. Kathleen Weiss (všechny Prostějov) 7.

Nejlépe smečující hráčky
(průměr bodů na set)

1. Vendula Měrková (KP Brno) 5,06, 
2. Melissa Vargas (Prostějov) 4,30, 3. 

Petra Kojdová (Ostrava) 3,33, 4. Da-
niela Pavelková (Frýdek-Místek) 3,13, 
5. Barbora Gambová (Prostějov) 
2,88, Sonja Borovinšek 2,48, Tatsi-
ana Markevich 2,77, Nina Herelová 
1,86, Quinta Steenbergen 1,63, Vero-
nika Tinklová 0,68, Solange Soares 
0,50, Kathleen Weiss (všechny Pros-
tějov) 0,21.

Nejlépe smečující hráčky
(účinnost v procentech)

1. Quinta Steenbergen 51%, 2. Ve-
ronika Závodná (Olomouc) 50%, 3. 
Kateřina Zemanová (Ostrava) 41%, 
4. Kateřina Kohoutová (Přerov) 40%, 
5. Iva Nachmilnerová (Ostrava) 37%, 
Tatsiana Markevich 35%, Melissa 
Vargas 34%, Barbora Gambová 
(všechny Prostějov) 33%.

Nejlépe blokující hráčky
(celkový součet bodů)

1. Jennifer Keddy (KP Brno) 51, 2. Iva 
Nachmilnerová (Ostrava) 40, 3. Kate-
řina Kohoutová (Přerov) 39, 4. Beta 
Dumančič (Olomouc) 30, 5. Gabriela 
Tomášeková (Přerov) 29, 7. Quinta 
Steenbergen 27, 23. Nina Herelová 11, 
26. Tatsiana Markevich 10, 37. Sonja 

Borovinšek 7, 41. Melissa Vargas 6, 
50. Barbora Gambová 5, 60. Kathleen 
Weiss 2, 66. Veronika Tinklová 2, 69. 
Solange Soares (všechny Prostějov) 1.

Nejlépe blokující hráčky
(průměr bodů na set)

1. Jennifer Keddy (KP Brno) 1,04, 2. 
Iva Nachmilnerová (Ostrava) 0,91, 3. 
Kateřina Kohoutová (Přerov) 0,91, 4. 
Beta Dumančič (Olomouc) 0,79, 5. 
Gabriela Tomášeková (Přerov) 0,67, 
Quinta Steenbergen 0,63, Nina Here-
lová 0,39, Tatsiana Markevich 0,33, 
Sonja Borovinšek 0,30, Barbora 
Gambová 0,21, Melissa Vargas 0,20, 
Veronika Tinklová 0,08, Kathleen 
Weiss 0,06, Solange Soares (všechny 
Prostějov) 0,04.

Nejlépe podávající hráčky
(celkový součet bodů)

1. Vendula Měrková (KP Brno) 26, 
2. Kamila Součková (Ostrava) 23, 
3. Marika Tesařová (KP Brno) 23, 4. 
Paula Kubová (Olomouc) 22, 5. Mo-
nika Dedíková (Olomouc) 20, 6. Me-
lissa Vargas 20, 12. Kathleen Weiss 
15, 16. Tatsiana Markevich 13, 26. 
Quinta Steenbergen 11, 27. Veronika 

Tinklová 11, 48. Nina Herelová 6, 
49. Mira Topič 6, 58. Solange Soares 
4, 64. Barbora Gambová 2, 65. Son-
ja Borovinšek (všechny Prostějov) 2.

Nejlépe podávající hráčky
(průměr bodů na set)

1. Kamila Součková (Ostrava) 0,72, 
2. Melissa Vargas (Prostějov) 0,67, 
3. Eva Hudylivová (Šternberk) 0,57, 
4. Paula Kubová (Olomouc) 0,56, 5. 
Vendula Měrková (KP Brno) 0,55, 
Mira Topič 0,50, Kathleen Weiss 
0,44, Veronika Tinklová 0,44, Tatsi-
ana Markevich 0,43, Quinta Steen-
bergen 0,26, Nina Herelová 0,21, So-
lange Soares 0,15, Sonja Borovinšek 
0,09, Barbora Gambová (všechny 
Prostějov) 0,08.

Nejlépe přihrávající hráčky
(účinnost v procentech)

1. Julie Kovářová (Prostějov) 31,2%, 
2. Tatsiana Markevich (Prostě-
jov) 31,1%, 3. Mira Topič (Prostě-
jov) 27,7%, 4. Veronika Dostálová 
(Olymp Praha) 24,2%, 5. Kateřina 
Holišová (Frýdek-Místek) 24,0%, 9. 
Barbora Gambová 19,6%, 12. Sulian 
Matienzo (všechny Prostějov) 15,9%. 

Extraligové statistiky:

Příprava s Přerovem přinesla pět vítězných setů, většina těsných

Marek SONNEVEND

ANKARA, PROSTĚJOV Evropská 
kvalifikace volejbalistek o postup 
na Letní olympijské hry 2016 v Rio 
de Janeiro vyvrcholila závěrečným 
turnajem v Turecku. Do Ankary 
se sjelo osm nominovaných týmů 
a hned tři ze zúčastněných repre-
zentací měly na svých soupiskách 
členky VK AGEL Prostějov.
Nejlépe se dařilo blokařce Quintě 
Steenbergen, která Nizozemsku po-

mohla vyhrát základní skupinu A poté 
i semifinále nad Itálií. Stopka přišla až 
ve finálovém duelu proti Rusku, jež 
oslavilo přímý postup na olympiádu, 
zatímco Holanďanky ještě živí doda-
tečnou naději. Společně s Italkami 
totiž pronikly do poslední celosvě-
tové kvalifikace, která přijde na řadu 
v červnu.
Quinta naskočila alespoň chvíli do 
každého ankarského střetnutí a skvěle 

jí vyšel především duel s Tureckem, 
proti němuž dosáhla v základní se-
stavě osmi bodů. Naopak nahrávačka 
Kathleen Weiss za Německo jen mini-
málně střídala a její národní výběr zů-
stal v grupě A třetí těsně od semifinále. 
To smečařka Mira Topič absolvovala 
v dresu Chorvatska všechny tři kvali-
fikační zápasy v základu a často bodo-
vala, jenže balkánský soubor nezískal 
ani set. (son)

KONEÈNÉ POØADÍ
olympijské kvalifikace
- Turecko (Ankara):

1. Rusko
2. Nizozemsko

3. Itálie
4. Turecko

5. Německo
6. Belgie
7. Polsko

8. Chorvatsko

PROSTĚJOV Úvodní kolo UNIQA 
extraligy žen ČR v novém kalendář-
ním roce po sváteční pauze bylo cel-
kově patnáctým dějstvím soutěže. 
Volejbalistky VK AGEL Prostějov 
v něm díky volnému losu nehrály, 
ovšem jinak se uskutečnily čtyři jiné 
duely.
Už ve čtvrtek bylo k vidění hanácké 
derby dvou úzce propojených klubů, 
v němž měla Olomouc problémy se 
Šternberkem. Favorit nakonec uspěl 3:1 
(14, 16, -28, 23). „Zápas se nám až tolik 
nevydařil, snad i kvůli snadno vyhraným 
prvním dvěma setům. Holky to možná 
už považovaly za rozhodnuté, navíc jsme 
vystřídali a něco na hřišti i zkoušeli. Sou-
peř pak hrál velmi dobře, mrzí mě ale, že 
jsme mu to hlavně velkou nekoncent-
rovaností dost usnadnili. Pomohli jsme 
Šternberku vrátit se do utkání stereotyp-
ní a velmi naivní hrou. Přísnější měřítko 
snese snad jen Kubová za servisy v úvod-
ních dvou sadách a v útoku Dedíková,“ 
zhodnotil trenér UP Jiří Teplý.  (son)
>>> celý článek na www.vecernikpv.cz

Steenbergen zůstala krůček od olympiády, přesto má ještě šanci

Pondělí 11. ledna 2016
www.vecernikpv.czkultura v Prostějově a okolí...24

V. MEMORIÁL LUĎKA MAŘÁKA V. MEMORIÁL LUĎKA MAŘÁKA 
SPĚJE DO SVÉ CÍLOVÉ ROVINKYSPĚJE DO SVÉ CÍLOVÉ ROVINKY

PROSTĚJOV Již pátým rokem pořádá Spolek prostě-
jovských fotografů klubovou výstavu, která je věnová-
na památce jednoho ze zakládajících členů, fotografa 
i kamaráda Luďka Mařáka a také památce novinářky 
Jarmily Pospíšilové. Vernisáž výstavy proběhla již 2. pro-
since loňského roku za hojné účasti veřejnosti a dopro-
vodu pěveckého sboru Proměny. Fotografie jsou k vidění 
v Regionálním informačním centru Prostějov místního 
zámku doposud a na návštěvu zavítal i Večerník. 

VIDEO&FOTOGALERIE

klikni na
www.vecernikpv.cz

FOTOGALERIE

klikni na
www.vecernikpv.cz

Na letošním memoriálu Luďka Mařáka jsou k vidění i Obrázky z Maroka Kateřiny Francové.  Foto: Pavla Vašková  

BYLI  JSMEBYLI  JSME

U TOHOU TOHO

VÝSTAVA SE LETOS OPĚT PODAŘILAVÝSTAVA SE LETOS OPĚT PODAŘILA

pro Večerník 

Pavla
VAŠKOVÁ

PŮVODNÍ
REPORTÁŽ

PROSTĚJOV Ještě před vánoč-
ními svátky kostela sv. Cyrila
a Metoděje na Brněnské ulici. 
Prostějovský pěvecký sbor Nota 
Bene si připravil program plný vá-
nočních písní a pozval si i několik 
zajímavých hostů. Prostor kostela 
se zaplnil do posledního místa
a Večerník se rozhodl ještě jednou 
zavzpomínat na nedávné svátky.
Když zpívá sbor Nota Bene pod 
taktovkou Aničky Králové, vyzařu-
je z něj nakažlivé pozitivní kouzlo. 
Na všech jeho členkách je jasně vi-
dět, že zpívají pro radost. A přesně 
to samé bylo cítit i v Paxu. Pozitivní 
atmosféra, radost z hudby a vánoč-

ní kouzlo. To jsou tři atributy, které 
provázely celý večer. 
Na úvod koncertu zazněly čtyři vá-
noční koledy, mezi nimiž byla napří-
klad barokní Čas radosti, veselosti 
nebo notoricky známá Tichá noc. 
Následovalo milé vystoupení dětí z 
pěveckého sboru Horáček ze školy 
Dr. Horáka pod vedením Lenky Fre-
lichové a představil se také Dechový 
kvartet při ZUŠ Vladimíra Ambrose. 
Další pěvecký blok sboru Nota Bene 
roztleskal a rozhýbal i přítomné po-
sluchače, černošské spirituály jako 
Good news nebo Joy comes in the 
morning k tomu doslova vybízely. 
Zpestřením programu bylo vystou-

pení malé Nikolky Hebertové, která 
skvěle zazpívala píseň Zámek v obla-
cích z muzikálu Bídníci. O klavírní 
doprovod celé akce se postarala Te-
reza Vrtalová, na housle hrála Eliška 
Zástěrová, na kytaru a perkuse Mar-
tin Pivoňka. Zbývající čas už patřil 
opět sboru Nota Bene a závěrečná 
píseň Spirituál kvintetu V jeslích dítě 
spinká potom všem přítomným, kte-
ří si ji zazpívali společně.  „ Koncert 
byl moc pěkný. V kostele takové zpí-
vání vždycky vyzní tak nějak víc slav-
nostně. Konečně jsem si pořádně 
uvědomila, že budou Vánoce,“ svě-
řila se Večerníku se svým zážitkem 
posluchačka Míša.   (pav)   

Kostel sv. Cyrila a Metoděje zcela zaplnil koncert pěveckého sboru NOTA BENE
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Jako první v novém roce 2016 přijde na 
řadu ve čtvrtek 14. ledna od 17:00 ho-
din úvodní semifinále Českého poháru 
na hřišti UP Olomouc. Dva papírově 
nejsilnější týmy v aktuální sezóně extraligy 
se naposledy střetly poměrně nedávno, 

když bitvu třináctého extraligového kola 
v hanácké metropoli přesvědčivě ovládly 
Agelky 3:0 po sadách 25:18, 25:17, 26:24. 
„Samozřejmě bychom rádi na tenhle vzá-
jemný zápas navázali. Celkově se nám dost 
vydařil a kromě úplného začátku i konce 
jsme během něj dokázali svým kvalitním 
výkonem eliminovat nebezpečnost sou-
peře. Ten bude mít určitě velkou motivaci 
být nám tentokrát vyrovnanějším protiv-
níkem, tím větší pozor si musíme dát,“ řekl 
Večerníku v průběhu sváteční přípravy Mi-
roslav Čada, hlavní trenér vékáčka.

Čtvrteční derby navíc ponese specifikum, 
že samotné ještě o ničem nerozhodne. 
Postupujícího do únorového finále právě 
v olomoucké hale (jak informoval Večer-
ník v minulém vydání, pod organizační 
taktovkou TK PLUS Prostějov - pozn.
red.) totiž definitivně určí až odveta, 
přičemž rozhoduje celkový součet setů 
z obou mačů. A v případě jejich rovnosti 
by přišel na řadu takzvaný zlatý set do pat-
nácti bodů. „Věřím, že překonáme určitou 
nervozitu, která obvykle provází první 
utkání po delší přestávce. V tomto ohledu 
by nám měl pomoci jak čtvrteční přátelák 
s Přerovem, tak intenzivní příprava po 
svátcích. Pochopitelně je nepříjemné, že 
reprezentantky Katy Weiss, Quinta Steen-
bergen i Mira Topič se k družstvu připojí 
až krátce před střetnutím v Olomouci, ale 
s tím jsme dopředu počítali. Musíme tyto 

skutečnosti překonat a pro semifinálovou 
odvetu si vybudovat co nejlepší výchozí 
pozici,“ vyslovil Čada přání.
Hned o dva dny později - tedy v sobo-
tu 16. ledna od 17:00 hodin - nastou-
pí jeho svěřenkyně v rámci 16. kola 

volejbal36

původní zpravodajství
pro Večerník
Marek
SONNEVEND

navštivte stále více oblíbenější inter  

KATHLEEN WEISS
Na nevýraznou formu z první poloviny této sezóny 
dala třiadvacetiletá smečařka rázně zapomenout 
ve čtvrtečním přípravném utkání s Přerovem. Pro-
ti týmu ze svého rodného města se totiž blýskla 
skvělým výkonem, když během celkových pěti setů 
(odehrála čtyři) dosáhla osmnácti bodů včetně 
dvou es i jednoho vítězného bloku při dobré úspěš-
nosti v útoku padesát procent a výbornému podílu 
na přihrávce pětašedesát procent. Její souhrnná 
užitečnost dosáhla vynikající hodnoty plus čtrnáct, 
takže se zdá, že po svátcích natrénovala opravdu 
zdatně. 
Do roku 2016 každopádně vkročila pravou no-
hou, tak ať pohoda vydrží i v mistrácích!

 AGELKA PODLE

 VEČERNÍKU

OKÉNKO KAPITÁNKY

aneb pohledem Solange SOARES
„Mezi svátky a začátkem nového roku dostáváme pokaždé hodně zabrat, 
ale tak je to správně. Vedle kvalitního tréninku bylo dost času i na regeneraci 
a odpočinek, z přípravy za uplynulé dva týdny mám dobrý pocit. Přátelské 
utkání s Přerovem jsme pak odehrály střídavě lépe a hůře, což se po nároč-
ném programu včetně kondiční dřiny asi dalo očekávat. Volejbalovou vý-
konnost teď budeme ladit, už se přitom těšíme na návrat tří reprezentantek 
z olympijské kvalifikace. I s nimi nastoupíme ve čtvrtek do důležitého zápasu 
v Olomouci, kde si chceme v prvním semifinále Českého poháru vytvořit co 
nejlepší výchozí pozici pro domácí odvetu. Půjdeme za hladkým vítězstvím, 
stejně jako v  sobotu na hřišti Frýdku-Místku v  našem úvodním střetnutí 
extraligy po sváteční pauze.“ SOLANGE SOARES
 kapitánka VK AGEL Prostějov

PROSTĚJOV Téměř měsíc trvající soutěžní pauzu vyplnily volej-
balistky VK AGEL výhradně tvrdou přípravou a také jedním přá-
telským duelem proti Přerovu. Zpět do zápasového kolotoče mis-
trovských utkání naskočí prostějovské ženy právě během nadchá-
zejícího týdne, kdy je čekají hned dva venkovní souboje - jeden 
pohárový a druhý extraligový...

VYSVĚDČENÍ AGELEK V PŮLCE SEZÓNY
Největšími oporami jsou Weiss, Steenbergen a Vargas
PROSTĚJOV Soutěžní ročník 2015/2016 v podání volejbalistek VK AGEL zápasově dospěl takřka přesně do své poloviny, což je ideální čas k dílčímu ohlédnutí. V tomto případě se Večerník podrobněji zaměřil na 
výkony, jaké prostějovské ženy v dosavadním průběhu letošní sezóny zatím předváděly, a nakolik pozitivní či negativní dopad měly jednotlivé členky týmu na celé družstvo. Kromě slovního hodnocení přitom 
nechybí ani tradiční známkování Večerníku. Připravil: Marek Sonnevend

Nahrávaèky

Hodnocení: Ze všech Agelek si v porovnání 
s minulým rokem nejvíce udržela špičkovou výkon-
nost. Díky perfektní technice, bohatým zkušenostem 
i výborné pohyblivosti pořád skvěle nahrává 
s vysokou kreativitou a minimem chyb, navíc je 
velmi kvalitní také na servisu a v poli. Celkově její 
práce opět dosahuje vynikajících parametrů.

Známka Večerníku:  9

Hodnocení: Coby dvojka na daném postu dostala 
místo Katy prostor jen občas a ne vždy jej dokázala 
vhodně využít. Letní posila z Olomouce trénuje 
kvůli „civilnímu“ zaměstnání méně než ostatní 
spoluhráčky, což se někdy projeví. Proto musela být 
v některých zápasech brzy střídána, ale o něco víc 
utkání se jí přece jen vydařilo.

Známka Večerníku:  6

KATHLEEN WEISS

VERONIKA TINKLOVÁ

Libero

Hodnocení: Podobný případ jako Markevich. Patří 
k nepostradatelným tahounkám bez přehnaných 
výpadků, jenže po loňském galapředstavení tomu 
v aktuálním ročníku prostě něco chybí. Jak v 
úspěšnosti přihrávky, tak co do obranných zákroků 
v poli. Výkony české jedničky na liberu jsou letos 
kvalitní, ale nikoliv excelentní.

Známka Večerníku:  7

JULIE KOVÁŘOVÁ

Univerzálky

Hodnocení: Na to, že má teprve šestnáct roků, je 
extrémně talentovaná Kubánka vynikající. Především 
v útoku, jímž dokáže soupeře drtit doslova 
nemilosrdně. Logicky se však dopouští i jednoduch-
ých hrubek, u smečovaného podání je to často bom-
ba buď eso, nebo zkažená. Slabinu má v poli, leč i tak 
je její přínos značný.

Známka Večerníku:  8
Hodnocení: Nadále platí, že kapitánka dos-
tává šanci pouze v zápasech s papírově slabšími 
mančafty a jinak střídá jen v některých okamžicích 
na servis. Což se už několikrát během sezóny
i v důležitých střetnutích vyplatilo. O její důležitosti 
pro tmelení kolektivu není sporu, svůj význam tedy 
ve VK pořád nesporně má.

Známka Večerníku:  6

MELISSA VARGAS

SOLANGE SOARES

Blokaøky

Hodnocení: V předminulé sezóně hrávala za vékáčko 
opravdu výtečně, zatímco teď už se natolik famózně 
nejeví. Přesto je z blokařek jednoznačně nejplatnější 
zásluhou své komplexnosti. Kromě velice dobrého 
útoku dokáže rovněž solidně blokovat nebo podá-
vat, výrazně nezaostává v poli. Kolektivu pomáhá 
i nakažlivým entuziasmem.

Známka Večerníku:  8

Hodnocení: S ohledem na studium vysoké školy 
vynechává jeden tréninkový den týdně a ne-
být toho, asi by byla ještě lepší. Už tak se ovšem 
pocitově vypracovala z blokařské trojky na dvojku, 
když dobré zakončení podporuje slušnou obranou 
na síti či v poli a dalekonosnou plachtou. Místy se 
však nevyvaruje laciných chyb.

Známka Večerníku:  7

Hodnocení: Oproti loňské sezóně u ní došlo k patrně 
nejcitelnějšímu poklesu výkonnosti. Po útočné 
stránce ani tak ne, smečařka zůstává nadále výborná. 
Leč její dlouhodobá slabina při blokování se nyní 
ještě víc prohloubila, neboť viditelně přestává stíhat 
rychlostně. A to se hlavně proti top soupeřům v Lize 
mistryň dost projevilo.

Známka Večerníku:  6

QUINTA STEENBERGEN

NINA HERELOVÁ

SONJA BOROVINŠEK

Smeèaøky

Hodnocení: Až na některé výjimky je stejně spole-
hlivá jako v minulých letech, zejména na přihrávce 
s hodně vysokou úspěšností. Též v jejím případě 
ale není herní pohoda úplně stoprocentní, což je 
nejvíc znát v útočné činnosti. I tak letos odvádí ze 
všech prostějovských smečařek nejhodnotnější 
výkony bez velkých výpadků.

Známka Večerníku:  7

Hodnocení: U poslední hráčské posily z průběhu 
podzimu jsou pořád k vidění volejbalové výkyvy 
způsobené tím, že před svým příchodem na Hanou 
několik týdnů trénovala jen individuálně. Někdy 
tak zahraje výborně, jindy špatně, občas průměrně. 
Postupně se však srovnává a má potenciál, aby se 
brzy zařadila mezi opory základní sestavy.

Známka Večerníku:  6

Hodnocení: Ve dvaceti letech věku podléhá jedna z 
kubánských akvizic určité nevyrovnanosti výkonů, 
místy až jisté náladovosti. Jakmile se dostane do 
pořádného tempa, dokáže z velkého výskoku 
kvalitně útočit i překvapivě dobře přijímat. Naopak 
v případě, že jí duel zrovna nesedne, je zralá na ry-
chlé vystřídání.

Známka Večerníku:  6

Hodnocení: V minulém ročníku se přerovská 
odchovankyně jevila skvěle, jenže momentálně 
jako by trochu stagnovala. V těžké konkurenci na 
svém postu dostává méně příležitostí a ne vždy 
s nimi naloží povedeně. Ofenziva přitom zůstává 
dobrá, zatímco jistota na přihrávce se poněkud 
vytratila. Celkově to ale není zase tak špatné.

Známka Večerníku:  6

TATSIANA MARKEVICH

MIRA TOPIČ

SULIAN MATIENZO

BARBORA GAMBOVÁ

ZÁPASOVÁ PŘESTÁVKA SKONČILA HOLKY aneb
Program žen VK: ve čtvrtek pohárová bitva v Olomouci, v sobotu extraligově  

PROSTĚJOV Pětapadesátile-
tý Martin Janeček z Prostějova 
žije už řadu let na ulici. Nikdy se 
netajil svojí zálibou v alkoholu 
stejně jako nechutí ke stálému za-
městnání a dodržování pravidel. 
Mnozí z Prostějovanů ho považují 
za žebravého alkoholika, který 
jen obtěžuje své okolí. To však 
rozhodně není celá stránka jeho 
osobnosti. Bezdomovec totiž píše 
texty. A rozhodně ne špatně. Ne-
dávno dokonce zvítězil v literár-
ní soutěži na téma k 600. 
výročí upálení mistra Jana 
Husa! 
Martin Janeček v soutěži „Mistr Jan 
Hus - světlo napříč věkům, 
národům a církvím“ obstál 
s povídkou o čtyřech bez-
domovcích, kteří se za deš-
tě sejdou v altánku upro-

střed parku. Jak jinak než 
u vína se u nich rozproudí 
debata na téma mistra Jana 
Husa. V té se ukazuje, že i 
naše současné „malé“ lži, 
jimiž si chceme trošku „při-
lepšit“ a stát se „šťastnějšími“, 
jsou jedním slovem směšné 
a ubohé. A to obzvláště ve 
světle osudu člověka, který 
životu v pravdě podřídil vše. 
„Když náš biskup tu po-
vídku četl, tak mu spadla 
brada. Prohlásil, že to 
nemá chybu a nevadily mu 
i nějaké ty silnější výrazy. 
Přitom on sám literatu-
ru nade vše miluje a sám 
i píše,“ prozradila Večerníku 
Ivana Krejčí z prostějovské 
farnosti Církve českosloven-
ské husitské.  

Soutěž byla rozdělena do dvou věko-
vých kategorií a objevily se v ní pří-
spěvky z celé Moravy. „Martin Janeček 
v kategorii určené dospělým zvítězil 
zcela jednoznačně,“ prozradila Krejčí. 
Právě ona jej přesvědčila, aby povídku 
do soutěže poslal. „Byl jsem naprosto 
přesvědčený, že to nemá nejmenší na-
ději na úspěch. Teď však můžu říct, že 
jsem na sebe skutečně hrdý,“ prozradil 
exkluzivně přímo v redakci Večerníku 
Martin Janeček, který za vítězství na 
začátku Vánoc dostal řadu cen, mezi 

nimiž nechyběly například dort či stra-
venky. 
Při této příležitosti poděkoval hlavně 
prostějovskému azylovému centru. 
„Mám tam takové zázemí, které mi 
umožňuje i psát. Vím, jak to chodí 
v azylácích v Olomouci, Kroměříži či 
v Brně a musím říct, že ten prostějov-
ský je určitě nejlepší. Výborné je vše 
od přístupu personálu až po stále se 
zlepšující vybavení,“ upozornil Martin 
Janeček společně se svojí partnerkou 
Markétou, která je rovněž klientkou 

azyláku. „Rádi bychom po-
děkovali i prostějovským 
strážníkům za toleranci 
k bezdomovcům během 
vánočních svátků,“ uza-
vřel společným hlasem 
pár.  
Spisovatelskému nadání 
Martina Janečka se bu-
deme věnovat v některém 
z  příštích čísel Večer-
níku. Jeho příběh 
stojí za to!

EXEXKLUZIVNĚ

Martin ZAORAL

Pondělí 11. ledna 2016
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„S novoročním předsevzetím jsem 
už kdysi dávno skončila. (smích) 
Nemá to vůbec cenu. Člověk to 
vždycky chvíli vydrží, pak je to ale 
zase ve starých kolejích. Takže po 
několika šancích jsem si řekla, že to 
nemá smysl. Navíc když chci něco 
zlepšit či změnit, nemusím to stano-
vit k Novému roku, ale kdykoliv.“

Anketa
ptali jsme se v ulicíchptali jsme se v ulicích

„Dnes si již žádné novoroční 
předsevzetí nedávám. Dříve jsem si 
několikrát novoroční předsevzetí 
stanovila, ale vždy mi to vydrželo 
nějakých pár měsíců, pak jsem 
se znovu vrátila k tomu, co bylo 
doposud. (smích) Když chci 
změnu, můžu to udělat kdykoliv 
během roku, ne si každou cenu 
něco vymýšlet na Nový rok.“

NENE

KATEŘINA SZÖCSOVÁKATEŘINA SZÖCSOVÁ
PROSTĚJOVPROSTĚJOV

MONIKA TILLEROVÁMONIKA TILLEROVÁ
PROSTĚJOVPROSTĚJOV

DALI JSTE SI 
NOVOROČNÍ 

PŘEDSEVZETÍ?
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Radek se rozpovídal. „Co myslíš, že by 

udělali s Husem, kdyby šel dneska proti 

těm šmejdům nahoře se stejnou odhodla-

ností a vírou? Tak by ho napřed vláčeli bul-

várem, zúčastnil by se pár televizních debat, 

kde by se hádal o svou pravdu s nějakým volem, 

aby nakonec k ničemu nedospěl. 

Hus by i v dnešní době „pohořel“!

Napřed by mu udělali „Ty, ty, ty!“ A pokud by to 

nestačilo, tak by si ti šmejdi na něho zcela jistě ně-

jakou špínu vymysleli.“ 

„Byl to takovej superman své doby,“ zabručel Jindra. 

S tím ale Radek nesouhlasil. „Hus byl borec, ale nebyl to 

superman, vole! Superman je americkej sráč, a kdyby se 

dostal do situace, jako se dostal Hus a sebrali mu krystal, 

tak by se, kámo, posral. A odvolal by všecko a zapřel i svo-

je rodiče. Hus tohle neudělal, to  musel 

fakt být borec!“

„Nebo 

taky nábo-

ženskej magor, vole!“ 

řekl Jindra. „Ty jsi magor!“

„Já bych náhodou asi taky neodvo-

lal.“ „No, mě snad raní mrtvice,“ 

vřískal Radek. „Vzpomínáš si, jak 

jste s Lenkou ukradli ty kanály? 

Chytli vás měšťáci a byla z toho ko-

mis, vole. A cos udělal, no, pochlub 

se, supermane! Všechno jsi to hodil na 

ni!“ soptil Radek.  

„Tak se nehádejte,“ řekl Pavel. „Já být 

na jeho fleku, tak bych neváhal ani vte-

řinu a mazal odvolat. Vymluvil bych se 

třeba na to, že dřív
ím je třeba šetřit n

a 

zimu, protože může být tuhá!“ 

Všichni jsme se zasmáli.

Ukázka z vítězné povídky

Martin Janeček začátkem nedávných Vánoc uspěl v literární 
soutěži s povídkou, ve které čerpal ze svých bohatých život-
ních zkušeností.  Foto: Martin Zaoral

Povánoèní
Povánoènízázrak? 
zázrak? 

Podle znalce povídka Martina Janečka „nemá chybu“

PROSTĚJOVSKÝ Večerník pro vás jako jediné místní periodikum připravil zcela ojedinělý projekt 
PROMĚNY IMAGE, v němž pokračujeme i v novém roce 2016. Zhruba před tři čtvrtě rokem jste 
byli svědky premiéry tohoto exkluzivního projektu, od té doby se nám podařilo změnit vzhled u osmi 
(brzy se tak stane u devíti) našich čtenářek. A nyní hledáme další z vás. Přihlaste se a nebudete litovat!
DÁMY, POZOR! Nyní máte obrovskou příležitost, jak zcela zdarma změnit svůj vzhled. Navíc o vás bude postaráno jako 
o princeznu. Prvotřídní profesionálové zajistí nový sestřih i barvu vašich vlasů, dále vhodné líčení či nový šatník. Na nic nečekejte 
a přihlaste se do lednové PROMĚNY IMAGE. Pokračujeme pátrání po ženách, které potřebují nutnou změnu vizáže...
Chceme vám pomoci vypadat tak, jak si představujete. Předem se objednáváme do kadeřnictví 

a kosmetiky, aby si na nás udělali čas. Celé hodiny chodíme po obchodech a nedaří se nám 

vybrat ten správný kus oblečení, který by nám perfektně sedl. Nyní máte možnost vyřešit tyto 

starosti jednodušeji. PROSTĚJOVSKÝ Večerník se o vše postará. Stačí se jen přihlásit.

Co vás čeká? Den plný péče, hýčkání a zkrášlování. Budou o vás pečovat prvotřídní profesionálové. Začneme barevnou 
typologií, bude vám vytvořen nový účes, elegantní líčení a nakonec budete oblečena do slušivého oblečení. Závěrem vás 
čeká focení s profesionály.

Co musíte udělat? Stačí poslat dvě své aktuální fotografie (tvář a postava)

na email: vecernik@pv.cz. Do předmětu emailu uvádějte „PROMĚNA IMAGE“,

nebo můžete přijít osobně do naší redakce.

Napište nám váš věk, velikost oblečení, důvod, proč se do proměny hlásíte, 

proč  bychom měli vybrat právě vás, také odkud jste a telefonický kontakt. 

Hlásit se můžete do 27. ledna 2016. Následně vybereme vítězku únorové PROMĚNY 

IMAGE.  Těšíme se na spolupráci s vámi.

HLASTE SE!
HLEDÁME DALŠÍ ČTENÁŘKU

DO PROMĚNY IMAGE!DO PROMĚNY IMAGE!

PROSTĚJOV Nečekaná setkání, 
usmíření po letech, nalezení 
dávné lásky, splnění tajných přání 
a snů. To vše před zraky diváků, 
kteří se stávají svědky oprav-

dových emocí. Takový je oblíbený 
pořad Pošta pro tebe, který vysílá 
Česká televize. A ten se již brzy 
dotkne Prostějova!
Pošta pro tebe hledá Viléma Sa-
chera narozeného 2. března 1943
v Prostějově. „V letech 1957
a 1958 žil v  Dětském domově
v Oskavě. Vyučil se zahradníkem ve 

Šternberku u Olomouce. Jeho matk-
ou byla Hedvika Sacherová,“ píše se 
na internetových stránkách České 
televize. 
Pokud tedy máte dojem, že Viléma 
Sachera znáte, neváhejte napsat 
zprávu na e-mail postaprotebe@
ceskatelevize.cz, případně zatele-
fonovat na číslo 257 289 589. (mls)

POŠŤÁK ONDRA hledá Viléma Sachera z ProstějovaPOŠŤÁK ONDRA hledá Viléma Sachera z Prostějova

Foto: internet

PROSTĚJOV Tradice byla 
dodržena i letos, prvně narozený 
občánek Prostějova byl přivítán také 
radniční honorací! V minulém vydání 
Večerník informoval o tom, že prvním 
Prostějovanem roku 2016 je Tobiáš 
Machula, který se narodil 1. ledna 
přesně v 15:16 hodin. Hned v pondělí 

4. ledna si jej pochovala i primátorka!
Tři dny po narození navštívily v 
porodnici prostějovské nemocnice 
malého Tobiáška Machulu a jeho 
rodiče primátorka Alena Rašková 
s náměstkyní Ivanou Hemerkovou. 
„Rodičům přejeme hodně zdraví a 
spokojenosti. Mají nádherného po-

tomka, což je pro každého obrovská 
radost a štěstí,“ shodly se obě dámy 
z vedení města. Jako každý rok, tak 
i letos malý Tobiáš dostal o primá-
torky finanční dar ve výši dvou tisíc 
korun, drobnou hračku a maminka 
Dagmar Machulová zase nádher-
nou kytici.  (mik)

kteří se stávají svědky oprav- Pošta pro tebe hledá Viléma Sa-
chera narozeného 2. března 1943
v Prostějově. „V letech 1957
a 1958 žil v  Dětském domově
v Oskavě. Vyučil se zahradníkem ve

ij j h l i i á k ! k ž j k ždéh b ká

Nejprve primátorka, poté došlo i ke společnému snímku s rodiči malého Tobiáše a náměstkyní Ivanou Hemerkovou. 
 2x foto: Magistrát města Prostějova

PrimátorkaPrimátorka
si pochovalasi pochovala

Tobiáška MachuluTobiáška Machulu



V průběhu uplynulého týdne zažili 
organizátoři mírné mrazení v zá-
dech, když se v místě konání plesu 
přihodila ona lapálie s radiátorem. 
Přes intenzivní vysoušení byla 

v některých prostorách vidět vlhká 
omítka. „Nehody se prostě stávají, 
naštěstí nešlo o nic vážného, co by 
dnešní akci ohrozilo,“ komentovala 
nečekanou situaci Tereza Dokláda-
lová, místopředsedkyně sdružení 
Pomáháme tancem. Ta stála spo-
lu s předsedou Tomášem Láznou 
a několika dalšími nadšenci před 
pěti lety u zrodu myšlenky, která 
byla za podpory Nadace O2 Think 
Big-Cool škola života, určené prá-
vě k motivaci a podpoře mladých 

lidí, aby změnili kolem sebe svět 
k lepšímu, dotažena až k úspěšné re-
alizaci. „Letos se už druhým rokem 
musíme obejít bez finanční podpory 
nadace, navíc náklady na uspořádání 
plesu stoupají. Tentokrát jsme napří-
klad poprvé museli platit poplatky 
Ochrannému svazu autorskému, 
což se odrazilo na ceně vstupného. 
Jsme napjatí, jak výtěžek dopadne,“ 
neskrýval před začátkem plesu leh-
kou nervozitu Lázna.
Po dvacáté hodině pořadatelská 
dvojice spolu s ředitelem SŠ, ZŠ 
a MŠ v Komenského ulici Radimem 
Janáčkem ples zahájila. „Na oslo-
vení bych měla použít spíše ´mladí 
přátelé´, protože je vás tady většina, 
a z toho mám velkou radost,“ potě-
šila skladba hostů plesu primátorku 
Alenu Raškovou. Dlouholetá pat-
ronka plesu zastupitelka Milada So-
kolová přítomné pozdravila nejen za 

sebe, ale přečetla také omluvu a po-
selství europoslance Jiřího Pospíšila, 
který se z osobních důvodů nemohl 
plesu zúčastnit. Následně už pokra-
čovalo víření po parketu, v němž 
si díky zlínské kapele Gibon mohli 
studenti procvičit nabyté znalosti 
z tanečních. „Letos jsme se museli 
poohlédnout po nové kapele, pro-
tože ta původní se chtěla zúčastnit ji-
ných projektů. Máme dobré referen-
ce, tak se snad budou líbit,“ vysvětlila 
změnu na pódiu Tereza.
V každou celou hodinu byla tradičně 
připravena speciální vystoupení. Po 
tanečním uskupení TS Free Dance 
potěšilo oko pánské části publika 
vystoupení orientálních tanečnic 
a před půlnocí pak mistrovská akro-
bacie na tyči. To už byla vylosována 
tombola, v níž se sešlo téměř 180 
cen. A hlavní výherce byl jen jeden! 
Po atraktivní druhé ceně, jíž bylo 

dárkové balení rumu Diplomático, 
si rovněž pro velký dárkový koš vě-
novaný Miladou Sokolovou přišel 
Milan Foltýn. „Musím poděkovat 
šťastné ručce mé manželky, která 
lístky do tomboly kupovala,“ usmíval 
se výherce s tím, že zejména druhá 
cena se ještě v průběhu večera bude 
hodit. A jak často se tak manželce 
daří? „Právě dnes úplně poprvé jsme 
něco vyhráli, jsem rád, že zrovna na 
tomto plese,“ dodal Foltýn.
Desítky dalších výherců si poté pře-
bíraly ostatní ceny v předsálí. „Vyhrál 
jsem roční předplatné Večerníku,“ 
pochlubil se zastupitel František Jura, 
který tak nebude ochuzen o zajíma-
vé zpravodajství. „Mile mě překva-
pila skladba hostů, je vidět, že naše 
mládež si dokáže uvědomit potřebu 
charitativních akcí. Atmosféra byla 
úžasná, hned od začátku se na parke-
tu tančilo, což na mnoha plesech ne-

bývá zvykem,“ usmíval se spokojený 
fotbalový manažer a trenér.
Těsně po půlnoci organizátoři od-
tajnili vybranou sumu pro speciální 
mateřskou a základní školu. Přesto-
že ředitel Janáček tipoval ještě o ma-
linko víc, odnesl si symbolický šek na 
70 tisíc korun. „Vrátili jsme se tak po 
dvou letech na částku, kterou jsme 
předávali ještě za podpory nadace, 
což považujeme za velký úspěch,“ 
připomenul Lázna. „Každý takový 
úspěch znamená novou motivaci do 
dalšího ročníku,“ dodal.
A na co bude tentokrát částka urče-
na? „Po masážích handicapovaných 
dětí, které nám po uplynulý rok fi-
nancovala částka předaná na minu-
lém plesu, se v nadcházejícím roce 
zaměříme na speciální terapie se zví-
řaty, především canisterapii,“ vysvět-
lila učitelka Kateřina Sečkařová ze 
Základní školy speciální na Tetíně.

PROSTĚJOV Na první vítězství v tom-
to kalendářním roce zatím prostějov-
ští hokejisté čekají marně. Nezdařilo 
se jim to proti Šumperku, Přerovu 
ani Kladnu, další možnost dostanou 
v tomto týdnu, kdy na Hanou dorazí 
nejprve ve středu večer Benátky nad 
Jizerou, poté v sobotu České Budě-
jovice. Začátky zápasů jsou klasic-
ké, tedy uprostřed týdne v 18 hodin 
a o víkendu o šedesát minut dříve.
Proti Středočechům velí povinnost zís-
kat všechny tři nabízené body. Soupeř 
se totiž nachází až na dvanáctém místě 
s prakticky nedostižnou ztrátou na play 
off, zatímco Jestřábi mají o plných pat-
náct bodů více a nachází se o čtyři po-
zice výše. Status favorita potvrzuje také 
vzájemná bilance z tohoto ročníku, po 
úvodní bezbrankové remíze, totiž hráči 
Prostějova zvládli v domácím utkání 
obrátit výsledek z 1:2 na 3:2 a stejným 
poměrem uspěli také u jednoho z příto-
ků Labe. Farma Bílých Tygrů z Liberce 
již stihla nasadit do hry více než půl stov-
ky hokejistů a za pozornost stojí hned 
okteto gólmanů. Tím dosud posledním 
se stal Filip Novotný, jenž na počátku 
sezóny sbíral zkušenosti v KHL, na Vý-
chodě se však neprosadil a rozhodl se 
k návratu zpět do vlasti. Za pozornost 
stojí rovněž benátecké skóre. Pouhých 
šestadevadesát branek je po Třebíči 
a Mostu nejnižší počet ze všech čtrnácti 
účastníků, naproti tomu sto osm inkaso-
vaných gólů řadí tento soubor na prvo-
ligovou špičku. S příchodem Vánoc se 
soupeř bodově chytil a v posledních pěti 
duelech vyrýžoval devět bodů, před-
tím naopak plných dvanáct duelů čekal 
na tříbodový zisk. Po velice úspěšném 

vstupu do sezóny se tak jednu chvíli 
propadly Benátky až na předposlední 
pozici, nyní si udržují mírný odstup od 
Šumperku a dostatečný náskok před 
Mostem.
O víkendu dorazí do Prostějova papí-
rově mnohem kvalitnější soupeř, a sice 
České Budějovice. Jihočeský Motor 
si středeční kolo předehrál již v neděli 
a zdolal Havířov 4:2, až do soboty tak 
mohou hráči regenerovat a připravovat 
se čistě na Jestřáby. Pohled na statistiky 
vybízí k mírnému optimismu, neboť 
v posledních třech venkovních duelech 

nezískal tým Petra Rosola a Radka Bělo-
hlava ani bod, na konci roku totiž prohrál 
v Přerově a v minulém týdnu k tomu při-
byly neúspěchy na Kladně a v Benátkách. 
Navíc při prvním měření sil na prostějov-
ském ledě se po gólech Husáka, Nováka, 
Venkrbce a Protivného radovali z výhry 
4:2 Jestřábi. Po více než měsíční šňůře 
neporazitelnosti, během níž Motor ztratil 
jediný bod na půdě Litoměřic, tak přišlo 
nevyrovnané období, které se promítlo 
i na aktuálně šestibodové ztrátě na vedou-
cí Kladno a jen tříbodovém náskoku na 
Jihlavu, která odehrála o zápas méně.

Druhou nejlepší ofenzivu soutěže táhnou 
tradiční opory Josef Straka s Tomášem 
Nouzou, kteří již společně nasbírali více 
než osmdesát kanadských bodů, zdatně 
jim sekundují rovněž Martin Heřman, 
David Kuchejda, Rok Pajič. Nepříjem-
nost však potkala Jihočechy na brankář-
ském postu, David Gába se totiž v duelu 
s Jihlavou zranil poté, co ho při návratu 
do brány zezadu podtrhl Martin Kohout. 
Hostující útočník si odnesl trest do konce 
zápasu, postižený gólman pak natržené 
vazy v kotníku, které ho vyřadily mini-
málně na měsíc.  (jim)

PŘEROV, PROSTĚJOV Poprvé od 
posledního listopadového dne a po-
rážky 2:4 na ledě Českých Budějovic 
vyšli Jestřábi bodově úplně naprázd-
no. Jejich šňůra se tak zastavila na 
devíti po sobě jdoucích střetnutích. 
Postaral se o to ten regionálně nejsle-
dovanější soupeř - přerovští Zubři, 
kteří tak lépe zvládli přímou bitvu 
o šestou příčku.
Konečný výsledek střetnutí osmatřicáté-
ho dějství druhé nejvyšší soutěže tomu 
nenapovídá, leč hosté začali v MEO 
Areně výborně a již po jednadvaceti 
sekundách je do vedení poslal úspěšným 
šťouráním dlouhoruký Venkrbec. Celá 
akce začala kombinací prostějovské se-
dmadevadesátky s Cetkovským, který 
poslal z mezikruží puk na bránu. Gólman 

ho neudržel a dojíždějící útočník Jestřábů 
mohl začít slavit -  0:1. Toto skóre vydr-
želo dlouhých třicet minut, byť se hned 
několikrát mohlo měnit. Nejprve se v sig-
nalizované výhodě téměř zdařil vlastenec 
Sikorovi, následně si domácí vyzkoušeli 
minutu a čtvrt trvající přesilovku pět na 
tři. To vše se událo hned v úvodní pěti-
minutovce střetnutí, při němž tentokrát 
nebyl přerovský stadion vyprodán a do 
ochozů si našlo cestu jen dva a půl tisíce 
diváků. 
V prostějovském dresu se po delším čase 
objevil Augustin a naopak vedle Dragou-
na, jehož opět neuvolnila Sparta, zůstal 
mimo hru i Meidl. To v přerovské bráně 
se tentokrát hned od první sekundy před-
stavil fantom předešlého derby Lukáš 
Klimeš. 
Stav se měnil až zásluhou přerovského 
Sikory, jehož nahození od modré čáry 
v závěru Husákova trestu proskotačilo až 
do brány – 1:1. A nebyla to jediná rána 
pro hosty, jen o půldruhou minutu poz-
ději dokonal bleskový obrat Stoklasa, 

jemuž poslal přesný pas Sýkora - 2:1. Ani 
ne o minutu později se ovšem stejně po-
hotově podařilo srovnat Novákovi. Se 
čtrnácti zásahy nejlepší jestřábí kanonýr 
při svém průjezdu před brankovištěm 
úspěšně tečoval nahození od pravého 
mantinelu a v třiatřicáté minutě to bylo 
opět nerozhodně - 2:2. Obraz hry se ale 
s přibývajícími minutami měnil a byl to 
nyní Přerov, kdo byl nebezpečnější. 
Vedení vrátil Zubrům pouhou minutu 
a půl od zahájení třetího dějství Ferenc, 
který si svou první branku v sezóně ne-
chal pro domácí na tu ideální chvíli, když 
Sýkora objel bránu a počkal si, až mu před 
brankoviště přijede někdo ze spoluhráčů - 
3:2. Vyrovnání měli na holi tečující Čuřík 
i o chvíli později pálící Kaluža, místo toho 
přišlo ve dvaapadesáté minutě navýšení 
vedení zásluhou Sýkory – 4:2. Jestřábům 
se již pouze podařilo snížit a svou druhou 
trefou v utkání to měl na svědomí Ven-
krbec, jehož z pravé strany skvěle našel 
Luňák - 4:3. Téměř dvoumetrový forvard 
poté dokonce útočil na hattrick, ale stejně 

jako Čuřík ve svých pozicích neuspěli. 
V čase 58:30 to Jestřábi zkusili bez gól-
mana, jejich snahu ale zhatil následný faul 
Cetkovského. I tak se po oddechovém 
čase znovu odhodlali k power play, po-

slední slovo si ale vzal necelou půlminu-
tu před koncem Procházka. Střelou do 
odkryté klece rozhodl o tom, že poprvé 
v sezóně bude moci při hanáckém derby 
slavit domácí mančaft - 5:3.  (jim)

jen o dva body více. Podobně mizerně už 
je na tom jen Třebíč (2:7), naproti tomu 
Kadaň (6:2) a České Budějovice (5:1) na 
tomto systému nejvíce vydělaly.
Po odehrání tří čtvrtin základní části 
ale náleží Prostějovu i tak pozice upro-
střed tabulky. Aktuální osmé místo 
dává pětibodový náskok na jedenáctou 
Horáckou Slavii a jen čtyřbodové man-
ko na pátou Kadaň. Vedoucí čtyřka už 
má velký náskok a poslední trio dosti 
výraznou ztrátu.

PROSTĚJOV Vstup do kalendářního 
roku 2016 se Jestřábům příliš nevyda-
řil. Jejich vítězná série se zastavila na 
čísle pět a postaral se o to Šumperk, 
v tomto ročníku společně s Kladnem 
nejméně příjemný soupeř pro hoke-
jisty Prostějova. Ze tří vzájemných 
soubojů se jim totiž podařilo ukořistit 
pouze dva body, když dvakrát uhráli 
nerozhodný výsledek po základní hrací 
době a jednou utrpěli debakl. Útok na 
nejlepší šestici se tak nekonal, před stře-
dečním derby se ovšem i tak podařilo 
bodově dotáhnout na přerovské Zubry.
Od úvodu pondělního utkání sedmatři-
cátého kola WSM ligy se hrál svižný ho-
kej ve vysokém tempu a s minimem pře-
rušení. Dlouho ovšem bez výraznějších 
příležitostí. Změnil to až závěr osmé mi-

nuty, kdy za zbytečný faul v útočném pás-
mu pykal Volek a jeho napadení potrestal 
za pouhých šestatřicet sekund Vrdlovec, 
když se domácím nepodařilo puk vyho-
dit a jeden z nejproduktivnějších „Draků“ 
úspěšně dorážel - 0:1. Zvýšit mohl Aleš 
Staněk, jenž se na Hanou vrátil poprvé od 
své neúspěšné anabáze v jestřábím dresu, 
kotouč vyražený po Pláškově střele ale do 
brány nevrátil. Udeřilo tak na druhé stra-
ně, o což se po výtečné individuální akci 
postaral Vokurka. Dvacetiletý obránce 
si počínal jako zkušený forvard, když si 
z pravého rohu vybruslil před bránou a 
vystřelil na vzdálenější tyč mimo dosah 
Zelenkova betonu i zbytku výstroje - 1:1. 
Vyrovnané skóre ovšem vydrželo pouze 
čtyřiapadesát sekund, to se domácí obra-
na rozestoupila před Fořtem a hostovi 
ze Zlína nezbylo než jít dál a poděkovat, 
jednalo se o takový falešný samostatný 
nájezd, s nímž si Horčička neporadil - 1:2. 
Druhá část byla z prostějovského pohle-
du o něčem jiném. Od počátku byli na 
ledě aktivnější a bylo jen otázkou času, 

kdy se to projeví i na skóre. Proti svému 
dlouholetému zaměstnavateli měl o mo-
tivaci postaráno Patrik Moskal, při své 
šanci ještě neuspěl, následně se ale podílel 
na vyrovnání, když přesně nabil Volkovi 
a jedna z podzimních jestřábích posil 
z první překonala k pravé tyči se přesou-
vajícího gólmana - 2:2. Následně se po-
druhé v utkání střelecky prosadil Vokur-
ka, který uspěl střelou nahoru a domácí 
poprvé vedli - 3:2. Hosté se ale mohou 
spolehnout na svou silnou zbraň v podo-
bě přesilovek a platilo to i při vyloučení 
Venkrbce, jehož vrátil do hry poměrně 
záhy Půhoný - 3:3. 
Závěrečné dějství zahájil orazítkováním 
břevna hostující Holík, poté oba týmy 
nevyužily dalších početních výhod a pří-
liš nebezpečných pozic se už ani na jedné 
straně nenaskytlo. Hosté dbali na pečli-
vou obranu a domácí na ně nemohli najít 
účinný recept. 
Šlo se tak do prodloužení a po nich i 
do nájezdů. Začínali domácí a Šlahař 
stejně jako na druhé straně Sedlák ne-

uspěli. Hokejovou finesou se prosadil 
až Venkrbec, jehož blafák byl ukázkový, 
odpověď našel ve třetí sérii Holík, když 
před ním se nezadařilo Vrdlovcovi ani 
Novákovi. Další dvě série nepřinesly nic 
nového, rozhodla až ta šestá. V ní vypálil 

Jiří Půhoný tak tvrdě a přesně, že doká-
zal protrhnout síť v pravém horním rohu 
a hlavní rozhodčí tento zásah po chvíli 
váhání uznal. Naopak Illéš tolik štěstí ne-
měl a již pošesté v sezóně padli Jestřábi 
v dovednostní soutěži.  (jim)
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RYCHLÝ

„Do utkání jsme vstoupili špatně. Šum-
perk v první třetině jen odpaloval kotouče 
a hrál na rychlé protiútoky, my zase trošku 
hůře bruslili a úvodní část prohráli, což 
pak bylo limitující pro celý zápas. Podrá-
želi jsme si nohy zbytečnými fauly, ale to, 
co tu předvedl pan Dědek, to je výsměch 
rozhodování v ledním hokeji.. Katastrofa! 
Připravovali jsme se na soupeřovy přesi-
lovky, v každé lajně ale mají dva velice tvo-
řivé beky a umí využívat útočníky, přesto 
jsme nakonec pět oslabení ubránili.“

„Za mě je to teprve první výhra v Pros-
tějově, takže velká spokojenost. Bylo to 
sice na nájezdy, což je vždy loterie. Plnili 
jsme ale to, co chtěli a na co kluci byli při-
praveni. Soupeř se těžko dostával do naší 
třetiny, měli minimum přečíslení a nutili 
jsme je nastřelovat kotouče, což jim zpo-
malovalo hru a nedávalo tolik příležitostí 
hrát u nás. Hodně rozhodly přesilovky 
a oslabení, domácí nevyužili výhodu pět 
na tři a my jsme využili dvě přesilovky, 
které jsme nacvičovali.“

JSME JEDNA

RODINA

www.facebook.com/vecernikpv
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HC Benátky nad Jizerou
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Středa 13.1. v 18:00 hodin

vs.LHK Jestrábi PROSTEJOV

„Věděli jsme, jakou hru můžeme od Pro-
stějova očekávat a snažili jsme se na to 
připravit. V první třetině na nás byla znát 
nervozita, těch šancí v ní navíc nebylo 
mnoho, a když byly, tak to se to neslo ve 
stylu - co ještě udělat, aby to tam zkrátka 
už padlo. Jakmile se nám ale podařilo 
skórovat, tak kluci získali zpátky potřeb-
né sebevědomí a začali hrát tak, jak bylo 
potřeba. Po dvou domácích prohrách 
nás tohle vítězství postavilo zpátky na 
nohy, velké díky a respekt před našimi 
borci, kteří to vzali za správný konec 
a výhru doslova vybojovali. “

„Ve druhé třetině jsme inkasovali gól 
z čistého nebe, což nás trošku srazilo. 
Potom už jsme rytmus, který jsme 
měli prvních třicet minut, zkrátka ne-
chytili a začali jsme navíc dělat chyby, 
dva góly jsme domácím přichystali 
sami. Celkově to bylo derby se vším 
všudy. Hrálo se stylem nahoru dolů, 
ve hře nechyběl důraz a atmosféra 
byla skvělá, právě kvůli tomu by se ho-
kej měl hrát.“

www.vecernikpv.cz

ROZHODČÍ
čtyři body
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Jestřábí série skončila, UŤALI JI ZUBŘI

Závěrečnou čtvrtinu zahájí domácí dvojutkání
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PROSTĚJOV & PLESOVÁ SEZÓNA

Ples, ples, ples, ples a támhle hned 
dva plesy vedle sebe. Kam jen oko 
v lednu a v únoru pohlédne - všude 
objeví nějaký ten ples. Jak se v té zá-
plavě zorientovat? Co vás na té kte-
ré akci čeká? Na co byste se měli při-
pravit? A proč tam raději nechodit? 
Rozhodně ne na všechny, ale aspoň 
na některé, nebo alespoň na jednu 
z těchto otázek vám odpoví tento 
malý průvodce po velkých plesích. 
Existují dva hlavní druhy bálů: 
městské a vesnické. Nejběžnějším 
druhem městského plesu je ten ma-
turitní sloužící zejména k tomu, aby 
se na něm budoucí maturanti před-
stavili, opili a nezřídka i pozvra-
celi své sváteční šaty. Ještě předtím 
(v tom lepším případě) stihnou pře-
vzít stužky, usmát se na učitele a za-
tančit si s rodiči. Maturitnímu plesu 
se nevyhnete, máte-li v rodině něko-
ho chystajícího se letos na zkoušku 
z dospělosti, případně jste-li učite-
lem na daném ústavu. Najdou se 
i tací, kteří zamíří na ples své školy, 
na které před x a někteří dokonce 

i před y lety sami maturovali. Vý-
sledek je jasný: prakticky každý se 
na něm opije: maturanti, protože 
by jim střízlivost kolektiv neodpus-
til, učitelé, neboť by to jinak nikdy 
nezvládli a bývalí absolventi z nos-
talgie, že si zas na chvíli připadali 
krásní a perspektivní. 
Mezi další typicky městské plesy 
pak patří ty charitativní, jejichž 
účelem je vybrat od lidí peníze 
a přesvědčit je, že poputují na něja-
ký smysluplný projekt, a také firem-
ní, jejichž účelem je vybrat peníze 
od zaměstnanců a namluvit jim, že 
jejich práce má aspoň nějaký smy-
sl. V této souvislosti bych se já sám 
chtěl někdy podívat na bál některé 
z prostějovských pohřebních služeb 
a zjistit, zda se náhodou nejedná 
o nějaký zombie dance navazující 
na úspěšnou tradici zombie walků.  
Vesnické plesy se liší zejména tím, 
že se nepořádají v rozpadajícím 
se „Kasku“, ale v tu více, tu méně 
zrekonstruované místní sokolovně 
či „kulturáku“. Obvykle se na nich 

sejdou ti samí lidé, co se zde setkali 
loni, což dává celé akci uvolněný ná-
dech. Všichni vědí, co se dá od koho 
čekat a zároveň se každý těší, co se 
bude dít, protože, kdo se před rokem 
držel zkrátka, tak si to letos dozajis-
ta vynahradí. Mezi obecními plesy 
stojí za pozornost zejména kuchyně 
u těch mysliveckých (ač rozhodně 
není určena vegetariánům, ostatně 
slovo vegetarián v některých afric-
kých jazycích značí „špatný lovec“), 
tombola u těch hasičských (zájem 
o ni dokládá i film Hoří, má pa-
nenko, ve kterém ji návštěvníci roz-
kradou) a některé mladé i vyspor-
tované cvičenky u bálů sokolských 
(neboť mladá sokolka je nepochyb-
ně lepší než stará slepice).   
Samozřejmě že ještě najdeme další 
naprosto specifické bály jako napří-
klad country, fotbalové či skautské 
plesy. Všechny mají svoji jedinečnou 
atmosféru a na každý z nich stojí za 
to vyrazit. 
Takže, dámy a pánové, zvedněte svá 
ctěná pozadí a zadejte se!

KOMENTÁŘ VEČERNÍKU

MARTIN ZAORAL

Malý průvodce po velkých plesech 

Charitativní ples POMÁHÁME TANCEM nabývá na prestiži
PROSTĚJOV V samém úvodu rozbíhající se sezóny se ve 
Společenském domě již tradičně konal charitativní ples pod pří-
značným názvem „Pomáháme tancem“, pořádaný stejnojmen-
ným občanským sdružením. Nad jeho již pátým ročníkem pře-
vzal nově záštitu europoslanec Jiří Pospíšil, přítomna byla rovněž 
primátorka Statutárního města Prostějova Alena Rašková. A vý-
těžek plesu předčil očekávání, vybralo se sedmdesát tisíc korun! 
K tradičním partnerům plesu pak patří i PROSTĚJOVSKÝ Večerník, 
který ani letos nechyběl v sále.

původní 
reportáž
pro Večerník
Tomáš
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Těsně po půlnoci organizátoři od-
tajnili vybranou sumu pro speciální
mateřskou a základní školu. Přesto-
že ředitel Janáček tipoval ještě o ma-
linko víc, odnesl si symbolický šek na
70 tisíc korun. „Vrátili jsme se tak po
dvou letech na částku, kterou jsme
předávali ještě za podpory nadace,
což považujeme za velký úspěch,“
připomenul Lázna. „Každý takový 
úspěch znamená novou motivaci do
dalšího ročníku,“ dodal.

PROSTĚJOV Jestliže původně 
panovaly obavy, že letošní, v  pořadí 
šestadvacátý, Tradiční městský 
ples v  Národním domě bude mít 
nízkou účast jako v  loňském roce, 
tak ty byly rozprášeny prakticky 
již v  předprodeji. Při pohledu 
na zaplněné sály prostějovského 
„Národa“ tak nejen srdce zaplesalo. 
Ani Večerník nemohl u městského 
juchání pochopitelně chybět! 

Jakmile jsme uplynulý  pátek před 
dvaadvacátou hodinou dorazili do 
Národního domu, už ochranka 
u vstupních dveří hlásila, že zábava je 
v plném proudu. „Přesný počet hostů 
nevíme, odhadem jich ale může být 
okolo tří stovek,“ informoval muž 
v černé uniformě bezpečnostní služby. 

„To by tak nějak sedělo, letos přišlo 
dvakrát více lidí než vloni,“ přitakala 
vzápětí náměstkyně prostějovské 
primátorky Ivana Hemerková, která 
Večerník nejprve pokárala, že byla foto-
grafována s  flaškou alkoholu v  ruce... 
Vzápětí ale přešla řeč na opravdu vysok-
ou návštěvnost letošního městského 
plesu. „Já bych neřekla, že jsme vloni 
něco zanedbali, propagace tehdy 
rovněž nějaká proběhla. Že letos přišlo 
tolik lidí, je tím, že se tady cítí dobře 
a všichni se skvěle baví. Možná to tady 

někdo bere jako snobárnu, ale já si jako 
snob rozhodně nepřipadám. Hosté 
se tu mohou setkat se známými osob-
nostmi z  podnikatelského i veřejného 
života,“ svěřila se Hemerková. „Nezáleží 
ani tak na tom, kolik se sejde na plese 
lidí. Mnohem důležitější je, že si tito lidé 
mají co říct a vzájemně se dobře baví,“ 
dodal bývalý primátor Miroslav Pišťák. 
Zajímavé bylo vyvrcholení tomboly 
Tradičního městského plesu. Již jsme 
již dříve informovali, prostějovští radní 
věnovali jako první cenu obraz Emmy 

Srncové s  názvem „Sestra, kterou 
nemám“ v hodnotě pěti a půl tisíce ko-
run. Na první pokus vylosovaný výherce 
si však pro obraz nepřišel, organizátoři 
tomboly tak byli úspěšní až napodruhé. 
Skvělou zábavu podpořily prvorepub-
likové tanečnice se svým kankánem, 
kterým tleskal zaplněný přednáškový sál 
Národního domu. „Je to tady paráda, 
ples má výbornou úroveň a perfektně 
se všichni bavíme. Možná je to i tím, 
že jsme si navzájem zakázali jakékoliv 
politické řeči,“ zachytil Večerník ro-

zjuchaného náměstka primátorky Jiřího 
Pospíšila. Zastupitelka Milada Sokolová 
a její manžel Petr postávali se skleničkou 
u dveří přednáškového sálu a obdi-
vovali skvělé tanečnice na parketu. „Byla 
jsem požádat o tanec bývalého primá-
tora, ale pan Pišťák mi zatím dal košem. 
O taneček s ním je velký zájem, tak to 
zkusím za chvíli,“ uculovala se zastupitel-
ka a šéfka Okrašlovacího spolku města 
Prostějova. 

Dobrá nálada panovala v  Národním 
domě až hluboko přes půlnoc. „Od toho 
plesy přece jsou, aby se na nich člověk 
bavil! Já jsem s letošním ročníkem plesu 
náramně spokojena, opravdu se vydařil. 
Je mi jen trošku líto, že vzhledem ke 
svému zdravotnímu stavu jsem si tolik 
nezatančila. Operovaná kyčel stále bolí, 
ale za rok už budu určitě jako čiperka,“ sl-
ibuje přes Večerník Alena Rašková, první 
dáma Prostějova. 

Tradiční městský ples měl skvělou návštěvnost
„Řeči o politice jsme vůbec nepřipustili,“ řekl Večerníku náměstek primátorky

Hlavním programem sobotního charitativního plesu bylo předání darovacího šeku z rukou Tomáše Lázny (upro-
střed) Radimu Janáčkovi, řediteli SŠ, ZŠ a MŠ v Komenského ulici. Taneční večer si užili zástupci všech věko-
vých kategorií.  3x foto: Josef Popelka

jjaaakk  sse pppleeesssallooo vv „„„nnnááároodděě““.....jjjjjjjjjjjjjjj
2x foto: Michal Kadlec

O čem se bavil Miroslav Černošek 
s kosteleckým starostou Ladislavem 
Hynkem nevíme, ale o politice určitě ne. 

Trošičku vyděšeni byli z všudypřítom-
ného Večerníku i Zdeněk Fišer a Ivana 
Hemerková.

Originální taneční variace předvedli se svými partnerkami také šéf prostějovské záchranky Radomír Gurka 
i náměstek primátorky Jiří Pospíšil.  2x foto: Michal Kadlec
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Sobotní počasí nebylo příliš vlídné a v ně-
kterých částech regionu nešlo kvůli mlze 
vidět téměř na krok. A o podobně nezře-
telném vidění arbitrů mohli nabýt pře-
svědčení diváci, kteří se nenechali odradit 
nepříznivými klimatickými podmínkami 
a přijeli, přišli či doklouzali na zimní sta-
dion. Nepřesných výroků totiž bylo na 
první ligu mužů až nezvykle mnoho. Vý-
sledkem je, že se trojice Jakub Koziol, 

Václav Hanzlík, Jiří Novák ocitla na 
jestřábí černé listině. Při závěrečném 
odchodu do kabin jim byla odměnou 
pivní sprcha a část fanoušků si na ně 
chtěla počkat před stadionem.
„Jsme připraveni vetovat sudí, kteří 
pískali utkání s Kladnem. Předvedli 
totiž nekonečné množství chyb ve 
prospěch soupeře. Nechápu, jak tito 
rozhodčí mohou pískat WSM ligu?! 
Dokonce jsem se dozvěděl, že jsou 
kandidáty na extraligu. Vždyť neviděli 
soupeřovu jasnou hru v šesti, neod-
pískali nám trestné střílení, přehlédli 
píchnutí hráče Bílka do rozkroku na-
šeho obránce Kaluži a navíc podléhali 
teatrálním kladenským pádům. Jestli 
budou tito rozhodčí dál pískat WSM 

ligu, bude to ostuda této soutěže,“ 
zveřejnil na klubových stránkách své 
prohlášení generální manažer prostě-
jovského „A“-mužstva Jaroslav Luňák.
Rozladěn z toho byl bezprostředně po 
utkání i sportovní manažer a asistent 
trenéra Jiří Vykoukal, jenž volil trochu 
diplomatičtější formulace. „Třeba při 
vyloučení Kuby Šlahaře kluk skočil do 
mantinelu, za to by se měl hanbou pro-
padnout. Dovolím si říct, že Kladnu bylo 
trošku pomoženo třetím vlivem. Stalo se 
nám to druhý zápas, se Šumperkem to 
probíhalo stejně,“ nechápal, co se děje. 
Za vyrovnaného skóre 3:3 tak oba do-
mácí duely Jestřábů v uplynulém týdnu 
dospěly do prodloužení a v obou přípa-
dech, jak už se v tomto ročníku stalo zvy-
kem, z toho bod navíc pro celek z Pros-
tějova nebyl. Proti Severomoravanům 
přišel šestý neúspěch na nájezdy, proti 
Středočechům třetí porážka v nastave-
né pětiminutovce. Celková bilance při 
remíze po řádné hrací době tak zní 2:9.
„Těžko říct. Prostě v penaltách se nám 
dlouhodobě nedaří, věřím ale, že dneska 
bychom to zvládli. Kluci to ale odedřeli, 
odbojovali a škoda toho závěru, že jsme 
to nezvládli,“ hodnotil Vykoukal, do 

hlubší analýzy opakujících se neúspěchů 
se ale nechtěl pouštět.
Úspěšně skončila jen dvojice dovednost-
ních soutěží na půdě Mostu a Ústí, to však 
bylo ještě v úvodní čtvrtině. Již před nimi 
přišly penaltové neúspěchy proti Benát-
kám a Slavii, na které navázaly porážky 
dvakrát od Šumperka a jednou od Ústí, 
Přerova, Kadaně, Třebíče a Kladna.
A pohled na aktuální tabulku napovídá, 
že stačila jen trochu vyšší úspěšnost a zna-
menalo by to elitní šestku, Přerov má totiž 

PROSTĚJOV Na počátku sezóny se 
musel Jiří Vokurka smířit s tím, že na 
Hanou přišel bez zkušeností s českým 
mužským hokejem a přednost dostá-
vali ostřílenější obránci. V posledních 
týdnech se ale situace změnila a dva-
cetiletý sparťanský odchovanec, který 
mimo jiné strávil celou jednu sezónu
v barvách norského Lillehammeru, 
pravidelně přidává jeden prvoligový 
start za druhým. Za důvěru se trenér-
skému štábu odvděčil i gólovým úspě-
chem, v derby proti Šumperku se trefil 
hned dvakrát a výrazně přispěl k remí-
zovému stavu po základní hrací době.

Jiří MOŽNÝ
 Vaše vítězná série skončila proti 

Šumperku, jak moc bolí ztráta dvou 
bodů?
„Porážka po nájezdech mrzí... Začali 
jsme hůř a dostali dva góly. Oslabení nás 
stojí inkasované branky po celou sezó-
nu, to si nemůžeme dovolit! Pak jsme 
se dostali do tempa a srovnali jsme, bo-

hužel to došlo do nájezdové loterie a v ní 
jsme neuspěli. Máme však alespoň bod.“

 Čím byl tento soupeř tak nepří-
jemný?
„Oni to hrají jednoduše. Dostanou puk 
za branku, okamžitě se snaží hrát naho-
ru, jejich křídla si sjíždějí do středního 
pásma, zkouší to okamžitě nahazovat a 
jdou za námi. Pro nás obránce je to slo-
žitější, musíme si jít pro puk dál z pásma 
a hlídat si, abychom neudělali nějakou 
chybu.“

 Vstřelil jste své premiérové dvě 
branky mezi muži, jaká k nim vedla 
cesta?
„Před první jsem skočil po buly vyhra-
ném do rohu. Nebylo to komu dát, tak 
jsem to zkusil vzít na střed a vyšlo to, trefil 
jsem to nahoru a díky za to. Při druhém 
gólu Matouš výborně držel puk v rohu a 
vyjížděl, já jsem ho viděl a pokoušel jsem 
se sjet mezi kruhy. Vyšlo to a on mě krás-
ně našel. Trošku jsem zavřel oči, vystřelil a 
padlo to tam.“

 Takže bude nějaké zápisné?

„Pokladníkem je Matouš Venkrbec 
a uvidím, co na mě vymyslí. Doufám, že 
to nebude žádná extra hodnota. (smích) 
Určitě ale něčím přispěji.“

 V obraně nastupujete s Markem 
Drtinou, jak si vyhovujete?
„My si s Markem celkem rozumíme, 
hrajeme spolu od čtvrtky sezóny a s ni-
kým jiným jsem vlastně zatím nehrál. 
Hraje se mi s ním naprosto výborně, je 
to zkušený bek a umí to.“

A jak se vám zatím celkově v Pro-
stějově líbí?
„Jsem rád, že si mohu zahrát mezi muži. 
Postoupil jsem o kategorii výš, doteď jsem 
hrál za juniorku. Že jsem tady dostal příle-
žitost mě těší a snažím se ji co nejvíc využít.“

 Jak složitý to byl přechod z junior-
ského hokeje?

„Ten skok je veliký. Je to hlavně o síle, 
hrají to přece jen chlapi. (úsměv) Brus-
lení zvládám dobře, potřebuji ale na-
brat sílu. Pracuji na tom a snad to půjde 
dál.“

 Zpočátku sezóny jste zápasy sle-
doval spíše ze střídačky, poslední do-
bou ale dostáváte více prostoru. Jak si 
tohoto užíváte?
„Začínal jsem jako sedmý obránce a če-
kal na příležitost, která přišla. Snažím se 
šanci využít a musím zaklepat, daří se mi 
to. Pracuji na sobě, abych se dál zlepšoval. 
Například my mladší máme individuální 
tréninky s panem Vykoukalem a věnuje-
me se na nich věcem, které nás posouvají 
zase dál. Má to pro nás velký přínos, Jiří 
Vykoukal byl výborným bekem a ví, co 
dělá. Pro nás je to jen dobře.

lední hokej34 navštivte stále více oblíbenější inter  

Nejlepším kanonýrem z řad prvoligových obránců 
zůstává i po třech čtvrtinách šestadvacetiletý pros-
tějovský obránce. Pardubický odchovanec a držitel 
necelé stovky extraligových startů se proti Klad-
nu trefil již podeváté v sezóně, čímž zajistil svému 
týmu alespoň bod za remízu v normální hrací době. 
Na kontě má mimo jiné rovněž šest přesilov-
kových tref, i v tomto ohledu vévodí všem 
obráncům nastupujícím ve druhé 
nejvyšší domácí soutěži. K tomu ještě 
přidal další bod za asistenci proti Pře-
rovu, právě v tomto utkání skončil 
navzdory porážce na kladné hod-
notě plus dva body. A úplně stejně 
v účasti na ledě při vstřelených a 
obdržených brankách se mu vedlo 
rovněž proti Šumperku, v celkovém 
hodnocení tak zredukoval své zá-
porné hodnocení na polovinu.

JESTŘÁB PODLE

   VEČERNÍKU
PROSTĚJOV Pouze výběry Šumperka a Kladna zatím úspěšně 

odolávají ataku Jestřábů a po třech čtvrtinách si proti Prostějovu 

udržují neporazitelnost. „Drakům“ se podařilo natáhnout sérii 

v pondělí, Rytířům po napínavém průběhu v sobotu. Oba soupe-

ři se mohli spolehnout na výborně sehrané přesilové hry, v obou 

případech také platilo, že se rozhodčí nevyhnuli výraznějším omy-

lům. Zatímco na začátku týdne se nepředstavil v dobrém světle 

„pouze“ hlavní sudí Dědek, o víkendu to platilo pro celé trio mužů 

v pruhovaném... Vadí snad někomu Jestřábi?

původní 
zpravodajství
pro Večerník
Jiří
MOŽNÝ

Pohled na bilanci Jestřábů v prodlou-
žení a samostatných nájezdech není 
pro fanoušky prostějovského hokeje ani 
trochu příjemný. Poměr dvě výhry a de-
vět porážek je přímo strašlivý a jedná se 
o lacino ztracené body, které by se ve ve-
lice vyrovnané tabulce nesmírně hodily. 
Jak k upevnění současné pozice, tak 
i k posunu na šesté či dokonce páté místo, 
stačilo jen lépe zvládnout koncovky.
Při některých zápasech navíc platilo, že 
měli Jestřábi na dosah všechny tři body, 
viz druhý duel v Kadani, první doma 
se Šumperkem i proti Ústí nad Labem. 
Naopak zápasů, v nichž by se Prostějovu 
v samotném závěru podařilo nepříznivý 
duel zvrátit na svou stranu, až tolik neby-
lo, snad jen duel v Ústí a divoká domácí 
přestřelka s Jihlavou.
Trenéři i samotní hráči zpravidla opa-
kují, že nájezdy jsou loterie. Je pravdou, 
že tolikrát vzpomínané štěstí hraje roli, 
neboť jde mnohdy o centimetry, které 
rozhodnou o tom, kam se puk odrazí. 
Stejně tak se už může projevit únava 

po celém utkání, rýha v ledě, chvilková 
ztráta kontroly nad kotoučem. Neméně 
podstatným faktorem ale bude psy-
chická odolnost hráčů, jak jsou schopni 
vyrovnat se s vědomím, že to mají kon-
krétně oni ve svých rukou a že právě oni 
určí, kolik bodů nakonec bude. Někdo 
si věří víc, někdo míň, není to však jen 
o technickém umu, ale i momentu pře-
kvapení, jako dokázal třeba před pár mě-
síci Marek Drtina v Ústí nad Labem, kdy 
se bombou z velké dálky postaral o vzác-
ný moment a jestřábí nájezdový triumf.
Útěchou může být, že zatím jde „jen“ 
o body do tabulky a nájezdový neúspěch 
neznamená konec sezóny. Třeba právě 
v takový okamžik dokáží Jestřábi za-
zářit. Inspirací jim může být několik let 
starý duel Slavie s Litvínovem určující 
o tom, kdo postoupí do play off. Jasným 
favoritem byli „chemici“, kteří celou se-
zónu neměli v dovednostní soutěži kon-
kurenci, v ten nejdůležitější moment ale 
selhali a dál šli „sešívaní“, kteří se naopak 
až do té doby trápili...

elektronická tužka

pro Večerník
Jiří MOŽNÝ

V každém ze tří zápasů minu-
lého týdne nastříleli Jestřábi 
právě tři branky, přesto ve všech 
třech případech prohráli. Při 
třetím derby sezóny proti Pře-

rovu navíc skončila prostějov-
ská série tří venkovních výher 
za sebou a porážka s Klad-
nem byla třetím neúspěchem 
v prodloužení této sezóny, jíž se 
současně uzavřela třetí čtvrtina 
základní části.

3
aneb pohledem 

„Toužili jsme získat víc bodů než 
jen dva. Zápas se Šumperkem byl 
takový divný, chtěli jsme je moc 
porazit, ale bohužel to dopadlo, 
jak dopadlo. Vůbec se nám proti 
nim nedaří. To utkání s Přerovem 
bylo opravdu o něčem úplně ji-
ném. Z naší strany dobrý výkon, 
udělali jsme ale zbytečné chyby a 
inkasovali jsme branky. No a proti 
Kladnu to od nás bylo nejlepší, 
jenže přišly neproměněné šance 
a zbytečné fauly. To nás stálo víc 
než jen bod. Rozhodčí nebudu 
komentovat, kdo byl na tomto zá-
pase, tak si udělá obrázek sám. Náš 
výkon byl, ale myslím, výborný. 
Nyní se doma utkáme s Benátkami 
i Českými Budějovicemi a musíme 
získat co nejvíce bodů, nejlépe šest, 
a pokračovat ve výkonu, jaký jsme 
podali proti Kladnu. Cíl je jasný – 
postoupit do play off. Uděláme pro 
to všechno.“
 PAVEL MOJŽÍŠ
 obránce
 LHK Jestřábi Prostějov

ZJISTILI
JSME ...
Někdejší český reprezentant Jan 
Kolář prostějovské hokejisty nepo-
sílí. Ještě před pár dny byl součástí 
dohody umožňující střídavé starty 
Jiřího Cetkovského v Pardubicích, 
nakonec však čtyřiatřicetiletý útoč-
ník zamířil na hostování do Jihlavy. 
„Bohužel tomu tak je. Jednání s extra-
ligovými kluby nejsou nikterak jed-
noduchá, a pokud dostanou dobrou 
nabídku tak ji využijí, i když dohoda 
s námi byla jasná a jiná. Měli bychom 
místo něho mít možnost využít Da-
niela Voženílka, který se stejně jako 
Jan Sčotka vrátil z mistrovství světa 
hráčů do dvaceti let,“ vyjasnil celou 
situaci generální manažer Jestřábů 
Jaroslav Luňák. Devatenáctiletý Vo-
ženílek odehrál tuto sezónu dvacítku 
mačů v extralize dospělých, dalších 
čtrnáct jich přidal v Šumperku.

Postoupil jsem o kategorii výš, doteď jsem hrál 
za juniorku. Jsem moc rád za to, že jsem tady 
dostal příležitost a snažím se ji co nejvíc využít.“

JESTŘÁBI NEZVLÁDAJÍ NASTAVENÍ A VETUJÍ  
Po třech čtvrtinách patří hokejistům osmá pozice, na pátou Kadaň chybí   

            o 

 Koruny

volejte
582 333 433

Zakleté nájezdy

„Pokladníkem je Matouš Venkrbec a uvidím, co na mě
vymyslí,“ smál se po prvních trefách v sezoně Jiří Vokurka

PROSTĚJOV Vědí o nich všichni, 
přesto na ně zatím nenašel účinný re-
cept nikdo. Ofenzivní kladenské duo 
David Stach - Vítězslav Bílek obchá-
zí jako strašidlo prvoligové soupeře 
a zápas co zápas si připisují tučné in-
dividuální body. Platilo to i v  rámci 
devětatřicátého kola WSM ligy na pro-
stějovském ledě. Domácí se sice dosta-
li do vedení a téměř do konce druhé 
části byli o krok napřed, nakonec ale 
právě oni museli v závěru dotahovat 
a po neúspěšném prodloužení brali 
pouze jeden bod.
Hostující nástup byl drtivý a brzy se to 
mohlo promítnout i na skóre. Stach na-
střelil tyč a při vyloučení Šlahaře se po-
řádného zahřátí dočkal Horčička, na po-
zoru se musel mít i chvíli nato při pokusu 
japonské posily Miury. Poté se osmělili 
i domácí a odměnou jim byla taktéž po-
četní výhoda, chvíli po jejím vypršení si 
navíc spoře zaplněný zimní stadion mohl 
poprvé zakřičet „gól“. Téměř z nulového 
úhlu totiž našel v Mensatorově postoji 
malou mezírku Šlahař – 1:0. Druhou 
branku měla po Cetkovského zavezení 
na holi úderná první formace, místo toho 
se ale rozvlnila síť na opačné straně. Stach 

potvrdil, proč je vládcem produktivity a 
proč po něm nyní sáhl extraligový Cho-
mutov, zamířil nechytatelně – 1:1. Přesně 
o dvě minuty a sekundy později už ale 
opět domácí vedli. Tu nejdůležitější prá-
ci odvedl Luňák, jemuž se podařilo svou 
přihrávkou najít na zadní tyči Cetkovské-
ho, a zkušený forvard poloprázdnou brá-
nu neminul – 2:1.
Druhá třetina byla z herního pohledu v 
prostějovském podání ještě vydařenější, 
na skóre se to však promítlo zcela opačně. 
Nejprve neuspěl Zadražil, o pár desítek 
sekund později měl před sebou Čuřík 
poloodkrytou bránu, ale trefil jen pře-
souvajícího se gólmana. A pak se začaly 
dít podivuhodné věci. Nejprve se trochu 
kuriózně při snaze přelézt mantinel zra-
nil hostující Machač a stehno či tříslo ho 
vyřadilo ze zbytku zápasu, poté Rytíři 
dvakrát hráli zdánlivě nekonečnou dobu 
v šesti, ovšem bez postřehnutí čárových. 
V menším podání se to stejné odehrálo 
i v obrácených rolích, ani teď ale sudí víc 
než pět hráčů v poli neodhalili. Aby toho 
nebylo málo, tak Kaluža při snaze dohrát 
soupeře inkasoval na modré čáře píchnu-
tí holí do nepříjemných míst, na omluvu 
soupeře je nutné dodat, že o prostějov-
ském bekovi nemusel zcela vědět a moh-
lo jít o protažený přirozený pohyb při 
snaze rozjet se. Jestřábi stále ztroskotávali 
v koncovce na někdejším reprezentačním 
brankáři a naopak neideálního střídání 
využil tři minuty před pauzou Strnad. Ne-

zpozorován projel pravou stranou hřiště a 
přes Vokurku se natlačil až k brankovišti, 
kde si už věděl rady – 2:2.
Závěrečné dějství řádné hrací doby začali 
lépe kladenští. Laciný faul Luňáka potres-
tal král prvoligových kanonýrů Vítězslav 
Bílek, proti jeho ráně už byl Horčička 
po předešlých výtečných zákrocích bez-
mocný. Domácí ovšem ani tento zvrat 
nezlomil a opět dokázali zlobit v útoku. 
No a odměna na sebe nenechala dlouho 
čekat, Drtinovu gólovku zastavila až síť 
– 3:3. Za tohoto skóre putovali Jestřábi 
nejprve do čtyř a poté do tří, i tak ovšem 

velkému tlaku odolávali. A když na druhé 
straně ujel Novák a Nash ho v jasné pozici 
fauloval, místo trestného střílení přišly 
jen dvě minuty. Ani toto ovšem Kladnu 
nepomohlo a muselo se do prodloužení. 
Dlouho se zdálo, že zápas opět doplyne až 
k nájezdům, jenže pak musel na trestnou 
Cetkovský a hosté si ve výhodě čtyři na tři 
dokázali počkat. Více než minutu se Jes-
třábi úspěšně bránili a stihli i oddechový 
čas, poté se ovšem z levé strany podařilo 
úspěšně zamířit Stachovi a dvougólový 
střelec duelu zajistil Středočechům druhý 
bod a pojištění vedoucí pozice.  (jim)

„Byli jsme lepším mančaftem. Prvních 
pět minut nás Kladno sevřelo, pak jsme 
ale byli lepší. Nemyslím si, že hosté vy-
hráli zaslouženě. Dovolím si říct, že bylo 
soupeři trošku pomoženo třetím vlivem. 
Stalo se nám to druhý zápas, se Šumper-
kem to probíhalo stejně. Kluci to odbo-
jovali, odmakali, v závěru se nechali unést 
emocemi. Zápas měl náboj, atmosféru, 
Kladno je nejlepším mančaftem soutěže 
a má velkou šanci, aby se do nejvyšší sou-
těže vrátilo. Myslím si ale, že jsme byli lepší 
a měli vyhrát, díky třetí straně, která zápas 
ovlivnila, jsme prohráli...“

„Vyrovnané utkání, i s trochou štěstí 
jsme ho vyhráli my. Domácí hráli velmi 
dobře, měli dobrý pohyb, my jsme s tím 
měli docela problémy. Na začátku jsme 
mohli dát dva tři góly, šance jsme bohu-
žel nevyužili, pak se domácí dostali do 
vedení. Velmi těžký zápas, který rozhodl 
závěr, myslím si, že ty fauly tam byly. Pře-
silovka byla dlouhá a podařilo se nám ji s 
troškou štěstí využít. Jen nás mrzí to, co 
se tady děje po zápase, invektivy ze stra-
ny domácích, to mi hlava nebere. Chápu 
rozčarování, a že jsou naštvaní, ale toto 
do hokeje nepatří.“
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Šachisté Přemyslovic zvládli i páté 
kolo oblastního souboje a bez ztráty 
bodu pokračují na vedoucí příčce 
soutěže, tentokrát si na ně nepřišel 
výběr Přírodovědecké fakulty Uni-
verzity Palackého.

DEBAKLDEBAKL

Začátek roku nezastihl prostějov-
ské tenistky v ideálním rozpolo-
žení. Lucie Šafářová se rozhodla 
vynechat turnaje v Austrálii, Petra 
Kvitová odstoupila v čínském Šen-
-čenu a nehraje ani v Sydney.

ČÍSLO VEČERNÍKUČÍSLO VEČERNÍKU

4
Hned čtveřice hokejistů úzce spjatá 
s prostějovským hokejem se zapojila 
do letošního ročníku Winter Clas-
sic, z výhry se navíc mohli radovat 
Kumstát, Dragoun i Švaříček.

VÝROK VEČERNÍKUVÝROK VEČERNÍKU 
„JESTLI BUDOU TITO 

ROZHODČÍ DÁL
PÍSKAT WSM LIGU, 
BUDE TO OSTUDA 
TÉTO SOUTĚŽE.“

Hokejový boss JAROSLAV LUŇÁK 
o triu arbitrů z duelu proti Kladnu.

KOMETA VEČERNÍKUKOMETA VEČERNÍKU

PETR
           KUMSTÁT

Prostějovský rodák se může poch-
lubit úspěšným týdnem. Útočník 
pražské Sparty nejprve slavil 
v ostře sledovaném Winter Classic 
proti Kometě Brno, včera vyhrál 
bitku nad plzeňským Miroslavem 
Indrákem.

HOKEJOVÁ PARÁDA V BRNĚ POŘADATELÉ VS. POČASÍ 2:0 ZIMNÍ SPÁNEK POMALU KONČÍ

Uplynulé dny ukázaly, že i domácími hokejový-
mi soutěžemi mohou žít desítky tisíc fanoušků. 
A byla to krásná podívaná, při které se vypla-
tilo strávit několik hodin v mrazivém počasí, 
kochat se nevšedním zážitkem a minimálně 
pro své vlastní zahřátí aktivně fandit, když 
vlastní „iontové nápoje“ byly zakázány. I přes 
vyprodaný duel proti Spartě se nemohu zbavit 
dojmu, že dát tisícovku za mužskou extraligu je 
přehnaně moc, s o to větší chutí a radostí jsem 
si ale užíval doprovodných střetnutí. Nedělní 
druholigový souboj se pomyslně odehrával 
snad na Sibiři, jak velká již byla zima, ani tak 
nikdo z více než čtyř tisíc fanoušků své cesty 
za Lužánky nelitoval. A na akademický souboj 
dorazila dokonce téměř osm tisíc lidí, což je ve 
zkouškovém období, úctyhodná cifra. Teď jen si 
přát, aby nadšení vydrželo divákům také během 
obyčejných zápasů a také aby se podařilo 
skutečně vrátit brněnský hokej i fotbal zpět za 
Lužanka natrvalo.

Psal jsem tady již nedávno, že letošní zima zatím 
spíše svádí k lyžování na kolečkových než kla-
sických lyžích. V tuto chvíli už to tolik neplatí, 
nedávné ochlazení rozjelo sněhová děla v hor-
ských střediscích a minimálně slabá bílá peřina 
pokryla většinu republiky. Přišlo to tak velice vhod 
i organizátorům dvou mezinárodních klání, které 
se v České republice uskutečnily. Jizerská padesát-
ka se v alespoň uskromněných podmínkách přece 
jen odjela, byť místo dlouhé tratě z toho musel 
být pouze malinkatý okruh, stejně tak se díky 
velkému úsilí všech zainteresovaných podařilo 
v Novém Městě na Moravě připravit závody biat-
lonového IBU Cupu. Ani jedněm počasí nepřálo 
zcela na sto procent, přesto dokázali využít naskyt-
nuté příležitosti a připravit velký zážitek spoustě 
fanoušků a v případě klasického lyžování i několika 
tisícům amatérských běžců. A právě tento druh 
sportování je tím nejpřínosnějším pro celou 
společnost. Hlavní motivací tu je totiž samotný po-
hyb a následná radost z něj.

Z prvního měsíce letošního roku sice uplynulo 
teprve několik dní a venku to konečně začalo 
vypadat, že tu nemá být jaro, léto ani podzim, 
v případě sportovců, kteří mohou využít zimní 
přestávky, už ale začíná přípravná fáze na zbytek 
sezony. Házenkáři do toho už skočili po hlavě 
a trénují naplno, brzy se k nim přidají i polopro-
fesionální a amatérští fotbalisté. Pravda, v jejich 
případě se o body začne bojovat až na konci 
března či na počátku dubna, nejde však ihned 
naskočit do ostrého zápasu a nic nelze uspěchat. 
Můžeme se tak mimo jiné těšit na start toho velice 
zajímavého období, kdy se hromadně mění odd-
ílové barvy a jednotlivé výběry testují, s kým pro 
následující měsíce počítat a kdo se naopak bude 
muset vydat o důl dál. Po klidném čase, kdy se až 
na výjimky nikde nic nedělo, tak přichází mno-
hem dynamičtější fáze. No a o všech novinkách 
se budete moci pravidelně dočítat právě u nás, 
pokusíme se totiž zmapovat veškeré změny, které 
nastanou.

TREFA D      ČERNÉHOTREFA D      ČERNÉHO

PROSTĚJOV Téměř deset let 
nechyběla prostějovská tenistka 
Lucie Šafářová na turnaji „velké 
čtyřky“. Na začátku nové sezony 
se však členka TK Agrofert trápí 
se zdravotními problémy a musela 
se odhlásit z dalších turnajů včetně 
Australian Open. Českou teniso-
vou stále trápí následky bakteriální 
infekce, z níž zápolila už ke konci 
minulé sezony. A zdravá není ani 
její kamarádka a tuzemská jednič-
ka Petra Kvitová...
„V poslední době se léčení zkompi-
lovalo, což se podepsalo pod veške-

rou přípravu. Nemohla jsem pořád-
ně trénovat, pořád mě bolí klouby. 
Proto jsem se odhlásila z Australian 
Open. Nechci zatěžovat organismus 
cestováním a budu se soustředit na 
doléčení a rekonvalescenci,“ vysvět-
lila svůj krok Šafářová. V Austrálii si 
přitom mohla hráčka TK Agrofert 
v žebříčku polepšit, protože loni 
vypadla hned v úvodním kole. Před-
nost ale dostane zdraví. Pokud nena-
stanou žádné další komplikace, vrátí 
se na kurty ve fedcupovém utkání 
proti Rumunsku. „Bude záležet na 
léčbě. Když to nebude optimální, 

pojedu až na jarní turnaje v Ameri-
ce,“ dodala Šafářová.
V Sydney se v  nadcházejícím týd-
nu zase nepředstaví Petra Kvitová. 
Nejlepší česká tenistka se stále necítí 
dobře po nemoci, díky níž odstoupila 
z turnaje v Šen-čenu. Kvitová tak ne-
bude obhajovat své loňské vítězství. 
„Strašně mě to mrzí, protože jsem se 
na turnaj jako obhájkyně hodně těši-
la. Ale nedá se nic dělat. Týden jsem 
téměř nejedla a cítím se slabá. Nevy-
držela bych hrát celý zápas a potřebuji 
být připravená na Melbourne,“ zdů-
vodnila svoji absenci Kvitová.  (lv)

Šafářová po deseti letech vynechá 
grandslam, Kvitová vzdala Sydney

KOSTELEC NA HANÉ Kostelec-
kým házenkářům sice začne 
druhá polovina sezóny až za 
půldruhého měsíce, ale už nyní 
jsou v plné přípravě. Zimní dril za-
hájili čtyřdenním soustředěním 
v horském středisku Lipová Lázně. 
„Vrátili jsme se v neděli. Byli jsme 
tam od čtvrtka a pracovali na fyzické 
kondici,“ informoval Večerník 
kostelecký trenér Jiří Grepl.
Parta jeho svěřenců si lázeňského 
prostředí užila dosyta. Regenerace 
jim po krutých výbězích přišla vhod. 
„Zaměřili jsme se na rychlostní vy-
trvalost. Hojně jsme využívali i posi-
lovnu,“ nastínil náplň Jiří Grepl. „Měli 
jsme k dispozici vynikající zázemí 
se saunou a vířivkou. Z tohoto 
pohledu jsme velice spokojení.“ Další 
fáze přípravy se už bude odehrávat 

v domácích podmínkách. „Tréno-
vat budeme třikrát týdně. Zaměříme 
se na sílu, postupně pak přejdeme 
i k míči. Věnovat bych se chtěl především 
defenzívě,“ informoval zkušený trenér.
Skladba přípravných zápasů zatím není 
doladěna. „Chtěl jsem už odehrát první 

přátelák v pátek 16. ledna. Myslím si ale, 
že to nevyjde. Další týden už ale určitě 
nějaký zápas sehrajeme,“ uzavírá Grepl.  
Odvetnou druholigovou část zahájí 
kostelečtí na horké půdě v Bohunicích. 
Duel na palubovce lídra soutěže sehrají 
v sobotu 20. února.   (zv)

Kostelečtí se vrátili ze soustředění:
Tvrdě se makalo v JESENÍKÁCH

Horských podmínek si kostelečtí užili do sytosti.  Foto: archív TJ Sokol Kostelec n. H.-HK

PROSTĚJOV Hned první led-
nové pondělí 4. ledna zahájili 
přípravu na jarní část sezóny 
házenkáři Prostějova. Po úvodní 
polovině jihomoravské skupiny 
druhé ligy jim náleží pátá pozice 
a v plánu tedy nejsou žádné 
velké změny, nemění se tak 
pozice trenéra ani hráčský kádr.
„Trénujeme v tělocvičně třikrát 
týdně, jako standardně po celý rok 
pondělí, středa, pátek. Z finančních 
důvodů se letos žádné soustředění 
neuskuteční a budeme se chystat 
v domácích podmínkách, nyní 
nabíráme hrubou sílu a vytrvalost, 
od poloviny ledna začneme praco-
vat s míčem, protože začínáme už 
21. února proti Tišnovu,“ nastínil 

aktuální stav trénující předseda 
oddílu Svatopluk Ordelt. K jeho 
radosti jsou všichni hráči v pořádku 
a nikdo si nestěžuje na zdravotní 
potíže, díky tomu tak de facto 
dochází k posílení sestavy. „Mi-
chal Zacpal je po úspěšné operaci 
a může už i trénovat, počítám s tím, 
že nám pomůže při trénincích i zá-
pasech. A také bychom chtěli, aby 
se více zapojil Tolja Vasyliev, během 
podzimu si totiž vyzkoušel, že je 
vše v pořádku,“ pohovořil dlouho-
letý aktivní házenkář k hráčskému 
složení.
První zápasová prověrka čeká na 
jeho hráče již tuto sobotu v Litov-
li, na tamějším turnaji se vedle 
domácího „béčka“ představí ještě 
Žeravice. V sobotu 30. ledna přijde 
v Prostějově na řadu další ročník 
tradičního Jeřábkova memoriálu. 
 (jim)

Prostějov už trénuje, 
vrací se ZACPAL

zjistili jsme

                             KKKKKKKUMSTÁT
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PROSTĚJOV, PRAHA Trenér-
ský tandem české reprezentace 
do šestnácti let nominoval hrá-
če na tradiční turnaj Aegean 
Cup, který hostí ve druhé polo-
vině ledna Turecko. Mezi osm-
náctkou nominovaných nechy-
bí jako už tradičně prostějovský 
odchovanec David Píchal.
Svěřenci trenérů Janouška a Čer-
ného se rekrutují z prvoligových 

týmů, jediný zástupce 1.SK po-
chází z klubu třetí nejvyšší sou-
těže. Úspěšný střelec doroste-
necké ligy a historicky nejmladší 
debutant v „A“-týmu, bude mít 
možnost zatížit konta brankářů 
Norska, Ukrajiny a domácího 
Turecka. Nejlepší týmy se utkají 
o bronz a ve finále. Turnaj hostí 
od 18. do 23. ledna město Izmir. 
 (tok)

David Píchal v nominaci 
na Egejský pohár v Turecku

JIZERSKÁ 50 OPĚT S PROSTĚJOVSKOU STOPOU
BEDŘICHOV, PROSTĚJOV Nor Morten Eide Pedersen se stal vítězem hlavního závodu Jizerské padesátky, když se jako nejlepší 
„Nenor“ umístil na sedmém místě Čech Stanislav Řezáč. Tento tradiční závod ale zdaleka není jen o profesionálech a nejužší světové 
špičce, nesmírné popularitě se těší i díky své masovosti a množství doplňkových distancí. Platilo to i pro víkendový devětačtyřicátý roč-
ník závodu v běhu na lyžích klasickou technikou, do něhož se i tentokrát zapojily tisíce nadšenců. A nechyběli mezi nimi ani prostějovští 
zástupci.
Vinou předvánočního zranění musel svou letošní účast vzdát sekretář čechovického Sokola Josef Sklenář, naopak stejně jako v minulos-
ti na startu nechyběl například Martin Hubáček. Také on se musel vyrovnat s nezvyklým řešením, kdy se kvůli nedostatku sněhu běželo 
pouze na přibližně čtyřkilometrovém okruhu, který absolvoval pouze čtyřikrát. „Na padesát kilometrů si rozvrhnete síly jinak než na 
šestnáct, pro nás vytrvalce to tak byl spíše sprint a od toho se to také odvíjelo. Hned od začátku jsme museli zabrat a bylo to dost rychlé, 
my máme raději delší tratě,“ podotkl. Svůj závod absolvoval hned v sobotu a v cíli dosáhl času jedna hodina a pět minut, neděli tak mohl 
věnovat sledování souboje těch úplně nejlepších. „Letos to tak pro mě byl dvojnásobný zážitek. Nejprve jsem jel odpoledne svou trať, 
poté jsem v přímém přenosu viděl světovou špičku,“ hledal Hubáček pozitiva.
Závod byl letos rozdělen do celkem devíti startovních bloků vždy po několika stovkách lyžařů, i proto se Hubáček těší, že to za rok bude 
s počasím lepší. „Nás ještě letos čeká Vasův běh, tam si to snad konečně užijeme,“ věří v úspěšné zalyžování o první březnové neděli, kdy 
se ve Švédsku tradičně koná devadesátikilometrový maraton na počest útěku budoucího panovníka tohoto království Gustava Vasy před 
jeho dánským protivníkem Kristiánem II.  (jim)

SONDA 
JIRKY

MOŽNÉHO
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PRAHA Ve velmi dobrém světle 
se prezentovali prostějovští cyklis-
té při dráhovém Českém poháru 
v Praze-Motole. V závodě spadajícím 
současně do třetí kategorie Meziná-
rodní cyklistické unie (UCI) se nej-
více dařilo Marku Šipošovi, jenž po 
výborném výkonu nasbíral šestapade-
sát bodů a obsadil v bodovačce druhé 
místo za vítězným Martinem Bláhou z 
Dukly Praha.
Výborně si počínali i ostatní členové SKC 
TUFO Prostějov - Luděk Lichnovský 
skončil bronzový, Wojciech Pszczolarski 
bral „brambory“. Velice milým překvape-
ním byly výkony věkem ještě juniorů. Pře-
devším Matěj Štibingr si počínal jako zku-
šený mazák a obsadil páté místo. Daniel 
Chytil otevíral druhou desítku, junior Vác-
lav Kočařík dokončil dvě pozice za ním, 
a Matyáš Strupek, který od příští sezóny 
bude oblékat dres pražské Dukly, obsadil 
desáté místo.
V Madisonu se z prostějovských dvojic 
nejvíce dařilo Lichnovskému se Štibin-
grem, kteří obsadili třetí místo a stáli se 

nejlepším nedukláckým párem, z vítězství 
se radovalo duo Kraus-Hochmann, druhé 
místo připadlo Martinu Bláhovi a někdej-
šímu členovi sportovního centra na Hané 
Ondřeji Vendolskému.
Ženy startovaly společně s juniorkami a 
z členek SKC se nejvíce dařilo Emě Cet-
kovské, jež v těžké konkurenci obsadila 
velmi slušné páté místo. V Madisonu ju-
niorů, kteří závodili společně se ženami a 
juniorkami, pak zvítězila dvojice Martin 
Šmída-Jan Cink, úspěch tak slavila spolu-
práce SKC a Mapei Merida Kaňkovský. 
 (oš, jim)

Cyklisté vyjeli v Motole dvě medaile

Bodovací závod, muži: 1. Martin Bláha (Dukla Praha) 62 bodů, 2. Marek Šipoš 56 b., 3. Luděk Lichnovský 48 b., 4. Woj-
ciech Pszczolarski 46 b., 5. Matěj Štibingr 31 b., 10. Matyáš Strupek -15 b., 11. Daniel Chytil -15 b., 13. Václav Kočařík 
-40 b., Milan Kabrhel (všichni SKC Tufo Prostějov) nedokončil.
Bodovací závod, ženy: 1. Lucie Hochman (Dukla Praha) 46 b., 2. Ema Kakovská (Dukla Brno) 42 b., 3. Petra Ševčíková 
(Lokomotiva Beroun) 35 b., 4. Barbora Džerengová (Dukla Praha) 27 b., 5. Ema Cetkovská (Prostějov) 26 b.
Madison, muži: 1. Kraus, Hochman (Dukla Praha) 25 b. + 1 kolo, 2. Bláha, Vendolský (Dukla Praha/Puskiňak.cz) 46 b., 3. 
Štibingr, Lichnovský 34 b., 4. Šipoš, Pszczolarski (všichni Prostějov) 32 b., 5. Adámek, Strupek (Dukla Praha/Prostějov) 
3 b. - 3 kola, 6. Kočařík, Chytil (Prostějov) 0 b. - 12 kol.
Madison, junioři: 1. Šmída, Cink (Prostějov) 38 b., 2. Indra, Bušek (Kovo Praha) 33 b. - 5 kol, 3. Kelemen, Ševčíková 
(Dukla Brno/Beroun) 14 b. - 6 kol, 4. Šimek, Kabrhel (Příbram, Prostějov) 10 b. - 9 kol.

Výsledky závodu Èeského poháru na dráze v Praze-Motole:

Vítěznému Martinu Bláhovi dělali na stupních vítězů společnost druhý Marek Šipoš (vle-
vo) a třetí Luděk Lichnovský.  Foto: SKC Tufo Prostějov

PROSTĚJOV Ve středu 
20. ledna se v prostorách 
Základní školy Jana Želez-
ného uskuteční druhý díl 
Prostějovské žákovské ligy. 
Účastnit se mohou děti z 
Prostějova a okolí, které na-
vštěvují maximálně devátou 
třídu základní školy a čtvrtý 
ročník osmiletých gymnázií, 
všichni se vedle sportovní-
ho zážitku mohou těšit i na 
drobné odměny.
Akce pořádaná Prostějovskou 
šachovou školou a tamější 

základkou začíná v  15:45 pre-
zentací, o čtvrt hodiny později 
přijde na řadu první z celkem 
pěti kol. Hraje se švýcarským 
systémem a startovné činí dva-
cet korun. Jedná se o druhý z 
celkem pěti turnajů a do dlou-
hodobého seriálu se každému 
hráči počítají čtyři nejlepší do-
sažené výsledky. 
Zájemci mohou zasílat při-
hlášky na adresu adamcik.m@
seznam.cz, za pořadatele se těší 
Martin Adamčík, Zbyněk Kra-
cík a Karel Meissel.  (jim)

ŠACHOVÁ ŽÁKOVSKÁ LIGA 
pokračuje na Sídlišti Svobody

  Zvýhodněná nabídka platí i pro stávající abonenty.
  Od 15. ledna 2016 bude CENA PŘEDPLATNÉHO 17 Kč.

* místo standardní ceny 17 Kč za jedno vydání vámi oblíbeného
   periodika zaplatíte
  POUZE 15 Kč!
* garanci za včasné dodání do schránky poskytla Česká pošta a.s.
  (v případě jakýchkoliv potíží vám Večerník zajistí dodání chybějícího čísla
  maximálně do 2 hodin od nahlášení!)
* každý předplatitel obdrží upomínkový předmět
  PROSTĚJOVSKÉHO Večerníku
* všichni předplatitelé budou zařazeni do SLOSOVÁNÍ
  O HODNOTNÉ CENY!

AKCE PLATÍ DO 15. LEDNA 2016!
všechny beneffity budou poskytnuty během nadcházejícího měsíce, více informací najdete v čísle 3/2016

SOUTĚŽTESOUTĚŽTE
O DESET TISÍC KORUN
O DESET TISÍC KORUN

V HOTOVOSTI!V HOTOVOSTI!

UŠETŘÍTE 104 KORUN, ZÍSKÁTE VÝHODY AŽ ZA 2000 KčUŠETŘÍTE 104 KORUN, ZÍSKÁTE VÝHODY AŽ ZA 2000 Kč

a JEŠTĚ MŮŽETE VYHRÁT!a JEŠTĚ MŮŽETE VYHRÁT!
Vyhrát můžete také zájezd
na prestižní sportovní akci

s mezinárodním 
charakterem, pobyt 
v hotelu s wellness 

službami a řadu dalších 
zajímavých cen.

VĚRNOST SE VYPLÁCÍ!

Pro velký zájem čtenářů si můžete CELOROČNÍ PŘEDPLATNÉ
PROSTĚJOVSKÉHO Večerníku zajistit 
za výhodnější cenu až do POLOVINY 

* každé pondělí noviny za zvýhodněnou cenu 
   oproti prodeji na stánku v roce 2016! Úspora až 104 Kč 
* doručení do vaší schránky ZDARMA nejpozději 
   do 7:30 hodin! Garance  od České pošty a.s.
* součástí každého vydání je magazín TV POHODA
* VOLNÁ VSTUPENKA ZDARMA na vybraný sportovní
   zápas v Prostějově!
* řádkovou inzerci v hodnotě 300 Kč nebo sloupcovou
   prezentaci v hodnotě 400 Kč zcela ZDARMA!
* možnost zapojit se do soutěže o SLEVOVÝ KUPÓN do zlatnictví ve 
výši 400 KORUN
* prezentace na www.vecernikpv.cz 
   (návštěvnost cca 13 000 týdně) V HODNOTĚ 1 000 Kč
* to nejzajímavější aktuální zpravodajství 
   z celého Prostějovska od Nezamyslic po Dzbel
* PRAVIDELNÁ DÁVKA ČTENÍ NAVÍC! Ročně vydáváme minimálně 
15 vkládaných speciálů ZDARMA
*  malé vánoční překvapení v podobě dárku...

UŠETŘÍTE PENÍZE I ČAS...
10 důvodů, proč si 

objednat předplatné!

VOLEJTE 582 333 433, 608 960 042
PIŠTE NA: PREDPLATNE@VECERNIKPV.CZ

Jméno a příjmení (firma)

Město PSČ

Ulice č.p.

Telefon

Předplatné chci uhradit:

poštovní poukázkou            bankovním převodem            hotově

Vyplněný kupón zašlete nebo přineste osobně na adresu redakce:
Olomoucká 10, 796 01 Prostějov, tel.: 582 333 433, 608 

Objednávám předplatné PROSTĚJOVSKÉHO

Večerníku 

na rok 2016

PŘEDPLATITELSKÝ KUPÓNPŘEDPLATITELSKÝ KUPÓN

                          





jen za jen za 15 Kč15 Kč
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Stoprocentně jisté jsou totiž zatím 
pouze změny, o kterých už Večer-

ník informoval. Z podzimních tváří 
bude chybět Bureš s Krejčířem, na-
opak přibude nový gólman Neoral. 
Trenér František Jura jako vždy 

slibuje příjemný start vystřídaný 
nekompromisními prověrkami. 
„Úvodní trénink vyplní tradiční 
fotbálek, ovšem hned ve čtvrtek si 
vyzkoušíme fyzickou kondici jed-
notlivých hráčů,“ plánuje program 
prvního tréninkového týdne.
Následovat budou tradiční trénin-
ky doplněné posilovnou, boxem 
a regenerací. Už v sobotu je pak na 
programu první přípravné utkání, 
jejichž kompletní přehled přinášíme 
v souhrnné tabulce.
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   ●● více informací

   ●● více ohlasů

   ●● více fotografi í, videí
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vecernikpv.cz

Rozpoèet zajištìn!
Kralice na Hané (zv) - Z pohledu 
kralického fotbalového klubu je nej-
důležitější informací ekonomická 
stabilita. Na prosincovém jednání 
obecního zastupitelstva totiž byla 
odhlasována podpora FC v obvyk-
lé výši. „V naší situaci je to stěžejní. 
Měli bychom mít zajištěný rozpočet 
na celý rok,“ potvrdil Ivo Gottwald, 
kralický trenér. Z pohledu kádrových 
změn se něco peče, ale zatím jen 
pod pokličkou. „Už mám v několi-
ka případech jasno. Změny budou, 
potřebuji ale vše doladit. Navíc se to 
napřed musí dozvědět kabina,“ do-
plňuje Gottwald. Kraličtí zahájí pří-
pravu v pátek 22. ledna s tím, že první 
přípravný zápas odehrají v sobotu 
6. února.

‚Klajba´ míøí 
do Anglie!

Mostkovice (zv) - Zajímavou infor-
mací týkající se Mostkovic je pravdě-
podobný odchod Richarda Klimeše. 
„Má pracovní nabídku z Anglie, vy-
padá to, že nám bude na jaře chybět,“ 
potvrdil trenér Jiří Kamenov a dodal: 
„Po operaci je brankář Martin Lukáš, 
jenž se zapojí nejdříve koncem úno-
ra.“ O tom, že by mohl být po ne-
přesvědčivém podzimu ‚odejit  ́sám 
kouč, se prý také jednalo. „Náš široký 
realizační tým se ztenčil. U muž-
stva zůstávám jen já a Laďa Krátký. 
Já budu mít hlavní slovo a Laďa mi 
bude krýt záda po všech stránkách,“ 
přidává Jiří Kamenov, jenž loví i pří-
padné posily: „Jednám se dvěma 
hráči, kteří jsou však mírně řečeno 
trochu problémoví. Uvidíme, jestli se 
dohodneme.“ Mostkovičtí se vrhnou 
do přípravy v pátek 22. ledna a měl 
by u toho být i cestovatel Hatle. „Za-
tím u nás zůstává. Žádná omračující 
nabídka nepřišla,“ uzavírá Kamenov.  

Nejvìtší posilou ‚TOMÍK´!
Plumlov (zv) - Plumlovská fotbalo-
vá rodina by měla vstoupit do zimní 
přípravy bez výraznějších rošád. 
„Trenérská dvojice se těší nadále dů-
věře. To je asi hlavní pozitivum,“ smál 
se Petr Kiška a už vážněji pokračoval: 
„Vrátil se nám Tonda Klváček, jenž 
pracoval v Anglii. Věřím i manaže-
rovi, že dotáhne angažmá Marcela 
Zabloudila. Mám také informace, 
že se tvrdě individuálně připravuje 
Tomík Matulů. Takže to by měla 
být naše největší jarní posila! Uvidí-
me, jestli mu vydrží zdraví, které ho 
pravidelně zrazuje těsně před pří-
pravou...“ Plumlovští zahájí přípravu 
v pátek 22. ledna tréninkem na uměl-
ce SCM. „Pokud by se nějaký kvalitní 
hráč chtěl zapojit do přípravy, může 
klidně přijít. Rád se na něj podívám,“ 
uzavřel plumlovský lodivod Petr 
Kiška. 

Jedinì kus za kus
Lipová (zv) - Oproti ostatním 
týmům zahájí lipovští fotbalisté 
zimní přípravu až v polovině úno-
ra. „Není kam spěchat, do jara času 
dost,“ vysvětluje důvody trenér Pavel 
Růžička a doplňuje: „Podle před-
běžných informací bychom se měli 
sejít v nezměněném složení. Nemám 
zprávy o tom, že by měl někdo namí-
řeno jinam. Počítám s tím, že nikoho 
shánět nebudu muset. O posilách 
budeme uvažovat až tehdy, kdyby 
opravdu někdo odešel. Tedy kus za 
kus.“ Start přípravy SK Lipová je na-
plánován na pondělí 15. února 2016.

RYCHLÝ
VEČERNÍK

Ve středu ZAČÍNÁ ZIMNÍ PŘÍPRAVA 1.SK Prostějov
PROSTĚJOV Dva týdny po startu zimní 
přípravy elitních klubů se probouzí ta-
ké výkonnostní kopaná. Pro prostějovské 
eskáčko, které touží po postupu z  MSFL, 
začne ve středu 13. ledna dlouhá dvoumě-
síční příprava proložená hned deseti přípravnými zápasy. 
V jakém přesném složení se kádr o středečním podvečeru 
sejde, však není dosud úplně jasno...

Tomáš KALÁB

PROSTĚJOV Po několikatýden-
ním oddychu od trénování se Fran-
tišek Jura vrací od čistě sportovně-
-manažerské práce opět s hráči 
na fotbalový trávník, v zimních 
podmínkách především ten umělý. 
Plán zimní přípravy třetiligového 
„A“-týmu je vypracován a nyní na-
stává čas jeho realizace. Bude-li se 
letošní dril nějak lišit od těch před-
chozích, to se Večerník zajímal 
v exkluzivním interview...

●● Začněme rovnou trochu su-
gestivní otázkou, jestli bude právě 
začínající zimní příprava v něčem 
jiná než ty předchozí?
„Pravděpodobně váš dotaz směřu-
je k dobře rozehranému podzimu 
a jarnímu útoku na první příčku třetí 
ligy. (lehký úsměv) V této souvislosti 
bych určitě neřekl, že příprava bude 
náročnější než ty předchozí, bude 

ale víc přizpůsobená okolnostem. 
A nejde pouze o fyzickou a herní 
přípravu, ale chceme nastavit i in-
terní mechanismy tak, aby hráči 
byli po všech stránkách motivovaní 
k nejlepším výkonům. Protože ne-
odvede-li každý na jaře na hřišti sto 
procent svých možností, nebudeme 
mít v silné konkurenci šanci!“
●● Severomoravský rival Vítko-
vice přes zimu posiluje, jak to je 
v současné době s vaším kádrem?
„Momentálně mohu pouze potvr-
dit odchod dvou hráčů, zkušeného 
gólmana Bureše a krajního beka 
Krejčíře, kteří pro náš klub odvedli 
kus poctivé práce, za což jim patří 
poděkování. V kolonce příchodů je 
pak definitivní jméno nového bran-
káře Dominika Neorala. Počítáme 
samozřejmě ještě s dalšími posilami, 
určitě přivedeme jednoho zkušené-
ho hráče do defenzivy, v tom bude 
jasno tento týden. K dalším změnám 
může dojít i v průběhu přípravy.“
●● Mladí, méně vytěžovaní hráči 
tedy prozatím zůstávají?
„Ano, všichni členové podzimního 
kádru nastoupí do zimní přípravy, 
jejich jarní angažmá budeme teprve 

řešit. Je samozřejmě důležité, aby zís-
kali herní praxi v co možná nejkvalit-
nější soutěži.“
●● Můžete připomenout hlavní 
schéma zimní přípravy?
„Na základě podzimních zkušenos-
tí potřebujeme určitě zlepšit hru 
v křídelních prostorech a více zapojit 
oba krajní obránce do hry dopředu. 
Konečně i takový nezávazný ´Sil-
vestrovský fotbálek´ dokázal, jakou 
zbraní jsou přesné centry do šest-
náctky. (úsměv) Tlak do branky musí 
být zřetelný a podporovaný druhou 
vlnou. Nacvičovat budeme i útočné 
standardní situace, kde nám chybí 
větší důraz a hrozí nebezpečí, že se 
soupeř dostane do brejku.“
●● Hráči už mají jistě něco natré-
nováno, ale prověrky asi budou 
nutné, že?
„Fyzické testy k začátku přípravy 
neodmyslitelně patří. Plnění indivi-
duálních tréninkových plánů prově-
říme hned tento čtvrtek v průběhu 
prvního ostrého tréninku. Naplá-
novány máme i komplexní testy ve 
sportovním centru Agel, kam hráči 
zavítají po návratu ze soustředění 
zhruba v polovině února.“

●● Splňuje skladba soupeřů 
v přípravných utkáních vaše před-
stavy?
„Přestože došlo k drobné úpravě, 
kdy nám zápas nepotvrdil atraktivní 
soupeř ze Slovenska, jsem spokojen. 
Začínáme postupně na rozehrání 
s divizními soupeři, v průběhu sou-
středění změ-
říme síly s 
účastníkem 
ČFL z Převý-
šova, který po podzimu 
figuruje na solidním osmém místě. 
V únoru následují druholigisté ze 
Znojma a Frýdku-Místku, z našich 
ligových soupeřů se také potkáme 
s Holicí a v generálce s Hulínem.“

●● Ještě odbočka ke starším do-
rostencům, kterým se na podzim 
zrovna nedařilo...
„Budeme se snažit zapracovat 
do týmu mladší hráče, aby se 

adaptovali na nejvyšší dorostenec-
kou kategorii. Naopak nadějným 
hráčům, kteří letos dovrší devatenác-
ti let, chceme umožnit sbírání zkuše-
ností pro jejich další fotbalový růst.“

16. 1. 2016 11:00 ČSK Uherský Brod – 1.SK Prostějov
23. 1. 2016 12:00 TJ Jiskra Ústí nad Orlicí – 1.SK Prostějov
30. 1. 2016 10:30 FC Boskovice – 1.SK Prostějov
  3. 2. 2016 16:00 1.SK Prostějov – SK Převýšov
  6. 2. 2016 15:30 FK OEZ Letohrad – 1.SK Prostějov
13. 2. 2016 10:30 1.SC Znojmo – 1.SK Prostějov
20. 2. 2016 10:30 1.HFK Olomouc – 1.SK Prostějov
27. 2. 2016 10:30 MFK Frýdek-Místek –  1.SK Prostějov
  5. 3. 2016 10:30 1.FC Viktorie Přerov – 1.SK Prostějov
12. 3. 2016 15:00 SK Spartak Hulín – 1.SK Prostějov

PLÁN ZIMNÍCH PØÍPRAVNÝCH UTKÁNÍ

„Nároky na hráče budou vysoké i v zimní přípravě,“ 
slibuje GSM a hlavní trenér eskáčka František Jura

exkluzivní
rozhovor
pro Večerník
Tomáš
KALÁB
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“ Plnění individuálních tréninkových plánů 
prověříme hned ve čtvrtek v průběhu prvního 

ostrého tréninku. Naplánovány máme také 
komplexní testy ve sportovním centru Agel.

PRAHA, PROSTĚJOV Jubilejní 
třicáté Silvestrovské derby praž-
ských „S“ skončilo poslední den 
roku 2015 v duchu tradice, když 
celkově již podvacáté slavili hráči 
Slavie. Přispěla k tomu i dvojice ně-
kdejších fotbalistů 1.SK Prostějov 
Roman Janoušek - Tomáš Hunal. 
Prvně jmenovaný se dokonce na 
vítězství 5:3 podílel jednou bran-
kou. Na straně poražených nakonec 
stál z někdejšího dua 1.FK pouze 
Miroslav Baranek, Lukáše Zelenku 
nepustil do hry zraněný kotník.

„Z utkání jsme měli trochu oba-
vu, protože Sparta byla nejmladší 
v historii, ale zvládli jsme to dobře. 
V útoku jsme se točili ve třech 
s Pavlem Kukou a Tomášem Kucha-
řem,“ ohlížel se Janoušek, někdejší 
kanonýr „sešívaných“ či žižkovské 
Viktorky. I jeho sice před duelem trá-
pilo lehké zranění, ve hře mu to ale 
nezabránilo. „Dalo se to vydržet a sval 
mě tolik neomezoval,“ oddechl si.

Před utkáním se lehce pohecoval 
s Mírou Barankem a po jeho skonče-
ní měl radost, že tentokrát se z výhry 
mohl radovat právě on. „Míra je silný 
sparťan, ale vím, že mi to vrátí v teni-
su, tam mě poráží, kdy se mu zachce. 
To já když chci vyhrát, tak si zavo-
lám Fanu Juru,“ vyprávěl s úsměvem 
a popíchl na dálku svého bývalého 
trenéra 1.SK Prostějov.
Důvod ke spokojenosti měl ovšem 
i vedoucí sparťanského „A“-mužstva, 
byť byl členem poraženého soubo-
ru. Někdejší český reprezentant a pě-
tinásobný domácí šampion  se totiž 
úspěšně vrátil po dlouhém a nepří-
jemném zranění. „Dva roky jsem ne-
hrál fotbal a přesvědčilo mě to, že ko-
leno drží a stále mohu na amatérské 
úrovni pokračovat. Opět jsem navíc 
mohl reprezentovat Spartu a potkat 
se s bývalými spoluhráči,“ všímal si 
Miroslav Baranek toho pozitivního, 
co mu zápas v poslední den roku 
2015 přinesl. Vedle své kariéry na 
Letné v Olomouci či německém Ko-
líně nad Rýnem nastupoval v letech 

2011 až 2012 za Prostějov a také toto 
hanácké působiště v něm zanechalo 
příjemné pocity, mimo jiné se podí-
lel na postupu z divize do třetí ligy. 
„Rád na to vzpomínám, mám taměj-
ší lidi rád a sympatie jsou vzájemné, 
občas se potkávám s Fanou Jurou,“ 
nezapomněl na své poslední angaž-
má ve vyšší soutěži.
Utkání se hrálo za poměrně mra-
zivého, ale slunečného počasí a do 
vedení se zásluhou Radima Holuba 
trochu překvapivě dostala Sparta, 
chvíli nato navíc Michal Horňák 
trefil břevno. O vyrovnání se až na 
začátku druhé pětadvacetiminuto-
vé půle postaral Radek Bejbl, skóre 
z penalty po třetím rohu obrátil Adam 
Petrouš. Na 3:1 zvýšil levačkou po 
podařeném voleji Roman Janoušek, 
o čtvrtý gól se zasloužil Lukáš Jarolím 
a búra završil Martin Müller. Sparta 
už pouze dvěma brankami v nastave-
ní snížila na konečných 5:3.
„Hrálo se dobře, svítilo sluníčko 
a přišli lidé. A někteří na tom i vy-
dělali, protože se vsadili, že vyhrají. 

Já jsem do toho ale raději nešel, loni 
jsem vsadil a prohráli jsme,“ usmíval 
se Janoušek, jenž nyní pravidelně 
každé pondělí absolvuje střetnutí se 
starou slávistickou gardou. A radost 
měl po utkání rovněž Tomáš Hunal, 
jenž se do Prahy vydal po úspěšném 
relaxu v jižních Čechách. „Užil jsem 
si to dost, přišlo mi, že to tentokrát 
nebylo tolik vyhecované jako před 
rokem. Úplná exhibice to nebyla, ale 
bylo to zábavnější a diváci si přišli na 
své. Prostě příjemně strávený čas,“ 
užíval si Hunal setkání s někdejšími 
spoluhráči a protihráči. Ani mu po-
časí nevadilo, horší už to bylo s tím, 
že opět přibyl na jeho osobní konto 
jeden rok. „Bylo to dobré, připadám 
si ale o dost těžší. A už patřím mezi 
nejstarší ve výběru, to se mi nelíbí. 
A než se otočím, tak jsou kluci o pět 
sedm let mladší někde jinde, naštěstí 
to ale není tak daleko jako na velkém 
hřišti. Tady vám stačí čtyři pět kroků 
a hraje se to spíše hlavou a zkuše-
nostmi,“ povšiml si někdejší stoper 
eskáčka.

To Lukáš Zelenka musel zápas sledovat 
jen v televizi, poraněná noha mu více 
neumožnila. „Nemohl jsem pořádně 
chodit a nechtěl jsem riskovat. Stále 
to mám nateklé a mažu si to mastič-
kami, ale už můžu běhat a snad to po 
týdenním klidu bude dobré,“ odvětil 
pořád ještě špílmachr záložní řady pro-
stějovského celku. A při pohledu na 
hrací plochu se naplnilo přesně to, co 
předpovídal. „Slávisté omladili a chtěli 
za každou cenu vyhrát. Škoda, že jsme 
místo zvýšení na dva nula dostali vyrov-
návací branku. Brzy jsme navíc inkasovali 
s penalty a museli jsme to otevřít, takže 
další branky byly otázkou času,“ hodno-
til Lukáš Zelenka. Nyní už mu začínají 
klubové povinnosti, od středy se začne 
připravovat s prostějovským týmem. 
„Snad to bude dobré, fotbal jsem zatím 
nezkoušel. Těším se ale hodně, bylo to 
dlouhé. Celý život jsem zvyklý se po-
hybovat a válení se mě nebaví. Navíc 
potřebuji pět kilo shodit a nechci, aby ze 
mě byla jedna velká koule,“ usmíval se 
někdejší mistr Evropy do jednadvaceti 
let a nynější středopolař 1.SK Prostějov.

V silvestrovském derby „S“ se radovali Hunal s Janouškem

Jiří MOŽNÝ

MOSTKOVICE Poslední den 
v kalendářním roce patří 
i v Mostkovicích již pravidelně 
exhibičnímu fotbálku. Neji-
nak tomu bylo i na konci up-
lynulých dvanácti měsíců, kdy 
se v prosluněném, ale mrazivém 
dopoledni sešlo na travnaté ploše 
více než třicet fotbalistů a fotbali-
stek. Dohromady se v přibližně 
hodinovém souboji zasloužili 
o šest branek a po výdeji energie 
přišel na řadu příjem formou do-
brého jídla a pití.

„Poprvé za celou dobu se toho 
účastnila i děvčata a účast byla rekord-
ní. Sešlo se nás dvaatřicet, takže oba 
týmy měly hned pět lidí na střídání, 
několik posledních minut jsme hráli 
úplně všichni,“ popisoval dlouholetý 
hráč a posléze kouč oddílu Jaroslav 
Karafiát. O výsledek na poměrně 
kluzkém terénu nešlo, góly nakonec 
padaly na obou stranách. Hlavní bylo 
pobavit se a trochu se hýbat i v sa-
motném závěru roku, což se podařilo 
na jedničku. „Fotbalová kvalita šla 
stranou, účelem byl klasický silves-

trovský fotbálek, jak má být, což se 
podařilo. Silné jádro poté dohrávalo 
v hospůdce,“ dodala s úsměvem ikona 
mostkovického klubu.
A jaké to tedy bylo přímo na hřišti, 
když teploměr ukazoval pod bod 
mrazu? „Hrozně zmrzlý povrch, 
takže kolena bolela, ale jinak to byla 
sranda. Hřála nás slivovice a rum 
s čajem. Na konci jsme všichni bouch-
li šampusy a doufám, že nám rok 
2016 přinese lepší výsledky,“ svěřila 
se věčně rozzářená Hana Ptačníková. 
 (jim)

V Mostkovicích padl rekord

Poslední den v roce 2015 se po mostkovickém pažitu pohybovalo více než třicet 
milovníků kopané.  Foto: Věra Kraváková

Foto: archív Večerníku



●● Dopadla úvodní část sezony podle 
vašich předpokladů?
„Letos jsem vše vyloženě nepostavil jen na 
výsledcích, ale uvědomoval si, že se tým 
musí nejprve po padáku srovnat. Zpočátku 
se nám moc nedařilo, pak už byly výsledky 
lepší. Záhy jsme se tak začali pohybovat 
v tabulce nahoře, což bylo pro mě potěšují-
cí. Důležité i bylo, že kluky začal fotbal zase 
bavit, hrálo se od první do devadesáté mi-
nuty, scházeli jsme se v maximálním počtu. 
Jsou to spojené nádoby. Když trénujete 
celý tým, tak se to musí odrazit.“
●● Cítili jste velký skok, a že by se úro-
veň soutěže hodně snížila?
„Zase bych to rozdělil na dvě části. První 
pro nás byla těžká v tom, že jsme sestup 
ještě měli v hlavách a všichni od nás oče-
kávali, že to půjde. Místo toho ale přišly 
zbytečné ztráty. Možná to bylo dáno i kva-
litnějšími soupeři, nemohu ale hodnotit 
ostatní týmy. Ke konci už jsme vyhrávali 
o tři a více branek, to znamená veliký roz-
díl. Nechtěl bych ale říkat, že je to horší 

soutěž, protože i loni v krajském přeboru 
nebyl kromě Nových Sadů a Velkých Lo-
sin žádný tým, který by nás přehrál, a ne-
šlo říci, proč my bychom měli spadnout 
a oni ne. Byly to vyrovnané zápasy a nám 
se pouze nedařilo dávat góly. Není o tom, 
že někdo hraje I.A třídu a někdo divizi, 
týmy jsou konkurenceschopné a porážejí 
se mezi sebou. Pak se vám dva hráči zraní, 
jiný půjde do práce, scházejí vám tři hráči 
základní sestavy a už je to znát.“
●● Po sestupu došlo k několika změ-
nám kádru, jak složité bylo sestavit 
obměněné mužstvo?
„Věděli jsme, že to bude náročné. Odcho-
dy jsem ale nebral jako oslabení, nýbrž 
jako přirozený vývoj. Když to tak vez-
mu, tak jich až tolik nebylo. Z těch, co ke 
konci hráli, nás opustili jen Milan Čižmar 
a brankář Míra Rec, u něhož jsme věděli 
delší dobu, že odejde. Brácha a Martin 
Růžička už ke konci nehráli. Přišli někteří 
noví hráči a myslím si, že jsme na to při-
praveni byli. Někteří byli hodně mladí, ale 
srovnali se s tím.“
●● V minulosti bylo vždy otázkou, 
jak moc se po každé půlsezóně kádr 
obmění. Tentokrát by mohlo nastat 
klidné období a můžete počítat se vše-
mi hráči?
„Pevně doufám... Byl to náš největší pro-
blém už od divize, kdy se nám podzim 
vydařil a pak jsme se na jaře zachraňovali. 
Zůstat by měli všichni až na Tomáše Sed-
láčka, který jde na půl roku do Turecka. 
Chtěli bychom tedy posílit o jednoho dva 
mladé hráče.“

●● Máte někoho vytipovaného?
„To ne. Konice je daleko od Prostějova 
i Olomouce, takže se tu nikdo do I.A ne-
pohrne, to spíš kdyby měl někdo během 
zimní přípravy zájem...“
●● A jak bude vypadat právě příprav-
né období?
„Opět budeme začínat plus minus mě-
síc před začátkem sezóny, což nám díky 
předehrávkám dává k dispozici velký čas 
k odpočinku. Není potřeba jezdit někam 
na soustředění, v Konici máme nadstan-

dardní podmínky i na vyšší soutěže. Takže 
budeme trénovat v domácím prostředí 
a skladba bude podobná jako v předešlých 
letech. Hned zpočátku hrajeme přátelák 
s Kralicemi. Chceme natrénovat kondici 
a navázat na to, jak jsme skončili na podzim. 
V závěru soutěže už naše hra měla určitou 
kvalitu a projevovalo se to i na výsledcích.“
●● Neuvažujete o přehodnocení cílů 
pro zbytek sezóny?
„(přemýšlí) Bylo by zbabělé říkat, že člověka 
by vítězství v soutěži nepotěšilo, ale neberu 
to jako žádnou extra prioritu. Je otázkou, 
jestli ostatní týmy budou chtít postoupit, 
pokud bychom ale skončili druzí a dostali 
možnost, tak za mě říkám NE. Je to o tom, 
aby kluci měli chuť nejen hrát, ale i celý tý-
den trénovat a parta táhla za jeden provaz. 
Když se nám bude dařit, tak body budou 
naskakovat a budeme nahoře. Když se da-
řit nebude, tak to bude těžké. Pro nás bude 
důležitý hned první zápas doma s Morav-
ským Berounem, pak se uvidí.“
●● Je tedy lepší hrát na špici nižší sou-
těže než o záchranu vyšší soutěže?
„To určitě, je to úplně jiné. Když jsme pa-
dali, tak na starších klucích, kteří už mají 
něco odehráno, bylo vidět, jak je hra ne-
baví, každý pak hledal nějakou výmluvu. 
A teď najednou jsme třeba poslední zápas 
hráli v hrozném počasí, pršelo, byla zima a 
hřiště nekvalitní, ale na klucích šlo poznat, 
že do toho jdou. Bojovali, jezdili po zadku, 

skončilo to 6:1 a ještě spoustu dalších šan-
cí jsme nevyužili. Taky jsem vždycky říkal, 
že nemá cenu snažit se soutěž zachránit za 
každou cenu, když na to nejsou peníze 
ani hráči. Někdy je to ku škodě věci... My-
slím si, že nám sestup paradoxně prospěl, 
není na nás takový psychický tlak, hodně 
vyhráváte, což dává tomu sportu smysl, 
máte z něj radost. Když se kopete někde 
na chvostu, lidi vám nadávají a jsou tam 
i další problémy, tak to není dobré.“
●● Takže i vy osobně jste si podzimní 
část užil?
„Tak je to velká změna a markantní rozdíl 
za poslední roky. Užil jsem si to v celko-
vém pohledu, jinak to pro mě byly zápasy 
jako každé jiné. Potěší mě každý vítězný 
zápas, ať se jedná o jakoukoliv soutěž.“
●● A objevila se v týmu nějaká nečeka-
ná opora?
„Nechci chválit hráče jako jednotlivce, 
nejvíce mě ale překvapil Franta Bílý, 
s nímž jsme šachovali od obránce, zá-
ložníka až po útočníka. Nakonec to byla 
docela velká posila, dařilo se mu a byl po-
ctivý. Samozřejmě Honza Vogl, Petr Antl, 
to už jsou ale stálé opory. Naše ofenziva 
byla hodně silná a díval jsem se, že máme 
i jednu z nejlepších obran, takže si to dob-
ře sedlo. Některé zápasy mohly dopad-
nout líp než hůř, nedá se říct, že bychom 
něco vyhráli šťastně, spíše jsme několikrát 
přišli o body smolně.“

LIPOVÁ Více do role trenéra než 
hráče se na podzim 2015 stylizoval 
Pavel Růžička (na snímku). Zkuše-
ný středopolař, který velkou část 
své kariéry spojil s Kralicemi, trá-
ví poslední čtyři fotbalové sezóny 
v Lipové. Zažil tu postup z I.B třídy 
i úspěšnou adaptaci v I.A třídě, nyní 
tým pod jeho vedením útočí na pr-
venství v této soutěži. Díky dvanác-
ti výhrám a jedné remíze k tomu se 
Lipová ujala role hlavního proná-
sledovatele favorizovaného Lutína, 
přičemž dokázala tento celek pora-
zit a za vedoucí pozicí zaostává jen 
vinou horšího poměru branek.

●● Při pohledu na tabulku se zdá, 
že podzim vám vyšel na hranici 
možností. Souhlasíte?
„Přesně tak. Dosáhli jsme asi maxi-
ma, čeho jsme mohli za uplynulý půl-
rok dosáhnout. Jak už jsem říkal hned 
po podzimu, u nás vládne spokoje-
nost. A to jak s předvedenou hrou, 
tak i s výsledky. Paradoxně ale zápasy, 
které jsme herně hráli až velice dobře, 
tak jsme bodově ztratili. V Bělotíně 
jsme prohráli 1:3 a zasloužili jsme si 
minimálně remizovat, poté doma zá-
pas s Beňovem skončil 1:1, když jsme 
v prvním poločase nedali dvě tutov-
ky. Ale takový je prostě fotbal.“
●● Kde vidíte hlavní faktory, že 
jste si vedli tak úspěšně?
„Podařilo se nám do týmu zapracovat 
nové hráče, kteří se chytili a podávali 
nadstandardní výkony. Změn sice ne-
nastalo mnoho, ale byly klíčové. Napří-
klad s gólmanem Radkem Vybíhalem 
panuje maximální spokojenost. Byl 
výborný, nedopustil se v ani jednom 
zápase chyby, ba naopak pokaždé nám 
pomohl nějakým výborným zákro-
kem, kdy zneškodnil šanci soupeře.“
●● Bylo znát na předváděné hře, 
že máte tolik zkušených hráčů?

„Možná jich máme víc než ostatní, ale 
já s tím nemám problém a věřím jim. 
Samozřejmě většina z nás už má ty nej-
lepší fotbalové roky za sebou, ale tato 
partie starších hráčů si odvedla svůj díl 
a podílela se na tomto úspěchu.“
●● Předpokládám tedy, že na 
skladbě mužstva by se nic zásadní-
ho měnit nemělo.
„Ne, pokud nebudou vynucené od-
chody. Co se týče mě, tak já bych 
pro jarní část nejraději viděl stejné 
složení kádru. Bude se vše ale teprve 
řešit, některé hráče tu máme jen na 
hostování a budeme jednat o jejich 
prodloužení.“
●● Suverény dosavadního průběhu 
„B“ skupiny I.A třídy jste vy a Lutín. 
Kdybyste měl tyto dva týmy porov-
nat, spatřujete výrazné odlišnosti?
„Tak já jsem viděl Lutín jen jednou, je-
jich hráče a zejména ty hlavní osobnosti 
ale znám. Jsou to velice kvalitní hráči 
na úrovni divizi, v čemž vidím hlavní 
rozdíl. My nemáme až takové hvězdy, 
naopak jen několik klíčových osobnos-
tí, na nichž mužstvo stojí, jinak máme 
mužstvo rozprostřeno na celý mančaft 
a spíše nás táhne kupředu týmový duch.
●● Vy jste jako jedni z mála na Lutín 
vyzráli, jaký byl ten správný recept?
„Celé utkání poznamenal zbytečný 
zákrok hostujícího gólmana na na-
šeho útočníka... Měli bychom to asi 
horší, kdyby hráli hosté v jedenácti 
a my nekopali penaltu.“ (úsměv)
●● Očekáváte, že i na jaře to bude 
hlavně souboj vás dvou?
„Ten klíčový duel nastane hned ve 
druhém kole v Lutíně a za sebe mohu 
říci, že se na něj budeme snažit co 
nejlépe připravit.“
●● Před sezónou jste chtěli skon-
čit v lepší polovině tabulky, nyní 
jste druzí, jen o skóre za prvním 
místem. Půjdete do jara s výrazně 
vyššími ambicemi?

„Něco už v šatně proběhlo, ale 
spíše v tom stylu, že každý si 
chce dokázat vyhrát nějakou 
soutěž. (úsměv) Postup ale 
není naše priorita. A kdy-
bychom to celé vyhráli? 
To není otázka jen na 
mě, ale i na hráče a na 
vedení celého klubu 
a nerad bych před-
bíhal. Určitě bych 
se ale chtěl na zákla-
dě těchto výsledků 
udržet se do třetího 
místa. To je náš cíl.“
●● Zimní přípravu opět 
i vzhledem ke klimatickým 
podmínkám začnete až trochu 
později?
„Máme všechno kvůli nadmořské 
výšce trochu složitější, ale loni to do-
padlo relativně dobře, sněhu nebylo 
až tolik. Ale mám takovou představu, 
že začneme někdy v polovině února 
a sehrajeme několik přátelských 
utkání. Mám už domluvenou Konici, 
a ‚devatenáctku‘ 1.SK Prostějov, ještě 
sháníme další dva tři soupeře, aby-
chom šli do soutěže připraveni.“
●● Také letos si zimní pauzu zpes-
třujete futsalem. Jak vysoko míříte 
s Relaxem?

„Máme velice dobrý tým, hrajeme 
spolu už asi dvacet let, takže bychom 
opět chtěli mezi veterány obhájit. 
A sálovku hraje většina kádru. Ti star-
ší za veterány, ti mladší za muže.“
●● Na podzim jste se stáhl spíše 
do pozice trenéra. Byla to pro vás 
velká změna?

„Roky už tady prostě jsou 
a dal jsem větší prostor mlad-
ším hráčům. Na výsledcích je 

vidět, že to nebyla 
špatná volba. 

(úsměv) Když 

je člověk na hřišti a snaží se hrát naplno 
celých devadesát minut, tak je složitější 
koučovat celý tým a vidět to s nadhle-
dem, i když ze hřiště vidíte zase jiné 
věci. Teď je to takový ideální model 
a asi to tak bude pokračovat i na jaře. 
Navíc na to nejsem sám, pomáhá mi 
jako hrající asistent Milan Macourek.“

Pět zástupců v jedné skupině I.A 
třídy Olomouckého KFS měl pro-
stějovský region naposledy během 
ročníku 2009/2010. Tehdy se celá 
skvadra seřadila v té horší polovině 
a Mostkovice dokonce neminul pád 
o soutěž níž. Letos je situace záslu-
hou lipovských fotbalistů výrazně 
odlišná a regionální týmy bojují 
i o špici tabulky. Hlavní ale je, že se 
fanoušci mohou těšit na celkem 
dvacet místních derby zápasů! Je-
denáct z nich se odehrálo na pod-
zim, zbylá devítka přijde na řadu 
v jarních měsících.
Z dosud odehraných střetnutí jasně vy-
plývá, že mužstvem Prostějovska číslo 
jedna v I.A třídě, skupiny „A“ je Lipová. 
Dokládá to již pohled na celkové pořadí, 
a tento fakt platí i při soubojích s geografic-
ky blízkými soupeři. Lipovští totiž dopo-
sud ani jednou nezaváhali, když postupně 
zvládli bitvy na mostkovickém, klenovic-
kém, plumlovském i čechovickém pažitu. 
A co víc, v jarních odvetách budou mít 
ve všech případech výhodu domácího 
prostředí. Výsledkově nejsuverénněj-
ší bylo představení v závěrečném kole 
první poloviny tabulky, kdy rozlože-
ný čechovický soubor nebyl schopen 
klást výraznější odpor a v každém 
poločase dvakrát inkasoval. Naopak 

v Plumlově rozhodla jediná branka 
a v Klenovicích padlo rozuzlení až po pře-
stávce.
Vyrovnanou bilanci dvou výher 
a dvou porážek zaznamenaly Mostko-
vice a Čechovice. Tým z někdejší čás-
ti Prostějova ovládl vzájemný souboj 
a přidal k tomu i „kanára“ na půdě Kleno-
vic, mužští vyslanci oddílu pyšnícího se 
početnou a úspěšnou mládeží taktéž uspěli 
proti Klenovicím a zdolali rovněž Plumlov. 
Ze dvou výher se těšili také klenovičtí fot-
balisté, v obou případech vyzráli na hráče 
Plumlova. Nejprve v roli hostů zvítězili 3:1, 
poté při druhé jarní předehrávce zvládli 
i domácí střetnutí, čímž si pomohli do klid-
nějších vod.
Nejhůře tak z regionálního měření sil vyšel 
druhý nováček I.A třídy, jenž se do této 
soutěže vrátil po dvou sezonách v nižší 
I.B třídě. Ačkoliv dostali plumlovští hned 
pět možností, uspěli pouze v přehradním 
derby proti Mostkovicím, kdy byli výrazně 
efektivnější a smrtící útoky proměnili ve 
skóre 3:0.
Již nyní lze předpokládat, že korunu okres-
ního krále druhé nejvyšší krajské soutěže 
si Lipová vzít nenechá, o pomyslné druhé 
místo to ale bude ještě hodně dramatický 
boj. Mírnou nevýhodu mají Klenovice 
s Plumlovem, tyto celky nastoupí už pouze 
proti zatím nejlepšímu triu. O to více bodů 

ale mohou získat proti zbylým soupeřům 
z přerovského či olomouckého regionu.
První jarní kolo, které je na programu 
o úvodním dubnovém víkendu, bude 
v tomto případě pouze předkrmem. Poté 
ovšem téměř pravidelně týden co týden 
přijde na řadu jeden z ostřeji sledovaných 
soubojů, až vše završí v polovině června 
čechovické vystoupení v Lipové a druhá 
bitva o přehradu, tentokráte s mostkovic-
kým pořadatelstvím.

Je tomu už dlouhá řádka let, co se v Li-
pové chodívalo na třetí ligu. Divizním 
prvenstvím a postupem výš tehdy vyvr-
cholilo historicky nejúspěšnější období 
klubu, načež chvíli se právě v této obci 
s přibližně sedmi sty obyvateli hrál 
nejkvalitnější fotbal v regionu. Poté ale 
přišel velký pád až do I.B třídy Olo-
mouckého KFS. V posledních letech 
se však zdá, že se Lipovským začalo 
dařit mnohem více a stávající vedení 
může dokonce pošilhávat po postupu 
mezi krajskou elitu. Samozřejmě za 
předpokladu, že by se podařilo vyřešit 
mládežnickou podmínku.
Lipová byla bezesporu tím nejpříjem-
nějším překvapením podzimní části 
letošní sezony. Někteří fanoušci i hráči 
sice nemají tento klub v oblibě, čísla 
ale hovoří jasně. Mužstvo koučované 
hrajícím trenérem Pavlem Růžičkou 
si vedlo stejně suverénně doma i venku 
a potvrzovalo, že se z jeho strany ne-

jedná o náhodu. Doma ztratilo jen po 
remíze s Beňovem a zbylých šest duelů 
vyhrálo, venku si Lipovští také užili 
šest výher, k nimž přibyly jediné dva 
podzimní nezdary.

V jedné z nejvýše položených fotbalo-
vých obcí regionu se podařilo šťastně 
propojit zkušenosti třicátníků, kteří 
úspěšně dohrávají svou kariéru, s do-
vednostmi mladších hráčů a vznikl 
tak mix, jemuž stačí pouze jeden celek.
Všeobecně se přitom před startem sku-
piny „A“ I.A třídy O KFS očekávalo, 
že se na špici usadí nováček z Lutí-
na, jenž v létě posílil nejvýrazněji. Za 
pravdu daly těmto tezím hned úvodní 
výsledky, kdy Slatinice dostaly „šest-
ku“, Náměšť a Čechovice schytaly pě-
tibrankový příděl. O to překvapivější 
byla následná porážka v Lipové, ze-
jména když po ní následovalo dalších 
sedm výher a remíza s Mostkovicemi. 
Jako druhý a zatím poslední vyzrál 
na Lutín tým Beňova. A ohromující je 
také výsledné skóre, úctu vzbuzuje jak 
průměr nad tři vstřelené branky, tak 
pouze inkasovaných gólů za patnáct 
kol. Nestane-li se u vedoucího dua 
přes zimu nic radikálního, lze tak oče-
kávat napínavou bitvu o první místo. 
Promluvit do tohoto souboje a zejmé-

na pak vyhlídek na postup ale může 
i mládež. Podmínkou vstupu do kraj-
ského přeboru jsou totiž hned tři mlá-
dežnická družstva, za každé chybějící 
se platí třicet tisíc korun, přičemž lze se 
vykoupit pouze jednou. A v tuto chvíli 
disponují Lipová i Lutín pouze jedním 
celkem, což by nestačilo.
Podobná spokojenost jako v Lipové 
může panovat také v Konici. Tým se 
dokázal rychle vyrovnat se ztrátou 
nejvyšší krajské příslušnosti a zastavil 
další propad. Současně se v mužstvu 
sešla řada mladých a šikovných hrá-
čů, jimž se za přispění několika zku-

šenějších fotbalistů daří užívat si hry 
i výsledků. 
Na úvod „B“-skupiny I.A třídy O KFS 
v Bohuňovicích to sice za stavu 0:3 
vypadalo zle nedobře, optimismus 
ale mohlo přinést již následné snížení 
v závěru na rozdíl jediné branky. 
Týmu vedenému taktéž hrajícím kou-
čem Radkem Řehákem se zejména da-
řilo udržovat pevnou domácí tvrz, vy-
zrál na ni jen vedoucí Rapotín, jemuž 
se podařilo zvítězit 2:0. A radost ještě 
mohly mít po výsledku 1:1 Bohuňovi-
ce, čímž si zajistily lepší vzájemnou bi-
lanci. Současné konické mužstvo do-

kázalo uspořádat gólové hody a třeba 
v Lošticích vyhrát 7:1, v Troubelicích 
6:1 a nad Štěpánovem 4:0, pouze čty-
řikrát se ocitlo pod dvěma vstřelenými 
brankami. A také defenziva fungovala 
spolehlivě, což dokládají tři čistá kon-
ta a dalších šest zápasů, v nichž se sou-
peři podařilo pouze jednou skórovat. 
Vybízí to tak k optimistickým vyhlíd-
kám jara, ke druhému místu chybí jen 
lepší pomocná kritéria a vedoucí příč-
ka je vzdálena dvěma výhrami.
Ve zbylém regionálním kvartetu sku-
piny „A“ až taková spokojenost pano-
vat nemůže. O tom ale zase až příště...
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1. Rapotín 8 7 1 0 36:10 22
2. Bohuňovice 8 7 1 0 21:4 22
3. Hlubočky 7 6 1 0 23:12 19
4. Konice 7 5 1 1 16:5 16
5. Maletín 6 5 1 0 21:11 16
6. Bělkovice-Lašťany 7 5 1 1 16:9 16
7. Haňovice 7 5 0 2 21:11 15
8. Moravský Beroun 8 4 1 3 18:12 13
9. Černovír 8 4 1 3 16:12 13
10. SK Řetězárna 7 3 3 1 18:13 12
11. Loštice 8 3 1 4 15:24 10
12. Troubelice 8 2 3 3 16:20 9
13. Štěpánov u Ol. 8 3 0 5 16:22 9
14. FC Dubicko 7 2 1 4 14:17 7

TABULKA DOMA:

1. Lutín 8 7 1 0 29:3 22
2. Bělotín 8 6 1 1 24:11 19
3. Lipová 7 6 1 0 17:7 19
4. Beňov 7 5 0 2 20:11 15
5. Všechovice 8 4 1 3 20:20 13
6. Klenovice 8 4 1 3 12:14 13
7. Lipník 8 4 0 4 20:12 12
8. Slatinice 7 4 0 3 10:8 12
9. Opatovice 7 3 1 3 19:15 10
10. Plumlov 7 3 1 3 15:12 10
11. Čechovice 7 3 1 3 10:13 10
12. Náměšť 7 3 1 3 13:17 10
13. Brodek u Př. 8 1 4 3 13:15 7
14. Mostkovice 8 1 4 3 12:18 7

TABULKA DOMA:

1. Lipová 4 4 0 0 9:1 12
2. Mostkovice 4 2 0 2 9:6 6
3. Čechovice 4 2 0 2 6:9 6
4. Klenovice 5 2 0 3 7:13 6
5. Plumlov 5 1 0 4 6:8 3

MINITABULKA

1. Haňovice 8 4 2 2 28:14 14
2. Konice 8 3 4 1 25:14 13
3. Rapotín 7 4 1 2 15:10 13
4. Maletín 9 3 1 5 17:27 10
5. Bělkovice-Lašťany 8 2 2 4 12:15 8
6. Bohuňovice 7 2 1 4 12:14 7
7. SK Řetězárna 8 2 1 5 8:17 7
8. Troubelice 7 2 1 4 10:22 7
9. Štěpánov u Ol. 7 2 1 4 9:21 7
10. Hlubočky 8 1 1 6 13:25 4
11. Loštice 7 1 0 6 14:27 3
12. FC Dubicko 8 1 0 7 9:31 3
13. Moravský Beroun 7 0 2 5 10:21 2
14. Černovír 7 0 1 6 6:15 1

TABULKA VENKU:

1. Lipová 8 6 0 2 18:9 18
2. Lutín 7 5 0 2 20:6 15
3. Čechovice 8 3 1 4 12:19 10
4. Náměšť 8 3 0 5 12:18 9
5. Opatovice 8 2 2 4 13:14 8
6. Beňov 8 1 5 2 14:16 8
7. Bělotín 7 2 2 3 11:14 8
8. Slatinice 8 2 2 4 12:24 8
9. Mostkovice 7 2 1 4 10:14 7
10. Lipník 7 2 1 4 11:17 7
11. Brodek u Př. 7 2 0 5 8:15 6
12. Klenovice 7 2 0 5 7:21 6
13. Plumlov 8 1 2 5 12:19 5
14. Všechovice 7 1 1 5 16:28 4

TABULKA VENKU:

navštivte stále více oblíbenější inter  netové stránky www.vecernikpv.cz

èíslo/hráè Z G ŽK ÈK

brankáøi
Petr MACHAČ 15 3 0 0

Jaroslav VÉVODA 1 0 0 0

obránci
Ladislav BÍLÝ 13 2 2 0
Jan BURGET 7 0 0 0
Filip DREŠR 15 3 5 0
Michal JURNÍK 5 0 0 0
Jaromír RUS 14 5 0 0
Radek ŘEHÁK 15 2 3 0

záložníci
Michal DREŠR 3 0 0 0
Michal GOTTWALD 14 1 1 0
Jakub KOŘENOVSKÝ 15 0 1 0
David LAŠTŮVKA 4 0 0 0
Pavel POPELKA 1 0 0 0
Patrik SEDLÁČEK 9 0 0 0
Tomáš SEDLÁČEK 13 2 1 0
Jan VOGL 14 9 1 0

útoèníci
Petr ANTL 15 7 1 0
František BÍLÝ 13 4 1 0
Ladislav BLAHA 13 2 0 0
Roman KAMENÝ 5 3 0 0

REALIZAÈNÍ TÝM
Trenér: Radek ŘEHÁK
Vedoucí mužstva: Vojtěch NEHANSKÝ
Jednatelé: Jiří KUČERA, Rostislav PŘIKRYL a Jaroslav MAZUR

Poznámka: Za jménem následuje počet utkání, vstřelených branek
(u brankářů vychytaných nul), žlutých a červených karet.

SOKOL KONICE
– hráèské statistiky na podzim 2015

èíslo/hráè Z G ŽK ÈK

brankáøi
Radek VYBÍHAL 15 7 0 0

obránci
Jiří BARÁK 15 0 3 0
Milan MACOUREK 15 0 2 0
Jakub RÉPAL 11 1 2 0
Karel SPÁČIL 14 4 8 1
Michal TAKÁČ 15 0 0 0
František ŽILKA 15 0 3 0

záložníci
Tomáš BARTÁK 2 0 0 0
Jakub JAMRICH 15 2 2 0
Petr KOUDELKA 12 0 0 0
Zdeněk KOUDELKA 14 0 1 0
Petr NOVÁK 15 1 5 0
Pavel RŮŽIČKA 12 0 0 0
Matěj VYBÍHAL 14 3 4 0

útoèníci
Martin DOSTÁL 8 2 0 0
Martin LIŠKA 15 12 5 0
Zdeněk PETRŽELA 13 7 3 0

REALIZAÈNÍ TÝM
Hrající trenér: Pavel RŮŽIČKA
Asistent: Milan MACOUREK
Vedoucí mužstva: Alois ABRAHÁM
Předseda oddílu: Eduard BENÍŠEK

Poznámka: Za jménem následuje počet utkání, vstřelených branek
(u brankářů vychytaných nul), žlutých a červených karet.

SK LIPOVÁ
– hráèské statistiky na podzim 2015

15 – Tomáš Indra, 12 – Martin Březina (oba Rapotín), 9 – Jan Vogl (Konice), David Merten 
(Haňovice), Josef Mikeš (Loštice), Nikos Malinovský (Moravský Beroun), Jakub Zachar 
(Štěpánov), Roman Michálek (Řetězárna), 8 – Lukáš Jedelský (Dubicko), Lukáš Veselský 
(Bohuňovice), Marek Havelka (Černovír), Tomáš Lolek (Troubelice).

Nejlepší støelciNejlepší støelci
I.A tøídy, sk. „A“:I.A tøídy, sk. „A“:

13 – Tomáš Los (Lutín), 12 – Marek Přikryl (Všechovice), 11 – Martin Liška (Lipová), 
10 – Adam Hladký (Plumlov), Radim Janásek (Opatovice), 9 – Luděk Jahl Čechovice), Lukáš 
Kovařík (Lipník), Dušan Hlaváč (Hlubočky), Vojtěch Šoupal (Náměšť na Hané).

Nejlepší støelciNejlepší støelci
I.A tøídy, sk. „B“:I.A tøídy, sk. „B“:

JAK DOPADL FOTBALOVÝ PODZIM? okénko do
I.A tøídy O KFSaneb

KOMENTÁØ

WWW.VECERNIKPV.CZ

Během podzimního období se podařilo o víkendech i pár 
vložených středách téměř bez komplikací odehrát všechna nap-
lánovaná střetnutí, když vedle několika kontumací se jen výjimečně 
odkládaly zápasy na konec zimní přestávky. Všichni fotbaloví 
činovníci i příznivci tohoto kolektivního sportu tak nyní mohou 
prožívat několikaměsíční pauzu, než se okresní, krajské i ještě vyšší 
soutěže opět rozjedou. Tento čas lze věnovat nejen zaslouženému 
odpočinku, nýbrž také čtení PROSTĚJOVSKÉHO Večerníku. Jako 
tradičně totiž nastal totiž čas na podrobnější analýzu a rekapitulaci 
toho, co se v závěru léta a v průběhu podzimu na trávnících od třetí 
ligy dospělých a až po nejnižší okresní fotbalové soutěže událo. 
Po úvodním ohlédnutí za vystoupeními mužů, žen i mládeže jsme 
ještě na konci loňského roku stihli zmapovat cestu 1.SK Prostějov 
Moravskoslezskou fotbalovou ligou a zabrousili též do krajského 
přeboru, kde prostějovský region reprezentují Kralice na Hané 
a Určice. 
Nyní můžeme poprvé nakouknout pod pokličku I.A třídy 
Olomouckého KFS, kde má Prostějovsko hned šest vyslanců. 
V  tomto čísle monitorujeme duo nejúspěšnějších, tedy v „A“ 
skupině Sokol Konice a v „B“ skupině SK Lipová, příště se dostane 
na zbylé kvarteto v „áčku“ Čechovice, Klenovice na Hané, Plumlov 
a Mostkovice. 
Smutnit ovšem nemusí ani v ostatních klubech, zimní pauza je 
dlouhá a dostane se i na zbylé krajské a okresní soutěže. Pěkně 
postupně.... Texty a foto: Jiří Možný

Dvoustranu připravil - texty a foto: Jiří Možný; Zdroj: www.is.fotbal.cz a www.vysledky.lidovky.cz

ALEA sportswear I.A TØÍDA O KFS,
SKUPINA „A“

Mužstvo Z V R P S B +/-
1. TJ Jiskra Rapotín 15 11 2 2 51:20 35 (11)
2. TJ Doubrava Haňovice 15 9 2 4 49:25 29 (8)
3. Sokol Konice 15 8 5 2 41:19 29 (5)
4. TJ Sokol Bohuňovice 15 9 2 4 33:18 29 (5)
5. TJ Maletín 15 8 2 5 38:38 26 (8)
6. SK Bělkovice-Lašťany 15 7 3 5 28:24 24 (3)
7. FK Hlubočky 15 7 2 6 36:37 23 (2)
8. SK Řetězárna 15 5 4 6 26:30 19 (-2)
9. TJ Sokol Troubelice 15 4 4 7 26:42 16 (-8)

10. TJ Štěpánov u Olomouce 15 5 1 9 25:43 16 (-8)
11. TJ Granitol Moravský Beroun 15 4 3 8 28:33 15 (-9)
12. TJ Slovan Černovír 15 4 2 9 22:27 14 (-10)
13. SK Loštice 15 4 1 10 29:51 13 (-11)
14. FC Dubicko 15 3 1 11 23:48 10 (-11)

Král sportovní trávníky O KFS,
SKUPINA „B“

Mužstvo Z V R P S B +/-
1. TJ Sigma Lutín 15 12 1 2 49:9 37 (13)
2. SK Lipová 15 12 1 2 35:16 37 (16)
3. TJ Sokol Bělotín 15 8 3 4 35:25 27 (4)
4. FC Beňov 15 6 5 4 34:27 23 (3)
5. SK Slatinice 15 6 2 7 22:32 20 (2)
6. TJ Sokol Čechovice 15 6 2 7 22:32 20 (-1)
7. FK Spartak Lipník nad Bečvou 15 6 1 8 31:29 19 (-1)
8. SK Náměšť na Hané 15 6 1 8 25:35 19 (-2)
9. TJ Sokol Klenovice na Hané 15 6 1 8 19:35 19 (-5)
10. FKM Opatovice-Všechovice 15 5 3 7 32:29 18 (-3)
11. Tatran Všechovice 15 5 2 8 36:48 17 (-7)
12. TJ Sokol Plumlov 15 4 3 8 27:31 15 (-6)
13. TJ Sokol Mostkovice 15 3 5 7 22:32 14 (-10)
14. FK Brodek u Přerova 15 3 4 8 21:30 13 (-11)

1. kolo, neděle 9. srpna Lipová – Opatovice 3:2
2. kolo, neděle 16. srpna Lipová – Brodek u Přerova 1:0
3. kolo, neděle 23. srpna Bělotín – Lipová 3:1
4. kolo, neděle 30. srpna Lipová – Lutín 2:1
5. kolo, neděle 6. září Mostkovice – Lipová 0:2
6. kolo, neděle 13. září Lipová – Všechovice 5:2
7. kolo, sobota 19. září Klenovice – Lipová 1:2
8. kolo, neděle 27. září Lipová – Lipník 3:1
9. kolo, sobota 3. října Plumlov – Lipová 0:1
10. kolo, neděle 11. října Lipová – Beňov 1:1
11. kolo, neděle 18. října Slatinice – Lipová 0:2
12. kolo, neděle 25. října Lipová – Náměšť 2:0
13. kolo, neděle 1. listopadu Čechovice – Lipová 0:4
16. kolo, neděle 8. listopadu Opatovice – Lipová 5:1
17. kolo, neděle 15. listopadu Brodek u Přerova – Lipová 0:5

M

a

jak šel lipovský podzim...

1. kolo, neděle 9. srpna Bohuňovice – Konice 3:2
2. kolo, neděle 16. srpna Konice – Troubelice 2:0
3. kolo, sobota 22. srpna Moravský Beroun – Konice 1:1
4. kolo, neděle 30. srpna Konice – Černovír 3:1
5. kolo, sobota 5. září Konice – Maletín 4:1
6. kolo, neděle 13. září Konice – Rapotín 0:2
7. kolo, sobota 19. září Hlubočky – Konice 1:1
8. kolo, sobota 26. září Česká Ves – Konice 2:2
9. kolo, neděle 4. října Konice – Bělkovice 2:0
10. kolo, sobota 10. října Dubicko – Konice 2:3
11. kolo, neděle 18. října Konice – Haňovice 3:3
12. kolo, neděle 25. října Loštice – Konice 1:7
13. kolo, neděle 1. listopadu Konice – Štěpánov 4:0
16. kolo, neděle 8. listopadu Konice – Bohuňovice 1:1
17. kolo, neděle 15. listopadu Troubelice – Konice 1:6

a 
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a

jak šel konický podzim...jak šel konický podzim...

Pøedsezónní tip
I.A tøída, skupina „A“:

7. Konice

I.A tøída, sk. „B“:
2. Èechovice
5. Lipová
7. Mostkovice
8. Klenovice na Hané
9. Plumlov

TIP VEČERNÍKU

Lipová (v modro-bílém) přesvědčila o svých kvalitách také v Plumlově, kde dokázala zásluhou dorážky Matěje Vybíhala (zcela vpravo) 
zvítězit 1:0.

Konice zvládla přechod a Lipová stále překvapuje DERBY KRALUJE
zcela suverénní LIPOVÁ

  2. kolo: Plumlov – Klenovice 1:3 (0:0)
  4. kolo: Čechovice – Mostkovice 1:3 (1:2)
  5. kolo: Mostkovice – Lipová 0:2 (0:0)
  6. kolo: Čechovice – Klenovice 3:1 (2:1)
  7. kolo: Klenovice – Lipová 1:2 (1:1)
  8. kolo: Čechovice – Plumlov 2:1 (1:0)
  9. kolo: Plumlov – Lipová 0:1 (0:1)
11. kolo: Klenovice – Mostkovice 0:6 (0:4)
13. kolo: Plumlov – Mostkovice 3:0 (2:0)
13. kolo: Čechovice – Lipová 0:4 (0:2)
15. kolo: Klenovice – Plumlov 2:1 (1:1)

PØEHLED
REGIONÁLNÍCH 

DERBY

„Každý chce vyhrát nějakou soutěž, ale není to priorita,“ 
hlásí po podzimu hrající trenér Lipové Pavel RŮŽIČKA
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“ Nemáme takové hvězdy, jen několik 
klíčových osobností, na nichž mužstvo 

stojí. Spíš nás táhne kupředu týmový duch.

Hrající kouč Konice Radek Řehák: „Sestup nám paradoxně prospěl“
KONICE Po dlouhých letech si v di-
vizi a krajském přeboru konické fot-
balové „áčko“ znovu vyzkoušelo, jaké 
to je nastupovat v I.A třídě. Taktovky 
se v létě oficiálně ujal Radek Řehák 
(na snímku), jemuž se úspěšně poda-
řilo propojit hraní i trénování. Pět-
atřicetiletému obránci se vyhýbala 
zranění a mohl naskočit do všech pat-
nácti podzimních duelů, radost mohl 
mít i z herního projevu a bodového 
zisku mužstva, vždyť tým je pouze 
o skóre za druhými Haňovicemi.

“        Nedá se říct, že bychom něco
     vyhráli šťastně, spíše jsme několikrát přišli
o body smolně. O výsledky mi ale až tolik nešlo.



PROSTĚJOV Jasně nejlepší hráč-
kou čtvrtečního přáteláku s Pře-
rovem byla smečařka VK AGEL 
Barbora Gambová. Třiadvacetiletá 
odchovankyně Prechezy nazna-
čila, že nevýrazné výkony z první 
poloviny sezóny by mohly zůstat 
minulostí a druhá půlka aktuální-
ho ročníku třeba bude mnohem 
vydařenější. „Každý povedený 
zápas pomůže, byť je třeba jen pří-
pravný. Pořád je to rozdíl oproti 
normálním tréninkům, kde člověk 
situace řeší možná trochu jinak. 
Teď potřebuju předvedenou kvali-
tu přenést i do soutěžních utkání, 
a když mě trenér postaví, zahrát co 
nejlíp,“ plánovala Gambová poté, 
co si čtvrt hodiny povídala s pře-
rovskou kamarádkou a kapitánkou 
Ditou Gálíkovou (po operaci kolene 
nehrající). Vzápětí poskytla Večer-
níku tento exkluzivní rozhovor...

●● Uvítala jste v dlouhé sváteční 
pauze přípravný duel?
„Určitě to bylo dobré zpestření. Tři 
holky jsou se svými nároďáky na 
olympijské kvalifikaci a tím pádem na 
trénincích nemůžeme hrát proti sobě 
šest na šest, proto jsme utkání s Přero-
vem rozhodně přivítaly.“
●● Po vánočních svátcích a Novém 
roce dostáváte každoročně dost za-
brat. Bylo to letos stejné?
„Žádný extrém, ale přípravu jsme 
měly a máme určitě náročnou. 
K normálním volejbalovým trénin-
kům jsme přidaly ještě kondici a těžší 
fitko, abychom pro zbytek sezóny 
znovu nabraly sílu i fyzičku.“
●● Fanoušci diskutují na téma, 
o kolik je současný ročník zatím 
horší než minulý. Jak to vidíte vy?
„Já si nemyslím, že by tahle sezóna 
byla oproti předchozí nějak výrazně 
slabší. Samozřejmě loni se nám da-
řilo úplně skvěle jak v Champions 
League, tak v českých soutěžích, 
a už dopředu bylo jasné, že zopa-
kovat to bude hodně složité. To se 
také potvrdilo. V Lize mistryň jsme 
doplatily na ještě těžší soupeře, na-

víc zatím žádný zápas nám nevy-
šel ideálně a tím pádem máme ze 
čtyř utkání jediný získaný set, což 
v porovnání s loňským senzačním 
postupem logicky vyznívá jako 
velký rozdíl. Taky jsme hned první 
střetnutí sezóny prohrály v Ostravě, 
ale řekla bych, že od té doby jdeme 
volejbalově pořád nahoru. Mladé 
kubánské posily postupně sbírají 
zkušenosti, i na trénincích je cítit 
zlepšování a v extralize začínáme 
opět dominovat. Podle mě nehraje-
me o tolik hůř než v minulém roč-
níku, byť výsledkově nám to hlavně 
v Champions League prostě nevy-
šlo. Možná chyběla i trocha potřeb-
ného štěstí.“

●● Až dosud se však pořád stává, 
že během zápasů často střídá-
te výborné pasáže se špatnými. 
Čím to?
„Po těch letních změnách v kád-
ru nám asi déle trvá, abychom na 
hřišti fungovaly společně jako tým 
podle představ. A v českých soutě-
žích je taky cítit, že každý soupeř 
jde do nás na maximum, dost risku-
je například na podání, a když mu 
to vychází, máme s tím problémy. 
Pak třeba několik výměn za sebou 
nejsme schopné otočit, protivník 
udělá delší bodovou sérii a my zby-
tečně ztratíme set. Ale jak už jsem 
řekla, podle mě se tohle postupně 
zlepšuje a potíže máme každým zá-
pasem menší.“

●● Ví se o komplikované komuni-
kaci s Kubánkami v týmu. Rozu-
míte si už navzájem lépe, než zkra-
je ročníku?
„Určitě je to lepší, protože holky jsou 
tady už déle a naučily se aspoň zá-
kladní slovíčka důležitá pro volejbal. 
Ze začátku to bylo fakt horší, protože 
neuměly samozřejmě česky, k tomu 
ani anglicky a navíc se docela styděly. 
(úsměv) Spíš se tedy držely stranou. 
V podstatě mluvily jedině se Soli, kte-
rá umí španělsky. Komunikace nám 
tudíž skutečně vázla, ale postupně 
zůstalo to nejsložitější za námi. Hol-
ky si zvykají, my si zvykáme a je vidět 
oboustranná snaha si navzájem co 
nejvíc porozumět. To se pak promítá 

i do lepších 
výkonů na hřišti.“
●● Vám osobně se po slibné 
předchozí sezóně asi nedaří 
podle představ. Souhlasíte?
„Je pravda, že ze svých vý-
konů jsem většinou neměla 
úplně dobrý pocit. Opro-
ti loňsku je v družstvu 
o jednu smečařku víc, 
trenér se snaží točit 
všechny čtyři a tím 
pádem se do zápasů 
nedostávám tak často, 
jako v minulé sezóně. 
Možná i proto jsem 
ztratila svou obvyklou 
jistotu na přihrávce 
a jejím zhoršením šly 

dolů mé výkony celkově. Kvalitní 
příjem jsem vždycky potřebovala 
k herní pohodě, letos mi tohle zatím 
nefunguje ideálně. Přesto se maxi-
málně snažím jak na trénincích, tak 
v utkáních, pokud dostanu příleži-
tost. A věřím, že půjdu nahoru.“
●● Přátelský mač s Přerovem vám 
vyšel skvěle. Můžete se od toho od-
píchnout?
„Každý povedený zápas pomůže, 
byť je třeba jen přípravný. Pořád je to 
rozdíl oproti normálním tréninkům, 
kde člověk situace řeší možná trochu 

jinak. Teď potřebuju předvedenou 
kvalitu přenést i do soutěžních utká-
ní, a když mě trenér postaví, zahrát co 
nejlíp.“
●● Co očekáváte od zbývajících 
dvou střetnutí evropské Ligy mis-
tryň, jež nemohou nic změnit na 
vaší čtvrté příčce v tabulce skupiny?
„Sice zdánlivě o nic nejde, ale zápasy 
Champions League bez ohledu na si-
tuaci ve skupině pořád jsou nejvíc, co 
během sezóny hrajeme. Tím pádem 
budeme mít motivaci stále maximál-
ní a hlavně chceme svým fanouškům 

ukázat, že umíme hrát dobrý 
volejbal. Proto půjdeme do obou 

utkání naplno s velkou touhou 

uspět bez ohledu na ohromnou sílu 
soupeřů. V Istanbulu i doma proti 
Chemiku to pochopitelně bude zno-
vu moc těžké.“
●● Předpokládáte potíže s obhajo-
bou triumfů v českých soutěžích?
„Samozřejmě respektujeme všech-
ny soupeře, ale nebojím se toho, že 
bychom neměly obhájit vydobyté 
pozice. Musíme však zodpovědně 
přistoupit ke každému zápasu, ne-
ustále hrát náš kvalitní volejbal a jít 
do všeho naplno bez myšlenek, že 
se něco udělá samo. Potom bychom 

měly zvládnout vítězství v Českém 
poháru i v extralize bez nějakých váž-
ných problémů.“

rozhovor Večerníku32 Pondělí 11. ledna 2016
www.vecernikpv.cz
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vizitka
BARBORA GAMBOVÁ

✓ narodila se 7. března 1992 v Přerově
✓ měří 177 centimetrů a váží 70 kilogramů
✓ je profesionální hráčkou VK AGEL Prostějov
✓ volejbalu se aktivně věnuje od útlého mládí 
a celou kariéru strávila v oddílu PVK Přerov Pre-
cheza, než roku 2013 přestoupila do Prostějova

✓ patří do širšího kádru reprezentace žen České republiky
✓ s Agelkami získala dva extraligové tituly a dva triumfy v národním 
poháru
✓ v roce 2010 pomohla výběru ČR k bronzové medaili na Mistrovství 
Evropy juniorek
zajímavost: ve slibně rozjeté kariéře ji přibrzdily operace ramena 
(2013) i kolena (2014), ale oba zákroky zdárně překonala

UŽ OPRAVDU  POSLEDNÍ ŠANCE

Zvýhodněná 
nabídka 

platí i pro stávající
abonenty. 

Od 15.1. bude cena 
předplatného 17 Kč.

Pro velký zájem čtenářů 
si můžete 

CELOROČNÍ
 PŘEDPLATNÉ

PROSTĚJOVSKÉHO
 Večerníku

zajistit za výhodnější cenu 
až do POLOVINY LEDNA

VÍCE NA  STRANĚ 28

„NEHRAJEME VÝRAZNĚ HŮŘ NEŽ V MINULÉ SEZÓNĚ...“
S volejbalistkou Barborou Gambovou o turbulentní sezóně VK AGEL

v rámci exkluzivního
interview
pro Večerník
se ptal

w
rník
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„Ze začátku to bylo s Kubánkami fakt horší, protože neuměly česky ani anglicky a navíc se docela styděly. Spíš se tedy držely stranou. V podstatě mluvily jedině španělsky se Soli...“

Foto: Josef Popelka

MÍT VEČERNÍK ZA 15 KČ



Alespoň provizorně se lední hokej znovu 
vrátil do Brna do areálu za Lužánkami, tedy na 
místo nejslavnějšího období tehdejší Rudé 
hvězdy a dnešní Komety. Pořadatelé připravili 
na české poměry ojedinělou událost, 

během níž mohli fanoušci na smontovaných tribunách 
po vzoru NHL zhlédnout dva zápasy mužské extraligy, 
souboj pražské a brněnské univerzity, jeden duel druhé ligy 
mužů, střetnutí české a slovenské ženské reprezentace či 
několik mládežnických utkání. Svou stopu v těchto bitvách 
zanechal i prostějovský hokej, v dresu sparťanského rivala 
se proti Kometě představili zdejší odchovanec Petr Kumstát 
a současný Jestřáb Michal Dragoun, Karlovu univerzitu 
reprezentoval někdejší jestřábí obránce Filip Švaříček a jako 
první se již minulou neděli ukázal prostějovský zadák Robert 

Jedlička, jenž tuto sezónu hostuje 
v Hodoníně.

Pondělí 11. ledna 2016
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klikni na
www.vecernikpv.cz
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U TOHOU TOHO

WINTER CLASSIC SE STOPOU 
PROSTĚJOVANŮ
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●● Dostal jste možnost absolvo-
vat ve sparťanském dresu české 
Winter Classic. Jaký to byl záži-
tek?
„Krásný! (úsměv) Moc jsem se těšil 
a chtěl jsem si takové utkání zahrát. 
Nedoufal jsem, že do té doby na 
Spartě zůstanu, ale povedlo se. Jsem 
fakt rád.“
●● Splnila akce vaše představy?
„No, popravě očekával jsem to tro-
chu jiné a myslel si, že tam bude 
bouřlivější atmosféra. Je ale pravda, 

že na tribunách se všechno rozléhalo 
a co bylo hodně slyšet, to byla na po-
čátku parádní hymna, kterou zpíval 
celý stadion a bylo to super. Myslím 
si, že až tolik skalních fanoušků Brna 
nepřišlo, že se spíše přišli lidé podí-
vat na zápas a show kolem. Musím 
se ale přiznat, že jsem měl několikrát 
husí kůži, poprvé už když jsem ráno 
šel na trénink. Jezdil jsem s otevře-
nou pusou a díval se, jak to postavi-
li. Super zážitek a jsem rád, že jsem 
mohl být u toho.“
●● Takže ve vaší bohaté kariéře 
něco mimořádného?
„Bylo to zase něco jiného. Strašně 
rád vzpomínám na tituly se Spartou, 
když jsme ještě hráli v holešovické 
aréně a bylo tam vyprodáno, oko-
lo patnácti šestnácti tisíc lidí, kteří 
vytvořili strašný hukot. Toto bylo 

trošku jiné, venkovní zápas a šou je-
dinečná na naše poměry.“
●● Hrálo se proti Kometě, přišla 
i zvýšená motivace od vedení od-
dílu?
„Od vedení nebylo nic, jedinou mo-
tivaci bylo brněnskou parádu trochu 
překazit, což se povedlo. (úsměv) Byl 
to takový svátek, který uspořádali, 
a mysleli si, že vyhrají. Po zápase bylo 
krásné, když na nás lidé pískali a ces-
tou do kabiny pokřikovali. To je to 
hezké a výhra chutná.“
●● Takže jste si užívali i těch nega-
tivních emocí?
„No tak samozřejmě. Je to fajn, když 
na vás nějaký fanoušek huláká. Mů-
žete se tomu jen smát a být šťastný, 
že se vám to podařilo.“ (smích)
●● Jak se vyvinulo, že jste mo-
mentálně už několik zápasů na 
Spartě?
„Situace v klubu se trochu změnila. 
Mysleli si, že tam budu na dva zápa-
sy, ale hráči se neuzdravují tak rychle, 
jak předpokládali, čili jsem si to pro-
dloužil. A myslím si, že mi k tomu 
pomohly i moje výkony. Také proto 
jsem si tento skvělý zápas mohl užít.“
●● Máte představu, kdy se opět 
objevíte v prostějovském dresu?

„Zatím nevím. V úterý hraje Sparta 
doma s Třincem a pak až v neděli 
v Pardubicích. Mám dojem, že Pro-
stějov hraje ve středu doma s Be-
nátkami, takže na ten zápas zřejmě 
dorazím. Ale jak to ve skutečnosti 
bude, to se teprve uvidí, nerozhoduji 
o tom sám. Vím, že moje vytížení na 
Spartě není takové jako v Prostějově, 
ale je těžké i to cestování, abych jel 
do Prostějova, odehrál zápas a zase 
se vracel zpátky do Prahy. Poslední 
slovo bude mít v tomto určitě trenér 
Jandač, který řekne, jestli chce, abych 
odehrál zápas, nebo zůstal. Dám na 
něj a v tomto ho poslechnu.“
●● Na Spartě hrajete v průměru 
kolem deseti minut, jak se srovná-
váte s tak malým vytížením?
„No, je to těžší, i teď v Brně. Hráči, 
kteří odehrají patnáct minut, tak 
jsou v tempu a zima jim není ta-
ková. Ale nám ve čtvrté lajně byla 
velká zima... Po druhé třetině jsem 
seděl v kabině, pil horký čaj a za-
hříval se. Vytížení není takové, ale 
jsem rád i za těchto osm deset mi-
nut. Mám prostě jinou pozici než v 
Prostějově, jsem defenzivní útočník 
využívaný na oslabení, tak to prostě 
beru. Také z  tohoto důvodu bych 

si rád ve středu zahrál za Prostějov, 
abych byl víc na ledě.“
●● Když sleduji vaše statistiky, 
tak i na Spartě si stejně jako mezi 
Jestřáby udržujete kladnou bilan-
ci na vhazování (na Spartě po pá-
tečním zápase 41 vyhraných buly ze 
73 - pozn. autora). Může být i toto 
důvodem, že stále hrajete nejvyšší 
soutěž?
„No, kdyby toto slyšeli moji bývalí 
trenéři na Kladně, tak by se tomu 
smáli... Musím říct, že jsem měl na 
buly hodně velké problémy, proto-
že jsem centra nikdy nehrál, tomu 
je tak až poslední čtyři roky. Vha-
zování mi dělalo velké problémy, až 
poslední rok a půl se mi docela daří. 
I to může být jeden z faktorů, že jsem 
na Spartě, protože třeba poslední 
domácí zápas proti Zlínu mě trené-
ři dali na rozhodující dvě vhazování 
v oslabení na konci zápasu a podaři-
lo se mi je vyhrát. Jsou to takové věci, 
které skládají výkon. Teď jsem hod-

ně defenzivně laděný a buly musím 
vyhrávat.“
●● Těšíte se opět na to, až si bude-
te moci i více zaútočit?
„Tak samozřejmě, hokej se hraje na 
góly, na nahrávky a vytvořit nějaké 
šance pro spoluhráče. To mě baví 
a nechci jen bránit, samozřejmě na 
Spartě je to těžší, protože tolik času 
na ledě nemám a nedostal jsem tolik 
prostoru ukázat se, že jsem i ofen-
zivní hráč, ale nijak si nestěžuji. Rád 
ukážu, že jak v obranné, tak v ofen-
zivní činnosti jsem platný hráč.“
●● Nyní hraje Sparta domácí zápa-
sy v O2 Areně, jak se vám tam líbí?
„Co jsem hrál domácí zápasy, tak ná-
vštěvnost byla dobrá. A navíc hala je 
sice velká, ale i když přijde jen kolem 
pěti tisíc, tak diváci jsou vždy slyšet. 
Líbí se mi tam, máme větší komfort 
a i pro mou rodinu je tam zázemí 
lepší než v Holešovicích. V O2 Are-
ně se mi i hraje líp, je tam totiž menší 
kluziště, které mi víc vyhovuje.“

„Musím se přiznat, že jsem měl několikrát husí kůži,“ užíval si Michal Dragoun 
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Po druhé třetině jsem seděl v kabině, pil horký
čaj a zahříval se. Vytížení není takové jako

v Prostějově, ale jsem rád i za těchto osm deset minut.“

BRNO, PROSTĚJOV Extraligového utkání mužů pod otevřeným ne-
bem se zúčastnil i jeden současný člen jestřábí sestavy - dvaatřicetiletý 
kmenový hráč pražské Sparty Michal Dragoun. Zkušený útočník a nej-
produktivnější člen prostějovského týmu se v první lize naposledy před-
stavil krátce před Vánocemi, od té doby nepřetržitě vypomáhá v nejvyšší 
domácí soutěži. Jeho úkolem není sbírat kanadské body, ale vyhrávat 
vhazování a bránit soupeřům ve střílení branek. A to se mu zatím daří, 
o čemž svědčí téměř šedesátiprocentní úspěšnost na buly a nula v bilanci 
účasti na ledě. Po pátečním výjimečném souboji, který dopadl pro Spar-
tu vítězně 4:2, zodpověděl Večerníku na pár otázek.

Filip Švaříček: „Chtěli jsme vyhrát
a jsme rádi, že jsme to zvládli“

BRNO, PROSTĚJOV Hokejově 
nabitý týden má za sebou Filip 
Švaříček (na snímku J. Možného). 
Někdejší bek Jestřábů, jimž po-
mohl k postupu ze druhé do 
první ligy, si nejprve v úterý 
zahrál v dresu evropského uni-
verzitního výběru EUHL proti 
týmu druhé nejvyšší americké 
univerzitní soutěže ACHA, o dva 
dny později reprezentoval Kar-
lovu univerzitu na Brněnských 
hokejových hrách v duelu s Ma-
sarykovou univerzitou. Zatímco 
na začátku týdne se musel smířit 
s těsnou porážkou 2:3, poté 
přispěl k vítězství 4:3.
„Užil jsem si to a bylo to asi poprvé 
mimo akademické hry, kdy jsme hráli 
proti sobě. Trochu se to vyostřilo 
a byla tam i šarvátka pro diváky. 
Chtěli jsme vyhrát a jsme rádi, že 
jsme to zvládli. Řekli jsme si sice, že 
budeme hrát bez faulů, jenže se nám 
to nedařilo, ale pramenilo to zřejmě 
z přemíry snahy. Chtěli jsme nás-

kok udržet a nepouštět je do šancí,“ 
povídal pro Večerník Filip Švaříček.

Čtyřiadvacetiletý 
a více než sto-
kilový pořízek 
strávil na Hané 
sezónu 2013/2014 

a úvod následujícího prvoligového 
ročníku, poté Prostějov opustil a ro-
zhodl se preferovat studium. Hokej tak 
nyní hraje čistě pro potěšení. „Třeba teď 
jsem byl na ledě šestkrát za pět dní, což 
udělaly tréninky, zápasy univerzitní ligy 
i přáteláky. Oproti Americe to bylo 
úplně úžasné, hezké porovnání. Ve-
lice vyrovnaný zápas a pro diváky 
super. Jsem rád, že naše úroveň dosa-
huje alespoň na druhou americkou,“ 
upozornil bek. A v čem tkví hlavní 
rozdíl oproti zámoří? „Stále jsme 
chtěli něco tvořit, oni se soustředili 
zejména na bruslení a přímočaré 
chození do brány. Byl to z jejich stra-
ny kondiční a velice obětavý hokej, 
dobrých třicet procent střel zblo-
kovali. Fyzicky na tom byli výborně, 
podařilo se nám ale vyrovnat se 
s tím,“ bilancoval.
Proti „Masárně“ šl, byť nasazení 
a touha vyhrát zůstaly. „Hrál se ta-
kový evropský hokej s hodně nah-
rávkami a touhou něco vymyslet. 
První třetina nebyla z mé strany 
moc dobrá, udělal jsem hloupý 
faul, z něhož jsme dostali gól, 

vzchopil jsem se ale a hrál jsem pak 
nekompromisně, takže můj výkon 
gradoval,“ ohlížel se sparťanský 
odchovanec za čtvrtečním duelem. 
Část mládežnického období strávil 
Švaříček rovněž v Mladé Bolesla-
vi, do mužského hokeje poprvé 
nakoukl v Litoměřicích, odkud pak 
zamířil do druholigové Kobry, tam 
se poté vrátil po konci v Prostějově. 
Celkem zvládl jeden extraligový 
mač mezi dospělými, devět prvoli-
gových a na sto třicet druholigov-
ých či barážových střetnutí. „Za ty 
roky jsem moc rád, daly mi hodně 
zkušeností i zážitků a neměnil bych 
ani na minutu. A to přesto, že jsem se 
hodně zklamal tím, jak to v českém 
hokeji funguje... Za čtyři roky, co 
jsem byl profíkem, mě to odradilo 
natolik, že jsem se hokejem nebavil! 
Šlo pouze o stres a povinnosti. Jsem 
rád, že nyní jsem v týmu, kde mě to 
baví a nemusím nic řešit,“ svěřil se 
Večerníku sympatický zadák. I za to 
negativní je ale rád, dalo mu to hodně 
z hlediska fyzičky, techniky i psy-
chiky. „Poznal jsem, že se hokejový 
tým chová jako firma, a dokážu nyní 
spoustu věcí odhadnout. Zklamalo 
mě především jednání funkcionářů, 
čekal jsem větší férovost, ale bylo 
to ve stylu obchodování s bílým 
masem,“ konstatoval otráveně Filip 
Švaříček.

kok udržet a nepo
povídal pro Večerní
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a úvod následujíc
ročníku, poté Prost

BRNO Brněnské hokejové hry 2016 
nebyly jen o soubojích Komety 
s Plzní a Spartou, na venkovní ledo-
vé ploše umístěné za Lužánkami se 
toho mezi smontovanými tribuna-
mi odehrávalo daleko víc. Jedním 
z doprovodných duelů českého Win-
ter Classic se stal ojedinělý souboj 
univerzitních vládců Brna a Prahy, 
tedy domácí Masarykovy univerzity 
a hostující Univerzity Karlovy. Také 
v tomto prestižním střetnutí mělo 
Prostějovsko svého zástupce, a sice 
zásluhou bývalého Jestřába Filipa 
Švaříčka. A právě on se mohl po zá-
věrečném klaksonu radovat, jeho 
tým byl o branku úspěšnější. Večer-
ník byl u toho na vlastní oči!
Hokejové bitvy mezi vysokými škola-
mi nejsou v posledních letech v České 
republice ničím mimořádným a zís-
kávají si stále větší oblibu, zpravidla se 
však utkávají pouze mužstva z jedno-
ho města. Až čtvrtek 7. ledna přinesl 
velkou změnu, na jihomoravské půdě 
se utkali dva velcí rivalové z Prahy 
a Brna. To vše navíc před rekordní 
návštěvou sedmi tisíc osmi set dvaceti 
šesti fanoušků. Díky všem těmto ná-
vštěvníkům, kteří obětovali stokorunu, 
se tak podařilo překonat dosavadní 
historické maximum 7700 lidí, kteří 
v listopadu vyprodali Rondo při duelu 
„Masaryčky“ s Vysokým učením tech-
nickým Brno. V přívětivém zimním 
počasí začali lépe domácí, v jejichž 
řadách se mimo jiné objevilo hned de-

vět borců druholigové Techniky Brno, 
nechyběl ani čtyřiadvacetiletý norský 
útočník Simen Viker Brekke, jenž se 
mimo jiné v dresu své vlasti účastnil 
mistrovství světa do osmnácti i dvaceti 
let a za Valerenga Oslo již nasbíral více 
než stovku startů v tamější nejvyšší 
soutěži. Také hosté nepřijeli s žádný-
mi začátečníky a například již zmíně-
ný Švaříček si v minulosti zahrál i za 
„áčko“ Sparty Praha a také tým LHK 
Jestřábi Prostějov.

Za účasti rektora Masarykovy univerzity 
Mikuláše Beka, ministryně školství Kate-
řiny Valachové i hráčů brněnské Kome-
ty, kteří si toto střetnutí rovněž nenechali 
ujít, vše zahájila státní hymna, poté se již 
šlo na věc. To vše v momentě, kdy ještě 
početné zástupy diváků stály ve frontě 
u vstupu a čekaly, až na ně přijde řada 
a budou důkladně prohledáni, jestli ne-
vnášejí do areálu cokoliv zakázaného, 
tedy i termosku s čajem nebo něco os-
třejšího na zahřátí.

Souboj univerzit: Před rekordní návštěvou slavil Švaříček

BRNO Něco takového ještě český 
ani československý hokej nezažil. 
Na páteční extraligové střetnutí mezi 
Kometou Brno a Spartou Praha se 
do provizorního sídla Jihomoravanů 
vydalo na domácí poměry 
neuvěřitelných 21 500 diváků! Celý 
areál za Lužánkami se tak podařilo 
vyprodat a padlo historické maxi-
mum. Tentokrát se modro-bílí 
museli smířit s porážkami a svůj 
podíl na tom měli i dva hráči spojení 
s Prostějovem - útočníci Petr Kums-
tát a Michal Dragoun.
Jednalo se o velkou událost přesahující 
sportovní mantinely, čestné buly tak 
vhodili brněnský primátor Petr Vokřál 
a armádní generálporučík Josef Bečvář. 
Ještě před nimi prohřála obecenstvo 

skupina Kabát, která koncertovala 
přímo na ledové ploše, poté všichni 
uctili památku nedávno zesnulého for-
varda Bronislava Dandy, jenž se podílel 
na všech jedenácti brněnských titulech. 
Oddílové legendy, mezi nimiž nechyběl 
ani někdejší prostějovský hráč František 
Mašlaň, představili novou maketu sta-
dionu, který by za ideální konstelace 
měl vyrůst právě za Lužánkami a na 
nějž putovala část vstupného.
Samotný duel sice  začali lépe hosté, ale 
hned z dvoubrankového vedení se těšila 
Kometa. Pražanům se ale vydařil velký 
obrat a to až na 2:4 ve prospěch Sparty.
Z prostějovského dua strávil na ledové 
ploše více času Kumstát. Účastnil 
se dvaadvaceti střídání a odehrál 
sedmnáct minut, během nichž jed-

nou vystřelil na bránu a postaral se 
o jeden hit. To Dragoun absolvoval 
šestnáct kratších střídání, statistici 
mu tak napočítali jen necelých devět 

minut pobytu na hřišti. Také on jed-
nou vystřelil a postaral se o jeden 
hit, k tomu ještě přidal čtyři vyhraná 
vhazování ze sedmi.

Přes dvacet tisíc diváků a prostějovská radost

Stranu připravil Jiří Možný

Petr Kumstát byl opět Spartě platný nejen v předbrankovém prostoru.  
 Foto: www.hc-kometa.cz

Masarykova univerzita
– Karlova univerzita

3:4 (2:1, 0:3, 1:0)
Branky a nahrávky: 13. Matouš (Pospíšil, J. Novák), 17. Stehlík (P. Brzobohatý, 
Polesný), 54. Skočovský – 14. Šteiner (Arnošt), 25. D. Novák (Šteiner), 36. Jirků 
(Slavíček), 37. Hučko (D. Novák, P. Novák). Rozhodčí: Honza, Král – Komínek, 
Lainka. Vyloučení: 7:12. Využití: 2:1. V oslabení: 0:0. Diváků: 7826.

Souboj českých vysokoškoláků nabídl nejen sedm branek, ale na konci druhé 
části i jednu větší potyčku, po níž rozhodčí rozdali kvarteto čtyřminutových trestů. 
 Foto: Jiří Možný



PROSTĚJOV Na to, že první 
část sezóny ani nevěděl, že mu 
jeho parádní smeče a alley-oopy 
mohou vynést slušnou sumičku 
k prostějovské gáži, je v nové sta-
tistice české ligy, jež zohledňuje 
diváckost hry, docela vysoko. Člen 
Orlů Brett Roseboro ale smečuje 
hodně a rád, a proto by fanoušky 
po celé Národní basketbalové lize 
bavil zřejmě i bez finančního sti-
mulu. Buď jak buď, právě on se stal 
vítězem Kooperativa Faktoru za 
poslední měsíc loňského roku, a to 
s velmi kvalitním bodovým prů-
měrem 8,4, když v Jindřichově 

Hradci utvořil 21 faktorovými 
body i nový rekord ligy.
„Tyhle kousky ve stylu Harlem Glo-
betrotters mám rád. Jsem na to vy-
baven výškou i skokansky, spoluhráči 
s tím počítají a já tuhle akrobacii dě-
lám rád pro fanoušky i celou ligu, pro-
tože to je určitě dobrá věc,“ neskrývá 
svůj zápal 208 cm vysoký pivot. Při-
znává, že sleduje letecké eskamotéry 
z NBA DeAndreho Jordana nebo 
Blakea Griffina, kteří nemají žádný 
problém ani s alley-oopy jednoruč. 
A právě takové parády rozpumpují 
publikum obvykle nejvíc. „Já jsem ta-
kových smečí v téhle sezóně předvedl 

už celou řadu. Někdy se míč chytá 
do obou rukou i hůř, když třeba při-
hrávka není tak přesná, a zarvat míč 
do koše jednoruč je tak praktičtější,“ 
vysvětluje dále Američan, pro nějž 
prý alley-oop zakončený jednou 
rukou není obtížnější než zatlučení 
obouruč. Právě tuhle vzdušnou ak-
robacii zlepšuje jak při trénincích, tak 
zápasovou praxí. Aspoň jednu smeč 
po nahození od spoluhráče tak ukáže 
skoro každý zápas. Třeba v prosinci 
mu alley-oop nezapsali jen ve dvou ze 
sedmi utkání.
I když někdy přiletí nabídka i od
 zkušenějšího playmakera Ro-

mana Marko, nejčastěji je na 
startu atraktivní spolupráce 
mladší spoluhráč Radovan Kou-
řil. „Pořád se v tom zlepšujeme, 
při tréninku i v zápasech se s ním 
pořád domlouvám. Sleduji, jak mě 
brání můj obránce, a podle toho se 
řídím. A ´Kuřka´, jak mu říkáme, 
se stále zlepšuje. Pořád mě hledá 
nad košem, protože já jsem tam 
jako doma. Mám rád pick-and-rolly 
a klukům říkám, aby mě kolem 
obruče co nejvíc zásobovali,“ po-
pisuje svou práci autor pouhých tří 
trojkových pokusů v dosavadním 
průběhu NBL.  (lv)

●● Jste s dosavadním průběhem 
soutěže spokojený maximálně, nebo 
vám k tomu přece jen něco chybí?
„Malinký kousek. (úsměv) A nejde 

ani tak o začátek sezóny, kdy jsme 
prohráli některé zápasy. Mrzí mě 
spíše domácí porážka s Děčínem. 
Celou dobu jsme vedli, nakonec 
rozhodla poslední střela. Kdyby-
chom toto utkání vyhráli, byl bych 
spokojený maximálně. A v tabulce 
bychom na Děčín ztráceli jediné ví-
tězství...“

●● Na Válečníky tak nyní ztrácíte 
tři zápasy. Můžete ještě svého tra-
dičního soupeře během základní 
části v tabulce přeskočit?
„Čekají nás ještě dva vzájemné zápasy, 
které hodně napoví. Jsme těsně za polo-
vinou dlouhodobé části. Každého čeká 
ještě hodně zápasů a soupeři jsou přede-
vším v domácím prostředí hodně nepří-
jemní. Budeme se o to snažit, i když už 
něco takového není pouze v naší moci.“
●● Prostějovský basketbal, to 
není pouze první tým. Jak jste 
spokojený s výkony v mládežnic-
kých kategoriích?
„Soutěže nejsou rozehrané špatně. 
Problémy máme pouze v katego-

rii kadetů, kde se nám zatím 
v extralize nedaří podle naše-
ho přání. Ale snad všechno 
zvládneme.“
●● Dlouhodobě 
reprezentujete 
úspěšně město 
i celý kraj. Vnímá 
vaše snažení i ve-
dení těchto orga-
nizací?
„Obě nás tradičně 
podporují a toho 
si velice vážíme. 

V blízké době se bude jednat 
o podpoře na příští rok a 
věřím, že nás prostějovská 

radnice i vedení kra-
je opět podpoří. 
A my se jim na 
konci sezóny opět 

odvděčíme 
dobrým vý-

sledkem.“

OSTRAVA Nepříjemnou porážku 
z prvního kola Kooperativa NBL 
oplatili Ostravě basketbalisté Pros-
tějova. Na půdě soupeře využili osla-
bení Nové huti, které citelně scházel 
zraněný rozehrávač Adam Číž, a vy-
hráli s přehledem 88:62, když vedli 
od úvodní čtvrtiny. K úspěchu nejvíce 
přispěl Petr Dokoupil, kterému utká-
ní střelecky vyšlo opravdu parádně, 
když zaznamenal pětadvacet bodů.
Ostrava se dopředu nechtěla smířit s rolí 
obětního beránka a po trefě Igrutinovi-
če na samém začátku vedla. Rychlou 
odpovědí ale byly trojky Slezáka a To-
mance. V tu chvíli se připomenul bývalý 

prostějovský křídelník Bratčenkov a ani 
jeden ze soupeřů se tak nedostal do vět-
šího vedení. Přesto úvodní desetiminu-
tovka patřila Orlům, kteří po zahajovací 
čtvrtině vedli 23:20.
V následující pasáži se hosté snažili 
získat dvouciferný náskok a dokonce 
se jim to podařilo po přesných trefách 
Kouřila a Dokoupila. Ani v této těžké 
chvíli se Nová huť nezlomila a pomohla 
si důležitými body Bratčenkova a Med-
veckého. Ostrava se ale dostala pouze 
na rozdíl čtyř bodů, a když se v závěru 
poločasu z dálky trefil Dokoupil, šli do 
kabiny Orli za příznivého stavu 46:35.
Domácí se po pauze pokusili o obrat, 
jejich záměr ale nevyšel. Prostějovská 
sestava si držela slušnou střeleckou for-
mu, úspěšné exekutory z prvního po-
ločasu doplnili také další hráči a náskok 
Ariete se po třiceti minutách vyšplhal až 
na 66:43.

Žádné problémy neměli Orli ani v závě-
rečné čtvrtině, v níž se svěřenci Dušana 
Medveckého snažili alespoň porážku 
zmírnit. Na jejich koše ale odpověděli 

trojkovými pokusy Dokoupil, Toma-
nec i Sehnal a Ostrava byla nakonec 
ráda, že střetnutí neprohrála o třicet 
bodů...   (lv)

Pondělí 11. ledna 2016 
www.vecernikpv.cz

Od začátku sezóny hrají Orli beze změ-
ny v kabině, a tak tomu nejspíš i zůstane. 
Tým využívá kvalitního doplnění kádru 
před začátkem soutěžního ročníku. „Na 
změny v kádru jsme už zvyklí, dochází 
k nim prakticky po každé sezóně. Naši 
hráči opakovaně v Prostějově odvedou 
dobrou práci a je o ně zájem jinde. A my 

pak hledáme další. V naprosté většině 
případů jsme se trefili a to platí i o sou-
časném kádru,“ pochvaluje si generální 
manažer Ariete Petr Fridrich. „Pokaždé 
probíráme situaci na trhu a snažíme se 
získat kvalitní hráče. Přitom vycházíme 
z našich možností a současně angažujeme 
pouze basketbalisty, kteří mají charakter 
a nejsou s nimi problémy v kabině. Výběr 
proto často trvá déle, ale vyplácí se to,“ do-
dává Fridrich.
V prostějovském týmu mají navíc 
i dostatečnou dávku trpělivosti a nedě-

lají unáhlené rozhodnutí, což ve všech 
klubech neplatí. Vedení počítá s tím, 
že obměněná sestava potřebuje čas 
na sehrání a dává trenérovi Zbyňku 
Cholevovi prostor ke koncepční práci. 
„V průběhu přípravy i na začátku roční-
ku jsme měli problémy na obou polo-
vinách palubovky. Naše obrana nebyla 
příliš dobrá, v útoku jsme dělali velký 
počet nevynucených chyb, ale to bylo 
dáno malou sehraností. Postupně se to 

zlepšuje. Máme hodně dobré úseky, teď 
musíme hru ustálit,“ tvrdí Choleva.
Případná změna by připadala do 
úvahy pouze kvůli zdravotním pro-
blémům, což postihlo Pardubice. 
Místo rozehrávače Sanderse, který se 
stal trenérem týmu, získaly Lamba 
Autreyho. „Pokud by nás postihlo dlou-
hodobé zranění, budeme muset jednat. 
Ale věříme, že se nic takového nestane,“ 
doufá Fridrich. 

pro Večerník
Ladislav VALNÝ

původní zpravodajství
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Volna pøíliš nebude
Jede se i na pohár

Prostějov (lv) - Hned ve dvou 
soutěžích se představí hráči pros-
tějovského Ariete v průběhu ná-
sledujícího týdne. V rámci pátého 
kola Českého poháru se ve středu 
utkají s hradeckým Sokolem. Do-
mácí tým vedený trenérem Lubo-
mírem Peterkou se bude muset 
obejít bez hostujícího Radovana 
Kouřila, který naopak nastoupí 
za mateřské Ariete. Východočeši, 
kteří vedou tabulku první ligy před 
Opavou B, Olomoucí a Brnem, se 
opírají o bývalé ligové hráče Ma-
celu, Kiršbauma a Majeríka. „Zá-
kladním klubovým cílem je postup 
mezi nejlepší čtyři týmy. K tomu se 
chceme v Hradci Králové přiblížit. 
Bereme jen vítězství," uvedl gene-
rální manažer Ariete Petr Fridrich.
Na konci týdne pojedou Orli do 
Ústí nad Labem. Severočeši se po 
předchozích úspěšných sezónách 
trápí a k lepším výkonům jim zatím 
nepomohly ani změny v kádru. Na-
posledy prohráli v Ostravě. „To ale 
nic neznamená. Musíme být kon-
centrovaní a podat kvalitní výkon. 
Po dlouhé cestě přes celou republi-
ku nás nečeká snadný zápas, přesto 
bychom to měli zvládnout,“ uvažu-
je trenér Orlů Zbyněk Choleva.

Støelec Palyza 
kraluje trojkaøùm

Prostějov (lv) - Po polovině zá-
kladní části statistici porovnávali 
jednotlivce i týmy, které startují 
v Kooperativa NBL. V jednotli-
vých žebříčcích se neztratili ani 
basketbalisté Prostějova. Nejlep-
ším trojkařem je zatím Lukáš Paly-
za, v hodnocení rozehrávačů se do 
nejlepší desítky dostali oba zástup-
ci Orlů - Radovan Kouřil i Roman 
Marko. Sedmým nejlépe doskaku-
jícím hráčem celé soutěže je Brett 
Roseboro. Zajímavé je také pořadí 
hráčů podle odehraných minut. 
Mezi nejlepšími není ani jeden zá-
stupce hanáckého celku, což jasně 
vypovídá o vyrovnanosti sestavy. 
Klíčové jsou ovšem týmové statis-
tiky a v nich Orli potvrzují, že také 
v probíhající soutěži právem pat-
ří mezi nejlepší. Prostějovu patří 
z pohledu nastřílených bodů druhé 
místo, z pohledu defenzivy je třetí 
nejlepší. Méně bodů dostává pou-
ze Děčín a USK Praha.

RYCHLÝ
VEČERNÍK

PROSTĚJOV Ani v lednu neskončila práce manažerů ligových 
klubů, kteří se snaží vylepšit soupisky svých basketbalových 
týmů. Například obhájce titulu Nymburk rozšířil kádr o osma-
dvacetiletého srbského pivota Marka Jagodiče-Kuridžu, který 
přišel z Cibony Záhřeb. Svitavy zase angažovaly amerického 
křídleníka Evana Bruinsmu, který má vyztužit úzkou rotaci ká-
dru. Změny plánují také i v dalších týmech. Podobné strasti 
však nemá klub Ariete Prostějov... 

         Petr DOKOUPIL

Nejlepší výkon v sezóně předvedl prostějovský na-
vrátilec v Ostravě. Na severu Moravy proměnil 
hned šest trojkových střel z jedenácti pokusů 
a celkově nastřílel pětadvacet bodů. Svoji 
bodovou porci přitom rovnoměrně rozdě-
lil do obou poločasů a své příspěvky týmu 
si vždy schoval na okamžiky, kdy to pro-
stějovští basketbalisté potřebovali. „Petr 
podal opravdu dobrý výkon, především po 
přestávce se téměř nedal zastavit. Utkání 
mu sedlo,“ pochválil svého svěřence kouč 
Zbyněk Choleva.

 OREL OREL
  PODLEPODLE

  VEČERNÍKU
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Jednou ze stabilních opor je i Pavel Slezák.  Foto: Zdeněk Vysloužil

        AKCE
zpět!

VÁŠ OBLÍBENÝ VEČERNÍK

o DVĚDVĚ
 Koruny 
LEVNĚJILEVNĚJI
volejtevolejte

582 333 433582 333 433
více na
straně 28

OKÉNKO ŠÉFA
aneb pohledem generálního manažera

„Na začátku druhé poloviny základní části sezóny se budeme muset soustře-
dit hned na dvě soutěže. Obhajujeme vítězství v Českém poháru a také letos 
bychom si přáli, abychom se probojovali do závěrečných kol. Musíme si ale 
uvědomit, že už postup do závěrečného turnaje Final Four nebude snadný. 
Proti Hradci Králové budeme favorit, ale soupeř má ve svém středu zkušené 
hráče. V případě úspěchu půjdeme zřejmě na Kolín a to by byl hodně otevře-
ný souboj. Na tyto zápasy se připravujeme a pohárovou soutěž, která klubu 
přinesla zatím největší úspěch v historii, bereme naprosto vážně.“
 Zbyněk CHOLEVA, trenér Ariete Prostějov

Dokoupil táhl tým za osmou výhrou v řadě

 Dušan MEDVECKÝ - NH Ostrava:
„My jsme byli katastrofální. Hra začíná od rozehrávače a ten byl dnes straši-
delný! Na druhou stranu je tu týden, nezná ještě všechny systémy. A to je pro 
nás problém, protože bez Číže to nemá hlavu ani patu a těch zranění je už 
dost. Jde asi o vyústění prosince, kdy jsme trénovali v šesti lidech. Prostějov 
nás i díky tomu rozebral podle svých představ a dával nám trojku za trojkou.“

Zbyněk CHOLEVA  - Ariete Prostějov: 
„V prvním poločase jsme se nemohli dostat do tempa a Ostrava byla hlavně 
pod košem lepším týmem. Domácím ale citelně chyběl Číž a postupně se 
vyčerpali, což nám vyhovovalo. Ve druhé půlce jsme začali víc hrát. Řekli 
jsme si, že musíme víc zabrat a výhra by sama nepřišla. To jsme splnili hlavě 
ve třetí čtvrtině. Podařilo se nám odskočit na rozdíl pětadvaceti bodů a to 
nám přineslo klid a pohodu do koncovky.“

CO ZAZNĚLOCO ZAZNĚLO  NA TISKOVCE...NA TISKOVCCCCCCCCCCCCCCCCCCCCCEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEE................................................NH OV
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PROSTĚJOV I do třetí čtvrtiny základní části Kooperativa NBL 
vstoupili prostějovští basketbalisté úspěšně a stále mají na svém 
kontě pouze pět prohraných zápasů. Také z tohoto důvodu může 
být předseda Ariete Prostějov spokojený. „Potvrzujeme, že patří-
me mezi nejlepší, přestože nás před sezónou někteří lidé trošku 
odepisovali. Ukazujeme, jak se spletli. Jsme nahoře, a tam chceme 
zůstat,“ říká v exkluzivním rozhovoru pro Večerník Ivan Pospíšil.

Soupeři Orlů posilují,
týmu Ariete stačí ZŮSTAT POHROMADĚZŮSTAT POHROMADĚ

Roseboro, specialista na alley-oopy, baví Hanou i celou ligu

rii kadetů, kde se nám zatím 
v extralize nedaří podle naše-
ho přání. Ale snad všechno
zvládneme.“
●● Dlouhodobě
reprezentujete 
úspěšně město
i celý kraj. Vnímá 
vaše snažení i ve-
dení těchto orga-
nizací?
„Obě nás tradičně 
podporují a toho
si velice vážíme.

V blízké době se bude jednat 
o podpoře na příští rok a 
věřím, že nás prostějovská 

radnice i vedení kra-
je opět podpoří. 
A my se jim na 
konci sezóny opět 

odvděčíme 
dobrým vý-

sledkem.“

Ivan Pospíšil: „K absolutní spokojenosti chybí kousek!“

Foto: archív Večerníku



Letos se v areálu Lázní Slatinic objevilo 
rekordních 298 běžců. „Z toho bylo se-
dmnáct dětí, které se zapojily do běhů 
na padesát až tisíc metrů. Běžců na 
Kosíř pak bylo právě o patnáct více jako 
loni,“ prozradil Luděk Coufal, který měl 
na starosti zpracování výsledků běhu. 
Každý závod Zimního běhu přes Kosíř 

s sebou nese jistá rizika. Na trati to totiž 
prakticky vždy klouže. Zatímco předlo-
ni se běžci potýkali s blátem a loni byla 
cesta řádně zledovatělá, letos se po dlou-
hé době opět běželo po sněhu. 
Co se nezměnilo, byla trasa, která opět 
vedla od Lázní Slatinice po takzvané 
Mánesově stezce až k rozhledně na Ko-

síři a zpět. „Když jsem sem přijížděl au-
tem, měl jsem opravdu hodně co dělat, 
abych dokázal na křižovatkách bezpečně 
dobrzdit. Drobné mrholení silnice pro-
měnilo v ledovou dráhu. Překvapilo mě, 
že na trati to i díky sněhové pokrývce 
klouzalo výrazně méně. Díky sněhu sice 
nebyla tak rychlá jako loni, ale rozhodně 

bezpečnější,“ zhodnotil Petr Janál. Přesto 
došlo ke dvěma zraněním. „Jeden závod-
ník uklouzl ještě při rozcvičování před 
závodem, další se zranil v jeho průběhu,“ 
upřesnil Luděk Coufal. 
Mezi těmi, kteří doběhli, panovala 
skvělá nálada. Mohl za to koktejl vypla-
vených endorfinů a gulášové polévky 

podávané po závodě spolu s teplým 
čajem. „Ocenil jsem, že jsme po závodě 
mohli posedět v příjemném prostředí 
lázeňské restaurace, kde jsme s přáteli 
ještě dlouho probírali nejen samotný 
běh, ale i život jako takový,“ pochvaloval 
si Petr Janál.
Loni se organizace závodů ujala nová 
ředitelka Jaroslava Šlahařová z Ligy 100. 
„Chtěla bych i letos moc poděkovat 
všem dobrovolníkům, bez nichž by-
chom se do něčeho takového nemohli 
pustit,“ zdůraznila Šlahařová. 

Zimní běh přes Kosíř byl nejen 
úvodním dílem Velké ceny vytrval-
ců Olomouckého kraje, ale i Poháru 
PROSTĚJOVSKÉHO Večerníku. 
Do něj jsme zařadili i další běhy po-
řádané na Prostějovsku, konkrétně 
Čehovskou desetitisícovku, která se 
poběží 7. května a dále pak Běh oko-
lo Plumlovské přehrady, Slatinskou 
sedmičku a na závěr i Prostějovský 
městský běh. O všech těchto akcích 
vás budeme na našich stránkách po-
stupně informovat. 
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REKORDNÍ POČET BĚŽCŮ DOBYL LEDOVÝ KOSÍŘ
Sobotním závodem odstartoval Pohár PROSTĚJOVSKÉHO Večerníku

VELKÝ KOSÍŘ „Bolest, kterou cítíš dnes, se promění v sílu, kte-
rou pocítíš zítra.“ Snad jen takovýmto přístupem se dá vysvětlit, 
proč se uplynulou sobotu téměř tři stovky jinak psychicky zdra-
vých lidí vydaly v poklusu po zasněžené a místy velmi kluzké 
stezce stoupající ze Slatinic až na hanácký Mont Blanc. Zimní 
běh přes Kosíř také otevřel nový seriál běžeckých závodů, jehož 
titulárním partnerem se stal PROSTĚJOVSKÝ Večerník. Proto ani 
nepřekvapí, že jsme u startu prestižního seriálu nechyběli. A to 
dokonce v aktivním podání redaktora na startu!  

Martin ZAORAL

PŮVODNÍ REPORTÁŽ
pro Večerník
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Na start letošního 37. ročníku Zimního běhu přes Kosíř dlouhého deset kilometrů 
se postavilo přesně 281 běžců a běžkyň seniorské kategorie. Foto: Martin Zaoral 

sa takhle to vypadalo v cíli... ttaakkhhleee too vvvyyppaadaalooo v cíííli..... FFootooorreepoorrtááážž
3x foto: Martin Zaoral

Zástupci organizátorů závodu Luděk Coufal a Aleš 
Odehnal z L.A. SPORTS měřili v cíli čas.

Radost v cíli bývá o to větší, pokud ji máte s kým 
sdílet.

Účast na běžeckých závodech je zejména o setkání 
s přáteli.

sa

žžžžžžž

výsledkový servis ZIMNÍHO BÌHU PØES KOSÍØ
- 1. díl seriálu „O POHÁR PROSTÌJOVSKÉHO Veèerníku“

Muži 
1. Pavel Hrdina  AK Perná 39:11
2. Ondřej Horák  FORTEX Mor. Beroun 40:26
3. Pavel Dvořák  Biatlon Prostějov 40:30
4. Tomáš Křivohlávek Nový Malín  41:35
5. Petr Kučera Kesbuk  41:47

Ženy 
1. Petra Kamínková Svatý Kopeček 44:34
2. Martina Vévodová  AK Perná  45:29
3. Adéla Jakobová SK-Praga 45:56
4. Adéla Indráková  AC Moravská Slavia Brno 46:31
5. Marie Delingerová  AK Kroměříž  47:06

PROSTĚJOV Vyvrcholením zá-
kladní části nejvyšší soutěže měl 
být souboj dvou neohrožených 
suverénů. Vinou pracovních po-
vinností hráčů Mechechelenu však 
měli borci Relaxu snadnější práci, 
než počítali. O osudu střetnutí bylo 
prakticky rozhodnuto již po první 
půli, kterou ovládl kompletní Relax 
tříbrankovým rozdílem. Po změně 
stran sice favorit polevil v tempu, 
ale vítězství měl pod kontrolou 
a prakticky si zajistil prvenství.  

Střetnutí mělo karty rozdané hned 
před výkopem. Mechechelenu odjely 
po dvou předchozích duelech některé 
opory a tím pádem neměla zbylá pětice 
proti kompletnímu Relaxu moc reál-
ných šancí.  Úvod tyto předzápasové 
prognózy potvrdil, když se po dvou 
minutách prosadil kanonýr Michal 
Spáčil. Ve třetí pětiminutovce ho pak 
napodobili Kiška s Jáhlem a Relax měl o 
půli luxusní tříbrankový náskok. Sym-
patickým gestem bylo při Kiškově 
brance fair jednání kouče Mechošů 
Polláka. Rozhodčí nepostřehli, že 
míč proletěl dírou v síti, ale Pollák 
sportovně přiznal, že byl gól!

Ve druhém dějství hra upadla do 
průměru a takticky hrající Mechech-
elen začal hrozit rychlými brejky. Svým 
druhým zápasovým gólem navýšil nás-
kok svých barev Michal Spáčil, ale soupeř 
hrající na pokraji vyčerpání se nevzdal. 
Nejlepší snajper soutěže Radek Ošlejšek 
dokázal během minuty stáhnout na ro-
zdíl dvou gólů a favorit znervózněl - 2:4. 
Štěstěna však při Relaxech stála u další 

loženky Ošlejška, jenž rozvlnil pouze 
boční síť. 
Svěřenci Františka Kocourka tak 
uhájili neporazitelnost i po třináctém 
odehraném utkání a jejich prvenství 
po základu už jim může vzít pouze 
nešťastná shoda náhod, která se na 
futsalových kolbištích nepřihodila 
třicet let. Relax by musel třikrát za se-
bou prohrát...

původní reportáž
pro Večerník

Zdeněk
 VYSLOUŽIL

táž

L

Jiøí POLLÁK
 - Mechechelen:

„Relax je maximálně kvalitní soupeř. 
Vyhrál zaslouženě, i když jsme mohli 
na konci snížit na gól. Navíc kdybych 
nepřiznal ten gól, mohlo být klidně 
3:3, ale branka to byla jasná. Myslím 
si, že nás malinko podcenili, když 
viděli kolik nás je. Já klukům mu-
sím poděkovat, že to takhle zvládli. 
Nicméně máme Relax přečtený, 
v nadstavbě se sejdeme v plné sestavě 
a trošku více je potrápíme. Zkusíme 
je porazit a zrušit jejich několikaletou 
nadvládu.“

František KOCOUREK
- FC Relax:

„Čekal jsem trochu těžší zápas, ale 
chybělo jim několik hráčů. Relativ-
ně po šťastných gólech jsme se do-
stali do náskoku, ve druhé už začali 
hrát na krásu a přehrávali jsme akce. 
Měli jsme přidat další branky, ale 
nakonec to dopadlo jinak. Mužstvo 
prokázalo svou kvalitu, navíc čekají 
v záloze další dravci na svou šanci. 
Uvidíme, jak se bude dařit v nad-
stavbě. Základní část je jedna věc, 
nadstavba druhá. Zajíci se počítají 
až po honu. V soutěži nejsou snadní 
soupeři, každý se na nás chce vytáh-
nout. Porazit několikanásobného 
vítěze chce každý a já mám poko-
ru před všemi soupeři. Důležité je 
scházet se v dostatečném počtu lidí. 
Myslím si, že poslední slovo neřekl 
Anděl, Mechechelen je kvalitní a ni-
kdy nevíte, jak zahrají Griffins. Roz-
hodně není nic rozhodnuto.“    

HLASY TRENÉRÙ

Mechechelen Prostìjov
- FC Relax Prostìjov

2:4 (0:3)
Branky: 25. a 26. Ošlejšek - 2. a 22. 
Spáčil, 11. Kiška, 14. Jáhl
Rozhodčí: Petrásek, Motal. Žluté 
karty: 10. Ošlejšek (M). Diváků: 20

Sestavy týmù
Mechechelen: Švéda - Bílek, 
Liška - Ošlejšek, F. Pospíšil, 
Doležel. Trenér: Jiří Pollák.
Relax: Vybíhal - Matoušek, R. 
Kocourek, Kucharčuk, Frantík - 
Kiška, Spáčil, Jáhl, M. Machálek. 
Trenér: František Kocourek. 

Relax si s přehledem pohlídal NEPORAZITELNOST
BYLI  JSMEBYLI  JSME
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Hráči Mechechelenu se dostávali k ohrožení branky Relaxu až v úplném závěru. 
 Foto: Zdeněk Vysloužil

PROSTĚJOV, DAUHÁ Sluš-
nou formu na začátku sezóny 
ukázal na turnaji v Dauhá 
Tomáš Berdych. Postupně 
porazil Ukrajince Tachov-
ského, Džumura z Bosny a 
Brita Edmunda. Prohrál až v 
semifinále s Djokovičem po 
vyrovnaném průběhu.
Berdych rozehrál zápas výbor-
ně. Soupeři vzal na úvod servis 
a vedl 3:1, Srb ale průběh setu 
otočil a v tom druhém rozhodl 
o výhře ve zkrácené hře. „Něko-
lik šancí jsem měl, to je pozitiv-
ní. Stejně jako tři předcházející 
zápasy, ve kterých jsem před-
váděl dobrý tenis. Na začátku 
sezóny to není špatné," uvedl 
Berdych.
V Šen-čenu už po prvním 
kole skončila Tereza Smitková 
i Petra Kvitová. Ta své utkání 
s domácí Čeng Saj-saj po prv-

ním setu vzdala. Lukáš Rosol 
se představil v Čennaí a vypadl 
ve druhém kole.
Úspěchem skončil turnaj 
v Aucklandu pro Barboru Strý-
covou. Ve dvouhře se sice příliš 
neprosadila, v deblu ale společně 
s Dankou Koviničovou z Černé 
Hory postoupila až do finále, 
v němž podlehla belgické dvojici 
Elise Mertensová, An-Sophie 
Mestachová 5:10 v supertie-
-breaku. „Rozhodly dva míčky. 
Je to škoda, ale finále není špatný 
výsledek,“ řekla Strýcová.
Vzhledem k časovému posunu 
začaly v Austrálii další turnaje, 
do kterých jako první zasáhla 
Karolína Plíšková. V Sydney 
přehrála na úvod bývalou světo-
vou jedničku Ivanovičovou ze 
Srbska ve dvou setech.  (lv)
 Výsledkový servis z tenisových
  kurtů najdete na straně 22

PROSTĚJOV, PERTH S bilancí jedné výhry 
a dvou porážek odjela s Hopmanova poháru 
česká dvojice Karolína Plíšková - Jiří Veselý. Po 
vítězství nad Austrálií nestačila na Ukrajinu ani 
Spojené státy Americké a do finále nepostoupila. 
Přesto si oba hráči prostějovského TK Agrofert 
turnaj pochvalovali a brali podnik jako výbornou 
přípravu na Australian Open.
„Prostředí v Petrhu bylo skvělé. Hopman Cup je per-
fektně zorganizovaný turnaj a lepší přípravu před novou 
sezónou jsem si přát nemohl,“ konstatoval Veselý, který 
ve dvouhrách porazil domácího Hewitta a těsně prohrál 
s Dolgopolovem a Sockem. „Výkony ale byly opravdu 
solidní. Myslím si, že se ještě zlepší," dodal tenista, který si 
současně pochvaloval i výkony ve smíšené čtyřhře. „Mix 
nás bavil. Oba dobře servírujeme a proto nás to na kurtu 
bavilo.“
Plíšková nejprve porazila Gajdošovou, pak ale nestačila 
na Svitolinovou a na závěr porazila ve třech setech Du-
valovou. „Nevyšel mi jen zápas se Svitolinovou, jinak 
byla hra solidní. Navíc jsem před dalšími turnaji aklima-
tizovaná a to je výborné. Za šanci hrát Hopman Cup 
jsem ráda, líbí se mi týmový model tohoto turnaje,ů 
uvedla Plíšková.  (lv)

Berdych začal sezónu 
postupem do semifinále

Češi na Hopman Cupu 
na finále nedosáhli



Prostějov, který si dává přídomek 
„Město sportu“, se o tyto aktivity na 
své úrovni opravdu stará. Do roz-
počtové kapitoly 70, která zahrnuje 
dotace i do oblasti sportu, napláno-
val pro letošní rok poskytnout jedna-
dvacet a půl milionu korun, přičemž 
loni se z této kapitoly čerpalo nece-
lých dvanáct milionů korun. Samo-
statný balíček peněz má k dispozici 
rovněž sportovní komise, která ve 
své kompetenci může rozdělit půl 
milionu korun. Pro zajímavost více 
rozděluje pouze komise Pro kulturu 
a cestovní ruch, mající k dispozici 
o třicet tisíc korun navíc. „Snažíme 
se s prostředky hospodařit tak, aby-
chom uspokojili všechny žadatele, 
byť to není ani prakticky možné. 
V uplynulém roce se ale nedostalo 
pouze na šest subjektů,“ zdůraznil 
filozofii radních Pavel Smetana, sou-
časný náměstek primátorky a dlou-
holetý předseda sportovní komise. 
Jistě to neznamená, že by všichni 

dostali celou požadovanou sumu, tu 
větší, tu menší krácení požadavků je 
prostě nezbytné.
Přehledně jsou veškerá čísla zobra-
zena v tabulce „top“ přidělených do-
tací, přesahujících výši půl miliónu 
korun. Nikoho asi příliš nepřekvapí, 
že mezi zastoupenými sporty jsou 
ty takzvané „prioritní“ na vrcholové 
úrovni, tedy lední hokej, volejbal, 
tenis, basketbal a fotbal. Z opačného 
konce uvádíme přehled těch zamít-
nutých. „Zpracování žádostí vyžadu-
je určitý čas, a i v tomto případě platí 
okřídlené pořekadlo, ´kdo dřív při-
jde, ten dřív mele´. Proto je ideální 
podat žádosti do patnáctého ledna,“ 
apeluje Smetana znovu na žadatele s 
tím, že kdo zažádá někdy na podzim, 
je prakticky bez šance na úspěch.
Olomoucký kraj vydal v uplynulém 
roce na sport přes pětašedesát mi-
lionů korun, dotace poskytuje ve 
třech kategoriích, aby zbylo nejen 
na velké, ale i drobné regionální pro-
jekty z obcí různých koutů. Do první 
kategorie patří podpora špičkového 
sportu, kde jde do Prostějova opět 
nejvíce na tenis a volejbal, ve druhé 
kategorii jde především o podporu 
mládeže a vrcholového sportu, kde je 
nejvíce zastoupen fotbal, a v posled-
ní kategorii se rozdělují malé částky 

do pětadvaceti tisíc korun na malé 
projekty. „Je potřeba vyzdvihnout, 
že Olomoucký kraj dává po hlav-
ním městě a Vysočině třetí nejvyšší 
objem financí na sport,“ upozornil 
Jiří Kremla, předseda sportovní ko-
mise Rady Olomouckého kraje. Jak 
ovšem dodává, z globálního pohledu 
státu situace nijak růžově nevypadá. 
„Pokud se podíváme na celkovou 
bilanci, pak zjistíme, že sport stát na-
opak dotuje. Od roku 1989 do roku 
2009 klesly dotace do sportu z pěti 
na necelé tři miliardy korun. Třeba v 
roce 2008 se souhrnné veřejné výda-
je státu na sport včetně obcí a loterií 
pohybovaly okolo sedmi miliard 
sedmi set tisíc korun, zatímco přínos 
sportu pro státní rozpočet byl podle 
různých modelů mezi devíti až jede-
nácti miliardami,“ zdůraznil Kremla.
Samostatnou kapitolou je pak spor-
tování jako takové, Prostějovsko se 
podílí sportovci na celkovém čísle 
za Olomoucký kraj pouhými nece-
lými deseti procenty. A co je zvlášť 
alarmující, že pouhou třetinu tvoří 
mládež, dvě třetiny patří dospělým. 
„Příčinu můžeme hledat od útlých 
školních let, stačí jedno číslo. Za 
uplynulé roky se počet omluvených 
žáků z tělesné výchovy zvýšil z de-
seti na čtyřiadvacet procent, přidání 
jedné hodiny do školního rozvrhu 
navíc v tomto kontextu mnoho ne-
řeší,“ otevřel neradostnou sportovní 
tématiku bývalý zkušený pedagog.
Ale to už je zase jiná kapitola, kte-
rá k přehledu dotací nepatří, avšak 
k níž se Večerník v budoucnu určitě 
vrátí... Stejně jako ještě před únoro-
vým zastupitelstvem dáme příleži-
tost k vyjádření zástupcům prostě-
jovských sportovních klubů.

výdaje krajù na sport 

1. Praha
2. Vysočina

3. Olomoucký kraj
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Velká část finančních prostředků je 
směrována na sportovní výchovu 
mladé generace. I o tom hovořil ná-
městek primátorky Pavel Smetana 
(na snímku ve výřezu). 
 Foto: Tomáš Kaláb

POD DROBNOHLEDEM VEČERNÍKU....
NA SPORT FINANCE JSOU, ZÁSADNÍ JE EFEKTIVITA JEJICH VYUŽITÍ

Už příští měsíc se bude opět rozdělovat veřejné fi nanční podpora
PROSTĚJOV Konec starého i počátek nového roku je časem fi-
nančních uzávěrek a zároveň schvalování budoucích rozpočtů na 
nejrůznějších úrovních. Sportovního fanouška v Prostějově, bez 
ohledu jakému konkrétnímu odvětví drží palce, tak nepochybně 
zajímá, kolik peněz šlo do rozvoje aktivit vyvolených z pokladnice 
města či Olomouckého kraje. Dlužno předeslat, že podívaná na 
cifry to není špatná, přestože se leckterému funkcionáři při tomto 
výroku mohou ježit chlupy po těle. Úhelným kamenem financo-
vání sportu je totiž efektivita vynaložených prostředků...

původní 
zpravodajství
pro Večerník
Tomáš
KALÁB
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DOTACE MÌSTA 

V kompetenci Sportovní komiseeeeeeee
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celkem
*) do sportu

*) zahrnuje také sociální sféru, kulturu, 
životní prostředí, prevenci a památkovou péči

2014

20152015

2016

450 000

500 000
500 000

500 000

 Tým důvod návrh schváleno

1. LHK Jestřábi na pronájem, dopravu 
a výstroj pro mládež 5 450 000 2 800 000

2. VK Prostějov provozní náklady
mládežnických družstev 2 500 000 1 900 000

3. Tenisový klub Prostějov činnost mládežnických týmů 1 800 000 1 600 000

4. Orli Prostějov podpora činnosti klubu 2 000 000 1 200 000

5. 1. SK Prostějov činnost mládežnických družstev 1 000 000 650 000

DOTACE NAD 500 000 Kč

 Tým Kč

1. Sportovní klub Prostějov 80 000

2. Petra Stryková (sportovní vybavení pro kroužek) 23 000

3. ZO DAR ČR Prostějov 50 000

4. Jezdecký klub M+M zfp 215 000

5. Aneta Ježková (parkurové skákání) 50 000

Jaromír Vápeník (mezinárodní soutěž mažoretek) 40 000

celkem 458 000 Kč

ZAMÍTNUTÉ DOTACE

kolik rozdìluje Olomoucký kraj 
A) špičkové sporty
hokej 900
box 700
tenis 2 000
volejbal 1 800
basketbal 1 400

B) na vrcholovou sportovní čin-
nost
celkem 1 900
činnost mládeže navíc 570

C) drobné projekty
po částkách do 25 tis. 2 200
na sport celkem 65 113

Poznámka: částky jsou uvedeny 
v tisících Kč

Èeská unie sportu - podíl èlenské základy 
Prostìjovska na celku Olomouckého kraje Prostìjovska na celku Olomouckého kraje 

Prostějov     8,96 %

z toho: mládež 1/3z toho: mládež 1/3
 dospělí 2/3 dospělí 2/3

výdaje krajù na sport 

krajký kkkkkkkkkkk
a

ajù na spppppppppppppppppppppppor

Zdroj: ČUS

Zdroj: Magistrát města Prostějova
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